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"Земята трябва да бъде предупредена" -
крещи френска астронавтка! 
Автор Alien    
06 January 2009 

Вътрешни източници на ФСБ съобщават на Кремъл че уважаваният учен и първа 
френска жена астронавт  Клоди Еньоре (Claudie Haignere) е трябвало да бъде  „ 
задържана насила” след като е крещяла „Земята трябва да бъде предупредена!” и 
целия този инцидент е станал малко  преди да изпадне в кома от високата доза сънни 
хапчета които е поела в опит да се самоубие.

Официалната информация на френските медии е следната:

Първата французойка в космоса и бивш министър Клоди Еньоре е била приета в 
болница след опит за самоубийство, съобщи френски правителствен източник, 
предаде АФП.51-годишната Еньоре е била приета по спешност в болница след като 
била открита в парижкия й дом, където според друг източник, тя била взела свръхдоза 
лекарства. Пострадалата е била в съзнание, когато е настанена в болницата. Не се  
съобщава как точно е опитала да се самоубие Еньоре, нито мотивите за този опит. 
Еньоре бе астронавтка от Френската космическа агенция, за която летя на мисия към 
космическата станция „МИР“ през 1996 г. и до Международната космическа станция 
през 2001 г. като първата европейка, участвала в подобен полет. След това тя влезе в 
политиката като министър за изследванията и новите технологии от 2002-2004 г., 
преди да стане министър по европейските въпроси в кабинета на Жан-Пиер Рафарен, 
пост, на който тя бе до март 2005 г.На станцията Мир тя извършва експерименти в 
областта на психологията, биологията и физиката според Европейската Космическа 
Агенция.

Доста зловещ  се оказва обаче факта, че само няколко часа след това лабораторията 
на д-р Еньоре където тя работи по изследване на ДНК в световно известния институт 
Пастьор в Париж е унищожена от пожар и затова можем да прочетем в официалното 
съобщение на Асошиейт Прес:

„Пожар избухна в сряда 24 декември в лаборатория по биология в Института Пастьор в 
Париж, известен с борбата си срещу инфекциозните болести съобщи официален 
представител. 

Няма жертви и няма чувствителни материали или вируси които да са засегнати от 
пожара, който беше загасен от пожарникарите.Официалният представител нямал 
ауторизация да се представи с личното си име защото такава  била официалната 
политика.Причината за пожара е неясна. 
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Пожарът избухнал сутринта в подземно ниво в сградата на Института в южен Париж в 
лаборатория, която извършва изследвания в областта биология на развитието заявява 
официалния представител.”

Вътрешните доклади на ФСБ относно д-р Еньоре показват че след завръщането си от 
космоса тя била убедена че Земята е била посещавана в своето историческо  минало 
от „древни астронавти”, които не само я колонизирали но и генетично са видоизменили 
съществуващите по това време полу-човешки форми на живот в това, което днес 
представлява човешката раса.

Вижданията на д-р Еньоре са много сходни с писанията на известния изследовател 
Захария Ситчин.

Интересно е да се отбележи също и времето по което става опита за самоубийство на 
д- р Еньоре – точно по времето на събирането на голям брой морски сили на глобално 
ниво около региона на Средния Изток за който се смята че се намира древната „райска 
градина”.

Глобалните морски сили прииждат или са вече в залива Аден и включват както 
държави съюзници така и открити врагове в това число САЩ, Иран, Русия, Германия, 
Швейцария, ЕС и Индия като според този източник всичко това е под формата на 
умело инсценирана акция за борба със сомалийските пирати, които са под контрол на 
американските тайни служби. 

Също е важно да се отбележи че за първи път от векове насам китайски военни 
кораби, напускат домашните си води за да се присъединят към общото международно  
усилие за справяне с някаква много сериозна опасност.Когато китайците опитали да се 
изправят пред подводната „аномалия” близо до бреговете на Папуа Нова Гвинея 
местните жители видели НЛО-подобен обект да излиза с голяма скорост от океана 
като това причинило гигантските вълни, които оставиха 32 000 души без къщи на 10 
декември и ООН изпраща помощи в този район по най-бърз начин.

„Около 75 000 души избягаха от огромните вълни, връхлетели северния бряг на Папуа 
- Нова Гвинея в Тихия океан. 

Огромните маси вода разрушили къщите в пет от провинциите на тихоокеанската 
островна държава, като всичките жители са останали без хранителни провизии, ток и 
вода, съобщава бюрото към ООН в Женева за координиране на хуманитарната помощ. 
Десетки хиляди се нуждаят от хуманитарна помощ след потопа в Папуа - Нова Гвинея.”

За какво д-р Еньоре се е опитала да предупреди света ние не знаем освен да се 
направи извода че каквото и да е накарало този изявен учен да изпадне в такъв стрес 
е вероятно прелюдия към още повече странни събития които ще се случват в близките 
месеци.

25 Декември 2008г. 

Със съкращения от http://www.whatdoesitmean.com/index1181.htm
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Оператор на НАСА наблюдава извънземен 
при полет на космическа совалка      
Автор Alien     
06 August 2008  

Кларк Макклеланд е пенсиониран космически оператор от НАСА, който през своята 34 
годишна кариера е бил отговорен за осигуряването на безопасността на различни 
мисии на НАСА включително полети по проект Меркурий, мисии на Аполо, 
Международната Космическа Станция и Космическата Совалка. В изявление пуснато 
на неговия уеб сайт на 29 юли 2008г. Макклеланд разкрива, че е станал свидетел на 
извънземен висок от 8 до 9 фута (2,43-2,74 метра) във връзка с мисията на 
Космическата Совалка, която той проследявал от Космическия Център Кенеди. Той 
пише:

„Аз Кларк Макклеланд, бивш космически оператор, лично наблюдавах извънземно 
високо от 8 до 9 фута (2,43-2,74 метра) на своите 27 инчови монитори докато бях на 
смяна в Космическия Център Кенеди – Центъра за Контрол на 
Излитанията.Извънземното беше изправено в товарния отсег на Космическата 
Совалка и провеждаше разговор с ДВАМА  американски астронавти от НАСА 
обезопасени с въжета! Също наблюдавах на мониторите и космическия кораб на 
извънземния, който беше със стабилизирана обезопасена орбита откъм задната 
страна на основните двигатели на Космическата Совалка.Наблюдавах този инцидент 
за около минута и 7 секунди. Достатъчно време за да запомня всичко, което видях. 
БЕШЕ ИЗВЪНЗЕМНО и ИЗВЪНЗМЕН КОСМИЧЕСКИ КОРАБ!”

В допълнение Макклеланд пише че не е бил единственият представител на НАСА, 
който е станал свидетел на инцидента: „Мой приятел по-късно се свърза с мен и ми 
каза че друг човек също е наблюдавал извънземен висок около 8-9 фута ВЪТРЕ в 
ОТДЕЛЕНИЕТО НА ЕКИПАЖА НА КОСМИЧЕСКАТА СОВАЛКА! Да вътре в НАШАТА 
Совалка! И ДВЕТЕ мисии са били дело на министерството на отбраната (Пентагона) и 
са били ТОП СЕКРЕТНИ срещи!”

Показанията на Макклеланд са важни заради неговите безупречни акредитиви. На 
неговия уеб сайт има документи, които той е предоставил на публиката, които 
потвърждават  големия брой постижения и свидетелства идващи от дългата му 
кариера в НАСА.Неговите твърдения че директно е наблюдавал събития свързани с 
извънземния живот и технология докато е бил в НАСА са основен източник за 
доказателства базирани на свидетелства.Показанията на Макклеланд могат и трябва 
да бъдат използвани за да се инициира разследване на Конгреса относно извънземния 
живот.Неговото изявление може да доведе до по-сериозно внимание от научното 
общество към доказателствата за извънземен живот.Това което следва са някои 
интересни въпроси и заключения които се надигат от показанията на Макклеланд.
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Някои от незабавните въпроси включват: „как извънземния е комуникирал с двамата 
обезопасени астронавти на НАСА от Космическата Совалка?” „Дали високото 8-9 фута 
същество е било човекоподобно ?” И „ при колко други мисии на НАСА Макклеланд е 
ставал свидетел на доказателства за срещи на извънземни с астронавти?” Също 
„колко дълго е стоял извънземния в  совалката според неговия приятел?”

Могат да се изведат някои заключения от показанията на Макклеланд на базата на 
неговите акредитиви  като основен свидетел на събития, които са се случили в 
НАСА.Първо, неговите показания помагат да се потвърди реалността на извънземния 
живот и технологии и че НАСА тайно подтиска  информацията на база национална 
сигурност поради участието на Пентагона.Това е в съзвучие с някои скорошни анализи 
посочващи ролята на Пентагона в задължаването НАСА да не допуска изтичане на 
информация за извънземни артефакти открити на Луната, Марс и навсякъде в 
слънчевата система.

Второ заключение което може да се направи е че показанията на Макклеланд 
разкриват че  извънземните превозни средства и персонал могат да извършват доста 
сложни маневри в близост до космическите кораби на НАСА и дори да осъществяват 
скачващи маневри.Това потвърждава и други твърдения на хора с вътрешна 
информация, че НАСА редовно прочиства видео и снимкови материали които са 
свързани с извънземни технологии или артефакти по време на космическите мисии.

Показанията на Макклеланд предполагат, че има високо ниво на сътрудничество 
между поне една извънземна цивилизация и НАСА/Пентагона.Изглежда, че 
извънземните може би дори подпомагат някои космически мисии когато има 
трудности.Показанията на Макклеланд  помагат да се потвърдят  други показания на 
хора с вътрешна информация за тайни споразумения относно извънземния живот и 
технологии.Тези показания доведоха до това да се създаде гражданска инициатива, 
която има за цел да се започне процес по неутрализиране на тези тайни споразумения 
отнасящи се до извънземния живот и технологии.

В заключение, изявлението на Макклеланд може да помогне много в изобличаването 
на манипулациите на НАСА относно всички показания на хора с вътрешна 
информация свързани с извънземния живот и технологии при мисиите на 
НАСА.Заедно със скорошното разкритие на бившия астронавт д-р Едгар Митчел 
относно правителственото покритие на извънземния живот има сериозни основания да 
се започне питане до Конгреса относно ролята на НАСА и Пентагона в прикриването 
на свидетелства за извънземен живот. 

За всички които имат вяра в мен – представям тази артистична концепция за това 
което видях преди много години в Космическия Център Кенеди. Беше високо същество 
около 8 или 9 фута високо. Имаше хуманоидна форма на тялото с две рамена , две 
ръце, два крака, две стъпала, слаб торс и нормално голяма глава за неговия размер. 
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Цвета на кожата му не мога да определя.Изглеждаше, че има 2 очи, но нямаше 
достатъчна детайлност за други подробности.

Как комуникираше? Нямам си идея. Движеше доста често рамената си. Все едно дава 
инструкции! Не чух гласова комуникация. Шлемът му не беше толкова голям както на 
нашите двама Астронавти от НАСА. И имаше прозорче за да гледа напред. Имаше 
малко вероятно устройство за комуникация което беше прикрепено само от дясната 
страна на шлема!

Не видях никакви резервоари за кислород.Имаше широк колан , който като че ли го 
обвиваше...Не изглеждаше да е обезопасен с въжета както двамата Астронавти 
бяха.Не видях нищо подобно  на оръжие. Времетраенето на тази изключителна сцена 
беше минута и 7 секунди – измерих я с моя Астрономически хронографски  часовник.

С моето проверимо минало, няма Правителствена Федерална агенция която да каже 
че съм луд!
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Аз съм експерт който може визуално да разпознае всякакво летателно средство 
създадено и използвано от човешката раса независимо секретно или друго! Аз мога да 
различа извънземен апарат когато го видя!

Бях директор на звеното NICAP ( Национален Комитет за Изследвания на Въздушните 
Феномени) – действителните Досиета Х в Кейп Канаверал и Космическият Център 
Кенеди от 1952 до 1992г! Да ИСТИНСКИТЕ ДОСИЕТА Х!! Извънземните СА ТУК!! Те 
вървят сред нас! Те дори може би са внедрени в НАШИТЕ земни правителства!!

Това което знам те НЯМА да ми позволят да публикувам! Написах поне 3 книги за да 
разкрия ИСТИНАТА на цялата ЧОВЕШКА РАСА!Аз бях един от водещите в тази област 
и съм се срещал с  много астронавти от НАСА  и други през годините. Бил съм 
въвлечен във Военни и Космически програми на НАСА от 1958 до 1992г! Чул съм за 
много срещи с извънземни, които са били видени на Луната и други места от 
астронавти на НАСА и аз разказвам за тези неща в книгите си.

НАСА не е ЦИВИЛНА КОСМИЧЕСКА АГЕНЦИЯ! Пентагона притежава НАСА! Някои от 
мисиите на Министерството на отбраната в които участвах бяха СТРОГО СЕКРЕТНИ! 
Тези мисии изстрелваха топ секретни сателити и друг космически хардуер в орбита 
където няколко екипажа срещаха извънземни!

Майкъл Сала

http://www.americanchronicle.com/articles/70032

http://www.stargate-chronicles.com/home.html
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Аспекти на извънземното присъствие      
Автор Alien     
08 July 2008  

Хиперизмерни Характеристики

Извънземните са сложни нечовешки същества.Технологичното им превъзходство е 
тяхното най-малко предимство;това което има по-голямо значение е тяхното 
превъзходство в измеренията.Тяхното естествено съществуване преминава отвъд 
ограниченията на време-пространството. Докато нашето съществуване е ограничено 
от линейното време, извънземните могат да виждат и манипулират нашите минали, 
настоящи и бъдещи възможности едновременно от позиция извън линейното време.Те 
също могат временно да се проектират в нашата вселена и да заемат физическа 
форма съобразно това кои архетипи в нашето колективно подсъзнание най-много се 
доближават до тяхната висша високоизмерна  есенция. Предположението че 
извънземните са триизмерни  същества като нас, които са долетели тук в механично 
конструирани космически кораби от далечни планети покрива само малка част от  
цялото извънземно присъствие и е много тесногръдо да  се изследват само най-
твърдите физически доказателства за извънземния феномен в името на науката.
Извънземното присъствие е главно хиперизмерно и следователно доста завоалирано 
поради това че неговата природа доста надминава границите на популярните 
предположения.

Положителни срещу измамни извънземни

Дали  извънземните са добронамерени или враждебни зависи от това дали те 
поощряват разширяването на нашата свободна воля и съзнание  или целят да ги 
подкопаят. Не е достатъчно да съдите извънземните намерения на базата на 
временни социални, политически, религиозни или научни стандарти. Прикритите 
враждебно настроени извънземни могат лесно да се възползват от нашата 
несигурност за много въпроси и мислене базирано на домогване до определи блага 
като предложат зашеметяващо научно познание, религиозни отговори, политическо 
обединение, и обещания за глобален мир в замяна на нашето неподлежащо на 
критика подчинение. Пълно  разследване на извънземното присъствие разкрива че 
има подготовка за подобен сценарий в момента.Във времена на отчаяние  хората са 
склонни да жертват свободата си за сигурност.Ако хората приемат подобна 
фаустовска  сделка  крайният резултат ще бъде пълна асимилация и поробване.За да 
се предотврати тази възможност трябва да си зададем най-важният от всички въпрос: 
как можем да различим позитивни извънземни от тези с измамни намерения?
Човечеството може много да спечели като упражнява своята проницателност по този 
начин и да се съмнява в искреността и мъдростта на всеки който откаже да изследва 
дълбочината на този въпрос.
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Фалшива двойнственост

Предлагането на два фалшиви изхода е най-сигурният начин да се манипулира някой 
за да вземе погрешно решение. Трябва да сме нащрек за фалшиви  двойнствености  и 
противопоставяния които  изглеждат такива само на повърхността. Извънземните 
измамници  са използвали този софистки метод  за да скрият техните истински 
намерения и да оформят публичното мнение. Примери – извънземни срещу 
параноидни военни кабали, нордици/сиви срещу  войнствени унищожителни рептилии 
или пък добри рептилии срещу негативни рептилии – ренегати. Ако истината e че 
определени нордици, човешки военни фракции и рептилии са на практика обединени 
участници в негативния извънземен план, мотивацията за тези фалшиви 
двойнствености има голям смисъл. Ако човечеството погрешно възприеме някои от 
тези елементи като „добрите момчета” поради тяхната явна опозиция към очевидните
„лоши момчета” тогава измамата успява. Следователно трябва щателно да 
изследваме основите на всяка „опозиция на негативните”.

Мозъчно програмиране

Извънземните отвличания са по-често срещани отколкото се предполага защото 
процедурата е прекалено тайна за да могат отвлечените и изследователите да я 
забележат, докато по-малко преобладаващите но по-осезаеми случаи привличат 
вниманието. Литературата за отвличания често споменава  медицински тествания и 
генетични експерименти, но не и по-голямата цел на широкото модифициране на 
поведението чрез имплантации и постхипнотично програмиране. Това включва 
временно извличане на човек от физическата равнина и програмиране на неговото 
подсъзнание с команди, които по-късно оказват влияние  на неговия избор към тези, 
които имат полза от негативните извънземни планове. Човек може да си легне да спи 
една нощ пълен с ентусиазъм и с плодотворен стремеж и след като бъде отвлечен 
през следващите дни да изпита ирационално отвращение да преследва този стремеж.
Ако не осъзнаят своите собствени ирационални импулси и не се вслушат в разума и 
интуицията си хората могат да бъдат програмирани да саботират  себе си или други, 
да следват грешни пътища в живота и да влизат в изкуствено аранжирани връзки или 
да се отказват от обещават бизнес или социални контакти.

Хибридизация срещу епигинетика (Епигенетика - раздел на 
генетиката, занимаващ се с проблемите на развитието)

Извънземния хибридизационен процес се основава на базата че  с комбинирането  на 
нашата физическа издръжливост и емоционална гъвкавост с интелигентността и 
психическите сили на извънземните сиви ние можем да  осигурим по-добро бъдеще и 
за двата вида. Казва се че само чрез хибридизация човешкият вид може да напредне 
до следващата си еволюционна фаза. Но това е една от най-големите измами от 
всички.Развиващото се поле на епигенетиката силно подсказва че промените в нашето 
съзнание в нашите вярвания, осъзнаване и възприятия се отразява и променя нашата  
персонална ДНК. Това означава че голям духовен скок при човечеството автоматично 
ще създаде и голям генетичен скок чрез изцяло естествен процес.Защо тогава сивите 
токова отчаяно искат изкуствено да слеят двата вида ? Най-добрата хипотеза е че 
хибридизацията фактически поема контрола на това което трябва да бъде естествен 
прогрес и допълнително заключва човешката духовна матрица в дори още по-
подправен и фалшифициран генетичен басейн от този който е направен преди. По-
голямата интелигентност и психически способности не означават задължително че ще 
бъдем по-проницателни, да изпитваме по-голямо съчувствие или да бъдем по-
свързани с нашия по-висш пътеводител. Те просто означават че ще станем 
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инструменти с по-големи способности особено ако хибридизацията дойде на цената на 
индивидуалността.

Прикрити многопластови спомени

Проектираните спомени са фалшиви спомени които се дават на отвлечените за да се 
прикрие всичко, което не може  изцяло да се заличи при спомнянето. Това е добре 
познато в изследванията за отвличания, но това което не е добре познато е че  тези 
спомени идват на много пластове.Например някой може фалшиво да си спомня че 
сърна го гледа през прозореца на спалнята му докато всъщност го гледа извънземен 
по време на отвличането. С помощта на хипноза отвлеченият може да проникне през 
този параван но самото отвличане може да е друг параван който да скрие какво 
всъщност е станало по време на отвличането.Това което в действителност  е било 
жестоки изтезаващи сесии на  програмиране и отнемане на живителна сила чрез 
причинено страдание може чрез вторично прикрита памет да се спомня като чудесно 
изживяване. Но хипнозата обикновено не прониква отвъд първия параван на паметта 
защото не съзнава колко дълбоко се простира измамата и така хората стават 
несъзнателни съучастници на пропаганда и дезинформация.

Отвличания от хора

Извънземните не са единствените, които отвличат; човешки фракции също са 
свързани с този феномен. Отвличаните независимо са съобщавали че са виждали 
извънземен и човешки персонал да работят рамо до рамо в подземни военни бази.   
Линията между извънземните и човешки отвличания е много неясна поради 
технологичното и генетично сливане в последните 20 години особено след като 
човешкият елемент изгуби автономността си към върховния извънземен 
елемент.Целта в крайна сметка е да се придобие контрол над огромните ресурси и 
жива сила на военната тайна инфраструктура. Отвличания от тези групи  включва не 
само допълнителни хибридизационни проекти и мозъчно програмиране но също и 
използване на отвлечените като психически убийци, дистанционно виждащи, и 
програмирани „спящи” агенти. Доста съмнително е  че позитивни извънземни работят в 
колаборация с човешки военни групи като се има предвид тяхната философия. Трябва 
да се изследва целия спектър на изследванията за отвличания и публикуваните 
изживявания за да се оцени това. 

Обективни стандарти за позитивност

Без духовна осъзнатост всеки лесно може да се предаде на моралния релативизъм 
(относителност). Да се идентифицират „положителни” извънземни следователно ще 
бъде безсмислено упражнение на проектиране на нашите субективни човешки 
стандарти към нечовешки форми на живот. Но трябва да запомним че докато 
социалните норми са наистина субективни има обективно духовно ядро в нас, което 
чрез своя капацитет за съчувствие и копнежа за свобода и щастие познава 
универсалното правилно и универсалното грешно. Добродетелите на състраданието, 
скромността, мъдростта, силата ,благоразумието и куража не са ограничени само до 
човешката област така че те са наистина универсални. Позитивните извънземни са 
преминали отвъд пороците и ограниченията, които все още ни предизвикват и са  
придобили висотите на духовното рицарство и служат на Сътворението в името на 
свободата, истината и любовта. Те ценят духовността над физическото, имат респект 
към свободната воля на другите и невидимо ни водят към изпълване на нашия духовен 
потенциал без да ни задушават към зависимост от такова напътствие.
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Временна обратна връзка във веригата

Поради това че извънземните могат да оперират извън линейното време  тези които 
произлизат от нашето възприемано бъдеще могат също да наблюдават  и да 
взаимодействат с нашите минали и настоящи личности.Чрез достъпа и манипулацията 
на миналото нарастват честите промени на времевата линия от която ние си спомняме 
само най-скорошната версия като истинска история. Нашите настоящи избори също 
инициират каскада от ефекти, които променят бъдещето и по този начин ограничават 
или разширяват бъдещи входящи точки до които извънземните имат достъп. По този 
начин съществува динамична обратна връзка  между нас и хиперизмерните 
същества.Негативни извънземни от нашето възприемано бъдеще могат да 
възстановят  своето собствено съществуване и върховенство чрез  промяна на 
критични  моменти в историята и да влияят на нашите сегашни избори за да създадат 
тези вероятни бъдеща в които те имат по- голяма власт. Позитивните извънземни 
загрижени относно такава промяна биха се ангажирали във времева война за да 
предотвратят подобни намеси. Ние бихме възприели тази времева война като доста 
невероятни и изненадващи спънки в определени моменти контрирани с еднакви по 
големина невероятни чудеса и обратното или дори силни импулси за  лоши решения 
съревноваващи се  с вътрешна интуиция да се вземат верни решения. Страх , параноя 
, лековерност, избухливост и пасивност поддържат обратната връзка с негативните 
извънземни и увеличават тяхната осезаемост в нашия живот.И колкото повече 
обръщаме внимание на духовните импулси и живеем според това кое е благородно и 
истинно, толкова повече се сродяваме с позитивните сили.

Опорната точка на тази времева война стои в нас.

От Montalk http://montalk.net/
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62 деца се срещат с НЛО и извънземни    
  
Автор Alien     
16 June 2008  

Уникално видео в което ще видите как 62 деца от началнo училище в Зимбабве 
твърдят че са видели комсически кораб и са се срещнали с извънземни същества от 
рода на Сивите. Всичко това става 2 дена след като много хора през нощта виждат 
"метеорит". Космически кораб се приземява а около него има още 3-4 обекта. След 
като се приземява се отваря нещо като врата и от нея излиза  малък хуманоид 
облечен с черен костюм. Извънземните били много стройни , всичките с черни 
костюми, но очите им са тези  които се оказали най-плашещи. Повечето деца 
разказват една и съща история.Известния харвардски професор Джнон Мак 
интервюира младите свидетели.Едно от децата описва и рисува космическия кораб 
като казва че е сребрист и е имал червен пръстен около него.От кораба са излизали и 
светлини.За някои от децата изживяването било плашещо а други казват че и самите 
извънземни са били също очудени. Според  Професор Мак децата не са изпитали 
масова делюзия. Освен това  децата са получили телепатична комуникация със 
съществата и са приели различни мисли.Според едно от децата те са му внушили че 
света щял да свърши.Друго казва че извънземните не искали да напредваме с 
технологиите защото вредим на Земята.Извънземните предавали информация чрез 
страшния си поглед.

Видео:   http://www.youtube.com/watch?v=aabVQPlNR4E
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Извънземни спомени и сънища 
Автор Alien    
15 June 2008 

Брад Стайгър е автор и съавтор на 154 книги с над 17 милиона отпечатани копия. 
Неговите първи издадени публикации за необяснимото се появяват през 1956 г. и 
досега е написал над 2000 статии по паранормални теми.

Част 1

 26 март, 2008 г. 

През 1967 г. съставих въпросник, чиято оригинална цел беше да установи модел за 
профил на паранормално надарени личности, съвременни мистици и духовно озарени 
мъже и жени. В началото аз основно използвах въпросите като отправна точка за 
моите интервюта очи в очи със събеседника.

 Това бяха до голяма степен основни въпроси като: 

 „На каква възраст започнахте да развивате способности на медиум?” 

 „Колко често изживявате телепатия или ясновидство”? 

 „Вярвате ли че имате духовен водач? 

През 1969 г. някои интервюирани ме изненадаха като се отдалечиха от същината на 
въпросите и започваха да говорят спонтанно за техните сънища или спомени за това, 
че са дошли на Земята от друга планета. Някои се виждаха като участници в нещо като 
експедиция в праисторически времена. Други се възприемаха като оцелели, търсещи 
убежище от опустошителна междузвездна война. А други се виждаха като същества от 
светлина, движещи се в космоса и достигайки Земята да приемат физическа форма.

До 1972 г. въпросникът на Стайгър за НЛО, паранормални и мистични преживявания 
се разрасна и включваше доста повече въпроси от първоначалните, с които дори още 
по-голям брой хора започнаха да докладват извънземни или мултиизмерни спомени 
или сънища. През 1987 г., аз обединих елементи от въпросника с изследването на 
Шери Хансен, която през 1970 г. беше развила подобен списък от въпроси. 

Скоро след като станахме партньори в изследването, ние се оженихме и издадохме 
много книги на различна тематика, но и досега получаваме солиден брой писма
относно извънземни сънища и спомени на стотици мъже и жени. Ние продължаваме да 
поддържаме статистиката на въпросника.
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До 2008 г., над 40 000 човека от целия свят са попълнили Въпросника на Стайгър за 
НЛО, паранормални и мистични преживявания.

От тази бройка: 

• 59% а имали сънища или спомени, в които са виждали град или планета направени 
от кристал.

• 69% са имали живи сънища или спомени, в които те са в космически кораб и 
наблюдават Земята от перспектива далеч от планетата.

• 54% се възприемат в сън или спомен, в който те са член от действителен НЛО-
екипаж.

• 43% заявяват че са имали сънища или спомени, в които те се наблюдават че идват 
на Земята като Същества от Светлина.

• 44% са имали сънища, в които са доведени на борда на НЛО, за да получат 
инструкции и съвети.

• 85% вярват, че са живели преди на друга планета или в друго измерение.

• 53% са имали сънища или спомени, в които те виждат Земята както би трябвало да е 
изглеждала в праисторически времена.

За целта на изследването и дискусията ние дадохме термини на голямата част от 
попълнилите въпросника, като принадлежащи към една от 4 основни групи, които ние 
назовахме: 

1.      „Бежанците”. 

2.      „Утопистите”. 

3.      „Енергийни Есенции”. 

4.      Помагачите. 

Извънземният бежански сценарий изникна от мъже и жени, които твърдят, че имат 
спомени за това че са дошли на Земята, след като са напуснали тяхната родна 
планета поради граждански войни или пък поради природни катаклизми с 
разрушителни последствия.

В някои случаи те изглежда си спомнят че са дошли на планетата на нещо като 
разузнавателна мисия и са повредили кораба си. В този случай извънземните се 
озовават заклещени на Земята с невъзможност да се върнат на родната си планета. 
Те се описват като човекоподобни на външен вид.

Утопистите изглежда оформят най-голямата категория сред нашите интервюирани. Те 
представляват преднамерени колонизатори на планети, които издигат своите 
космически куполи, където и да отидат, в памет на културата на техния роден дом. Те 
самите имали глава с форма на купол, което предполага високо развит мозъчен 
капацитет и били подобни във всички възприемани аспекти на хомо сапиенс.

Ние ги обозначихме като „Утописти” поради техните описания на социалните и 
политически структури, които изглеждат толкова идеалистично перфектни. 
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Енергийните Есенции бяха най-странни от всички. Те говореха за съществувания като 
същества без тела, съставени от чиста енергия, но въпреки това със съзнание. В 
известен смисъл те са били умствено/духовни есенции, които са можели да оцелеят 
дори на негостоприемни и неплодородни планети или дори в самия космос. 

По наше мнение тези същества не трябва по никакъв начин да се бъркат с ангелските. 
В много случаи тези есенции са сновели нарочно из космоса. В други случаи пък, те са 
приближавали специфични планети с намерението да се въплътят във вече 
съществуващи физически тела.

Както вече казах, ние събрахме най-много информация за Утопистите. Ние научихме 
за планета с червеникаво небе и две луни. Градовете и домовете за живеене бяха 
описани като направени от кристал или някакъв материал който придава кристален 
ефект. Сградите изглеждаха прозрачни в по-голямата си част, но също чухме и за 
описания как слънцето се отразява от кули и техните върхове. Често ни казваха също, 
че градовете са били защитени от предпазни куполи. 

Субектът, който си спомня животи като Утопист показа голяма носталгия за културата 
на тази загубена планета. Градовете изглежда са били управлявани според идеалите 
на перфектната демокрация. Гражданите се наслаждавали на тотална свобода без 
типичните „продукти” на цивилизацията – престъпност, глад, мизерия. 

Семействата както ние ги познаваме не са съществували. Имало е нещо подобно на 
общо съжителство, но всеки член е имал индивидуално пространство и 
самостоятелност. 

Известен брой интервюирани казват, че Утопистите се хранили доста икономично и 
често с концентрирана храна, която била приготвяна в супо-подобна микстура. 
Културата била напълно вегетарианска без никакви храни от плът да бъдат 
консумирани. 

Повечето Утописти си се спомнят като стройни, сравнително ниски и с големи 
куполообразни глави. Въпреки че са имали малко окосмяване и никакви бради и 
мустаци, те споменават дълга златна коса и мигли. За тяхната кожа най-често се казва 
че е златисто кафява, а техните очи били също с подобен цвят.

Музиката изглежда е била съществен елемент от тяхната култура и ни беше 
споделено, че е била главно в свободна форма, без повтарящи се звуци, които често 
ставали част от мислите им.

В контраст на спокойния и благ живот на Утопистите, спомените и сънищата на 
Бежанците били изпълнени с буйни граждански войни, горящи градове и масов 
геноцид. Много съобщават че са напуснали планетите си преди да експлоадират. 

Спомените за постоянно нападана и умираща планета започна да звучи подобно на 
легендарната Атлантида и ние започнахме да спекулираме дали този спомен който 
изглежда незаличимо прикрепен в човешкото колективно подсъзнание, не се е случил 
на друга планета – на светлинни години далеч оттук, или пък не. 

Въпреки че Бежанците обикновено не ни даваха детайлна информация за тяхната 
култура, както това правеха Утопистите, ние открихме известен брой неща които те си 
спомнят като антигравитационни устройства, лечения за рак, огнеупорни формули и 
други предимства от тяхната напреднала технология. 
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Повечето от техните спомени обаче са объркани с мисли за оцеляване и планове да се 
спасят от техния обречен свят. Ние успяхме да интервюираме известен брой субекти, 
които изглежда са имали животи в жреческото съсловие на тази планета и са живеели 
в храм, но те също си спомнят повече за унищожението на сградата, отколкото за 
дневните си ритуали. 

Най-типичните от регресиите на Бежанците, бяха графични описания на огромни части 
от тяхната планета унищожени от експлозии и как голям брой от населението е
унищожено. Също някои от субектите описаха огнени катастрофи при приземяване на 
Земята или други планети, поради това че увредените от войната космически кораби 
не са имали възможност да се приземят правилно. 

През 1979 г. започнахме да получаваме доста голям брой попълнени въпросници от 
хора, които твърдят че си спомнят да идват на Земята с умишлената цел да започнат 
да се инкарнират на планетата като част от по-голяма мисия – да се вдигне нивото на 
човешкото съзнание. Ние ги именувахме – Помагачите. 

Типично такова твърдение ни е пратено от А.М. – учителка от Колорадо: 

В този сън аз съм на място с огромна (но не заслепяваща) светлина. Други „същества” 
също са там. Изглежда че по-скоро сме в голям кръгъл обект, който кръжи на близка 
дистанция от Земята. Показва ми се някакъв проход подобен на улей, който води 
надолу и ми се дава да разбера че трябва да премина през този улей. Моите чувства 
относно слизането не са на радост, а по-скоро на необходимост или задължение. Това 
всичко изглежда е част от План. Моят последен спомен е от това, че преминавам 
надолу... към Земята. Няма чувство на заплаха или опасност, има малко тъга заради 
разделението от другите същества. Сънят свършва, образите остават. 

Жена секретарка в калифорнийския училищен окръг ни информира, че тя си „спомня” 
че е била доброволка да дойде на Земята. Нейната роля е била да бъде една от 
групата съветници (наставници), които ще подпомогнат Земята да еволюира духовно. 
На нейната родна планета тя е била учен, който е работел с канализирана светлина 
като източник на енергия.

Според нейните извънземни спомени, първото й преживяване на Земята било в 
Юкатан, където тя била почитана като оракул и където за известно време 
експериментирала с хипнотични наркотици, които били внимателно скроени, за да 
спомогнат на местните жители да установят по-близък телепатичен контакт с нея.

Джей от Онатрио има докторска степен по образователна психология и вярва че това е 
неговата първа инкарнация на Земята.

Аз бях доброволец да се впусна в такава специфична мисия която сега е в завършека 
на нейната първа фаза. Моето разбиране е, че мисията ми е да откривам и развивам 
умения, нужни на човешките същества, независимо от това дали са homo sapiens или 
homo astrolis. Също разбирам че сега имам две части от пъзел съставен от три. 
Първата част включва фундаменталната важност на начините по които възприемаме 
реалността. Тези възприятия и техния начин на работа за които не знаем почти нищо, 
могат да ни служат като ни помагат или да забавят нашия прогрес, в зависимост от 
това дали откриват или маскират нашите истински пътища. Вторият аспект е свързан с 
начините по които ние прилагаме нашите възприятия като подкрепа за другите или 
като критика към тях или към нас самите. Искат се значителни умения в този случай, 
тъй като критиките са често неуловими и непреднамерени.Мога само да предполагам 
до момента за основите на третата част. Казано ми беше да работя над тези две за
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известно време, да събера подробности и че третата ще дойде. С третата, златната 
верига ще бъде завършена и прозореца ще се отвори.

Друг интервюиран от Онтарио – 32 годишен мъж, твърди че може да си спомни всеки 
от предишните си 5 живота на тази планета и че във всички тях е служил като 
контактна точка за НЛО-сведения. 

На моята родна планета аз бях интерпретатор на сънища. Бях пратен на Земята, за да 
помогна на Земляните да се подготвят за предстоящия глобален НЛО-контакт. Живеех 
в град от светлина с кристални сгради, където всичко беше мир и хармония. Аз 
използвах сънищата, за да предсказвам идващи здравни проблеми и да помагам на 
хората по-добре да разбират себе си. Ние бяхме победили болката и страданието с 
нашите ментални способности и това са даровете, които един ден ще можем да дадем 
на земляните. 

По интересен начин ние чухме от известен брой индиански племена, които изглежда 
пасват на тази четвърта категория извънземни със задачи свързани с повдигането на 
съзнанието на Земята. 

Физик от племето чероки, който сега живее в Алабама, не само си спомня минали 
животи на Плеядите, но също успява да напасне своите извънземни спомени заедно с 
племенните легенди, които казват че неговите хора идват от друг свят.

Ние живеехме в куполни градове с прозрачни стени. Можехме да летим и да 
комуникираме с животните и да се транспортираме незабавно до други части на 
планетата. Спомням си нашият град със златен цвят – място на велика красота и 
спокойствие. Аз дойдох с други от моята планета, за да помогна на Земята през 
нейните родилни болки към интергалактическо общество и единност. Ние бяхме 
членове на жреческото съсловие в древен Египет, ние бяхме алхимистите в 
средновековието, ние сме учените и духовенството в модерния свят.

Жена с име Моника си спомня че е била учен от друг свят, който участвал в 
създаването на първия незрял хомо сапиенс на този свят. Очевидно в тази научна 
работа която вършела, тя е била жестока и негрижовна към тези същества. Но нещо се 
случило. Един ден тя разбрала, че тези същества имат чувства. Едно от съществата 
един ден взело ръката й и я погалило. Моника осъзнала, че това че някой има 
познанието да създаде форма на живот, не му дава правото да проявява насилие над 
нея.

Социален работник от Масачузец ни разказа нейните спомени, затова че е живяла на 
планета където жителите били на практика като хората по външен вид и говорели език 
познат като шумерски и изпращали емисари на Земята да проектират пирамидите като 
предаватели на енергийна система позната като Усан. Тя ни информира също, че си 
спомня че е пратена на Земята от „Съвета на Дванайсетте”. 

Според нейните спомени: 

Ние бяхме отговорни за чудесата записани в Изход от Библията. Ние разделихме 
Червено море. Нашите умения създадоха колоните от огън и пушек, който доведе 
израелтяните. Ние изсипахме мана от небето, за да нахрани скитащите племена и ние 
дори намерихме вода за тях, разбивайки земята за да излезе на повърхността.

 43 годишен индустриален консултант от Арканзас живо си спомня живот като инженер 
на космически кораб, който бил на борда, когато били принудени да се разбият на 
Земята по време на експедиция за събиране на суровини за индустриална преработка. 
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Всички наши системи се разпадаха и пилотите едвам удържаха кораба под контрол. 
Бяхме загубили по-голямата част от нашата двигателна система и се подготвяхме да 
умрем по време на сблъсъка... Техническите данни на екрана полудяха и аз погледнах 
през прозореца и можех да видя повърхността на Земята да наближава. След 
катастрофата в местността която сега е северна Европа, ние открихме че пилотите са 
успели да приземят кораба с минимални повреди. Но за нещастие, въпреки че 
инженерния екип работи с месеци, за да отстрани повредата, не можахме да се 
върнем отново в космоса. Не можахме дори да направим сигналите за спасение, които 
пратихме да са достатъчно силни, за да имаме шанс за оцеляване. Умрях в местност, 
която сега е в Германия и живях няколко живота на Земята преди това въплъщение. 
Чувствам се като в капан тук. Все още искам да се завърна на моята родна планета. 

Цялата материя свързана с това, че чувствителни мъже и жени твърдят че имат 
извънземни спомени и постоянни сънища с извънземен произход, предполага към 
големи спекулации: 

·      Дали тези хора заради техния висок интелект и по-голяма чувствителност отказват 
да се асоциират със Земята, заради неадекватностите и дефектите, които те виждат 
навсякъде около тях? 

·      Дали механизма на това да вярваш че си от извънземна култура, ти позволява да 
се справиш по-обективно с различните проблеми, които нападат добросъвестните при 
всяка зора на всеки нов ден? 

Д-р Лео Спринкъл. Бивш директор по консултантски услуги в университета Уайоминг и 
международно признат авторитет относно НЛО-мистерии, казва че също е открил 
мъже и жени, които разказват за значителни преживявания, спомени и сънища относно 
предходни съществувания на други планети. 

„Въпреки че не можем да твърдим че това е вярно, д-р Спринкъл признава: „Аз съм 
убеден че е възможно някои хора да са живели преди като извънземни. Друга 
възможност е тези спомени да са имплантрани, за да ни програмират да се подготвим 
за живот отвъд тази планета.” 

Д-р Спринкъл е чувал за червеното небе и двете луни от няколко пациенти. Той също е 
слушал за твърдения относно кристални градове и прозрачни сгради.

Академично внимателен, д-р Спринкъл бил уверен достатъчно в своето изследване, за 
да заяви: 

„Тези спомени са живи и силни и аз вярвам че тези хора са искрени когато казват, че 
това са техни минали животи. Познавам една жена, която се чувства много ядосана. Тя 
чувства че е закотвена тук като в капан на Земята и просто иска да се махне от 
планетата и да се прибере у дома”.

Д-р Спринкъл продължава и казва, че повечето от хората на които е правил регресия, 
считат себе си като част от по-голяма система – част от по-голям ред. По мнение на 
доктора трябва да разглеждаме загадката на извънземните спомени от различни 
гледни точки. 

Ако не харесваме хипотезите че сме били „посяти” от извънземни същества можем все 
пак да възприемем хипотезите че някой – нашето собствено подсъзнание, Бог, по-
висши същества, някой ни окуражава да мислим в термини на космическо пътуване. 
При нас може да протича процес на умствено програмиране от интелигентни 
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същества, които да ни предоставят насоки, така че в бъдеще нашите деца или внуци 
да могат да ходят до други светове. 

Линда – медицинска сестра, която наскоро е напуснала казуалната медицина, за да 
може да стане духовен лечител, свързва следните преживявания: 

Моите най-ранни спомени са от пет годишна възраст. Аз бях в нашата вила. Това е 
нещо което никога няма да забравя. По някаква причина бях много разстроена. 
Спомням си че стоях на върха на пързалката и гледах към нощното небе... Бях почти 
истерична докато гледах в пространството. През сълзите си спомням да крещя: 

„Върнете се моля ви! Не ме оставяйте тук с тези варвари. Защо съм така наказана? 
Това не е моят дом. Това не са моите хора!” 

Имах съзнаването че моите хора ме изоставят. Моят свят беше планетата Орион. 

Линда има късмет, че нейният съпруг проявява разбиране относно нейните вярвания.

Сега той искрено вярва че аз съм извънземна. Разказах му за миналите си животи на 
този свят и за животите си на други планети. Срещала съм някои... като мен, но само с 
един поддържам контакт. На другите им е много трудно да се справят със спомените 
си за нашия истински Дом. 

Линда е написала поема, която изразява нейните чувства че е извънземна живееща на 
Земята:

Аз си спомням като че ли беше вчера. 

Три кораба приближаващи Земята – един горящ докато влизаше 

в атмосферата, нашите хора умираха. 

Дали бяха те щастливците? 

Воаяж във времето да спасят нашата планета. 

Затова дойдохме тук. 

Така само някои останаха, но ние сме толкова близко, толкова много близко да 
изпълним нашата мисия. 

Моето сърце плаче за тези хора и за тази Земя и заради тази агония, която тепърва 
трябва да преминат. 

Този свят познава толкова много красота, но хората избраха да я унищожат заедно с 
тях. 

Землянина няма да покори космоса, 

но с времето Боговете ще слязат и ще дойдат при човека.



СТАТИИ ЗА                                                                                                                  ИЗВЪНЗЕМЕН РАЗУМ                                           

XNETBG.COM                                                                                                                                                                           200922

Част 2

23 април, 2008 г.

В предната статия за UFO DIGEST споделих различните твърдения на мъже и жени че 
изживяват извънземни сънища и спомени. Отзвука от тази статия беше 
забележителен.

С голямо удоволствие ви казвам че получих писма от цяла Канада и САЩ, както и от 
Франция, Великобритания, Австралия, Испания и Полша.

„Благодаря на Бог че я написахте. Аз си мислех че съм сам/а тук долу”, беше много
чест отговор. 

„Благодаря ви че ми помогнахте да разбера моята истинска мисия на Земята”, беше 
също често споменавано. 

„Да чета тази статия беше все едно да чета моите собствени преживявания”, ни пишат 
други. „Радвам се че толкова много от нас се събират заедно като Семейство.”

За много читатели като Анджи, писател от Лос Анджелос, статията провокирала 
спомени, които стояли дълго неактивни в нейната психика: 

Според Анджи: 

„Една лятна нощ, когато бях дете, се събудих без причина и видях блестящ сребрист 
хуманоид, който стоеше на 30 см. от леглото ми. Помня чувството на силен ужас. Но 
чувството се смени с уважение и учудване, докато съществото избледня и изчезна. 

Второто събитие което си спомням беше когато бях по-голяма и карах сама по тъмен 
селски път. Неочаквано видях директно зад мен и малко над мен брилянтна бяла 
светлина със синкав център. Не чух звук, но непогрешимо получих съобщение от 
светлината или от нещо. Знаех някак си, че съобщението беше от мен самата – или от 
нещо свързано с мен в бъдещето или в миналото... излязох от това преживяване с 
голяма сигурност че „аз съм”. 

Години по-късно разбрах какво означава фразата „аз съм” в теологията, във връзка с 
изживяването на Мойсей с горящия храст. Трудно е да го опиша с две думи, но 
оттогава никога не е имало случай, в който да не съм съществувала”. 

На Кристия животът е бил спасяван 2 пъти от 3 същества, които я насочвали към 
безопасно място като дете, което се бори за оцеляване в Германия по време на 
Втората Световна Война. 

Веднъж тя била заклещена в избата в дома на нейният чичо, който бил ударен 
директно от бомба. Съществата които по това време се появили като 3 ярки светлини, 
се свързали с бабата и дядото на Кристия в общ сън и ги накарали да продължат с 
копаенето. 

По-късно съществата се появили в човешка форма и я махнали от мост, малко преди 
съюзническите бомби да го заличат. 

Кристия видяла своето първо НЛО когато била на 16 години и живеела в Монтана. 
Това изживяване я накарало да копнее по звездите. 
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„Аз знаех когато видях това НЛО, че не принадлежа тук на Земята”, написа тя. „С 
копнеж, аз исках да отида до моя истински дом, отвъд нашата слънчева система. Тази 
нощ ми беше казано в моя сън, че сега не е времето и че трябва да порасна и да имам 
търпение.” 

През февруари 1961 г., Кристия „изгубва” 5 дни от своя живот. 

„Спомням си ярка светлина, контролираща конзола и въртящи се кристали... Имах 
познанието за планета, която беше моя истински роден дом”. 

Тя се събудила на 15 мили от дома си. Пет дни били изминали – въпреки че и се 
струвала че са минали 5 минути. Кристия скоро установила че не само и се губят 5 
дни, но че е изгубила и своята работа. През нейните мисли преминала следната 
поезия:

И ето аз виждам как влизам в твоя ум, 

и в твоите ръце, аз доставям на теб 

тялото на дете! 

Не знам къде съм родена, 

зачената сред звездите там горе, 

доставена да бъда отгледана от Земляни 

и да науча техните обичаи, 

преди да се върна вкъщи 

към моята родна раса. 

Джак – бивш електрически техник в бреговата охрана на САЩ от Моро Бей, 
Калифорния имал „видения за безкрайно разширяваща се вселена” от ранно детство. 

Той също изказа временните си чувства на тъга, че живее сред силно нечувствителни 
хора, които изразяват прекалено много от Земята и прекалено малко от Звездите. 

„За мен е трудно да намеря хора, които са готови да оставят техните дневни програми, 
мисли, работа и социално срастване и просто да усетят магията на живота и духа с 
друг човек. Уви, това премахва моя ентусиазъм от време на време и аз попивам 
прекалено много от гнета, който ме заобикаля. 

Понякога обаче има свеж бриз на изключителен човек, който подухва от дълбините на 
човечеството. През това време аз съм радостен.” 

Шери и аз сме убедени, че ако дори и най-дяволския песимист прочете писмото от 
един добре образован и допринасящ човек, който свободно твърди за подобни 
трансцендентални изживявания, той трябва да допусне че „има нещо” и че 
индивидуалния мистичен опит е много по-широко разпространен, отколкото 
определени материалистични критици искат да вярваме.

Ние определихме този интеграл към личности, които наименувахме „Звездни семена”, 
че се явява активиращ въображаем опит, който се случва на възраст около 5 години и 
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запознава детето с интелект, който става негов водач и който запазва поне спорадични 
контакти с него през целия му живот. 

Вирджиния, която е служила като техник във Въздушния Флот, си спомня че нейното 
активиращо преживяване се случило на Коледа, когато тя била на 4 години. Инцидента 
бил подчертан и с излизане извън тялото, когато Вирджиния станала и „вървяла” за да 
види светлините на коледното дърво и след това се видяла как спи в леглото. 

„Знаех че ако се събудех, тогава все още щеше да е Коледа и все още щях да съм на 4 
години”, казва тя. „Тогава знаех някак си, че ако дори не се събудя и с години наред 
като спящата красавица – нищо няма да се промени. Наистина е странно, но този 
инцидент формира целия ми мироглед към живота. Аз знам, че някъде, все още съм на 
4 години и че винаги ще бъде Коледа.” 

Луана – бивш учител от Невада ни писа, че след нейната среща с извънземно или 
многоизмерно същество като студент, всички нейни сетива се разширили. В полето на 
зрението, нейното възприемане се разширило в 2 направления, главно относно 
синьото.

Относно слуха, разширението е такова, че всеки силен шум с по-голяма 
продължителност – над 30 секунди, стартира вибрация, която първо причинява болка в 
гръдната област, после предизвиква неконтролируемо треперене, което трае няколко 
минути. Нервите на цялото й тяло „дрънкат” и се укротяват само когато шума спре.
Отнема поне час да се върне към нормалното. Сирените са постоянна заплаха за нея. 

Като пенсиониран учител, Луана си спомня едно от най-лошите си преживявания с 
шум, който се случил в училищния паркинг, когато всичките шофьори започнали да 
надуват клаксоните на колите си, за да отпразнуват спортна победа. 

Отнело й 15 минути, за да се отдалечи от шума и половин час преди да може да се 
вземе в ръце и да излезе от колата. Било нужно и питие, за да притъпи нервите си и да 
се върне към реалността.

Силната светлина е също опасна за Луана. Веднъж когато стояла на слънце, 
почувствала проблясъци от струнни инструменти, които й причинили временна 
слепота. Нейните ученици я върнали обратно в класната стая. Отнело около половин 
час преди да си върне зрението.

Емоциите изглежда създават проблеми за тези, които изживяват „извънземни сънища 
и спомени” поради това, че те са толкова състрадателни. За да функционират 
ефективно като съветници, те трябва да се научат да създават черупки около себе си. 

Както Луана си спомня: 

„По едно време в средата на двайсетте години от моя живот, ми беше необходимо да 
избягам от приятелите си, чиито проблеми и радости аз абсорбирах до такава степен, 
че бях физически изсмукана. По това време се научих да запечатвам моите емоции и 
да не абсорбирам толкова много. Все още има случаи, когато бивам изсмукана 
физически от проблемите или вълненията на другите, но възстановяването е много 
бързо.” 

В резултата на своите извънземни сънища и спомени, Клиф – млад лекар – изпитал 
силна чувствителност към светлина, емоции и слух, но намерил и компенсации, които 
и други попълнили въпросника – също намерили.
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„Когато целувам или правя любов чувам музика, която идва от другия човек и/или от 
мен”. 

Чувствителност към вибрации, които се смятат за „музикални” от тези във физическата 
равнина, е също общ фактор при личностите, които са попълнили въпросника (виж 
www.bradandsherry.com). Клиф казва, че е бил посетен от такива същества като 
момиче/жена, която излъчва блестяща бяла светлина и говори с мек музикален глас. 

В съзвучие с нашето по-ранно изследване, тези които са споменали своите 
извънземни сънища и спомени са били поне 87% „нощни птици”, които предпочитат да 
вършат своята умствена дейност и съзидателна работа след залез слънце. 

В нашите по-широки примери за личности с подобно осъзнаване и спомени, ние 
откриваме че около 94% от тях живо си спомнят тяхното активиращо преживяване със 
същество от светлина, на възраст около 5 години, докато другите 6% осъзнават че 
„нещо важно” се е случило с тях по това време. 

Почти всички, които твърдят за подобни спомени, си спомнят и че винаги са копнеели 
за място, което те считат за „истински дом”, някъде не на Земята. 

Стефани от Йонгстаун, Охайо първа написала своята концепция за „космическите 
хора” през 1980 г.

Стефани ни сподели че: 

Както вероятно и при другите които са ви писали, аз също бях шокирана да открия, че 
хиляди хора са били посетени от Същества от Светлина и аз бях напълно изумена, че 
толкова много хора дават един и същ тип идеи и съобщения от техните небесни 
семейства. Наистина е удивително и прекрасно. 

Стефани ни каза за нейният контакт с две небесни същества на 5 годишна възраст, 
които променили живота й от този момент нататък. С времето тя започнала да се 
интересува от това да документира събуждането на „космическите хора”. 

А по отношение на нашето изследване Стефани коментира: 

„Те не произхождат от никоя определена група от хора, те идват от всяка една раса, 
цвят, вяра, националност, философия, психология и политически вярвания, които има 
на Земята. Обаче те държат определени идеи и идеали, които са общи в техните 
сърца.” 

Тези, които са имали извънземни сънища и спомени, също имат своите гневни изблици 
относно Земята, както Фредерик от Пасадена, Калифорния, който ни сподели: 

„Нека да кажа, че вашите книги, медитации и т.н. ми помагат да се оттърва от голяма 
част от гнева си към хората, които провалят Земята. Понякога за мой срам (не ми е 
приятно, че го признавам) аз си мисля: 

„Защо да помагаме на тези идиоти?! Тези хора, които убиват и разплакват и нараняват 
същества, без да мислят изобщо или пък да изпитат съжаление – все едно са излезли 
от пещерите. Нека ги оставим да си отидат”. 

Това не е много възвишена мисъл от моя страна, нали? И аз знам дълбоко в себе си, 
че ние имаме задължението да помагаме на всички – и най-вече на тези хора, които 
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живеят в тъмнина и които игнорират факта, че унищожават земните дарове и ресурси 
и всички други неща, с които се занимават.” 

Независимо от това, дали са надарени с такава вътрешна и укрепителна персонална 
визия, много от тези хора, които изглежда изживяват извънземни сънища и спомени, 
съзнават че могат винаги да възстановят своята енергия чрез медитация.

Дейл от Уалтъм, Масачузец използва кристал, за да отиде дълбоко в нейната психика 
и да се завърне с подобно изживяване:

Морета от брилянтни цветове, леещи се и прииждащи, 

движещи се като благодатни криле. 

Енергия обгражда моята същност. 

Моят ум става дори по-силен 

и аз съм изпълнена със светлината на хиляда слънца. 

Чувствам се тотално жива, обновена и освежена. 

Аз живея, 

аз съм светлина, вечно водеща други към Създателя, 

ставаща по-ярка и ярка, 

избухваща и изгряваща в най-далечните краища на вселената! 

Към мястото на началата... 

                                                      Вкъщи!                                                      

От Брад Стайгър - UFODigest 

Превод: Alien
Редакция: H.
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Алекс Кулиър за Андромеданците и Луната 
Автор Alien    
16 April 2008 

Забранената история на Луната

Бих желал да споделя с вас информация относно Луната и Слънчевата система. Тази 
информация ми беше дадена от Андромедански космонавти.

Моя надежда е, че мога да добавя нещо към общата информация и скритите 
откровения. Както ми беше напомнено от моите приятели от Андромеда, ние всички 
имаме част от пъзела. Аз ви предлагам тази перспектива като част от този пъзел. 
Нямам желание да злословя или да доказвам че някой бърка. Аз самият приемам тази 
информация с разбирането че тя е само малка част от една по-голяма драма, която се 
разиграва в задния двор на нашия дом – Земята. Тази информация е дадена по време 
на различни контакти, както физически, така и телепатични. Следното е 
Андромеданската гледна точка за нашата Луна.
Нашата Луна има атмосфера която може да се сравни с много места на Земята. В 
много от големите кратери както на видимата, така и на скритата част, се казва че 
атмосферата е по-плътна от тази на морското равнище на Земята. Луната има малък 
изход на своя северен полюс, а кората е леко обелена на места. На някои места е 
само 21 мили дебела, а на други е 35 мили. 

Казано ни е че Луната е суха. Милион пъти по-суха от пустинята Гоби. Според 
Андромеданците всичко зависи от това къде се намирате. Те казват че скритата страна 
има много подводни езера с огромни размери. Напояването и тераформирането се 
извършва на повърхността на скритата страна, но се случва и под земята на видимата 
страна, за да се прикрият плановете. Аполо 15 открива и снима водни облаци, които 
изглежда идват от скритата страна. Това би било доста странно и необичайно ако 
луната наистина няма атмосфера както ни е казано. Защото облаците биха били 
невъзможни.

Възрастта на лунната почва е 6.2 милиарда години и има съединения и химикали, 
които не се намират на Земята. Всъщност има много химически съединения, които са 
били открити, но скрити от публиката. Има и много които тепърва трябва да се открият, 
защото нашата наука не е много напреднала. Лунната почва не идва от скалите, които 
образуват планините и кратерите. Това се знае от някои лунни учени. Въпреки всичко 
за това не се говори открито. Та откъде идва почвата?

Андромеданците казват че почвата и много от камъните идват от Малката Мечка. 
Дестинацията е слънчева система, която на Орионски език се казва „ЧОВТА”. Това е 
двойна звездна система. Има много подобни неща между нашата и тази система. 
„ЧОВТА” е много голяма система с 21 планети и 47 луни. Нашата луна е била 
направена около 17-тата планета на тази система.
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Части от лунната кора са радиоактивни. Аполо 15 е открило това. Особено близо до 
планините Апенини. Защо са такива показателите? Андромеданците казват че е така 
заради ядрени отпадъци, които са били донесени и използвани отново като гориво за 
космически кораби построени от световното правителство. Обаче много от тези кораби 
които използват ядрено гориво в момента са морално остарели. Та как е била 
докарана Луната тук? Според Андромеданците тя е била поставена в опашката на 
астероид, който я довежда до нашата слънчева система. Този същият астероид 
обикаля нашата част от галактиката на всеки 21 156 земни години. Андромеданците 
казват че нашата Луна периодично е населявана в своята история в продължение на 
1.8 милиона години.

НАС: Черните Монаси, Алфа 1 и 2 и MJ-12

Нашата луна е колонизирана. Беше ми казано от Моренае, че има работещо постоянно 
население на луната от 35 000 души и че те са Арийци по рождение. Няма чернокожи, 
китайци, латиноамерикаци, корейци, японци, италианци... те всички са Арийци по 
рождение. В НЛО-литературата което излезе напоследък се казва, че има различни 
групи. От гледна точка на Андромеданците вътре в Националната Агенция по 
Сигурност има група наречена Черните Монаси. Това са човешки същества, но те са 
напълно обвързани с извънземните. Тези хора са толкова много имплантирани с 
извънземни системи от вярвания, че не могат вече да се считат за хора. Под Черните 
Монаси има група наречена Синя Луна. Сега разбирам че от време на време това име 
се променя, но Синята Луна главно се занимава с лунните бази. Тази група е 
съставена от американци, руснаци, британци и французи. Над НАС стоят банкерите. 
Всичко което трябва да направят, за да създадат това, са парите. Тези от вас които са 
разследвали Федералния резерв, знаят колко лесно е да се създават пари.
  

Проект Синя Луна

Синя Луна се занимава с технологичното развитие и това е свързано със ставащото в 
планините Манзано и особено тези проекти свързани с Енергийния Департамент се 
използват на Луната. Под Синя Луна има група наречена Алфа 1 и Алфа 2. Не ми е 
съвсем ясно с какво се занимава Алфа 1, но моето разбиране е че има общо с 
глобалното събиране на материали и да осигури спокойствие за лунното население от 
външни дразнители. Алфа 2 се занимава с личния състав. Тяхна работа е да осигурят 
това 35 000 души на Луната да имат системата от вярвания, която е необходима – това 
се отнася и за колонистите на Марс. Според Моренае, Алфа 2 е MJ-12. Така че това, 
което ние мислим че е върха на стълбата, е фактически долно стъпало. Така казва 
Моренае, аз няма как да го потвърдя.

Луната е куха. Съдържа огромни подземни съоръжения, построени от извънземни и по-
късно от хора от Земята. Има 7 отвора в лунната кора и подземните бази. 
Консервативните учени винаги са се чудели защо много кратери изглеждат толкова 
плитки въпреки техния размер. Андромеданците казват че това е така, защото по-
голямата част от повърхността е построена отгоре върху металната черупка на 
сферичен космически кораб или Боен Кораб както го описват Андромеданците. Пример 
за плитък, но голям кратер, е кратера Гагарин. Този кратер е грубо 185 мили в 
диаметър, но е само 4.5 до 5 мили дълбок. На базата на удара и диаметъра дупката на 
кратера в дълбочина трябва да е между 4 и 6 пъти по-дълбока. На практика всички 
кратери си приличат и са прекалено плитки. Това не се подчинява на познатата наука.

Много от кратерите са изкуствено създадени. Андромеданците казват, че много от 
кратерите на скритата страна, са фактически куполни градове в миналото и са били 
унищожени по време на война преди 113 000 години. Много от кратерите са били 
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използвани като куполни градове, а други по-големи кратери са използвани като 
хангари за космически кораби с възможност да поберат 200 кораба.

Базите на повърхността се състоят от 9 куполни града, които се равняват на малък 
град. Малки езерца или блата са пръснати по повърхността. Останките от тези куполни 
градове са били намерени от астронавти на Националната Агенция по Сигурност, 
руски астронавти и астронавти от Аполо. Истинския военен комплекс на луната е под 
земята. Входове към тази извънземна и човешка база има на двата полюса, планините 
Телец, кратера Жул Верн и далечната страна на Архимед. Това са оригиналните 
входове. Черното правителство е създало и други входове и в момента разширява 
подземния комплекс. Разширението е за да могат да действат частни научни и военни 
планове на Световния Ред. Андромеданците казват, че Луната е била военен преден 
пост, докато не е била нужна в нашата част на галактиката за да спре бунта, който се е 
разиграл. Персонала се е състоял от рептилии, полу-хора, полу-влечуги и такива на 
които казваме хора.

Според Андромеданците има раси които могат да променят орбитите на планетите, 
което предизвиква смяна на полюсите. Технологията съществува. Драконианците 
могат буквално да създадат слънчева система. Те могат да местят планети и да 
поставят луни там където поискат. Има и други раси, които притежават технологията. 
Андромеданците казват че има 100 трилиона галактики във вселената.

Много от оригиналните сгради на повърхността на Луната са били унищожени по 
време на това, което Андромеданците наричат „Конфликта на Черната Лига”. Това е 
битка, която се е водила между хора от различни звездни системи, които формирали 
таен съюз и се биели против тиранията на Империята Орион. Допълнително 
разрушение настъпило на едната страна на луната и тя била транспортирана тук като 
космическа руина. Страната която е понесла най-голяма щета, е тази която и днес 
можем да видим на небето. Разрушенията се получили от честотно лъчеви оръжия, 
когато луната била позиционирана в орбитата на Малдек, която е вече унищожена 
планета. Сегашната наша Луна е била една от двете луни които са обикаляли Малдек. 
Втората луна е била Фобос. Тя също има руини върху себе си, както и Венера, която 
пък е била луна на Уран. На Уран има растителен и бозайнически живот. Стъклото 
което е изобилно разпръснато по повърхността на луните, идва от куполните градове 
които са били някога на този боен кораб.

Венера е била луна на Уран, а Меркурий е бил луна на Сатурн. Какъв е бил големия 
план и дизайн на всичко това – не знам. Когато питах за Земята ми казаха, че тя е била 
ледена планета с различна орбита от която е сега. Когато попитах кой я е преместил –
отговорът беше „това ще трябва да отговорят Плеядианците”. Плеядианците не са 
всичките лоши, но не и не казват всичко. Те са част от войната в нашата слънчева 
система преди 117 000 години. Част от нея е по вина на Плеядианците, които просто 
напуснали. Някои от тях се върнали. Атлантида е била извънземна колония. 
Плеядианците не поели отговорност за това което са сторили и сега се връщат за да 
оправят нещата. Проблемът е че когато се връщат, миналото ги удря четворно в 
лицето. Ние сме отражение на това което те са били преди и те имат голям проблем с 
това.

Искам в този момент да обясня как се предполага луната да има гравитация. Това е 
Андромеданска наука и се различава доста от земната. Ето как Андромеданците 
обясняват причината за гравитацията.

Нашето слънце произвежда високо проникваща радиация в електромагнитния спектър. 
Тази честота е приблизително трилион цикъла в секунда. Тази честота се намира 
между ниската част на инфрачервената и радарната честота. Тази радиация от 
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слънцето причинява гравитацията, а не въртенето на планетите. Ще обясня повече за 
това, когато стане въпрос за Кухата Земя. Андромеданската наука твърди, че всяко 
планетарно тяло което има 29.3 мили размер и е изложено на слънце, има 
възможността да има гравитационно поле. Дори ако не се върти по своята ос.

Андромеданците ми предадоха следните серии от събития. Те казаха че тези събития 
са били записани. Аз не съм ги виждал, така че предавам тази информация на 
читателите с вяра за нейната достоверност.

По време на пристигането на повърхността на Луната, астронавтите от Националната 
Агенция по Сигурност заедно с техните „екскурзоводи” сивите, били отведени до 
подземните съоръжения, където имало останки от скелети на рептилоподобни 
същества, както и на хора. Била открита също и стара Орионска технология. Тази 
дестинация е идентифицирана от Андромеданците, според които се намира под 
кратера Жул Верн. Андромеданците казват че размера на съоръжението скрито на 
обратната страна на Луната, е приблизително с размера на щата Ню Йорк.

Тези огромни подземни съоръжения съдържат езера, растителен живот от Земята, 
извънземни технологични работилници, съоръжения за складиране на храна и хангари 
за космически кораби. Също извънземни текстове са били видени на стените на 
входовете. На астронавтите на НАС  им е било показано 8 гробници (складове) които 
били запечатани, но информация за това какво е имало в тях не ми беше дадена. 
Изкуствени земни условия се създават по всяко време, за да приютят и да поддържат 
живота на избрания персонал от Световното Правителство.

Луната сега приютява приблизително 36 719 човека от Земята – малка колония, само 
арийци по рождение. Според работата, която е извършена над и под Луната, за да се 
разширят съоръженията, Андромеданците предричат население от 600 000 в много 
близко бъдеще. Има много контакти на Луната между негативно настроени извънземни 
и хора от Световния Ред.

В момента Световния Ред има 53 земно построени космически кораба тип „НЛО” на 
Луната. Също са построени и други оръжия на луната като честотно лъчеви оръжия, 
лазери, сателити с ядрени бомби и оръжейни системи на базата на антиматерия. 
Антигравитационните аномалии на Земята са използвани да се изпраща оборудване и 
хардуер на Луната. Пайн Гап Австралия и острова Диего Гарсия в Индийския океан са 
основни места за изстрелване. Също и Сибир в Русия.

Има атмосфера на далечната страна на Луната, която се създава на повърхността с 
цел да се увеличи възможността за живот. Има също вода, езера и растителност. Те 
буквално я превръщат обитаема колония. Оттам Световния Ред решава да отиде на 
Марс през март, 1959 г. Тази ултра тайна космическа програма била разработена и 
изпълнена главно от Съветския Съюз, просто защото има огромни ресурси и размер. 
Фактически те могат да правят всичко в тайна. При пристигането си на луната, 
астронавтите на Световния Ред с помощта на сивите, отворили наново древното 
подземно съоръжение. Имаме работеща колония на Луната от 1961 г. според 
андромеданците.

Когато астронавтите от Аполо кацат на луната, Световният Ред е вече там от известно 
време. Това познание и технология били спестени на по-ниските нива на НАСА и 
военните. НАСА била използвана като капак, за да се скрие истината от хората какво 
се случва там. Астронавтите били накарани да си мълчат със заплахи и така си остава 
и до днес.
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Искам да споделя и малко стара история или събития, които андромеданците казват 
че са важни. Не можах да намеря информация за тези събития от други места, но 
понеже андромеданците специално ми я предоставиха, ще я споделя с вас. През 1953 
г. земните сателити и радари показали огромни обекти идващи към Земята. Това били 
кораби майки на сивите. Тези пътуващи във времето космически кораби са били 
същите, които са видени близо до Венера през 1787, 1788 и 1789 г. През 1645 г., била 
видяна голяма луна близо до Венера, била видяна да идва и да си отива 4 пъти. Това 
бил кораб майка от Сириус-Б. През ноември 1844 г., големият кораб видян да 
осветлява част от Марс бил Орионски кораб майка. Същият кораб осветил Меркурий 
през 1799 г. Същият кораб който бил сферичен преминал Слънцето през март 1859 г. 
По време на затъмнението на 29 юли 1878 г., двете големи светещи тела видени 
между Меркурий и Венера били плеядиански и андромедански кораби майки, 
минавайки през нашата част на галактиката.

Още за ранната Лунна история

Ще говорим за луната и ще фокусираме на далечната й страна която не се вижда. 
Както съм казвал и в предишни лекции, луната оригинално идва от Малката Мечка и е 
на 6.2 милиарда години. Била е една от четирите луни около 17-тата планета на 
система, която на Орионски език се казва „ЧОВТА”. Била е преден пост за членове на 
Орионската група и по едно време е била населявана от 5 милиона военни от 
Орионската Група. 

Луната е била умишлено поставена в опашката на астероид, който я доставя през 
галактиката в нашата слънчева система. Произхода на Луната не е от Земята, което се 
явява теорията преподавана в училищата. Луната е по-стара от Земята. Същият 
астероид който довежда луната, обикаля нашата галактика на всеки 25 156 земни 
години. Луната е периодично обитавана в своята история за период от 1.8 милиона 
години. Сега отново се обитава и много от оригиналните й структури на повърхността 
са унищожени по време на войните на Черната Лига, които се явяват битки между хора 
и Империята Орион.

Истинският военен комплекс е под земята. Входове има на двата полюса – Планините 
Телец и кратера Жул Верн (далечната страна) и Архимед (близката страна), са 
оригиналните входове когато Орионската група е била там. Тайното правителство 
обаче е създало още отвори и в момента разширява подземния комплекс. Експанзията 
е поради частни интереси за научни и военни планове на Новия Световен Ред.

Много от кратерите на Луната са били използвани като хангари за кораби. Големите 
кратери били с възможност да поберат 200 или повече кораба. Някои кратери са 170 
мили широки.Персонала се състоял от полу-хора – полу-сиви и полу-хора – полу-
рептилии. Базите на повърхността били съставени от 9 куполни града. Вътре е била 
отглеждана растителност. Малки езера били пръснати на повърхността. Останки от 
тези куполни структури са открити от астронавти на НАС, руснаците и астронавти на 
Аполо.
  

Националната Агенция по Сигурност отива на Луната

Астронавтите на НАС са били там през 1958 г. И оттогава стоят там като тайна част на 
руското правителство наречена „Черен Пазач”. ПО време на пристигането на луната, 
астронавтите на НАС (заедно с техните сиви „ексурзоводи”) били заведени до 
подземни съоръжения където имало останки от скелети на влечугоподобни същества и 
хора както и Орионска технология.
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Тази дестинация е идентифицирана от андромеданците че се намира под кратера Жул 
Верн на далечната страна на Луната, в южното полукълбо и това подземно 
съоръжение е с размера на щата Ню Йорк. Тези подземни съоръжения съдържат 
огромни езера, трансплантиран живот от Земята и извънземни фабрики за 
оборудване, които били изоставени и оставени от предишните обитатели преди много 
време. Има също складове за храна и хангари за космически кораби, които се 
използват и ръководят от хора от Зевмята. Има извънземни текстове и скриптове на 
стените на коридорите, които свързват различните места на съоръжението. Открити са 
също 8 запечатани гробници (складове). Тяхното съдържание все още не ми е 
известно. Изкуствена околна среда се създава през цялото време за да се настани 
персонала на световното правителство. Андромеданците считат че може да се побере 
население на луната от около 600 000 души на базата на разширителните работи 
които се извършват. Има контакти между фракции на Световния Ред и неприятелски 
извънземни групи на Луната. Управлението на тези съоръжения се извършва от НАС и 
Руския Черен Пазач (1947 г). Въпреки че британците по-късно са въвлечени в тази 
операция главно заради финансиране от тяхна страна. Както казахме и преди, НАС 
има 53 земно построени гравитационни кораба стационирани на луната постоянно.

Оръжия за планетарна защита построени на луната

Оръжия се правят на Луната като сателити с ядрени бомби и плазмено лъчеви оръжия. 
Причината тези оръжия да бъдат изработвани там, е че при инвазия на Земята, луната 
се счита първа линия на отбрана.

Как всичко се озовава на Луната? Освен използването на антигравитационна 
технология, която сивите дават на НАС, се използват места с антигравитационни 
аномалии. Извънземна технология се използва за създаване на атмосфера на луната, 
която да позволи разширяване на обитаемостта и този процес изисква много години за 
да бъде осъществен. А в това време се отглежда храна под земята. Има и военна база 
на далечната страна на Луната.
Първата мисия с хора приземили се на луната била през 1958 г. от руснаци и НАС, а 
официална колония става през 1961 г. Структурите които били построени на 
повърхността, били проектирани от JPL (лаборатория на на НАСА за производство на 
ракети и космически кораби). Тези куполни структури били първо построени на луната, 
за да се тестват там и после и на Марс. Една от другите корпорации, която била много 
важна за това усилие и която в действителност извършила конструкцията, била 
корпорацията Бечтел, която има таен строителен екип, който работи с НАС. Причината 
поради която ние виждаме само едната страна на луната, е по дизайн. „Тъмната 
страна” на луната наистина представлява тъмна тайна на това колко дълго 
извънземните наблюдават Земята. Големи масивни структури, функциониращи като 
тежести, са били проектирани в структурата на луната за да я спрат да се върти по 
нормален начин и те се намират на двата полюса. Те са магнитни по естество.
Когато астронавтите от Аполо кацат на Луната, ние вече сме били там от известно 
време. НАС вече е установила колония там 8 години преди това и технологията не е 
била споделена по нисшите ешелони на НАСА и дори с военните. НАСА се използва 
като „капак на кон” за да държи хората на САЩ невежи за това което наистина става в 
космоса и досега изпълнява тази своя функция. Някои от най-великите научни умове 
на нашата планета които изчезват безследно, са заведени на луната и Марс в опит да 
се започне чисто ново общество, инженери, архитекти и хора от всяка сфера на 
живота са пращани там.

От Алекс Кулиър

Превод: Alien
Редакция: H.
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Науката,Религията и извънземната 
манипулация    
Автор Alien   
25 March 2008

Доста странно е че тук на Земята концепцията за въображаем бог е напълно 
възприемана и по никакъв начин не се счита за „луда фантазия”, обаче концепцията за 
извънземни е табу и е  направена за посмешище от обществото  като всеки се прави 
на „ни  чул ни видял”.Това е очевидно поради факта  че извънземните са наистина 
реални, докато имагинерните богове не са. Рептилиите просто поставят хората да 
фокусират вниманието си на въображаеми богове и далеч от техните истински 
контрольори.Не е съвпадение че всички земни религии не признават съществуването 
на извънземни.(с малки изключения).Това е защото Рептилиите са тези, които са 
създали земните религии и по този начин не са насърчили концепцията за извънземна 
доминация над човечеството.

Човешките същества са били създадени ( тоест изобретени) чрез генетически 
експерименти, които са били извършени от рептилиански извънземни. Тези 
извънземни познати като Ануннаки или „Рептилианци” и до сега управляват Земята.

Фактически Рептилиите са индоктринирали хората толкова съвършено че те са 
толкова слабоумни за да проумеят тяхното съществуване. Чрез религия, наука и други 
форми на индоктринация (системно обучение – т.е мозъчна промивка) Рептилиите 
направляват човечеството в точно обратната посока на истината – до точката където 
концепцията за извънземен господар/създател се счита за най-лудата фантазия.

„Много могат да възприемат концепцията за „Бог”  или за Върховен Интелект, но те се 
задушават, когато се опитват да разберат идеята за извънземни същества.Това е  от 
части заради религиозните и другите форми на програмиране и индоктринация. Много 
мислят толкова повърхностно че вярват че човешката раса е единствения интелект в 
цялото Творение”.
Умишлено заблуждение и избирателно мислене

Един  супер важен въпрос, който религиите се опитват да заобиколят и който науката 
напълно пренебрегва е концепцията за умишлена измама.Измамата не е нещо стоящо 
неподвижно във вселената и е начин на действие на Рептилиите и на други високо 
интелигентни жадни за власт същества.Но научния метод не взима предвид 
концепцията за умишлената измама.

Рептилиите са създали всички земни религии както и науката. И сега искат да сборят 
религията и науката една срещу друга. За нещастие атеистите са достатъчно глупави 
да мислят че науката е на тяхна страна. За това някой да използва подобна  всеобща 
правителствено и корпоративно спонсорирана, мозъко контролираща ограничена
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доктрина като науката, за да открие реалната истина за действителността е смешно и 
показва  че той игнорира концепцията за умишлена измама, (а  игнорирането на 
концепцията за умишлена измама е селективно мислене).Истинските търсачи на 
истината съзнават че управляващия елит има задни цели  и по този начин съединяват 
този важен факт с тяхното мислене.В контраст на това науката се опитва да действа  
така че  все едно може да се търси истината без да се тревожиш за влиянието на  
управляващия елит което се оказва на света или пък за легитимността на 
информацията идваща от масмедиите.Според науката умишлената измама не 
съществува, конспирациите не съществуват, извънземни не съществуват а 
управляващия елит  е доброжелателен ( и разбира се това е защото Рептилиите са 
създали науката на първо време).

Иронично, хората, които наричат себе си „скептици” не са фактически скептици. По-
скоро те са само селективни скептици. Това е защото  те може да са скептични за 
някои крайни идеи но не са никога скептични относно идеологиите на статуквото (като 
науката) и за новините по масмедиите.Това е поради факта  че човешките същества  
правят огромната грешка да поставят в съотношение правдивост с власт. По този 
начин след като Рептилиите буквално имат цялата власт на света, техните
имплантирани системи от вярвания имат незаслужена правдивост, която идва заедно с 
подобна власт.

А за вашата лична среща с умишлената измама един  ден може би преди години сте 
решили че ще възприемете система на вярване (специфична религия или атеизъм), 
без дори да подозирате за секунда че са ви мамили умишлено.Не сте осъзнавали че 
приетата от вас система на вярване е капан, който чака да влезете в него.Сега 
изправени пред истината вие страдате от парализа на парадигмите  и когнитивен 
дисонанс.(Когнитивният дисонанс е противоречие на убежденията . Понятие, 
предложено от Л. Фестингер за обозначаване на психичния дис-комфорт, дължащ се 
на факта, че субектът преживява тягостно едновременното наличие на две или повече 
противоречиви идеи. Човекът изпитва потребност от логическа кохерентност и 
афективна хармония. Случва се обаче тази хармония да бъде нарушена от неочаквани 
събития. Например един от приятелите ми изненадващо започва да проповядва 
политически идеи, противоположни на моите. За да намаля този „дисонанс\", трябва да 
намеся друг елемент, който да ми помогне да преодолея противоречието и да постигна 
отново вътрешното си равновесие. Мога например да отхвърля получената 
информация („не вярвам, че може да измени на убежденията си\") или да омаловажа 
значението й („той бързо ще осъзнае грешката си\"). Мога също да скъсам с приятеля, 
което е начин да променя обкръжението си, или да променя мнението си.

Амитак Станфорд 
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Джеймс Касболт за подземните бази и 
извънземните 
Автор Alien   
27 February 2008

След завършването на последната ми статия „МИ-6 и господарите на глобалната 
търговия с наркотици”, сега трябва да представя пълната картина за какво се 
използват парите спечелени от разузнавателните общности чрез търговията с 
наркотици.

Имам нужда да направя това по много причини. Истината трябва да излезе и имам 
нужда да защитя себе си и моето семейство. Ако някой от нас умре преждевременно, 
това само ще добави повече правдивост към това което говоря. Така че като ви 
представям следното, аз защитавам себе си и семейството си.

Правителствените нападения и наблюдението срещу мен се увеличиха откакто 
представих публично последната си статия. Сега вече мисля, че това се превърна в 
проблем за „националната сигурност”. Получих заплахи за живота си, а хора стоящи в 
хотела, който се намира срещу апартамента ми, ме снимат използвайки 
високотехнологична дългообхватна камера, която използва син лазер. Телефонната 
ми линия както и линията на майката на моя приятелка се подслушват. Моята 
информация беше хакната и отнета, а много уеб сайтове и e-mail-и от правителствени 
служители – бяха блокирани.

Вярвам че това е защото от мен изтича информация за проекти класифицирани „над 
строго секретно”, за които ще вляза в детайли в тази статия. Това че разузнавателните 
управления управляват трафика на наркотици е класифицирано само като „секретно”.

Моето име е Джеймс Касболт и работех за тайните кокаинови трафик-операции на МИ-
6 с ИРА в Лондон, между 1995 г. и 1999 г. Моят баща Питър Касболт беше също от МИ-
6 и работеше с ЦРУ и мафията в Рим през 1993 г., по тайни трафик-операции на 
кокаин и хероин.

Глобалната търговия на наркотици се ръководи от много фракции от глобалното 
разузнавателно общество и те си сътрудничат (МИ-6, ЦРУ, МОССАД и др.) Целият 
бизнес се оценява най-малко на 500 милиарда годишно. Това е повече от глобалната 
търговия на петрол. МИ-6 контролира много от другите разузнавателни агенции в 
света. МИ-6 създаде ЦРУ през 1947 г. и все още ги контролира. Тези пари придобити 
от „черни операции” или с класическия Оруелски термини „фондовете не по 
предназначение на МИ6/ЦРУ” се използват да се финансират военните и държавните 
проекти класифицирани като „над строго секретно”.
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Тези операции включват огромното покритие на НЛО и изграждането и поддържането 
на дълбоки подземни военни бази (ДПВБ).

Има много такива бази по света, но ето един малък списък.

1 – Дълси в Ню Мексико; 2 – Брекън Биийкънс в Уелс; 3 – Лос Аламос в Мексико; 4 –
Пайн Гап – в Австралия;5 – Снежните планини в Австралия; 6 – Планинската верига 
Найла в Африка; 7 – Западно от Кинду в Африка; 8 – До Либийската граници с Египет; 
9 – Мон Блан в Швейцария; 10 – Нарвик в Скандинавия; 11 – Готландските о-ви в 
Швеция; и много други места. Тези проекти се ръководят от секретни не-избирани 
международни управленски групи свързани с ООН.

Има поне 1 400 от тези (ДПВБ) по света. 131 са в САЩ. Всяка година се изграждат 2 
нови бази в САЩ в момента. Средната дълбочина на базите в момента е 4 и ¼  мили 
под земята (някои са по-плитки други по-дълбоки). Базите средно са с големина 
колкото нормален град. Всяка (ДПВБ) база струва между 17 и 26 милиарда долара, за 
да се построи и се финансира от парите от наркотиците на МИ-6/ЦРУ. Във всяка база 
има от 10 000 до 18 000 работници. Атомно захранвана сонда се използва, за да се 
копае под земята. Тази сонда минава през камъни с невероятна скорост и буквално 
разтопява скалата, за да образува гладка като стъкло повърхност около краищата на 
тунелите.

На 20 май аз лично получих информация от бивш член на НАС (NSA – Национална 
Агенция по Сигурност) чрез трети човек. Искам да предпазя самоличността на този 
човек, така че ще го наричам г-н G. Това е първият път, в който тази информация става 
публична.

G бил нает от НАС в края на 80-те и работил за тях до 1992 г. Той бил старши 
електрически инженер в подземната база Лос Аламос в Ню Мексико. G работел също и 
в (ДПВБ) Аламо Гордо в Ню Мексико и в подземна база в Хавай. Той каза че базата 
Лос Аламос стига до 2 мили под земята и има размер на малък град. Докато бил там, 
той видял редове хора в клетки, високи сиви извънземни и извънземен представител 
на рептилиите. G казва, че НАС се отнасяла много строго с всички работници и хората 
които работели там много здраво при сурови условия.

Според G федералното правителство на САЩ, Военновъздушният флот на САЩ и 
Енергийния Департамент управляват ДПВБ в Хавай, където той работел. Тази база 
отива 2 мили под земята и се разпростира в Тихия Океан.

В същата тази база, 3 много високи и мускулести „нордици” (които според G били 
рептилско-човешки хибриди, защото техните очи можели да се променят в такива с 
вертикални зеници) го преследвали в базата и го заплашили, че ще го убият, защото ги 
чул да говорят за някаква високотехнологична джаджа.

Съвсем разбираемо, G бил емоционално уплашен и не искал да говори за тези 
преживявания с никой.

На 23 май ми беше казано от този източник, че през юни ще има огромно количество 
земетресения породени от HAARP на западния бряг на Америка. И че ДПВБ-и там 
вече са евакуирани и затворени. Това се оказа 100% вярно, защото между 21 и 28 юни 
имаше най-малко 400 земетресения на западния бряг на Америка.

Аз публикувах цялата тази информация във форума на „God like productions” в 
интернет и за часове публикацията беше хакната и махната.
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По ръководно нареждане, НАС е освободена от всички закони, в които не е включено 
името НАС в текста на закона. Което на практика значи че те могат да правят каквото 
си искат като не отговарят пред никой.

Това е защото те имат взимане даване с извънземни видове и тяхното изкривено 
разбиране, че хората са деца и не могат да се справят с истината.

В момента има вътрешна война в глобалното разузнавателно общество относно 
извънземните планове. Тази война е между негативните и позитивните фракции. По 
мое разбиране една от главните негативни фракции е групата центрирана около МИ-6 
и ЦРУ наречена „Водолей” (Aquarius). Тази група прикрива истината, лъже нагло и 
дискредитира или убива всеки който се приближи до това да ги изобличи за това което 
всъщност се случва. Има също и позитивна група центрирана около флотското 
разузнаване наречена „КОМ-12” (Comm 12), от която изтича акуратна информация на 
публичната арена относно извънземните планове.

Когато ракетата (не самолета) удари Пентагона на 9/11 – тя удари секцията с 
флотското разузнаване на сградата. Това беше част от вътрешната война между 
Водолей и КОМ-12, която се изигра.

Водолей вербуваха Холивуд и масовата медия, да изопачи фактите за извънземните 
планове и да заслепят обществото за истината. Сър Мартин Уейкфилд Джейкъмб 
беше директор на телеграфните вестници през 1986 г. Той е също свързан с МИ-6 и е 
въвлечен в прането на нарко-пари на МИ-6 през Английската банка. Джейкъмб беше 
директор на Английската банка от 1987 г. до 1995 г. Бившият шеф на ЦРУ Улиям Кейси 
беше и шеф на съвета на медийната мрежа ABC. Много вътрешни източници отнасят 
ABC като „мрежата на ЦРУ”.

Сивите и рептилоидните извънземни които работят заедно с военните в подземните 
бази, се наричат MIEC (ВИИК) – Военно-Индустриален Извънземен Комплекс. Това е 
недоброжелателна организация, както ще видите със следната информация. Има 
също и доброжелателни извънземни групи на тази планета. Тези групи не са част от 
ВИИК и са от Плеядите, Андромеда, Лира, Процион, Тау-Сети, Сириус А и Умо. Тези 
групи изглежда работят заедно в нещо като защитна „федерация”.

На 20 февруари 1954 г. делегация от тези групи се среща с администрацията на 
Айзенхауер в неуспешен опит да постигне съгласие по термоядрената военна 
програма на САЩ. Препъни камъка за тези преговори бил, че тези извънземни не 
искали да дадат технология, която да бъде използвана от военно-индустриалните 
фракции на администрацията на Айзенхауер. Тези миролюбиви хуманоидни същества 
отказали да влязат в развиващият се военно-индустриален извънземен комплекс 
(ВИИК) в САЩ, Британия, Русия и навсякъде другаде по планетата.

На 11 юли 1934 г., първото съглашение със сивите от Орион било постигнато на борда 
на флотския кораб Балбоа. Това било едно от най-важните събития в човешката 
история, защото ни тласнало в роля, която не сме били подготвени да играем и 
относно това да бъдем домакини на недоброжелателна извънземна раса. 
Федералното правителство на САЩ пренебрегнало конституцията на САЩ, не 
казвайки на хората. Тук било мястото, където било сключено споразумението между 
сивите представляващи рептилиите от Орион и представители на американското 
разузнавателно общество. Според договора, в замяна на това че сивите ще доставят 
високи технологии (антигравитационни, метали и сплави, природозащитни, свободна 
енергия и медицински) правителството ще им позволи без затруднения да извършват 
отвличания на хора. Това било само при положение, че ще бъде предоставен списък с 
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отвлечените на правителството и че отвлечените ще бъдат върнати ненаранени с 
изтрити спомени за случилото се.

През 1944 г. било подписано второ разширение на договора, но имам много малко 
подробности за това.

През май 1954 г. отново под администрацията на Айзенхауер трето допълнение на 
този договор било подписано и наречено „Договорът от Греада” (The Greada treaty). 
Сивите и рептилиите нагло нарушили договорните условия както ще видим после в 
тази информация. Договорът от Греада бил подписан във военноморската база 
Холоман в Ню Мексико. От сивите и „Ултра” звено на НАС. Оригиналният документ на 
този договор и извънземните материали от него могат да бъдат намерени днес в 
съоръжението на НАС, наречено „Синя Луна” под военновъздушната база Къркленд в 
Ню Мексико. Входът за тази подземна база е в планините Манзано. Също в тази 
местност се намира и технологичната база на секретният енергиен департамент. Днес 
устройства за свободна енергия направени благодарение на технологията на сивите и 
рептилите се изработват, за да бъдат използвани в космоса в базата на енергийния 
департамент.

На 15 април 1964 г., двама работещи за агенциите се срещат на базата на „Проект 
Плутон” със сивите в пустинята в Ню Мексико, за да организират среща на 25 април 
във военновъздушната база Холоман – Ню Мексико. Тази среща била, за да се 
предоговори споразумението и като психологическо средство да се спечели време, за 
да може да се реши проблема с рептилиите и сивите.

Сега се разкрива и една истински кошмарна ситуация. Фил Шнайдер е бил геолог, 
структурен инженер и експерт по подземно тунелиране на американското правителство 
и ООН. Той е участвал в изграждането на много (ДПВБ) в Северна Америка и други 
страни. Фил беше убит от ЦРУ на 17 януари 1996 г. в своя апартамент в Уилсънвил в 
Портланд, Орегон.

През 1979 г. в Дълси, Ню Мексико, Фил Шнайдер дълбаел в пустинята, за да построи 
спомагателна база в южния край на Дълси отгоре вече съществуващата подземна 
база там. А вече съществуващата база била построена от американското 
правителство през 40-те години на XX в. на под „операция Син Знак”, но след това 
била завладяна от сивите и рептилиите. В продължение на 2 дни, Фил и неговият екип 
дълбали 4 дупки в пустинята, които слизали надолу няколко хиляди фута.

Някои от дупките продължавали да докарват мръсна пръст, гнили миризми и счупени 
машинни парчета, които били запратени долу в дупката. Сондажните машини и 
лазерите се връщали повредени когато били пращани надолу. А накрая била пратена 
сонда която се върнала тотално липсваща. Накрая долу били пратени хора. Фил бил 
първият човек, който слязъл. Той бил свален в издълбаното и когато стигнал дъното, 
на 3 метра от него седели двама сиви, високи 7 фута. Той бил вцепенен, но успял да 
изпразни един пълнител от пистолета си по тях. Докато презареждал, един от сивите 
поразил Фил с някакъв вид фазово оръжие, което му доставило висока доза 
радиационно отравяне, подобно на кобалтовата радиация, дори по-лошо. Белият дроб 
на Фил бил изгорен и той имаше голям белег по гърдите, който показа в своите лекции, 
които са достъпни на video.google.com. Пръстите на неговата лява ръка били изгорени, 
неговите кости били изгорени. Направо бил изпечен.

Той бил подложен на радиационно-изолационна терапия за над 400 дена. В дупката 
били намерени големи метални цистерни изпълнени с човешки части – основно с 
жлези. В цистерните имало високотехнологични разбъркващи устройства, които 
пречели на кръвта да се съсирва.
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В Ацтек – Ню Мексико на 13 февруари 1948 г., катастрофирал летящ диск, който бил 
прибран от американските военни. Машината била 33 метра в диаметър и била 
направена от лек метал приличащ на алуминий. Летателния апарат съдържал 
извънземни рептилски тела. Били намерени също голям брой човешки части на борда.

Похлупакът за сигурност „Над строго секретно” бил спуснат дори по-здраво, отколкото 
в случая с Розуел, за да се избегне масова паника.

Следващия ден след катастрофата (апаратът е бил свален най-вероятно от военните), 
правителството купило собствеността от местните земевладелци. Свидетели в Ацтек 
наблюдавали прикрити правителствени камиони да влизат вън и вътре в местността с 
дни след катастрофата.

Апаратът бил транспортиран до военновъздушната база Райт Патерсън. Дискът 
съединявал големи пръстени от метал, които се въртели около централна 
стабилизирана каюта. Нямало нитове, болтове, винтове или следи от работа с 
инструменти.

Хората в Ацтек внимават какво говорят по адрес на падналия диск. Гражданите все 
още се следят от военните и до днес. Една възрастна дама казва, че мъжа й гледал 
военни камиони да влизат и излизат от зоната с дни. Тя казва че била много нервна 
относно цялата работа и не искала до говори с никой затова, освен със съпруга си. 
Била попитана дали вярва че там е станала НЛО катасрофа. Нейният отговор бил „Ако 
нищо не се е случило тук, как така военните дойдоха веднага на място... защо 
прикритите военни камиони влизаха и излизаха в каньона, защо отричат че са били 
тук... и защо им е да купуват земята в близост до предполагаемото място на 
катастрофата?”

В Камбоджа през 1972 г., в пика на Виетнамската война, американски специален отряд 
който патрулирал, се натъкнал на група извънземни създания които товарели 
различни части от човешки тела в големи метални контейнери и ги запечатвали. 
Последвала битка в която имало загинали и от двете страни. Докато войниците се 
отдръпвали, извънземните бързо влезли в летателната си машина взимайки 
човешките части със себе си. Както обикновено, веднага било приложено масивно 
покритие на историята.

Един от моите контакти в Уелс, който ще наричам „D”, за да предпазя неговата 
самоличност, бил потърсен от елитна разузнавателна организация наречена „Група 5-
8”. Тази група била формирана от Маргарет Тачър през 80-те години да работи на 
места на катастрофирали извънземни апарати в Британия. Това е първият път, в който 
тази информация става публична.

Въпреки че групата 5-8 била формирана от Маргарет Тачър, тя е група на ООН. Един 
от групата 5-8 наречен Джордж, показал на моя контакт карта за идентификация на 
ООН с холограми на нея. После Джордж докарал D на тайна среща на пътните служби.

На това място Джордж показал на D снимки на човешки осакатявания, които били 
намерили близо до тежко охраняваната дълбоко подземна военна база Брекен в Уелс. 
Тези снимки били взети от запечатана местност, където имало НЛО-активност.

Снимките показвали 16 годишно момиче и 20 годишно момче, на които били 
премахнати гениталиите, очните ябълки, устните и директно половината кожа 
липсвала. Джоржд казал че групата 5-8 редовно намирала къмпингуващи ванове в тази 
местност, в които собствениците били изчезнали.
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D разбираемо имал кошмари в продължение на седмици след това и скоро почнал да 
бъде следен от високотехнологичен Американски ван със сини светлини под него. 
Мисля че това е бил ван на НАС.

Дни след това D получил заплахи за живота си по телефона. Обаждането било 
анонимно и гласяло да си трае или неговата къща ще бъде изгорена заедно с него. 
Джорж после се обадил на D и му казал че живота му е в опасност и да пусне 
информацията колкото може по-скоро, за да защити себе си. На следващият ден газов 
работник дошъл, веднага показал идентификация с отварянето на вратата, влязъл и 
проверил брояча. Когато си отишъл избухнал пожар, който почти изгорил къщата 
заедно с D и неговата съпруга. Къщата била в развалини и пожарната команда казала, 
че пожара мистериозно е започнал от мястото където бил работника.

След това D, още един човек и аз разследвахме съобщения за дълбоки подземни 
военни бази и липсващи деца, около малко селище наречено Зенор в Корнуол. Имало 
е много наблюдения на извънземни същества по канарите там от 1960 г., много 
наблюдения на НЛО в местността и доста голяма прикрита военна активност. Според 
някои свидетели някои НЛО-та изчезвали в океана.

Преди 2 години започнал проект на полицията на Девон и Корнуол класифициран като 
„секретен”. Копаело се за масови гробове на деца от полицията. Те проследили 
рапорти за много изчезнали деца в тази местност. Това е класифицирана информация, 
която D успял да разбере от неговите контакти. Още веднъж това е първият случай, в 
който тази информация става обществено достояние. От това което аз разбрах обаче, 
полицията не е открила тела, а местността за копане била оградена, за да не се вижда 
от хората.

Аз мисля че полицията е търсила на грешно място, защото активността изглежда да 
идва под земята. Когато поетът Д. Х. Лорънс бил отседнал в малка вила в Зенор, той 
чул експлозии идващи под земята. А Алистър Кроули, който бил агент на МИ-6 е 
прекарал доста време в Зенор. Както вече казах МИ-6 и ЦРУ са дълбоко замесени в 
извънземните планове и аз мисля че Алистър Кроули също е бил затънал здраво в 
тази работа.

Алистър Кроули е извършвал много сатанински ритуали във вила в Зенор (изглежда 
има много близка връзка между сатанизма, сивите и рептилиите). В тази вила една 
нощ след като Кроули напуснал, една жена с име Ка Кокс починала от удар, нейният 
съпруг полудял и свършил в приютa за душевно болни Бодмин. Мъжът казал че 
рептилоидно същество се материализирало в къщата и аз мисля че Ка Кокс умряла 
при вида на гледката. Полицейските досиета отнасящи се до нейната смърт били 
откраднати от полицейското управление след това.

Алистър Кроули е бил също и в Монтоук в Ню Йорк, когато проектът бил напълно 
развит и имало квантово-енергийна решетъчна линия която свързва Монтоук със 
Зинор и древните камъни Мен Ан Тол (Men An Tol) в Корнуел.

След пожара в къщата на D, всичко беше наред в продължение на 2 години. Изведнъж 
след 2 дни разследване за изчезналите деца в Зенор, пред къщата на D се появиха 
мъже с фенерчета гледащи какво става вътре. Това е тактика за сплашване 
използвана от разузнавателните агенции.

Загатнах само малко за това какво става в Зенор, защото няма място за всичко в тази 
статия. По-голямата картина ще стане публично достояние скоро.
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Та какво става с човешките осакатявания и изчезнали хора? Истината по този въпрос 
е, че сивите и рептилиите се хранят от секрециите на жлезите и хормоните, чрез вид 
осмоза. Затова главни органи са взимани от хората. Вашият разум може да иска да 
изпадне в отрицание на случващото се, но ако започнете да се ровите ще откриете че 
това е 100% вярно. В сайта Crowed skies има видео извадено от подземното 
съоръжение в Дълси, което показва сиви вътре в цистерните да поглъщат тези кръвни 
смеси чрез кожата си.

Изследователите Бил Хамилтън и Тал Левеск (познат като Джейсън Бишоп) получили 
сведения от работници в базата Дълси, които работили там през 70-те години, когато 
тя се била управлявала съвместно от ЦРУ, сиви и рептилии. Това било преди 
извънземните напълно да завладеят базата и да изхвърлят хората оттам.

Работниците казват че съоръжението Дълси отива надолу поне 7 нива. Ниво 6, 
разговорно сред работниците, се нарича „залата на кошмарите”. Те разказват за 
странни експерименти и многокраки хора, които изглеждали полу-човеци и полу-
октоподи, рептилоидни хуманоиди, същества с мека кожа с ръце като хора и които 
плачат като бебета и имитират човешки думи. Също огромна смесица гущероподобни 
хора в клетки, няколко клетки с крилати хора, от 3,5 до 7 фута високи, прилепоподобни 
и фантастични крилати същества. На ниво 7 имало хиляди редове от хора и генетични 
смесици на хора в замразено състояние, цистерни с човешки ембриони, където 
ембрионите били в различен стадий на развитие. Други работници казват, че са 
станали свидетели на сцени дори по ужасяващи от това и отказват да говорят за тях. 
Един работник казал на Бил Хамилтън” „Аз често се натъквах на хора в клетки, 
обикновено упоени или дрогирани, но понякога те плачеха и молеха за помощ. На нас 
ни казваха че те са луди и са замесени във високорисков лекарствен тест, който да 
излекува лудостта им. Беше ни казано никога да не говорим за това. В началото 
вярвахме на тази история. Накрая през 1978 г. малка група работници откри истината”.

Томас Кастело бил един от работниците по сигурността в съоръжението Дълси. Томас 
работил 7 години за корпорацията Ранд в Калифорния. Той бил прехвърлен в Дълси 
през 1977 г. Той изчислил, че там имало повече от 18 000 ниски сиви, а видял също и 
високи рептилии.

Томас знаел за 7 нива, но казва, че е могло да има и повече. Той казва че 
извънземните били на нива 5, 6 и 7. Колкото по-дълбоко се отива, толкова по-висока 
ауторизация за достъп е нужна. Единствената табела на английски е над совалковата 
тунелна система и тя гласи: „Към Лос Аламос”. Совалката се движила с 2.7 пъти 
скоростта на звука. Повечето табели в Дълси са на извънземен символичен език и 
универсална система, която се разбира от хора и извънземни. Томас казва че други 
совалкови връзки от Дълси водят до Педж Аризона, Зона 51 Невада, Таос Карлсбад, 
Дейтил Ню Мексико, Колорадо Спрингс и Крийд Колорадо. Томас казва също че има 
огромен брой такива совалкови свръзки под САЩ, които се разпростират в глобална 
система от тунели, до други подземни бази в други държави.

Томас Кастело казва, че под второ ниво на съоръжението Дълси, всеки се притегля 
чисто гол и му се дава униформа. Всяка промяна в теглото се отбелязва и ако има 
промяна в теглото от 3 паунда (1,5 килограма) или повече, хората се гледат на 
рентген. На входовете на всички по-чувствителни зони има теглилки и теглото на 
човека трябва да съвпадне с тяхната идентификационна карта и код, за да им се даде 
достъп.

Томас Кастело прекарал тайно много неща извън Дълси преди да избяга, което 
включва 27 сета от 8х10 снимки на извънземни и генетично направени същества в 
цистерни. Една видео касета от камера за скрито наблюдение, която започва с 
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показването на компютърни банки, после цистерни, доста изгледи от залата на 
кошмарите, 2ма сиви и табелата със знака „Към Лос Аламос”, както и 20 секундно 
пристигане на совалката.

* 25 страници диаграми, химически формули, схеми и извънземно оборудване.

* Копие от новото споразумение между правителството и извънземните с подписи.

* Две страници оригинални документи подписани от Роналд Рейгън (по това време 
губернатор на Калифорния). Всяка страница съдържала подписа на Рейгън, плюс 
други подписи на политици и 4 извънземни подписа.

* Светлинното оръжие на Томас Кастело (вид лазерно оръжие използвано от 
офицерите по сигурността в Дълси).

* Томас поставил оригиналите на тези предмети и ги поставил в запечатана тежка 
пластмасова кутия без кислород. 5 копия има в 5 други кутии на 5 различни места и 
пазени от 5 различни личности, за които знае само Томас Кастело.

Аз разбирам че тези хора са уплашени да издадат тези доказателства при положение 
че жената и детето на Томас Кастело били отвлечени кратко след това и после 
изччезнали в Пуерто Рико (сега се предполага че са мъртви). Но ако някой от вас, 
който чете това е от онези 5-ма, моля контактувайте с мен анонимно и можем да 
уредим да ми изпратете копие. Аз бих могъл да го извадя на голямата сцена и в по-
голям мащаб. Моят e-mail адрес ще бъде даден на края на тази статия.

Това е част от интервюто на Томас Кастело преди той да изчезне:

„Казвам че има извънземни в няколко подземни бази в тази страна и много ужасни 
неща се случват на там. Ако аз умра преди това да бъде доказано, търсете за 
доказателства. Изисквайте правителството да ги признае. Ако достатъчно хора го 
изискат, те ще намерят начин да обяснят за базата или поне да обяснят защо трябва 
да го пазят в тайна. Има много хора, които работят в Дълси, които ме познават. Аз 
предизвиквам тези колеги да говорят анонимно. Изпратете писмо да потвърдите това, 
което обясних. В името на смелите мъже, жени деца и извънземни, които умряха 
опитвайки се да направят така че широката публика да узнае какво става в 
съоръжението в Дълси. Изобличете това ужасно място преди хиляди други невинни 
хора да бъдат измъчвани и да умрат по неизразим начин.”

Корпорацията Ранд, която е свързана с изграждането на тези подземни бази е пуснала 
за публикация „Докладът Ропър”. Това е трето поколение доклад, който казва според 
техните изследвания че 1 от 10 човека е бил отвличан и имплантиран от сивите и 
рептилиите и се завръща с изтрити спомени за това. Този доклад е бил изпратен до 
110 хиляди клинични психиатъра в САЩ.

Докладът Ропър също казва че жени са били изнасилвани от рептилоидни извънземни, 
като част от протичаща генетична програма от тях. Колкото и фантастично да изглежда 
това, то е подкрепено от световни топ лекари като Джон Мак и много други. Има 90 
загрижени психиатри, учени в САЩ, които се опитват да създадат организация, за да 
спрат секретността за тази ужасяваща ситуация.

Те казват че поради договорните взаимоотношения между правителството и 
извънземните, това се равнява на изнасилвания спонсорирани от правителството. 
Според Доклада Ропър 99.3% от отвлечените, които са били използвани в 
протичащата генетична извънземна програма са жени и 0.7% са мъже.



СТАТИИ ЗА                                                                                                                  ИЗВЪНЗЕМЕН РАЗУМ                                           

XNETBG.COM                                                                                                                                                                           200943

Аз лично съм виждал разузнавателни документи очерци за проблемът със сивите и 
рептилиите, които показват, че те са въвлечени в генетичен саботаж над човешката 
раса. Планът на сивите и рептилиите е бавно и тайно да превземат планетата в 
следващите 30 години, да намалят населението и да управляват планетата от 
подземията, използвайки населението на повърхността като храна, когато и както 
поискат. Британското, Руското и Американското правителство свалят средно по 1 
летателен апарат на сиви и рептилии на месец, с фазови оръжия разработени с 
технологията на Тесла.

Руснаците имат зони с големина на футболни игрища, пълни с катастрофирали 
апарати. Ако това не е инвазия, не знам какво е.

Британското, Руското и Американското правителство са станали „кръвни братя” и най-
добри приятели заради извънземните планове. Студената война между Русия и САЩ 
беше престорена враждебност и фалшификация, за да могат тези правителства да 
разработят ядрени оръжейни програми, за да се справят с извънземната опасност. 
Студената война беше лъжа за публиката и да отнеме вниманието от това за какво се 
разработват ядрените оръжейни програми, не срещу Русия, а като последен изход 
срещу сивите и рептилиите.

Щаб квартирата на тайната международна ръководна организация натоварена да се 
занимава с извънземния феномен е в Женева, Швейцария. Управляващата група е 
съставена от представители на правителствата, които са въвлечени, както и 
ръководни членове на група позната като Билдербергите. Както съм казвал вече, 
Британското, Американското и Руското правителство работят заедно заради заплахата 
за планетата от сиви/рептилии. Въпреки това ситуацията е толкова страшна, че тези 
правителства са се разделили на паникьосани фракции, някои от които са ни „продали” 
и директно помагат на сивите и рептилиите.

Според много достоверен американски източник – Улиям Купър – най-важните срещи 
на това международно управленско тяло се извършват в ядрена подводница под 
полярните ледени шапки.

Секретността е такава, че това е единствения метод определени съобщения да не 
могат да бъдат подслушани и това е единственото място, на което те дискутират 
техните най-големи тайни.

Би било грешно и жестоко от моя страна да представя неговата информация без да 
представя и пълната картина. Сивите и рептилиите от Орион са въвлечени в древна 
война с доброжелателните плеядианци и други групи. Плеадиянците са много мощна 
група и са пазители на Слънчевата система. Аз лично не вярвам, че те ще оставят 
плана на сивите/рептилиите да се осъществи напълно. Те са ни помагали в миналото, 
помагат ни сега и ще ни помагат и в бъдеще.

Знам това, защото съм имал много паранормални извънземни контакти от детството 
ми. Няма място тук, за да влизам в подробности, но то е отразено в презентацията на 
„Above top secret” с разследващия журналист Дейв Старбък. Напишете „Revelation 
audio visual - Dave Starbuck” в машината за търсене, за да го намерите.

Имам много ясни снимкови доказателства за доброжелателните извънземни, 
материализиращи се в моята къща и една кутия от „ченъл”-комуникации с тези 
същества. Тези снимки могат да издържат структурен тестови компютърен анализ, 
защото са 100% истински. Аз нямам и познанията и технологията, за да ги 
фалшифицирам. Едната снимка показва много ясно лице, което се материализира 
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пред мен. Също имам и пост-травматично стресово разстройство от отвличанията и 
други контакти с недоброжелателни рептилоидни същества. Всичко това е отразено в 
Above top secret.

Има огромен брой изчезнали деца в Британия, Америка и други места свързани с 
подземните бази. Бройката в Британия изглежда е поне 20 хиляди деца изчезващи без 
следа всяка година. През 1995 г. класифициран ЦРУ, ОРУ (отбранително 
разузнавателно управление и ФБР) доклад казва, че 100 хиляди деца и 1 милион 
възрастни изчезват и никога не са откриват в САЩ всяка година.

Може би ще се запитате как това се покрива. Както се спомена в началото на статията, 
същата група, която работи със сивите и рептилиите, която е МИ-6, ЦРУ и военно-
индустриалния извънземен комплекс, които притежават и контролират масовите 
медии.

През 2001 г. Скотланд Ярд разкри, че не е могъл да намери 300 черни момчета на 
години между 4 и 7, които са изчезнали от Лондон в период на 3 месеца. Тези момчета 
са били обявени за изчезнали в периода между юли и септември 2001 г.

Журналиста Йинка Сънмону – експерт по изчезнали деца, казва в програмата на BBC 
Today: „Децата са тук един ден и на следващия изчезват”.

През 1989 г. в Уестчестър, Ню Йорк, който се явява място на многобройни НЛО-
прелитания и доклади за отвличания на хора по това време. Над 3 хиляди доклада за 
изчезнали деца излязоха наяве. След обширно разследване от местните полицейски 
управления, децата не са били намерени в центровете за избягали деца. 
Изследователите и приложителите на закона били объркани.

Има и един случай с ЦРУ. Той включва негативни фракции от ЦРУ, директно замесени 
в отвличането на деца. Това било разкрито през 1987 г. в доклад на американските 
митници. Митниците и полицията направили внезапна проверка на склад във 
Вашингтон, който бил използван от ЦРУ. Там те открили комплект инструкции 
предавани чрез компютърна мрежа, която съветвала ЦРУ да премести голяма бройка 
изчезнали деца, които първоначално били държани в склада (митницата и полицията 
намерили голям брой памперси и други неща там) и да ги придвижат напряко през 
ведомствата. Имало инструкции за забременяване на момичета тинейджърки и също 
инструкции как да се избягва полицията. Дестинацията за децата в инструкциите била 
Ню Мексико.

Журналът Албакърки пуснал статия със заглавие: „Защо Ню Мексико има толкова 
много изчезнали деца в сравнение с другите щати остава мистерия”.

Голяма част от тази активност е центрирана около Ню Мексико, където е подземната 
инсталация Дълси.

Един оцелял от мъж от МИ-6/ЦРУ от проекта за контрол на съзнанието „Монарх”, 
описан във „Формулата на Илюминати” от Фриц Спрингмайър, говори за флотската 
база Чайна лейк в Риджкрест Калифорнийската пустиня. Този анонимен мъж казва, че 
групи деца наброяващи една, две и три хиляди, били държани в клетки натрупани до 
тавана на големи хангари. Той казва, че тези клетки са наричани „решетките на 
кълвачите”. Това са електрифицирани решетки и децата са измъчвани с електрически 
шокове.

Деца и днес се транспортират до тази база с влак, кола или по въдух. Един от 
основните пътища за доставки на деца в Чайна Лейк е със самолет от пистата Санта 
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Роса, близо до Бохемската гора. Пистата в Санта Роса би трябвало да е затворена, но 
въпреки това самолети излитат от там всяка нощ и не пускат светлините си докато не 
са на хиляди фута височина.

Нацисткият генетик и учен използващ контрол на съзнанието, Джоузеф Менгеле 
(„Ангелът на Смъртта”) от концентрационните лагери в Аушвиц, бил доведен в 
Америка след войната от МИ-6 и OSS (която се превръща в ЦРУ) чрез Проект 
„Кламер”. Много други водещи нацисти – експерти по контрол на съзнанието, ракетни 
инженери и генетици, също били доведени в Америка и Британия след войната.

Джоузеф Менгеле бил в базата Чайна Лейк и института Тависток в Лондон.

Флотската база Чайна Лейк е същата като тази в Ланкастър, Калифорния. В Ланкастър 
бяха намерени масови гробове на осакатени деца. От тези чисти доказателства, 
единственото заключение до което мога да стигна, е че известни части на британското 
и американското правителство са ни продали – нас и нашите деца – на 
недоброжелателни извънземни, с тайни споразумения. Ситуацията е наистина 
зловеща. Хайде хора, време е да се събудите! Новият Световен Ред и единното 
правителство на ООН, е тази сурова структура за контрол, която иска да захване 
хората по света в една тоталитарна преса, за да не им се налага да ни кажат за 
извънземните. Аз също вярвам, че определени фракции от разузнавателното 
общество и от британското и американското правителство директно помагат на сивите 
и рептилиите с техните планове за превземане на Земята. Сведенията сочат към това, 
че извънземните са обещали на тези хора известна власт, когато това се случи. Името 
на тайната секретна група „Трилатералната комисия” е взето от Орионския флаг на 
сивите и рептилиите, познат като 3 отличителни белега. Това само показва в каква 
беда се намира човешката раса. Сега има апатия сред хората относно световните 
събития, която е смъртоносна и заразна. Това е особено вярно за хората от Британия. 
Ние се превърнахме в нация от овце. Аз ви предизвиквам да се разтърсите от 
апатията и предизвиквам вашето правителство да ви каже истината. Моля изпращайте 
писма, копия на тази статия до вашите местни представители на правителството и я 
разпространявайте сред приятели и семейството. Тази информация отчаяно има 
нужда да излезе пред широка публика колкото се може повече, но аз не мога да 
направя това сам и имам нужда от вашата помощ. Има доста натиск върху 
правителствата да обявят публично извънземния сценарий, но също така има и доста 
голям натиск върху тях да не го обявяват. Ние имаме нужда да изискаме 
правителствените официални лица да ни кажат истината за извънземния сценарий и 
ако те не го направят, ние трябва да ги дискредитираме. Ако има някои представители 
на правителството или службите, които имат останала малко съвест и искат да ми 
предоставят информация за някоя от областите, за които се говори в тази статия или 
пък информация за някоя друга област, моля потърсете ме на e-mail адреса отдолу. Аз 
също бих се съгласил да ви срещна лице в лице.

Също ако някой друг има някаква информация, оценка или коментари, това ще бъде 
оценено. Моля не се притеснявайте да ми пращате e-mail-и. Съжалявам ако не съм 
отговорил на всички след последната ми статия, но това е защото много от e-mail-ите 
ми бяха блокирани. Най-добре е да пращате e-mail-и и на двата адреса отсега нататък, 
за да сте сигурни че ще ги получа. Получих над 300 писма, така че благодаря ви за 
подкрепата. Ако работим заедно можем да преодолеем тази опасност!

    Превод: Alien
Редакция:  H.
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Последно послание на КОН от 1929 г.  
Автор Horus   
16 February 2007

През 1929 г. на вълна 75 метра било прехванато необичайно радиопредаване. Hякой, 
наричащ себе си HИКОМО и представящ се за посланник на чуждопланетна 
цивилизация, на различни езици по два часа чел следния меморандум, наричан сега 
“Посланието КОH”. Передаването се провело само един ден. За това частично се 
споменава в книгата на Бред Стайгър “Срещи с чуждите” (1977) и в предаването на 
съветската телевизия “HЛО: необявена визита” през 1990 г.

Интересно, че подобна ситуация се повторила на 27 номври 1977 г. юго-западно от 
Лондон. Hа територия, представляваща кръг с диаметър 120 километра, се получило 
нарушение на телевизионното излъчване. Изображението от екраните изчезнало, и 
неизвестен глас казал, че той е представител на извънземна цивилизация, че земната 
цивилизация върви по неверен път, че земляните трябва да унищожат всичките 
оръдия на злото, време за това е останало твърде малко, и ако хората не предприемат 
необходимите действия, ще им се наложи (на хората) да напуснат пределите на 
Галактиката. Разследвалите това дело специалисти от лондонската телевизия 
твърдели, че, въобще не си представят, какви шегаджии биха могли да се окажат 
способни да го реализират. За подобна акция се изисква много обемиста и 
скъпоструваща апаратура. Информация за инцидента била предадена на 
радиостанцията “Гласът на Америка” и на съветското радио на 28 ноември 1977 г. във 
вечерната “Международна панорама”. Представител на английската полиция уверил 
слушателите, че “извънземния” скоро ще застане пред земляните на подсъдимата 
скамейка. Обаче тези уверения си останали празни думи.

Към разумните жители на Земята, към расата, именуваща себе си Човечество, се 
обръща Коалиционния отряд от наблюдатели, по-нататък наричащ себе си КОH. 
Сегашното обръщение на КОH към Земляните е трето по ред, контролно.
Първото си обръщение КОH предаде през 19576 (00576) година преди Рождество 
Христово на жителите от най-големия по това време на Земята град Апурадхапура.
Второто съобщение КОH предаде през 711 година преди Рождество Христово на 
жителите от най-големия по това време на Американския континент град 
Ткаатцеткоатл.

Сегашното обръщение на КОH към Земляните в основата си идентично с първите две 
по съдържание, е съставено на основните от днешните езици на Земята: китайски, 
английски, руски и испански. Текстът на обръщението е коректиран с вземане под 
внимание съвременното ниво на знания и заблуждения на земните жители. Цел на 
обръщението е предложението за провеждане в обозримо бъдеще на преговори 
между представителите на човечеството и представителите на Коалицията за 
встъпване на Човечеството в Коалицията.
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Доколко провеждането на преговорите ще е възможно само след изпълнението от 
страна на Човечеството на някои предварителни условия, по-долу предварително се 
привеждат тези условия заради правилното им разбиране като кратки сведения от 
космогоничен характер, а също и като сравнителна характеристика на човешкия начин 
на мислене.

Към днешно време Човечеството си е съставило представа за Вселената, като цяло 
по-правилна, отколкото по време на първото и второ обръщение. Наистина, Земята не 
е плоска и не се намира в центъра на Вселената.

Наистина, Земята като една от планетите, се върти около Слънцето. Наистина, 
Слънцето не се намира в центъра на Вселената, а е само една от звездите, влизащи в 
състава на Галактиката.

Наистина, последната от трансформациите на енергии, поддържащи дейността на 
звездите и съответно Слънцето, и даващи възможност за съществуване на земния 
живот и сходните със Земята планети, е термоядрената реакция.

Наистина, разумната раса на Земляните не е единствена във Вселената.

Повечето останали ваши космогонични догадки са погрешни.

Заблуда е вярата на вашите учени в съществуването на някакви, даже още не открити 
от тях неизменни закони на Вселената и постоянството на вселенските константи.
Гравитационната постоянна значително се променя и в пределите на вашата 
Слънчева система, да не говорим за по-големи мащаби, което води до съществени 
грешки в определените от вас размери на Галактиката и в разстоянията до другите 
галактики, и поражда създаването на погрешни теории за затворената Вселена, а вече 
и на теорията за разбягващата се Вселена.

Погрешна е и представата за всеобщата триизмерност на пространството, на която 
преди всичко се базират вашите космогонични представи. Светът е хаотичен, в него 
няма нищо постоянно, в това число и измеренията. Измеренията на пространството 
във Вселената се колебаят, плавно се изменят в доста широки предели. Най-добри 
условия за възникването на органичен живот се явява пространственото измерение, 
равно на Пи – 3,14159... Значителните отклонения от тази величина действат пагубно 
на живата природа. В днешно време околностите на Слънчевата система имат 
измерение, равно на + З,00017... и близостта на това число до цялото число 3 ви е 
въвела в заблуждение.

В околностите на вашия галактичен куп дрейфува гравитационен циклон, имащ в 
центъра си мерност -З,15..., който може да закачи края на вашата Галактика, 
унищожавайки органичния живот на всички планети, на които не бъдат взети мерки за 
защита.

Това обстоятелство прави необходимо за вас влизането на Човечеството в 
Коалицията в сгъстени срокове, най-късният от които е след 65 000 години от момента 
на подаването на настоящото съобщение – от 1929 г. сл. Хр., за да успее Коалицията 
да окаже помощ на Човечеството при подготовката за Циклона.

В днешно време във вашата Галактика има около 220 000 разумни раси, вече влезли в 
Коалицията, и около 1000 разумни раси, разглеждащи въпроса за влизане, в това 
число и вие.
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КОН ви моли да не възприемате съобщението за гравитационния циклон като опит за 
въздействие върху вашия отговор.

Вие грешите при решаване на въпроса за произхода на Слънчевата система и живота 
на Земята. Слънчевата система е възникнала от прашен облак, посеян от строителен 
отряд на Коалицията в област във Вселената, отговарящ на двете основни изисквания 
към условията за възникване и развитие на органичен живот.

- в област, достатъчно отдалечена от останалите звезди,
- имаща пространствена мерност, близка към +Пи.

Вие грешите като уподобявате разумната раса към живия индивидиум, представяйки 
си в известно бъдеще неизбежното остаряване и смърт на Човечеството. В 
еволюционния процес новите видове живи същества произлизат от някои стари 
видове, и вашата грижа трябва да бъде новият вид разумна раса на Земята да 
произлезе от вашата. Именно това съображение трябва да определя стратегията на 
развитие на една разумна раса. Човечеството изобщо не се ръководи от такава или 
подобна на нея стратегия, предоставяйки своето развитие на волята на случая, и 
направлявайки всичките свои усилия за удовлетворяване на кратковременните си 
потребности.

Не трябва да се мисли, че вашите заблуди са случайни и преходни. Те са неизбежни и 
устойчиви, имайки предвид спецификата на вашето мислене, върху анализа на което е 
посветена следващата глава.

Мисленето при живата материя и самото съществуване и развитие на живата материя 
имат обща основа. И едното, и другото са противотечения на ентропията. При 
мисленето това противотечение се изразява в търсения на логичност. На вашето 
мислене също е свойствено търсенето на логичност, но с това свършва сходството на 
вашето мислене с мисленето, свойствено на огромното мнозинство разумни раси, 
влизащи в Коалицията.
Това обстоятелство принуждава много участници от КОН да се съмняват в 
правомерността на обръщението към вас като към разумна раса. Основа на вашата 
логика представляват понятията <да>-<не>, като реално съществуващи и многократно 
проявяващи се при стъпаловиден анализ на всеки сложен въпрос. При това, числото 
на стъпалата в анализа е крайно и най-често твърде малко, даже когато изследвате 
достатъчно сериозен проблем. Търсенето на отговор се свежда към избора на едно от 
две, където две – е числото на степените на възможните решения, тогава, когато най-
правилното решение най-често лежи между тях.

За висшите математици ще бъде разбираема следната аналогия: решението на 
проблемите, появяващо се след решение на частните питания от типа <да>-<не>, е 
аналогично на избора на един от върховете на N-мерен куб, тогава, когато 
пространството на възможните решения, е в първото приближаване на всички точки от 
N-мерното пространство. Ако не уточняваме, то реалната мерност на пространството 
от решения най-често се определя от вас невярно, и много рядко в действителност 
целочислено.

Нашето отношение към вас като към разумна раса, се затруднява и от следните 
съображения. Доколкото ние можем да съдим, всеки научен или юридически закон, 
смисъл на откритие или изобретение, същността на всяка важна мисъл може да бъде 
изразена от вас с фраза, съдържаща в най-добрия случай 100 думи от речник с 50 000 
думи, включващ математически и други условни обозначения. Общото количество на 
всевъзможни фрази от такъв речник представлява твърде скромна величина, равна на 
50 000100. Ако оставим само фразите, имащи лингвистична диагностична 
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непротиворечивост, то тяхното число ще се съкрати до 50 00050.5. Ако сега отхвърлим 
фразите, в които думите са граматически правилно свързани, но съдържанието им 
няма даже видимост на смисъл, то числото на външно осмислените фрази ще се 
съкрати до 50 00025. Отсявайки лъжливите от истинните твърдения, то по най-
завишени оценки списъкът на твърденията, които биха могли да бъдат изречени от вас 
и да съответстват на действителността ще бъде сведен на 3,9х1037. На нас са ни 
известни представители на животинския свят от различни планети, способни да дадат 
не по-малко число разнообразни безусловни реакции, напълно адекватни на 
действителността, на различни комбинации от външни дразнители, които все пак не 
могат да бъдат наречени разумни.

Изглежда по-правилно би било да смятаме Човечеството не за разумна, а за 
потенциално разумна раса, доколкото ограничеността на вашето мислене все пак не е 
вродена.

Човешкият мозък е надарен от природата с мисловен апарат не по-малко съвършен, 
отколкото органите за мислене на много разумни раси във Вселената. Но развитието 
на вашето мислене от самото начало е тръгнало по абсолютно неверен път.
В началното изграждане на процеса мислене, способността към мислене се крие в 
потенциалната възможност за многообразна реакция на едно и също информационно 
въздействие.

На графиката, именувана по-долу логически фундамент, по вертикала се отбелязва 
силата, или усетената реакция на информационното въздействие, вдясно по 
хоризонтала – приемливостта на тази реакция, а вляво от нулата – нейната 
неприемливост. Както всичко в природата, което още не е обработено от 
противодействащата ентропия чрез дейността на разума, тази графика е хаотична, 
отклоненията на кривата върху нея се обясняват с чисто физиологически прагови 
ефекти. Самовъзпитаването на разума се състои не само в постройката на сложна 
система за логическо мислене, но и в преработка и подобряване на фундамента, на 
който тази система се базира. Както показва примера на многобройните разумни раси, 
на изискванията за успешно познание на природата най-добре съответства 
преустройството на логическия фундамент по приведената схема.

Трябва да направим уговорка, че на нас са известни няколко разумни раси във 
Вселената, имащи праволинейна структура на логическия фундамент, с разклонения, 
отиващи в безкрайността. Те съставят собствено обединение на раси, в Коалицията не 
влизат, тъй като ние не успяхме да намерим с тях общ език. Принципното отличие на 
тяхното мислене от нашето се състои в това, че площта на фигурата, описваща 
логическия фундамент у нас е крайна, а в тяхното мислене е безкрайна. Ние даже се 
затрудняваме да си представим как те възприемат битието, и не можем да разберем 
какво запазва техния живот под яростните удари на отиващи в неограничената 
безкрайност положителни и отрицателни реакции на информационните въздействия.

Необработеният логически фундамент на човека има две значителни отклонения 
вляво и вдясно от нулата и няколко по-малки. Неговото изследване показва, че 
човекът не е имал и няма никакви пречки за настройка на своя логически фундамент 
по общоприетата във Вселената схема. Разумът на човека от самото начало се е 
развивал в самия си корен погрешно, ориентирал се е на тези отклонения, и сега има 
този вид на логическия си фундамент. Тези високи отклонения вляво и вдясно от 
нулата са това, което вие наричате <да> и <не>, и без които по принцип не можете да 
си представите явлението. Във вас говори само силата на навика. Целевото 
разцепване на логическия фундамент на понятията <да> и <не>, е най-голямата 
пречка по пътя към опознаването на битието от вас. Нещо повече, теоретическите 
разработки по логическо мислене, предприемани от вас вместо да поправят грешките, 
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само ги задълбочават. Теоретичните логически системи оперират само с 
рафинираните понятия <да> и <не>, изключвайки другите варианти на логически 
реакции. Тези разработки са даже крачка назад в сравнение с логическото мислене, 
представено в предишната схема, тъй като площта на фигурата, описваща логическия 
фундамент, вместо крайна, става равна на нула.

Ползвайки се от вашия математически език, може да се каже, че вашата логика се 
базира на дискретен фундамент, вместо непрекъснат, при което е взета за основа най-
примитивната функция, притежаваща всичко на всичко две значения. Оттук се налага 
неизбежният извод, че ако вашият метод за възприемане на битието може да бъде 
наречен мислене, то тази система на мислене представлява най-примитивната от 
всички възможни.

Дискретизацията на логиката ви принуждава да разпространявате принципа на 
дискретизацията и на всичко останало. Така, натуралният ред на числата, който 
всъщност се явява възможна, но доста изкуствена математическа хитрост, имаща с 
природата много малко общо, е станал за вас базис на тези азове на математиката, с 
които единствено е запознато огромното мнозинство представители на човечеството. 
Вие се стремите да преброите всичко подред, и в същото време не ви е по силите да 
предадете, например информация за силата на вятъра, ако не я изразите числено в 
балове или в налягане на квадратен метър, при което тези три числа, изразяващи една 
и съща сила на вятъра, не предизвикват у вас еднаква реакция, докато вие не 
направите допълнителни пресмятания и не се убедите, че те наистина свидетелстват 
за едно и също.

Аритметичното пресмятане е довело до появата на главоблъсканици, предизвикани не 
от реалностите на света, а именно от примитивността на вашето мислене. Вие 
изразходвате сили, мъчейки се да ги решите и да ги съгласувате с представящата ви 
се картина на света, като реални загадки на природата. Например, разположението на 
рационалните и ирационалните числа върху веществената скала.

Дискретизацията на логиката ви принуждава да раздробявате цялостното възприемане 
на отделните факти, явления, понятия и категории, полагайки между тях изкуствени 
граници.

Дискретизацията на логиката и принципът на броенето ви принуждават да 
предполагате числото признаците на предмета като крайно и да давате имена на всяко 
от тях. Оттук се появява доста съмнителната възможност да отчленявате едни 
признаци от други – метод, наречен от вас абстрахиране. Движението по стъпалата на 
абстрахирането към все по-общи признаци, се смята от вас за единствено верен път 
към познанието на истината, а всъщност това движение е път, водещ в обратна към 
истинската страна посока, към тъмата. Не случайно всички ваши абстрактни 
конструкции, наречени философски системи, са взаимно противоречиви, макар че се 
базират на една и съща логика. Крачка по крачка се потапяте в мрака по стъпалата на 
абстракциите, крачка по крачка губите връзка с реалния свят, философските ви 
системи постепенно губят ориентири и достигат дотам, че в мъртвата точка на това 
движение, на безсмисления въпрос за първенството на материята или духа, дават 
диаметрално противоположни отговори.

Логиката, основана на <да> и <не>, ви принуждава винаги и навсякъде да очертавате 
граници между различните комплексни признаци на предметите, при което заради 
слабостта на тази логика ентропията взема връх в процеса на очертаване на граници, 
и те се очертават доста хаотично, нелогично даже от гледна точка на вашата логика, 
което особено доказателствено се подчертава с нееднаквото им разположение в 
думите на различни човешки езици. Върху очертаването на тези хаотически граници е 
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основан вашият способ на общуване, смятан от вас за едно от най-висшите 
достижения на човешкия разум. Примитивността на езика, като способ за 
информационен обмен, ви показахме в сметката за количеството възможни осмислени 
и правилни фрази.

Езикът като основен носител на информация сам на свой ред въздейства на вашето 
мислене, насилствено принуждавайки го по-ясно да се придържа към принципа на 
дискретността. Затова в частност, вашата етика и естетика съдържат множество 
чифтовe понятия, противостоящи като логически теза и антитеза.

Вашият обществен и личен морал се ръководи от правила, поляризирани от понятията
<добро> и <зло>, <живот> и <смърт>, <печалба> - <загуба>, <признание> -
<непризнание>, <любов> - <омраза> и т. н. В същия дух. Не ви помага даже вашето 
собствено наблюдение, че смисълът на тези диаметрални понятия при различните 
народи е различен, а и при един народ се променя с течение на времето. И сега, 
смятайки себе си за високо цивилизовано Човечество, вие и в съда определяте 
виновността или невинността на подсъдимия по принципа <да>-<не>, което може да е 
допустимо за решаване на съдбата на един човек, но не може да се допусне за 
решаване съдбата на цели народи. Но и там господства същия принцип <да>-<не> по 
време на всенародни референдуми или гласуване в парламентите.

Нещо повече, дискретната логика ви позволява да поверявате съдбата на народите и 
на Човечеството в ръцете на отделни хора. В международната политика такива са 
полярните за вас понятия <състояние на мир> и <състояние на война>, и резкият 
преход от едно към друго, присъщ само на вашата логика и противен на природата, 
вие смятате за присъщ на природата и го реализирате наистина с безумна 
решителност. Неотдавнашната световна война и очевидно назряващата нова световна 
война свидетелстват, че рязкото развитие на техническата цивилизация също не ви е 
заставило да поумнеете. Колкото до вашето историческо развитие, ние с голямо 
затруднение можем да правим прогнози именно заради рязката дискретност и почти 
мигновените преходи на вашите социални устройства и външнополитически състояния 
от едно към друго.

Вече в течение на няколко хиляди години КОН наблюдава практически непрекъснатите 
войни, които водите между себе си, и при естествено стечение на историческите 
процеси, вашите войни могат да намалеят едва след 12 000 години, но КОН не може 
даже да твърди, че тези войни няма да се прекратят в близките 100 години. Само 
последното съображение ни позволява да смятаме за небезнадеждно настоящото 
обръщение, тъй като е естествено, че съглашение между Човечеството и Коалицията 
може да бъде постигнато едва след ликвидация на войнствените човешки навици.

КОH е принуден скептически да се отнася към Човечеството също и по две причини, 
породени впрочем, все от същата примитивност на логиката, а именно отношението 
към техническата цивилизация и страхът пред смъртта на индивидума. Развитието на 
техниката само по себе си е благотворно, и предизвиква КОН благосклонно да се 
отнася към Човечеството като към разумна раса. Но фетишизацията на техниката и 
още повече отреждането й на такава роля, при която тя се превръща в основна 
характеристика на вашата цивилизация, ни тревожи.

Историята на човечеството се е развивала хаотично. Когато отделни райони на Земята 
не са имали пряка комуникационна връзка, Човечеството положило началото на 
няколко експеримента по създаването на различни типове цивилизации. Някои от тях 
КОН одобри. За съжаление, различните типове цивилизации не можеха мирно да 
съществуват, когато в процеса на развитие и разпространение, се появи възможност 
за пряк контакт помежду им.
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Като правило, по-грубата и примитивна, по-жестоката цивилизация унищожаваше по-
развитата и хуманна, за да бъде на свой ред унищожена от още по-груба.

В сегашно време на Земята господства най-примитивната от всички – машинната 
цивилизация. Тя е обхванала цялото Човечество, държи го под свой контрол и не 
позволява занапред да възникне нова цивилизация, ако само не унищожи сама себе си 
или ако Човечеството не вземе контрола над развитието на световната машинна 
цивилизация в свои ръце, и не я трансформира постепенно в друг вид цивилизация, 
много по-необходима за една разумна раса. КОH се надява, че тласък към такава 
пренастройка може да бъде сегашното обръщение и помощта, която е способна да 
окаже КОН на Човечеството, ако тази помощ потрябва, и ако Човечеството изрази 
съответното пожелание. Нужна е уговорката, че локалните цивилизации, център на 
които бе град Апурадхапур в момента на първото обръщение и град Ткаатцеткоатл в 
момента на нашето второ обръщение, много повече съответстваха на потребностите 
на Човечеството, отколкото съвременната машинна цивилизация, и като един от 
вариантите на своята помощ, КОН може да предложи на Човечеството най-подробно 
описание на тези цивилизации, за да бъдат приети те като възможни образци. Като 
един от най-важните признаци за систематизация на расата като разумна е това, че 
всеки неин представител по-високо от всичко поставя дейността на колективизирания 
разум. Съответно и човекът като разумно същество, трябва най-високо от всичко да 
поставя развитието на разума на Човечеството. Функциите на човека се свеждат до 
това да възприеме информацията от предишните поколения хора, да я пречупи през 
собствените си случайни догадки и да предаде пречупената информация на 
следващото поколение. Хаотическите флуктуации в движението на мисълта при 
разумното общество са нужни, за да може след историческото отсяване непременно 
да се открият зигзазите в движението на мисълта, съответстващи на зигзазите при 
изменението в обективната картина на битието. Последното има непредсказуема 
посока тогава, когато спектърът на мислене при всеки индивид през целия му живот 
запазва постоянна насоченост.

Оттук следва, че смяната на поколенията е необходима на разумните същества, и в 
частност на хората не само като живи същества за съхранение и развитие на разума. 
Следователно, надеждата на много представители на Човечеството, че контактът с 
чуждопланетни разумни раси ще им помогне да решат проблема с безсмъртието, е в 
корена си пагубен. От друга страна, ние не можем да откажем съответна помощ на 
Човечеството, дори тя да бъде гибелна за разума, тъй като всяка разумна раса има 
право самостоятелно да решава своята съдба.

КОH не се отстранява от контакти с Човечеството и отделни негови представители за 
обсъждането на всякакви въпроси и за оказването на позитивна помощ във всякакви 
проблеми от частен характер. Но главна цел на това обръщение, е предупреждението 
за заплашващата ви опасност, и предложението за влизане на Човечеството в 
Коалицията. Уставът на Коалицията и описанието на неговите структури и дейност 
могат да бъдат предадени на Човечеството за запознаване без каквито и да било 
предварителни условия по първо поискване, обнародвано от правителството на всяка 
от четирите най-големи държави или от Секретариата към Лигата на нациите.

Ако Човечеството приеме мисълта за влизане в Коалицията, то предварително трябва 
да извърши работа по пренастройка на логическия фундамент на своето мислене по 
базова схема, общоприета в Коалицията. Това изискване се диктува не само от факта, 
че присъщият ви тип мислене ще предизвика прогресиращ комплекс за 
непълноценност след влизане в Коалицията, но и защото принципно различните 
типове мислене на расите от Коалицията и Човечеството не биха могли да обменят 
нужната им информация, освен на най-повърхностно ниво, пример за което неволно 
служи настоящото обръщение. Човечеството би се оказало безполезно за Коалицията, 
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както и Коалицията за Човечеството. Без пренастройка на човешкия логически 
фундамент, ние сме безсилни да ви окажем помощ при защита от циклона. Според 
нас, за работата по пренастройка на логическия фундамент, Човечеството ще загуби 
от 60 до 70 хиляди години, което имайки предвид заплашващата ви опасност, се явява 
критичен срок. Затова посочената работа трябва да бъде започната още сега.

Първичният курс по непрекъсната логика и детайлните инструкции по постепенно 
възпитание на следващите поколения в навиците на непрекъснато-логическо мислене, 
КОН се задължава да предаде по първото поискване на Човечеството, но не по-рано 
преди различните народи да прекратят безкрайните си разпри и да се съгласят с 
концентрация на усилията в този дълъг процес към пренастройване на мисълта, тъй 
като запознаването на един от воюващите народи с принципите на непркъснато-
логическото мислене би било аналогично на връчването на абсолютно оръжие и в края 
на краищата би привело към гибелта на Човечеството. Сегашното, трето обръщение 
на КОН, е последно. Отсъствието на отговор в течение на 50 години ще бъде оценено 
като свидетелство, че Човечеството се отказва от влизане в Коалицията.

Със санкция на Коалицията – Коалиционен отряд наблюдатели

Дискусия във форума: http://www.xnetbg.com/www/site/smf/index.php?topic=2927.0
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ДНК е с извънземен произход! 
Автор Alien
16 January 2007

Група изследователи работещи над Проекта Човешки Геном ще съобщят скоро, че са 
направили удивително научно откритие. Те вярват, че така наречената некодираща 
секвенция (97%) в човешката ДНК е генетичен код от непозната извънземна форма.

Некодиращите секвенции са общи за всички живи организми на Земята, от гъбички 
през риби та чак до хората. В човешката ДНК те съставят по-голямата част от целия 
геном казва проф. Sam Chang, лидер на екипа. Некодиращите секвенции, също 
познати като „отпадъчна ДНК” са открити преди години и тяхната функция остава 
мистерия.

Забележка: ДНК секвенция (понякога генетична секвенция; на български означава 
последователност) е поредица от букви, представящта първичната структура на 
действителна или хипотетична молекула или верига ДНК. Възможните букви са А, Ц, Г, 
и Т (A, C, G, и T) и представят четирите нуклеотидни единици на една ДНК верига —
аденин, цитозин, гуанин и тимин. Те обикновено се изписват една до друга без 
интервали, като например в секвенцията АААГТЦТГАЦ. Зашифрованата секвенция 
понякога се нарича генетична информация. Всяка поредица от произволен брой 
нуклеотиди, по-голям или равен на 4 може да се нарича секвенция. По отношение на 
нейната биологическа функция, която може да зависи от контекста, една секвенция 
може да бъде сенс или анти-сенс и или кодираща или некодираща. ДНК секвенциите 
могат също така да съдържат "отпадъчна ДНК".

За разлика от нормалните гени, които носят информацията която междуклетъчният 
апарат използва за да синтезира протеини, ензими и други вещества прозиведени от 
нашите тела некодиращите секвенции никога не са използвани за каквато и да е цел. 
Те никога не са изразени, което означава че информацията, която носят не се чете, не 
се синтезира субстанция и те нямат никаква функция изобщо. Ние съществуваме само 
с 3% от нашата ДНК.

Отпадъчните гени просто се радват на „разходката” със здраво работещите активни 
гени, предавани от поколение на поколение. Какво са те ? Как така тези неактивни гени 
съществуват в нашия геном? Това са въпросите, които много учени поставят и 
неуспяват да им отговорят до момента на разбиващото откритие на проф. Sam Chang 
и неговия екип.

Опитвайки се да разбере произхода и значението на отпадъчната ДНК проф. Chang 
осъзнал, че първо има нужда от дефиниция на „отпадъчна”. Дали отпадъчната ДНК е 
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наистина отпадъчна(непотребна и бепредметна) или тя съдържа някаква информация, 
която не се съдържа в останалата ДНК по някаква причина? Веднъж той споменал 
въпроса на един свой познат Д-р Lipshutz, млад физик теоритик, станал специалист по 
ценни книжа на Wall Street. „Лесно” отвърнал Lipshutz. „ Ще пуснем твоите секвенции 
през софтуера, който аз използвам за да анализирам данните на пазара и това ще 
покаже дали тези секвенции са пълен боклук „бял шум” или има някакво съобщение в 
тях. Тази нова порода анализатори със силна подготовка по математика, физика и 
статистика стават все по-популярни във фирмите на Wall Street. Те разглеждат 
внимателно гигабайти от пазарна статистика, опитвайки се да открият полезно 
съотношение между различни пазарни индекси и индивидуални акции.

Работейки вечери и уикенди, Lipshutz успява да покаже, че некодиращите секвенции не 
са отпадъчни и че носят информация. Комбинирайки масивна база данни от Проекта 
Човешки Геном с хиляди файлове данни разработени от генетиците по цял свят 
Lipshutz изчислил ентропията на Kolmogorov на некодиращите секвенции и ги сравнил 
с ентропията на регулярните активни гени. Ентропията на Kolmogorov, представена от 
известния руски математик преди половин век била успешно използвана, за да 
определи нивото на случайност в различни секвенции: от времеви секвенции на шума 
в радио лампите до секвенции на писмата през 19в. в руската поезия. Принципно 
техниката позволява на изследователите количествено да сравнят различни 
секвенции и да заключат кои носят повече информация от другите. „ За моя изненада 
ентропията на кодиращите и некодиращите ДНК секвенции не бяха толкова различни” 
продължава Lipshutz. „Имаше шум и в двете, но не беше отпадък изобщо. Ако 
пазарната информация беше толкова подредена, аз щях вече да съм се пенсионирал.

След година съвместна работа с Lipshutz, Chang бил убеден че има скрита 
информация в отпадъчната ДНК. Обаче как може някой да разбере нейното значение 
ако информацията никога не се използва? С активните секвенции се опитваш да 
следиш клетката и да видиш какви протеини се правят използвайки тази информация. 
Това няма да работи при латентните гени. Ще има експеримент за да се тества една 
хипотеза; всеки трябва да се осланя на силата на мисълта си. Тъй като има букви , 
трябва да се тества на някакъв стар език, например Шумерски, Египетски, Еврейски и 
т.н. Проф. Chang измолил помощ от трима специалисти в това поле, но никой от тях не 
можал да намери решение. Нямало никакви културни улики, никакви намеци за други 
познати езици, полето било твърде чуждо (извънземно) за лингвистите.

„Запитах се: Кой друг може да дешифрира скрито съобщение?” продължава Chang. 
„Разбира се – криптографите! В допълнение аз започнах да да говоря с 
изследователите в Националната Агенция по Сигурност (NSA). Отне ми няколко 
месеца за да ги накарам да ми отговорят. Дали ми правеха проверка ? Накрая един 
млад сътрудник беше назначен да ми отговори. Той ме изслуша, поиска въпросите в 
писмен вид и след още няколко месеца ме отряза. Неговото съобщения беше учтиво и 
подло. „Върви по дяволите с твоите луди идеи. Ние сме сериозна агенция – това е 
Националната Сигурност пич. Ние сме прекалено заети”.

И така Sam забрави за правителството и започни да говориш с частния сектор. Така че 
аз започнах да се свързвам с консултанти по компютърна сигурност. Те бяха искрено 
заинтересувани и двама дори започнаха да работят по моя проект, но техния 
ентусиазъм винаги избледняваше след около месец. Аз продължавах да им се 
обаждам докато веднъж един от тях ми каза. „ С удоволствие бих работил по вашия 
проект ако имах повече време. Аз съм претоварен. Емисари от големи банки и 
компании ме умоляват да запълня дупките в техните мрежи. Те ми плащат 500$ на час. 
Аз мога да ви дам образователно намаление, така че можете ли да си позволите 350$ 
на час. Да се бориш за 15$ на час за следдокторански изследвания е голяма работа в 
академията а 350$ на час звучеше като нещо извънземно. В последсвие проф. Chang 
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бил препратен към д-р Adnan Mussaelian, талантлив криптограф от бившата съветска 
република Армения. Бедният едвам оцелявал с 15$ на месец заплата и допълнителни 
непостоянни доходи от частни уроци на деца на арменски новобогаташи. Отпусната 
сума от 10 000$ за изследвания беше късмет за него и той започна да работи като 
бобър.

Adnan бързо потвърди откритията на неговия предшественик от Wall Street: 
Ентропията показваше тонове от информация почти ясно видими. Не беше прекалено 
силна криптографска система, не изглеждаше че ще е сериозен проблем. Adnan 
започна да прилага диференцирани криптоанализи и подобни стандартни 
криптографски техники.

Той беше работил 2 месеца по проекта когато забеляза че всички некодиращи 
секвенции обикновенно са предшествани от една кратка ДНК секвенция.Много подобна 
секвенция обикновено следвала отпадъчната.Тези секвенции познати на биолозите 
като „alu” секвенции, са навсякъде в човешкия геном. Тъй като те са некодиращи , 
отпадъчни секвенции сами по себе си, alu са едни от най-често срещаните гени 
изобщо.

Трениран като криптограф и компютърен програмист и имайки познания по 
микробиология Adnan подходил към генетичния код като към компютърен код. 
Работейки с 0,1,2,3( четири бази генетичен код) вместо с 0 и 1 от бинарния код било 
малко досадно, но компютърния код било нещото, което той анализирал и 
дешифровал целия си живот. Той бил на позната територия.Най- общия символ в кода 
, който не причинявал действие бил следван от голям отрязък латентен код. Какво е 
това ? Като се играел с аналогията Adnan хванал сорс кода на една от своите 
програми и го поставил в програма, която изчислява статистиките на символи и кратки 
последователности (секвенции), прибор, който често бил използван за декодиране на 
съобщения. Кой бил най често срещания символ ? Разбира се това бил „/”, символ за 
компютърен коментар.

Забележка: в компютърната наука това е текст в програма, който не функционира в 
програмата, а се използва от програмиста да обяснява инструкции. Понеже не се 
сещам за термина на бг ще му викам коментара.)

Той взел кода на езика Паскал и разбира се! Кода между две наклонени черти в C 
никога не се изпълнява и никога не е имал за цел да се изпълнява, това не е код, това 
е коментара към кода.

Неуспявайки да устои на изкушението да продължи да играе с аналогията Adnan 
започнал да сравнява статистическите дистрибуции на коментарите в компютъра и 
генетическия код. Трябвало да има рязка граница. Това трябвало да покаже 
статистиката. Обаче отпадъчната ДНК се оказала не толкова различна от активните 
кодиращи секвенции. За да бъде сигурен Adnan сложил програма в анализатора. 
Изненадващо статистиките на кода и на коментарите били почти едни и същи. Той 
погледнал в сорс кода и осъзнал защо. Имало много малко коментари между 
наклонените линии, и то било в голямата си част C код, който автора решил да 
изключи от изпълнението, позната практика сред програмистите.

Adnan който имал религиозни наклонности си мислел за божествената ръка , но след 
като анализирал спагети кода вътре в секвенциите той се убедил че който и да е писал 
този малък код не е Бог. Който е писал активната, малка кодираща част на човешкия 
генетичен код не e бил много организиран, а по-скоро разхвърлян програмист. 
Изглеждало така сякаш някой от Microsoft го е писал, но по времето когато това е 
станало на Земята е нямало Microsoft.
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На Земята ? Било като светкавичен удар.. Дали генетичният код на всичко живо на 
Земята е писан от извънземен програмист. И после понякакъв начин доставен тук за 
изпълнение ? Идеята била луда и плашеща и Adnan й се възпротивявал с дни. После 
той решил да продължи. Ако некодиращите секвенции са части от програма, които са 
отхвърлени или изоставени от автора, има начин да се накарат да 
работят.Единственото нещо което трябва да се направи е да се махнат символите на 
коментарите и ако частта между /*........*/ символите има смислов ред може да се 
събере и изпълни! Следвайки тази линия на мисли Adnan избрал само тези 
некодиращи секвенции, които имали точно същата честотна дистрибуция на символи 
както активните гени. Тази процедура изключила коментарите на Марсиански или Q 
или какъвто е да е бил език. Той избрал 200 некодиращи секвенции, които много точно 
наподобявали истински гени, лишил ги от /*, // и подобни неща и след няколко дена 
колебания изпратил емейл до неговия американски шеф молейки го да намери начин 
да ги постави в E-coli (неква бактерия) или някакъв друг приемник и да ги накара да 
работят.

Chang не отговарял 2 седмици. „Помислих си че съм уволнен, признава д-р Mussaelian. 
С всеки ден негово мълчание аз осъзнавах все повече и повече колко налудничава 
беше моята идея. Chang щеше да заключи че съм шизофреник и ще прекрати 
договора. Той най-накрая отговори и за моя изненада той не ме уволни. Той не 
повярва на извънземната ми теория, но се съгласи да опита да накара секвенциите да 
работят”.

Биолозите са се опитвали много години да накарат тези отпадъчни секвенции да се 
изразят, без успех. Понякога нищо не се получаваше, понякога беше отново отпадък. 
Не беше никак изненадващо. Хванете прозиволна част от изключен компютърен код и 
се опитайте да го прибавите към другия. Най-вероятно ще се провалите. В най-добрия 
случай ще получите странни резултати. Анализирай кода внимателно, извади цяла 
функция от коментарите и може да проработи. Заради внимателните статистически 
анализи на Mussaelian 4 от от 200 секвенции, които той избрал започнали да работят, 
произвеждайки малки наличности от химически съединения.

“ Очаквах с нетърпение отговора от Chang” казва д-р Mussaelian. „Дали ще бъде 
повече или по-малко нормален протеин или нещо извън обикновеното”? Отговорът бил 
шокиращ – било субстанция, за която се знае че се произвежда от няколко типа 
левкимия при хора и животни. Изненадващо 3 други секвенции също произвели 
химикали свързани с рака. Вече не изглеждало като съвпадение. Когато някой събуди 
жизнеспособен латентен ген, той произвежда протеини свързани с 
рака.Изследователите започнали да търсят сред базата данни на Проекта Човешки 
Геном за четирите гена, които те изолирали от отпадъчната ДНК. Накрая 3 от 4-те били 
намерени там като активни неотпадъчни гени. Това не било голяма изненада защото 
след като гените на рака произвеждат протеина, трябва да има някакъв ген , който да 
кодира. Изненадата дошла по-късно. В активната неотпадъчна част на кода, гена за 
който става въпрос(изследователите го наричат “jhlg1” съкратено от junk human 
leukemia gene – отпадъчен ген на човешката левкемия) не бил предшестван от “alu” 
секвенция, т.е символа /* липсвал. Обаче завършващият /* символ накрая на "jhlg1" 
бил там .Това обяснило защо "jhlg1" не било изразено в дълбочината на отпадъчната 
ДНК, но работел добре в нормалната активна част на генома. Този, който е писал 
основния генетичен код за хората изключил част от от големия код като ги обхванал в 
/*... */ , но изпуснал някои начални /* символа. Компилацията изглежда доста 
бoклучава, добър компилатор дори от земния Microsoft, най-вероятно ще откаже да 
(compile)- в компютърната наука означава да преведе програмата на езика на 
машината) такава програма.
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Проф. Sam Chang със своите студенти започнал да търси за гени свързани с различни 
ракове и в почти всички случаи те открили, че тези гени са следвани от alu секвенция 
(т.е протеин като коментар на завършващ символ */), но никога предшестван от ген с 
начален коментар /* ! Това обяснява защо болестите причиняват клетъчни повреди и 
тяхната смърт, докато раковете водят до продукция на клетки и разтеж. Поради това, 
че само няколко фрагмента от големия код са изразени, те никога неводят до 
последователен разтеж. Това , което взимаме с рака е израз на само няколко от гените 
чужди на хората и симбиози с някои гени на бактериални паразити, които водят до 
нелогични, чудати и очевидно безсмислени парчета от живи клетки. Тези парчета имат 
свои собствени вени, артерии и своя имунна система, която енергично отстоява на 
всички антиракови лекарства.

„Нашата хипотеза е че по-висша форма на живот се е ангажирала да създаде нов 
живот и да го посади на различни планети. Земята е само една от тях. Може би след 
програмирането нашите създатели са ни размножили по същия начин по който ние 
размножаваме бактерии в колби. Ние неможем да знаем техните мотиви – дали е било 
научен експеримент , или начин да се подготвят нови планети за колонизация или е 
стар техен бизнес да разпръскват живот във вселената. Ако погледнем от наша гледна 
точка и с наши термини, извънземните програмисти най- вероятно са работели над 
един голям код, който се състои от няколко проекта и тези проекти е трябвало да 
произведат различни форми на живот на различни планети. Те също са пробвали и 
различни решения. Те написали големия код и го изпълнили, нехаресали някоя 
функция , променили я или добавили нова, отново пробвали с изпълнението, 
направили още подобрения, пробвали отново и отново. Разбира се рано или късно 
срокът изтичал. Мениджърите им ги натиснали за незабавно финално изпълнение на 
проекта. На програмистите било наредено да преустановят своите идеалистични 
планове и да се концентрират само над един проект – Земя. Много вероятно в 
бързината програмистите са орязали драстично големия код и са доставили само 
основната програма предназначена за Земята. Обаче по това врме те небили сигурни 
кои точно функции на големия код могат да послужат в бъдеще и кои не и затова те го 
запазили целия.Вместо да изчистят основната програма като изтрият всички линии на 
големия код, те ги превърнали в коментари и в бързината изпуснали няколко /* 
символа в коментарите тук таме, така че човешкият вид да има нелогичен разтеж на 
маса от клетки, които ние познаваме като рак.”

Има три опции към проблема. Или да се изтрият всички /* символи и коментари и да се 
изчисти по този начин основния код или да се добавят всички тези липсващи */ и да се 
избегне нелогичното смесване на основния код с големия код. Алтернативно в другата 
трета опция могат да се премахнат всички / символи и да се остави големия и 
основния код да работят като една завършена програма. За нещастие нито една от 
тези опции е в рамките на нашите възможности. Ако успеем ефективно да вмъкнем 
гени в хромозомите на жив човек, нашето уникално откритие ще означава незабавно 
излекуване на всички ракови заболявания за всички бъдещи ракови случаи, поне от 
гледна точка на програмиста. Теоритично ние можем да го направим в лаборатория, но 
ние нямаме практически средства да имплантираме поправена ДНК в живи субекти. 
Мистерията на „отпадъчната ДНК” и рака изглежда решена, но не очаквайте скоро 
лекарство. Най-доброто което можем да направим сега е да е да се опитаме да 
подхраним нова безракова линия от хора с все по-малко бъглив основен генетичен 
код. Това ще отнеме много време. За нас и нашите деца няма надежда на хоризонта.

„Обаче от гледна точка на програмиста има също и позитивен изглед. Това което 
виждаме в нашата ДНК е програма съдържаща 2 версии, голям код и основен код. 
Първия факт е че пълната програма със сигурност не е писана на Земята – това сега е 
потвърден факт. Вторият факт е че гените сами по себе си не са достатъчни за да се 
обясни еволюцията. Трябва да има още нещо в играта. Каво е или къде е ние не 
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знаем. Третия факт е че никой създател на нещо дали ще е композитор, инжинер, или 
програмист от Марс или от Microsoft няма да остави своята работа без опция за 
подобрение или ъпгрейд. Оригиналното е че този ъпгрейд е вече приложен –
отпадъчната ДНК е нищо повече от скрит латентен ъпгрейд на нашия основен код. Ние 
знаем от известно време че някои космически лъчи имат силата да модифицират ДНК. 
Като имаме това напредвид правдободобно решение е в наличност. Извънземни 
програмисти могат да използват само едно малко проблясъче на правилната енергия 
някъде от Вселената за да инструктират основния код да премахне всички /*…*/ 
симвооли и да се слее с големия код („отпадъчната ДНК”) и бързо да започне работата 
на нашата цяла ДНК .Това ще ни промени завинаги. Някои от нас за месеци , някои от 
нас за поколения. Промяната ще бъде не толкова физическа (освен това че ще 
изчезнат рака, болестите и късия живот), но ще ни изтреля интелектуално.

Изведнъж ще се озовем във време сравнимо със съвместното съжителство на 
Неандерталци и Крьоманйонци. Старото ще бъде заместено давайки живот на нов 
цикъл. Пълната програма е елегантна, много умна самоорганизираща се 
самоизпълняваща се , саморазвиваща се и самопоправяща се. Това е софтуер за 
високо развит биологичен компютър с вградени връзки към неостаряващата енергия и 
мъдрост на Вселената. Софтуерът който е в нас ни дава или къс живот с болести или 
потенциал за суперинтелигентно същество с дълъг здравословен живот. Това поражда 
въпросите дали премахването на основния код е дело на прибързали програмисти 
(както на нас ни изглежда) или премахването на активността на големия код е целеви 
акт, който може да бъде спрян дистанционно когато се пожелае това?

Рано или късно трябва да осъзнаем невероятната идея че целия живот на Земята носи 
генетичния код на своя извънземен братовчед и че еволюцията не е това което ние 
мислим че е. Откритието може да разтърси много корени на човечеството – нашите 
вярвания в същността на Бог и в нашата власт над собствената ни съдба. С 
правилната парадигма ние можем да открием един ден, че всички форми на живот и 
цялата Вселена е само едно огромно интелектуално упражнение с мисли изразени 
математически по Дизайн от Създател.

Превод: Alien



СТАТИИ ЗА                                                                                                                  ИЗВЪНЗЕМЕН РАЗУМ                                           

XNETBG.COM                                                                                                                                                                           200960

ОТВЛИЧАНИЯ И РЕГРЕСИВНА ХИПНОЗА  
Автор Eon   
15 January 2007

Бъд Хопкинс, изследовател на отвличания, представя един забележителен доклад за 
случай, който изглежда е най-добре документираната среща с извънземни в света. 
Действието се развива на 30 ноември 1989 г. в Манхатън, Ню Йорк, където една жена 
съобщава, че е била отвлечена от спалнята си от няколко дребни същества. След като 
прелита като птица високо над улиците, тя е въведена в един космически кораб и 
подложена на медицинско изследване. Свидетелката Линда Наполитано си спомня 
съвсем съзнателно случката и я съобщава на Хопкинс, който продължава проучването 
с помощта на хипноза. Жената вече била описала няколко свои преживявания пред 
изследователя по-рано през същата година, след като прочела една от неговите книги. 
Така че Хопкинс и свидетелката вече си сътрудничат на професионална основа, когато 
става най-важната й среща с извънземните.

Същевременно с Хопкинс се свързват двама охранители от службата за контрол върху 
прилагането на закона, които твърдят, че през въпросната нощ били на улицата и 
видели някаква жена да излита от апартамент на висок етаж и да влиза в кораба. Без 
да знаят, че Хопкинс вече е във връзка с Линда, те му съобщават, че могат да посочат 
дома й и да го заведат при нея. Сведенията на свидетелите съвпадат'много точно.

След това Хопкинс получава потвърждение и от други, както изглежда, независими 
наблюдатели на един мост над река Ийст. Той продължава да изследва случая, 
защото чувства, че той може би е най-важният в историята на извънземните 
отвличания. Но има проблеми. Изследователят не бил в състояние да разпита лично 
двамата полицейски охранители. По-къс-но те съобщават, че са съпровождали 
политическа личност от висок ранг, свързана с Обединените нации, към въртолетното 
летище и че цялото събитие може да е било инсценирано във връзка с тази личност. 
Затова сведението се оспорва с аргумента, че ако личност с подобно положение е 
била свидетел на пособен случай, присъствието на извънземни би било доказано и 
прикриването му - прекратено. Някои изследователи заявяват, че въпросната личност 
е бившият генерален секретар на ООН Хавиер Перес де Куеляр, но това не е 
потвърдено нито от Куеляр, нито от Хопкинс.
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За жалост, от въртолетното летище отричат да е имало полети през същата нощ. 
Службата за „световни водещи личности" настоява, че Генералният секретар е бил в 
леглото си вкъщи. Опитите да се намерят други очевидци от жилищната сграда или от 
оживения офис на един вестник точно отсреща не довеждат до резултат, съгласно 
направено независимо изследване, публикувано от друга изследователска група. Така 
най-обещаващият от случаите не успява да събере повече солидни сведения в своя 
подкрепа.

Въпреки това има конкурентен случай, който ни е съобщен само два дни по-къс-но, и е 
изследван задълбочено от Питър Хъф. На 1 декември 1987 г. един бивш полицай 
заявява, че се разхождал из Илкли Мур, Западен Йоркшир, точно преди разсъмване, 
за да снима пейзажа, когато видял малко зелено същество, което му правело знаци. 
Той се затичал след него и успял не само да съзре как едно летателно средство с 
форма на диск се устремява към небето, но и да направи цветна снимка на 
съществото .

Случаят е подплатен и с физическо доказателство - иглата на компаса (както 
свидетелят твърди) сменила полярността си. Тя и фотографията по-късно са 
анализирани от професионални изследователски екипи - от университета в Манчестър 
и от лаборатории на „Кодак". Свидетелят изпитал и добре известната загуба на 
промеждутък от време от около часи три-четвърти и след основно проучване на случая 
е подложен на регресионна хипноза от психолога Джим Сингьлтьн с надеждата да се 
открие повече информация. В резултат се появява свързан спомен за отвличане и 
Сингьлтьн потвърждава, че очевидецът описва истинско преживяване.

Този поразителен случай е първото в света отвличане от извънземни, при което 
жертвата успешно е фотографирала похитителя. Но на снимката личи само една 
зеленикава фигура, висока 1,37 м. Никакъв анализ не може да установи дали това е 
чучело, костюмирано дете, или истински извънземен.

Регресивна хипноза

След този случай започват да. постъпват още подобни съобщения от целия свят. До 
1987 г. са записани около петстотин -над 50% са от САЩ. Въпреки сходните 
подробности в общото изложение, скептиците бързат да отхвърлят сведенията. Те 
обръщат внимание на реалните проблеми при регресионната хипноза.

Експериментите показват, че хипнозата може да стимулира паметта относно такива 
въпроси, като например с кого пациентът е седял в класната стая като дете, но също 
толкова лесно тя е в състояние да задейства фантазията. Известно е, че под 
въздействие на регресията хората стават много по-възприемчиви към подсещания и 
вну-шениия от страна на хипнотизатора. Някои тестове показват дори, че се развива 
напълно фалшива памет за събитие, което никога не се е случвало, просто защото 
хипнотизаторът по време на регресионния експеримент навежда пациента на мисълта, 
че то се е случило.

В един от случаите на пациентите се внушава, че са чули изстрел от пушка -по време 
на хипнозата умело ги убеждават в това. След като излизат от хипнозата, пациентите 
настояват, че са чули изстрел. После им пускат запис с първоначалния разговор, 
проведен часове преди това, в който те твърдо настояват, че не чуват нищо.

Сведения за подобни експерименти са причина свидетелствата от очевидци на 
нещастни случаи или на криминално деяние, получени чрез регресионна хипноза, да 
не се приемат в съда, въпреки големите надежди, възлагани първоначално на този 
метод.
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Изследователи като авиационният журналист Филип Клас, предполагат, че историите 
за отвличане от извънземни се пораждат от подсъзнателното очакване както на 
изследователите, така и на очевидците. Очевидците вярват в НЛО, смятат, че са 
видели такъв обект, приемат, че този НЛО е бил извънземен и когато ги въведат в 
„извънземния апарат" чрез умело насочване, стигат до извода, че са се срещнали с 
неговия екипаж. След като историята на Бети и Варни Хил се разпространява по света, 
първоначално в книгата на Фулър и през 1975 г. като телевизионен филм, озаглавен 
„Инцидент с НЛО", всеки вече е добре запознат с формата, под която може да протече 
едно отвличане. Подсъзнанието е в състояние с готовност да направи останалото и да 
породи фантазия в това специфично състояние на съзнанието - регре-сионната 
хипноза.

За да демонстрира това, калифорнийският професор по английски език Алвин Лоусън 
използва студенти доброволци, които не знаят нищо за НЛО. Той ги моли да вземат 
участие в експерименти по регресионна хипноза, проведени с участието на д-р Уилям 
Маккол. Подбрана е серия от насочващи въпроси, които да се вписват в рамката на 
едно действително отвличане. След това предлагат на пациентите да фантазират на 
тема отвличане. Само осем сту денти взимат участие, но експериментът впоследствие 
е цитиран широко от учени-те-скептици като доказателство, че всички случаи на 
отвличане биха могли да са игра на въображението.

Всъщност описаният експеримент търпи сериозна критика. Фантастичните разкази 
неизбежно наподобяват действителни истории, защото възможностите за фантазиране 
са строго структурирани от задаваните въпроси, а те се основават на предполагаеми 
действителни отвличания. Но дори и при тези предпоставки се наблюдава широко 
разнообразие в описанието на извънземните, някои от които нямат прецедент в 
истинските истории за отвличания. При това нито един от студентите не изразява 
емоция и не остава дори със смътното усещане, че срещата действително се е 
състояла.

За спонтанно описваните случаи на отвличане важи точно обратното. Емоционалният 
отклик често пъти е твърде силен до такава степен, че един от очевидците получава 
дори епилептичен припадък по време на регресията. Лекарите са принудени да 
прекратят следващите сеанси, когато пулсът и кръвното му налягане достигат опасни 
нива. Без съмнение, по време на регресията очевидецът преживява отново едно 
истинско усещане.

Психолозите са съставили няколко подробни характеристики на отвлечените. Поне в 
един от случаите психоложката, работила „на сляпо" - била помолена да коментира 
характери сред група хора с убеждението, че прави медицински преглед за 
професионално ориентиране. Проучванията установили, че очевидците притежават 
интелигентност над средната и не показват никаква следа от психоза. Даже след като 
й била съобщена истината за подбора, който направила на хората, психоложката 
потвърдила мнението си.

Действително, някои проучвания на психолозите показват, че в емоционален план най-
близък е паралелът с жертвите от изнасилване. Отвлечените искрено се чувстват 
физически и духовно накърнени, независимо от реалността зад описанията.

Експеримент 1

Д-р Томас Булард е фолклорист от университета в Индиана. Той се заинтересува от 
историите за отвличане, когато осъзнава, че те може да са образци на съвременен 
фолклор. Булард започва огромен изследователски проект с цел да докаже тази идея. 
Статистически тя се основава върху повече от четиристотин внимателно изследвани 
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случая. През 1992 г. той осъвременява проучването, за да включи близо осемстотин 
случая.

Незабавно изпъкват някои съществени факти. Около 40% от случаите дават резултат 
без прибягване към регресионна хипноза, като няма забележима разлика между 
данните, получени по този път, и останалите. Вследствие на това изследователят 
стига до заключението, че макар регресионната техника да добавя известна доза 
фантазия към някои подробности от историята и би могла да компрометира отделни 
случаи, фактите съществено подкрепят възгледа, че явлението „отвличане от 
извънземни" не е резултат единствено от хипнотично състояние. То просто прилича на 
матово стъкло, през което се наблюдава едно съвсем истинско явление.

Булард отбелязва също една странна особеност при случаите, която нарича „амнезия 
на входа". В научно-фантастич-ните филми моментът, в който жертвата попада на 
борда на космическия кораб от извънземните похитители, често пъти силно се 
подчертава. Съответната сцена е много драматична и хората с живо въображение 
усещат, колко е важно да се покажат проблясващи светлини и плъзгащи се врати, 
както във филми като »На-шественици от. Марс" И „Близки срещи от трети вид" на 
Стивън Спилбърг, вдъхновен от разкази за НЛО. Във всички разкази за действителни 
отвличания обаче, моментът на влизане в НЛО липсва. Очевидците нямат спомен -
нито съзнателен, нито предизвикан по-къснр под хипноза, как точно е влязъл в 
извънземния апарат. Те просто „прескачат" към момента, в който се събуждат в една 
странна стая.

С цел да провери това и да потвърди или отрече експеримента за въображаемо 
отвличане на Лоусън-Маккол, Джени Ран-дълс прилага нехипнотична техника върху 
двадесет доброволци във Великобритания в началото на 1987 г. Те са помолени да 
фантазират на тема отвличане, точно както студентите в Калифорния, но въпросите не 
са конкретизирани. От доброволеца се иска да опише единствено как се озовава в 
НЛО и после да разкаже подробно за случилото се. 

Десетина доброволците са запознати предварително с проучванията за НЛО. Другите 
участници имали само повърхностна представа - от вестници или телевизия. 
Резултатите са зашеметяващи. Доброволците с познания за НЛО описват случаи, 
които много приличат на истински отвличания (често без спомен за влизането в 
апарата и срещи със същества, подобни на описаните от други случаи). Това не е 
неочаквано. Поразяващото е, че разказите на доброволците с ограничени познанияза 
НЛО много се различават. Повечетоописват как точно влизат в НЛО и дават сведения 
за типове извънземни същества, както и за методите и мотивите им, които съвършено 
не приличат на разказите за действителните отвличания от извънземни. До голяма 
степен те са изградени по образец от научно-фан-тастичните филми.

Може би най-обезпокоителният аспект на сведенията за отвличане от извънземни е 
взаимната им съгласуваност, която вплита в едно тези случаи. Съобщения са 
събирани от цял свят, въпреки че 50% са все още от САЩ, където изследователите са 
особено пристрастени. И все пак, дори в страните, където темата не е широко 
обсъждана, като бившия СССР. описанията твърде приличат на онези, които се 
срещат навсякъде. Освен това навред по света в данните може да се проследи ясна 
историческа тенденция.

Случай 1

През октомври 1957 г. Антонио Вила Боа, помощен работник в бразилска ферма, 
разказва, че бил качен в
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НЛО и разтрит с химикал, преди да бъде изнасилен от извънземна женска с огнени 
коси, която виела като куче. После съществото посочило корема си и след това нагоре 
към небето, сякаш обяснявало с жестове, че смята да роди бебето си в друг свят. 
Случаят е проучен от медицинска група скоро след това, но не е разгласяван в 
продължение на години като прекалено фантастичен дори за да бъде докладван на 
уфо-лозите. Но той е документиран преди Бе-ти Хил да разкаже за направения й тест 
за бременност по време на отвличането в Белите планини. Действително Барни Хил 
описва използвана върху него техника, по-късно идентифицирана като непознатото 
тогава медицинско извличане на семенна течност. По това време случаят на Вила Боа 
дори не е публикуван в Бразилия и в този смисъл е независимо потвърждение.

Случай 2

През годините в случаите на отвличане доминират елементи на генетично изучаване, 
съвкупление и сексуално възпроизводство. При един неясен, но интригуващ случай от 
Венецуела през август 1965 г. Е осъществен контакт с твърде уважаван гинеколог, на 
когото високи, русокоси и синеоки „хуманоидни" същества казали: „Ние сме тук да 
изучаваме психиката на човеците, за да ги адаптираме към нашия биологичен вид. 
Ние изучаваме възможността за взаимно размножаване с вас, за да създадем един 
нов вид".

Случай 3

През май 1968 г. млада жена от щата Ню Йорк трябвало да бъде подложена на 
едногодишна интензивна терапия от гинеколог, когато менструацията й прекъсва след 
някакво преживяване. Тя живо си спомняла как странни същества взимат от нея 
яйцеклетки, като обясняват, че се опитват да направят хибридно бебе от човешки и 
извънземни клетки.

Случай 4

През 1973 г., преди новината за този случай да има възможност да стигне до нея, 
друга жена в Съмърсет, Англия, разказва за подобни проби, взимани от нея, като 
после била изнасилена от висок „ху-маноид". Тя се чувствала сексуално осквернена.

Извънземни бебета

Първото отвличане във Великобритания е изследвано през 1977 г., но се случва през 
октомври 1974 г. Петчленно семейство - двама възрастни и три деца -се връща след 
гостуване при роднини, когато на пътя им се изпречва преграда от странна зелена 
мъгла разпростряла се над шосето близо до дома им в Ейвли, Есекс. Колата навлиза в 
мъглата, пътниците усещат раз друсване и сякаш след секунди излизат от облака. В 
действителност, когато пристигат у дома си след още 2 км път, се оказва, че за повече 
от час и половина от живота си просто нямат никакъв спомен.

През следващите месеци в членовете на семейството настъпват редица 
забележителни промени. Те стават вегетарианци, започват усилено да се интересуват 
от околната среда и откриват, че сънуват едни и същи страховити сънища. В тези 
сънища всеки вижда малко космато същество с ужасяващи очи. В края на краищата д-
р Ленърд Уайл-дър хипнотизира двамата родители и те заедно съставят невероятно 
подробен отчет за преживяното пред експертите по НЛО
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Анди Колинс и Бари Кинг. Двамата очевидци разказват, че са били на борда на НЛО, 
който очевидно бил скрит под зелената димна завеса. Те описват как цялата кола била 
„засмукана" на борда на обекта. След това изпаднали в състояние, при което 
напуснали телата си и започнали да кръжат из вътрешността на обекта с усещането, 
че телата им са все още в колата. Били подложени на медицинско изследване от 
дребни космати създания, под надзора на по-високи, човекоподобни същества в 
сребристо облекло.

 След това бащата бил разведен из „машинното отделение" с подробно обяснение как 
работи корабът. Показали им и холографски снимки на една опустошена планета, за 
която извънземните твърдели, че е тяхната. Те не искали подобен упадък да настъпи и 
на Земята и възнамерявали да ни помогнат да го предотвратим. Човечеството било 
генетичен експеримент, заложен от тях в този свят преди хилядолетия и оттогава те 
непрекъсното ни наблюдавали. Те заявили, че хора са отвличани, за да се провеждат 
наблюдения на населението. Извънземните искали да променят света по-скоро чрез 
скрито, отколкото чрез пряко вмешателство. Решението да поправим нещата трябвало 
да произлиза от самите нас.

В средата на осемдесетте години Бъд Хопкинс, известен нюйоркски художник и 
изследовател на отвличания, започва да публикува събрани в продължение на години 
данни, в които бил убеден, че никой няма да повярва. Те описват необичайни 
твърдения, направени от млади жени.

Пострадалите твърдят, че са били отвлечени, изнасилени и по-късно повторно 
отвлечени, като този път
развиващият се зародиш е извлечен от утробата им и бременността - прекъсната. 
Някои заявяват, че по-късно им е показано сполучливо хибридно бебе, „гледано" от 
извънземните в собствената им среда, което било свръхинтелигент-но. Много от тези 
отвлечени жени след това започват да описват тлар. по-късно „мечти за мъдри 
бебета", първоначално отхвърляни като фантазии.

Забележително е, че докато Хопкинс разсъждава дали да публикува това 
зашеметяващо разкритие в сведенията, подобен материал вече се разпространява по 
света. Една жителка на Чешир, Англия, има среща с извънземни през лятото на 1979 г. 
и на 16 септември съобщава, че е сънувала как износва странно на вид и 
изключително интелигентно дете.

Случай 1

На 26 декември действително бременната жената от този случай неочаквано изчезва. 
През април 1980 г. в Пудасярви, Финландия, е отвлечена друга жена, изследвана и 
информирана откровено от своите похитители, че се нуждаят от нейната помощ, 
защото "ние не можем да раждаме свои собствени деца".

Случай 2

След 1980 г. зачестяват съобщения за отвличане на млади жени, предимно на възраст 
от 18 до 35 години. Около 65% от очевидците попадат в тази група. В трите случая, 
когато отвлечените са били над репродукционна, в спомените им се забелязва 
недвусмислено елемент на отхвърляне. На един потърпевш от Мъжки пол 
похитителите заявили: „Твърде сте стар и без необходимата твърдост за нашите 
цели".

 Днес в САЩ е на път да приключи едно основно медицинско проучване със солидни 
сведения, които могат веднъж завинаги да обяснят случаите на. изчезнал зародиш. 
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Засега липсва физическо доказателство, но някои лекари са убедени, че косвените 
доказателства са толкова силни, че е само въпрос на време явлението „отвличане" да 
престане да бъде обект на спорове.

Случай 3

Прочутият Масачузетски технологичен институт (МТИ) е разположен от двете страни 
на река Чарлс в Бостън. През юни 1992 г. той е домакин (но не и организатор) на най-
важното събиране на изследователите на извънземни отвличания, на което светът 
изобщо е бил свидетел. С финансова подкрепа, с удобствата предоставени от 
световноизвестния университет, и принципите и стандартите на един традиционен 
научен
симпозиум, пет много запълнени дни са посветени на повече от сто подробни доклада 
от специално поканени участници. Това са психиатри, социални работници, 
професионални проучватели на отвличания и най-голямата група отвлечени, които 
изобщо някога са се oе събирали с такава цел. Намерението е да се оцени всеки 
отделен аспект от загадката, от първоначалното й откриване до методите, с които да 
се помогне на жертвата да се справи с последствията. Това е направено в овладяна 
обстановка, освободена от спекулации и публичност, които привличат конференциите 
по НЛО.

Публикуваните материали от събитието имат за цел да станат изчерпателен наръчник 
за нарастващия брой професионалисти, които обръщат внимание на тези въпроси. 
Джени Рандълс бе сред делегатите, които имаха щастието да бъдат поканени. 
Психиатрите представят статия след статия, правейки обзор на резултатите от 
проучванията на психологическия профил на отвлечените. Всички тестове 
установяват, че очевидците са изключително стабилни хора, искрени и без детекти-
рани халюцинации и психопатични разстройства.

Проведени са няколко теста по така наречената хипотеза „склонност към фантазии"; 
предложена от някои психолози. Според нея отвлечените биха могли да са част от 
малка група хора (до 5% от населението), които притежават вътрешен живот с толкова 
богата фантазия, че израстват със съществено нарушена способност да различават 
истинските събития от въображаемите. Всеки от трите независими теста опровергава 
хипотезата и австралийският изследовател Кийт Бастърфилд, един от нейните 
основните защитници официално я оттегля от спора.

Специалистите в областта на синдрома „стрес след травма" демонстрират също, че 
психологическият профил на отвлечените съответства на особеностите на жертвите в 
други действителни случаи на физическо малтретиране. Това подкрепя твърдението, 
че тези хора вярват реалността на преживяното от тях отвличане.

Случаите на отвличане в САЩ биха могли да се сравнят с проучванията, проведени 
във Великобритания, Австралия, Бразилия и Скандинавия. В доклад на Джени 
Рандълс са посочени новите теми, очертали се при британските данни. Въз основа на 
тях са обособени два ключови фактора Установено е, че отвлечените имат богата 
зрителна фантазия и необикновени спомени от много ранна възраст -една година и по-
малко. Може би това са жизненоважни обстоятелства.

Много хора гледат повърхностно на историите за отвличане от извънземни и 
предполагат, че те представляват контакт с пришълци от космоса. Но това не е 
напълно доказан факт и мнозина търсят алтернативни решения. Tърсенето на 
психологическо обяснение не е изоставено и след като се установява, че отвлечените 
очевидно са нормални хора. Всеки човек би могъл да има необичайни духовни 
преживявания, без изобщо да е психически нестабилен или болен. Но все още не е 
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открит механизъм, обясняващ отвличанията задоволително за психолозите, които са 
изследвали данните за случаите. Все пак, налице са някои насочващи факти, които 
предполагат, че известните досега случаи са рожба на въображението на жертвите. 
Например, налице е един социален модел на „извънземните", който се проявява 
предимно в случаите, регистрирани преди 1987 г.

Годината 1987 г. е водоразделна, защото тогава авторът на романи на ужасите Уитли 
Стрийбър, прочитайки за загадката на отвличанията от извънземни в една книга на 
Джени Рандълс, осъзнава, че странните, подобни на съновидения, преживявания в 
миналото му биха могли да се окажат истински спомени. Той се заема с разкриването 
им и ги описва в две автобиографични книги, озаглавени "Общуване" и 
"Трансформация". Милиони екземпляри са продадени по света, а по първата книга е 
създаден филм с участието на Кристофър Уолкън. Оттук нататък целият свят се 
запознава в най-голени подробности е явлението „отвличане" и особено с 
характерното описание на едно същество, известно на изследователите като „сивият", 
което, както подсказва името, е със сива кожа и нисък ръст, с несъразмерно голяма 
глава и големи очи. От 1987 г. то започва да доминира във всички разкази за 
отвличане из целия свят.

Все пaк, преди да се появи книгата на Стрийбър, извънземните сякаш забележимо се 
различават по физическата си външност в различните части на света. В Южна 
Америка по-често се говори за космати джуджета с агресивно поведение. Само в САЩ 
похитителите са дребни учени с яй-цеподобни глави. Във Великобритания и Северна 
Европа като че ли се подвизават високи русокоси същества с вид на норвежки богове и 
с доста по-цивилизовани маниери.

Защо е така? Някои изследователи предполагат, че множество извънземни раси 
посещават Земята. Други твърдят, че истинската причина е нашето собствено бъдеще 
и че формите представляват просто маскировка, възприета от пътешествениците във 
времето, за да прикрият истината, поради което може би са включени и някои 
елементи от днешните национални тенденции. Трети предполагат, че е прекалено 
голямо съответствието между културата на дадена нация и формата, която приемат 
случаите на отвличане там. Вериятно съществува психологическа причина за 
разнообразното възприемане и описание на извънземните пришълци. Смята се, че 
след широкото разпространение на книгите на Стрийбър се създава нов стереотип.

Ако някаква извънземна раса е в контакт с нас, разумът ни вериятно не е в състояние 
да осъзнае и се справи с този факт. Изучаването на примитивни островни или
племенни култури показва, че когато за първи път представителите им срещнат 
„цивилизован" човек, те го възприемат в съответствие с образите, близки до техните 
представи и традиции - например, старинна поговорка, в която самолетът се 
оприличава с „голяма бяла птица". Разумът очевидно не разполага с друг начин за 
осмисляне на информация, с която не се е сблъсквал. Може би по подобен начин 
възприемаме извънземните в съответствие с нашите собствени очаквания и 
олицетворяваме неизвестното в образи от научната фантастика.

Последният възглед поне частично се потвърждава от д-р Ричард Грегъри, известен 
специалист по психология на възприятията. В „Ню Сайънтист" от 30 август 1962 г, 
много преди спорът около отвличанията да завладее вниманието на колегите му, той 
вече предупреждава: „Предположете, че би трябвало да се срещнем с нещо 
действително странно - да кажем нова форма на живот... бихме ли могли да я „видим", 
както подобава?"
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Отвличането от извънземни се описва като най-голямата мистерия на космическия век, 
като непонятно психическо изплъзване от света или като първи контакт с друга 
интелигентна форма на живот. Никой не знае кое е правилното.

Хиляди хора от различни цивилизации и с различен начин на живот говорят за този 
забележителен феномен на космическо пиратство. Докато мнозина са обективни 
относно случилото се, някои отвлечени настояват, че са били използвани като опитни 
морски свинчета от учени от друг свят, Очевидно подобна концепция е приемлива за 
твърде малко хора.

Явлението изглежда свързано с мистерията НЛО, но все пак е със значително по-
късна дата. Докато наблюдаването на странни светлини в небето може да се проследи 
хиляди години назад, отвличането от извънземни до голяма степен е продукт на 
космическия век. То започва в края на петдесетте години, но набира пълна скорост 
през осемдесетте. Все пак, сега е така широко разпространено и придобива такива 
обезпокоителни оттенъци, че психолозите, психиатрите, лекарите, социолозите и 
експерти те по НЛО, особено в САЩ, са обединили усилията си да разкрият истината. 
Дали отвличанията са субективно преживяване подобно на сън или фантазия, или в 
известен смисъл са обективно нашествие в живота на обикновените земни жители от 
всички възрасти?

Не един от изследователите е рискувал да бъде порицан професионално, подкрепяйки 
предположението, че истинският брой на отвлечените може да е огромен - възможно 
една значителна част от населението на Земята. Подобни твърдения широко се 
критикуват като истерия, докато не са публикувани неоспорими данни през 1992 г. 
Организацията „Роупър" провежда основно проучване в САЩ и установява, че не по-
малко от четири милиона американци биха могли да се считат за жертви на отвличане 
от извънземни. Това съответства на близо един милион отвлечени във 
Великобритания - и на около 2% от населението на Земята.

Още по-обезпокоително е последващото твърдение, че само част от тези хора напъл 
но съзнават какво се е случило с тях. Някои изследователи се опитват да докажат с 
нарастваща увереност, че всеки може да стане жертва на извънземно отвличане, без 
да има спомен за преживяното.

От самото начало

Случай 1

През септември 1961 г. Бети и Барни Хил, социална работничка и пощенски служител, 
се връщат през нощта от почивка в Канада. След като се насочват на юг през 
скалистите Бели планини към дома си в Нова Англия, те забелязват светлинен обект в 
небето с форма на банан. За миг това нещо се приближава и на тях им се струва, че 
виждат същества, които ги наблюдават през прозорците. Съпрузите се прибират 
безпрепятствено вкъщи или поне така смятат по онова време.

В действителност, върху боята на колата им имало странни петна, а те самите 
необяснимо са закъснели с повече от час при пристигането си вкъщи. Малко след това 
и двамата започват да сънуват екзотични кошмари с извънземни лица и медицински 
изследвания. Тъй като не са в състояние да овладеят последвалия стрес, те се 
консултират с д-р Бенджамин Саймън, психиатър от Бостън, който им прилага 
продължителна терапия с регресионна хипноза.

 Сънищата и фобиите на съпрузите са проследени в миналото до онова съдбоносно 
пътуване. Тъй като д-р Саймън предполага, че лекува случай на кошмарно са-
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мозаблуждение, а не работи с истински процеси в паметта, той позволява на 
поразителната история да се разгърне по време на терапевтичните сеанси. В края на 
краищата, съпрузите излагат една свързана история за това, как били спрени на пътя 
от „космически кораб", как били качени против волята си на борда от дребни хора с 
ориенталски очи и бели лица и как след това били подложени на физически 
изследвания, и изплашенa от една процедура, при която вкарвали игла през пъпа й. 
Съществата й казали, че това е тест за бременност. Няколко години по-късно подобна 
процедура е въведена в клиниките за извличане на проби от околоплодната течност на 
бременните жени. Тези проби след това се проверяват за синдром на Даун. 
Съществата също така многократно взимали проби от коса и кръв от двете жертви. В 
един момент дори им показали „карта", на която било показано родното място на 
извънземните в междузвездните търговски маршрути.

Тази история предизвиква сензация, когато през 1965 г. писателят Джон Фулър 
публикува подробности за нея. Астроном-ката Марджъри Фиш дори взима рисунките 
на звездната карта, направени от Вети Хил, и възпроизвежда това, което биха могли 
да представят. Налага се да използва информация, която не би могла да е известна на 
Бети Хил през 1961 г., но е на разположение няколко години по-късно по времето, 
когато Фиш провежда своето изследване. Резултатите показват, че извънземните 
населяват една планета около звездата ге(а геНсиИ.

Спорът във връзка с този случай още не е затихнал сред уфолозите. Скептиците 
твърдят, че космическият кораб на семейство Хил е илюзия, породена от планетата 
Юпитер, която тогава е светела много ярко в същата част от небето. Обаче по същото 
време местната въздушна база е регистриралас радара си някакъв обект. Те 
подчертават още, че психиатърът чувства убедеността на очевидците в твърденията 
им, но смята, че те са плод на обща халюцинация. Дори да е така, семейство Хил не е 
показвало дотогава други симптоми за някакъв вид психоза. Каквато и да е истината, 
този забележителен случай отваря шлюзовете. Следва стремителен поток от 
отвличания.

Към началото на седемдесетте години няколко психиатри в САЩ използват 
регресионна хипноза, за да върнат очевидеца обратно към озадачаващо преживяване 
във всички случаи, когато има индикация за загуба или липса на памет. Някои 
очевидци заслу жават пълно доверие, макар разказваните истории да се възприемат 
доста трудно.

Случай 2

Една нощ през декември 1967 г, патрулиращия полицай Хърб Шърмър обикаля с 
колата си пътищата на равнинната местност Ешланд, щата Небраска, когато се 
натъква на странен обект, който очевидно черпи мощност от електрическите жици край 
пътя. Облечени в сребристо същества го качват на борда и го подлагат на изследване, 
като му задават въпроси, а след това му обясняват как работи тяхната машина 
посредством магнитни полета.

Случай 3

Група учени от университета в Колорадо предприемат изследване, финансирано от 
правителството на САЩ. Те не откриват доказателства, че полицаят страда от някакви 
психическисмущения. Шефът на Шърмър потвърждава, че вярва в искреността на своя 
подчинен, а психиатърът д-р Лео Спринкъл, повикан от университета да прегледа 
очевидеца и да приложи рег-ресионна хипноза, също дава благоприятно становище. 
След това Спринкъл посвещава много години на изучаването на стотици други случаи 
на отвличане.
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Случай 4

Подобно необикновено премеждие сполетява полицая Алън Годфри от Западен 
Йоркшир. По време на патрулна обиколка в ранна ноемврийска утрин на 1980 г. извън 
промишленото градче Тодмордън в Пенините той вижда въртящ се обект, който кръжи 
във въздуха точно над пътя. Подобно на Шърмър, Годфри си спомня съзнателно 
единствено вида на обекта и, когато по-късно възстановява събитията, отбелязва, че 
му се губят няколко минути. Преди да бъде приложена регресионна хипноза, той няма 
обяснение за губещия се интервал от време.

Годфри е подложен на регресия от лекари в престижен частен кабинет в Ман-честър. 
Те го карат отново да преживее ужаса от видеокамера, този път използвана от 
изследователя Хари Харис. Пациентът си спомня, че сноп светлина бил изстреляй от 
кръжащия обект и го лишил от съзнание. След това описва как бил пренесен в обекта 
и подложен на медицинско изследване върху дълга маса или легло от малки, подобни 
на роботи същества. Те, изглежда, били надзиравани от по-ви соко, „хуманоидно" 
същество, на име Йосеф. В стаята имало също едно голямо черно куче.

Няколко години след хипнозата Годфри разказва какво мисли за преживяното:

„Знам, че това, което видях на пътя през онази нощ, бе истинско. Що се отнася до това, 
което по-късно си спомних под въздействие на хипнозата, няма начин да преценя дали 
съм описвал действителни спомени или фантазии, основани на нещо, което съм чел". 
Има обаче една следа. Единият ботуш на полицая бил мистериозно сцепен, сякаш 
Годфри е влачен по земята.  Проблемът е, че независимо от приликата между тези 
ранни случаи, съществата, които участват във всеки от тях, са различни, и нещата, 
които се случват с очевидците в НЛО, не съвпадат. Нещо повече, присъства елемент 
на сюрреализъм в построяването на разказите, като например срещата на Алън 
Годфри с голямото черно куче.
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Кристалният череп  
автор Horus   
10 януари 2007

Много неща са изписани за Кристалния Череп, някои от тях са верни, други не, трети 
са чиста пропаганда. Кристалният череп е тайна и загадка извън човешките представи 
и често се приписва на културите от Централна Америка, атлантите и дори на 
извънземните. Ето истинската история на кристалния череп.

Както може би си спомняте, в Галактическата История се пише, че много отдавна се 
събрал съвет, който трябвало да определи как ще се развива животът на Земята. Бил 
зададен въпросът: “Ако оставим тези същества да се развиват самостоятелно, как ще 
разберат какъв е техният произход? Ако ги оставим без да се намесваме, как ще 
поемат по правилния път?” Решено било, че всяка една от цивилизациите ще 
наблюдава своята част от населението през определени интервали. И Земята станала 
свободна за всички.

Една група от извънземните решила да остави по някакъв начин знания за тези, които 
щели да се развият достатъчно, за да ги разберат. Тези същества били високи, със 
златна и бронзова кожа, златисти коси, мускулести и с виолетови очи. Тази група била 
както физическа, така и не физическа. На етерно ниво те създали предмет, който 
съдържал в себе си всичките познания, които те имали за Божието Съзнание. В този 
предмет те също заложили и историята на Вселената и всички технологии, които 
някога биха били необходими.

Те създали кристален череп на жена от човешката раса без някакви расови белези, 
като представител на всички човешки същества, символ на братство и хармония.

Женски, защото трябвало да бъде поставен във физическата реалност и да 
символизира превъзмогване на егото. Кристалът бил избран, защото представлява 
най-високата възможна вибрация във физическата реалност. Той е чист, ясен, може да 
фокусира, а може и да увеличава. Движещата се долна челюст символизира, че това е 
средство за общуване.
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Извънземните оставили черепа на първата Лиро-Атлантска цивилизация, които го 
поставили в храм с формата на пирамида, където бил зареждан с енергия в 
продължение на много космически цикли от тази група хора. Преди да се появи 
втората Атлантска цивилизация на атлантите, на нашата планета вече били идвали и 
Сирианци от Сириус-А. С течение на времето те направили копие на черепа, което 
върнали на планетата си Сириус-А. Други групи от извънземни направили копия, които 
оставили на своите собствени човешки същества, които се намирали на Земята. 
Когато вече се появила третата цивилизация на Атлантите, истинската цел на Черепа 
била забравена. Тези, които били на власт, се опитвали да го използват за лоши цели, 
без да осъзнават, че тези, които го използват за зло, получават мислите си в уголемен 
размер, отразени обратно от кристала. Една от тайните на кристалния череп е, че 
каквото и да си помислиш, когато си близо до него, се отразява и се връща при теб и 
става част от житейския ти опит. Кристалът ни учи, че физическата вселена отразява 
мислите ни.

Когато Атлантида започнала да потъва, някои от високопоставените свещеници, които 
успели да напуснат континента, занесли черепа в Централна Америка, където 
проционците били оставили като своя част от населението маите. Там той бил 
използван като предмет за литургии и богослужения до момента, в който маите били 
махнати от тази планета. Кристалният череп останал заровен под развалините до 
неговото откриване в ранните години на този век.

Не се заблуждавайте. Кристалният череп сам допуснал да бъде открит, тъй като явно 
вече било време за човечеството да се докосне до знанието. Кристалният череп 
работи, използвайки трите елемента на общуването: цвят, звук и образ. Когато 
комбинацията от тези три неща се насочи като лъч към черепа или пък някой си 
помисли за нея в близост до черепа, в него се отваря програма, която е кодирана да 
работи на този определен честотен резонанс. Могат да се използват безброй 
комбинации и всяка една от тях ще отключи програмата в кристалния череп за 
обучение на човечеството. Кристалният череп е мост между всички нива на 
реалността и всеки един, който знае как да съгласува правилно трите елемента на 
общуването, може да стане всемогъщ и всезнаещ. Образът е част от тези три 
елемента, представляващ епифизната жлеза на комуникацията. Лявата част на мозъка 
се свързва с езика, а дясната част изразява мисленето. Епифизната жлеза балансира 
и прави връзката между двете части, използвайки образа. Образите могат да бъдат 
форми, букви, числа, древни символи на иврит, език с картини като в древния Египет 
или комбинация от тях. Цветовете също са част от тази троица със свой собствен език. 
Светлината е в дясното полукълбо на мозъка, а тъмнината е в лявото. Епифизната 
жлеза се явява балансът и връзката чрез цветовете. Тоновете също представляват 
триадата на звука - балансирайки между музиката и тишината. По същия начин 
черепът балансира Божественото Съзнание и физическата реалност. От време на 
време черепът става нефизически. Фактът, че към черепа няма тяло, символизира 
безсмислеността на физическото тяло. Изключително важно е цялото човечество да 
се поучи от кристалния череп и да извлече поуките по правилния начин. Бъдете 
сигурни, че ако на тази планета дойде на власт злото, то кристалният череп ще бъде 
махнат оттук заедно с човешките същества, които са готови за усъвършенстване, и ще 
бъдат преместени някъде другаде.

Стюърт Суердлоу

откъс от „Каквото посееш, това ще пожънеш”
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Междугалактическа политика  
Автор Галакси Звездев   
05 януари 2007

Човечеството на Земята е било държано изолирано в космически мрак толкова дълго, 
че това е довело до интелектуалното му нефункциониране и неспособност да 
преработва космическа информация. Вниманието на хората е било съсредоточено 
върху това дали “да вярват” или “да не вярват” в пришълци, извънземен разум или 
дори в ултраземен разум. Така че истинският въпрос е: Защо човечеството е държано 
в това състояние?

Според американската контактьорка Барбара Марчиняк, голям брой телепати от 
Плеядите (обикновен арийски космически народ, блондини) й съобщили, че те, 
блондините, са постигнали съгласие с влечугоподобните раси от нашата галактика да 
спрат еволюционното развитие на човешкия род, за да се осъществи специално генно 
присаждане, което да позволи на расите блондини от Андромеда да се кръстосат с 
неарийците от Млечния път, които включват влечугоподобните в частност. В 
изпълнение на тази договореност били избрани две планети за този възлов генетичен 
експеримент по прекратяване на нормалната еволюция, за да се създадат специални 
развъдни раси. Земята била избрана за целта в галактиката Млечен път, а 
еднотипната планета Колдас (Koldas) била избрана в галактиката Андромеда.

Нека сега да погледнем в други информационни източници и да видим как всичко това 
се навързва.

1. От малко познания по астрономия става ясно, че галактика Андромеда от милиони 
години се движи в пространството по посока към сблъсък и сливане с нашата 
галактика Млечен път. Според една статия със заглавие “Звездният мост” (The 
Starbridge), публикувана преди повече от тридесет години от неизвестен контактьор в 
Австралия, Андромеда е вече толкова близо до Млечния път, че съвместен 
незначителен ръкав звезди с техните планети вече ги свързва и че раси и от двете 
галактики мигрират напред-назад през този “звезден мост”. Това би обяснило защо 
способността за съвместно възпроизводство е станала значима. Това също така би 
обяснило и защо управляващите старейшини и на двете галактики се налага да 
намерят начин да си поделят властта и да се научат да управляват съвместно.
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2. Според американския контактьор Джордж Хънт Уилямсън, е имало съществен опит 
за сформиране на съвместен управленчески съюз преди приблизително един милион 
години. Насочеността на андромеданците били технологиите, а на орвонтанците 
(населението на Млечния път) – психичното усъвършенстване. По този начин бил 
ознаменуван Пакс Галактика (Pax Galactica), така да се каже, при който орвонтанците 
щели да получат напредничава технология, а андромеданците – подпомагане в 
психичното развитие. За съжаление технологията станала вид троянски кон, чрез който 
галактика Орвонта попаднала под цифровизирана тирания чрез планетно съизмерим 
величествен компютър на планета, наречена Тирантор (Tyrantor) [оттук е произхода на 
термини като, например, тиранин (tyrant) и тирания (tyranny)]. Очевидно старейшините 
на Орвонта се съгласили с тези на Андромеда всички индивиди от галактика Орвонта 
да приемат физически импланти, които да ги подчинят на Новия Галактически Ред 
посредством включването им към величествения всеуправляващ компютър на 
Тирантор. В същото време психичното развитие на андромеданците очевидно било 
само частично повлияно, тъй като планът на Андромеда включвал те да са висши 
раси, по-напредналата галактика заради технологиите.

3. Преди милионни години Земята е била по-близо до Слънцето, с по-топъл климат, 
каквато е била и планетата Марс. При тези условия на Земята са протичали два 
главни еволюционни проекта. В океаните са се появили нови делфини за развитието 
на нов тип делфинско население. Те наподобявали малките сиви човечета от вече 
отминалата лунна еволюция, докато сухоземните масиви дали развитие главно на 
влечугоподобен тип население. Това били проекти за подновяване на расите и от 
огромно значение както за малките сиви човечета, така и за местните галактически 
влечугоподобни. Внезапно, поради споразумението за генно присаждане, проектите по 
създаване на делфини и влечугоподобни трябвало да се прекратят и не достигнали до 
етапа на обособяване на човешка индивидуалност. Земята е била предназначена за 
ускорено развитие на човекоподобните маймуни, защото преобладаващият властващ 
тип в Андромеда е човекоподобният (основно маймунски). И така, неандерталският 
човек бил внедрен на Земята преди милиони години с местна присадка от 
орвонтанските системи в Млечния път. Тази втора коренна раса била изкуствена и 
неестествена за планетата Земя. Също така започнало преднамереното изтребване на 
влечугите, за да се осигури защита за неандерталците. Дотогава еволюцията на 
бозайниците на Земята трябвало да обслужва изхранването на влечугите, 
динозаврите. Що се касае за влечугоподобните хуманоиди – майуните и нисшите 
типове хора – те винаги са били хранителен деликатес. Гладните влечугоподобни 
разбиват и отварят черепа на маймуната или нисшия тип човек и изяждат живия 
мозък. Някои японци били научени на това кулинарно развлечение от 
влечугоподобните и е известен факт, че изпълняват този жесток ритуал по изяждане 
на жив маймунски мозък до ден днешен, макар че не вдигат шум около това! Но 
настъпва подобрение. Можем добре да си представим малките сиви човечета и 
влечугоподобните напълно обезпокоени и ядосани от това, че техните специални 
проекти за подновяване на расата били избутани върху леда и изместени от 
“маймунските момчета”. И така, продължавайки нататък, нека погледнем отблизо 
миналите и настоящи усилия на влечугоподобните да саботират проекта за генно 
присаждане на Земята.

4. На планетата Баави (Ba’avi) има раса гиганти, или титани, в основата на които е 
прототипа на коня, понякога ги наричат Яху (Yahoos). Тяхната планета се върти около 
близката звезда Проксима Кентавър (Proxima Centauri). На един техен земен 
контактьор било казано, че когато се състояло масовото имплантиране, имало мнозина 
от тяхната раса, които се разбунтували срещу тази идея. Стигнало се до 
споразумение, при което всички онези, които не искали да приемат импланти, можели 
да ги избегнат, ако се съгласели да мигрират на експерименталната планета Земя и 
встъпели в полово общуване с неандерталските жени, създавайки хибридна 
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усъвършенствана раса на Земята, върху която да се осъществи експериментално 
присаждане. Друга група била изпратена на Марс да наблюдава внедряването на 
зелените и червените раси от Алфа Кентавър (Alpha Centauri) А и Б за 
възпроизводство с маймунските раси, присадени на Марс, но тази друга група гиганти, 
конски народ, вероятно били имплантирани членове от групата, която трябвало също и 
да наглежда неимплантираните гиганти на Земята. Така преди един милион години на 
Земята се появила раса, наречена Баал (Ba’al) от Баави (Ba’avi), в качеството на 
богове, старейшини, пътешестващи във време-пространството Ел-ове (El’s) или Ал-ове 
(Al’s). Те донесли също и своите машини. В легендите се споменава, че все още има 
такова оборудване на гигантите дълбоко под земята в Перу и Монголия. Всъщност, 
терминът Шамбала (Shambhala) е производен на много стария термин Шем-Баал 
(Shem-Ba’al), който означава “космодрум на Баал”. Също така, теософите твърдят, че 
Шамбала всъщност е построена от циклопи-гиганти, тъй като сред Баал имало както 
двуоки, така и еднооки представители, или циклопи. На Великденските острови има 
забележително правдоподобни статуи на същества от Баал.

5. Планетата на Уилямсън, наречена Малдек (Maldek), преди един милион години била 
непокътната, макар че сега това е точно астероидният пояс в нашата Слънчева 
система. Тя станала новият планетен дом на раса арийски андромеданци, които се 
установили там на четвъртата планета от Слънцето, за да наблюдават експеримента 
по генно присаждане, да поддържат малките сиви човечета и влечугоподобните и да 
се уверят в това, че гигантите, или Баал, щели да ускорят процесите на Земята и 
Марс. Това включвало възпроизводството на зелените и червените раси, или 
хибридизацията, на Марс, и т. н.

6. Във филмовата поредица “Междузвездни войни” действително е отразено как 
родните раси на Орвонта – Млечният път – се вдигнали на общо въстание срещу 
империята на Тирантор преди половин милион години. Те отстранили своите импланти 
и повели войни в космоса срещу силите на империята и Андромеда. Влечугоподобните 
били същинските лидери и подстрекатели на това въстание, а техни основни герои 
щели да бъдат наричаните в Библията Луцифер и Сатан. Въстанието било почти 
психично, или в това духовното развитие да преобладава над технологичното 
обезличаване изобщо. Във всеки случай, преди приблизително 500000 години 
въстанието навлязло в Звезда на Смъртта и раздробило Малдек, избивайки милиони 
надзираващи арийци от Андромеда. Това било печална, ужасна загуба за арийците, но 
по-късно те щели един вид да отмъстят, когато потопили Атлантида на Земята, 
избивайки милиони, предимно орвонтански, червени хибриди – атланти, – които ние до 
днес наричаме “червенокожи” (нашите американски индианци).

7. Въстанието било сполучливо и новата Космическа Конфедерация демонтирала 
всеуправляващия компютър на Тирантор и убила Императора и неговите сподвижници 
там. В същото време, местен компютър от този тип все още продължавал да 
функционира на шест планети в пространствената област близо до Земята, където 
шестте колонии на арийските андромеданци все още владеят своите осиновени 
планети. Една от тях очевидно е изкуствената астероидна луна, наречена Акарт 
(Acart), която обикаля около Сатурн, заменяйки Малдек и населението й, които били 
взривени преди 500000 години. Както изглежда, старейшините и на двете галактики 
все още хранят някакъв интерес към възможността да се научат да живеят заедно и да 
накарат Проекта “Земя” да заработи по някакъв начин. Така било постигнато примирие. 
Нашата червена хибридна раса (американските индианци) била прехвърлена на 
Земята от Марс, след като земната орбита била разширена до нейното настоящо 
положение с по-умерен климат. Тя очевидно била заселена в страната на индианците 
“хопи” в американския югозапад. Според Уилямсън, грънчарството на хопи имат 
еднаква изработка с каналите на Марс, скицирани от американския астроном 
Пърсивал Лоуи. Също така, хопи казват, че, когато те най-напред пристигнали на 
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Земята, имало топла кал навсякъде, а това е правдоподобно за планета, чиято орбита 
току-що се е отдалечила от Слънцето – планета, която е била на по-гореща орбита.

Зелените хибриди също били пренесени от Марс до Централна Азия в Шем-Ба-ал. Те, 
разбира се, са нашите азиатски (жълти) раси. И понеже познавали Марс с името 
Монгол (Molgol), те естествено нарекли своята нова земя със същото име, което за тях 
означавало “твърда земя, върху която може да се живее”. Следователно, названието 
“Монголия” се отнася за Марс. Също така, факт е и това, че индусите наричат Марс с 
името Мангалам (Mangalam) по същата причина, тъй като много древното име, с което 
те познавали Марс, било “Монгол”.

8. Преди около 50000 години арийците довели на Земята две генно проектирани 
човешки същества – Адам и Ева, които били съвместими за възпроизводство по полов 
път с лемурийците (негърските раси на усъвършенстваните неандерталци) и 
червената и жълтата раси на атлантите (хибридите от Алфа Кентавър), които били 
внедрени на Земята преди половин милион години. Тези две генно проектирани 
същества били въведени в Едемската градина и били именувани Дон (Dawn, Адонис 
или Адам) и Eва (Eve). Едемската градина, според Книгата на Урантия (и навярно е 
така), била там, където сега е остров Кипър, но който бил свързан със сушата преди 
потопа – като провлак, който гледан от въздуха приличал на еректирал пенис! 
Извънземният хумор може да е бил намесен до известна степен в това. Във всеки 
случай, тази двойка същества била сътворена в състояние на детинска невинност и 
трябвало да научава всичко отначало. Така те били подготвени да вярват, че 
основната цел на живота е да правят секс, да учат своите деца да правят секс (както 
директно, така и индиректно) и да напълнят остров Кипър с хиляди адамови арийски 
“деца на големите богове”. Първият голям храм бил построен в Йерусалим (основата 
на небесния “пенис”), където арийците и неарийците (атлантите) можели да се срещат 
в съвместни общности за обсъждане на Божествения План относно Земята, който 
евентуално щял да доведе до кръстосването на адамовите арийци с неарийците, след 
като веднъж адамово-арийските гени бъдели достатъчно широко разпространени. 
Добре, всички знаем какво се случило в общи линии. Старият, недоволен 
влечугоподобен владетел на Земята (Сатан, Сет-Ан, или Санат Кумара) посетил Адам 
и Ева и ги въвел в йога, повдигайки тяхната кундалини (змийска енергия), 
просвещавайки съзнанието им и промивайки умовете им с обяснения за истинското 
състояние, в което те се намирали. По такъв начин той ощетил и тях, и техните деца в 
Едемската градина, третирайки ги като невинни животни за разплод. Култът към 
кундалини йога се разпространил навсякъде в Кипър и имало широко обсъждане сред 
всички адамови арийци относно тяхната цел в живота. Естествено, плеядианският 
арийски управител, или бог, наречен Ван (Van), също бил извънредно обиден, когато 
разбрал какво е сторил стария змийски владетел чрез преждевременното предаване 
на психични способности на адамовите арийци, които сега вече се явявали действени 
съзаклятници в старото въстание срещу империята Борг, която искала да принуди 
всеки индивид да се имплантира.

На адамовите арийци от Едем било дадено право да избират между три възможности. 
Те можели да приемат да се преселят на друга планета, за да развият своя собствена 
култура и да привлекат още свои представители от Земята; можели да отидат на 
специален остров в Северна Европа, който ние познаваме като Ирландия, също 
известен и като Туле (Thule), който щял да бъде нов Едем за поддържане чистотата на 
арийската раса и същественото й разрастване в бъдеще; или пък можели да се 
присъединят към Адам и Ева, пътешествайки по Земята, съвокуплявайки се с местното 
население и поставяйки наченките на нова хибридна раса между адамовите арийци и 
атлантите, които хибриди щели да бъдат специални и насърчавани да поддържат 
своите собствени кръвни линии чисти, които след време щели да образуват новата 
доминираща шумерска (Sumerian) империя, както знаем. Шум-арийците (Sum-Arians) 
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са, разбира се, в основата на днешните класи, управляващи Новия Световен Ред, 
който се стреми към глобална полицейска държава, управлявана от тях след 
изтребване на болшинството от нас докато не остане нищо друго освен два милиарда 
имплантирани роби, съхранени за целите на жертвоприношения, както и за робски 
труд. Естествено, гневната стара влечугоподобна раса иска това споразумение, 
защото те държат съвременната шум-арийска раса под контрол, точно както се твърди 
от Дейвид Айк и др., и се подсигуряват в това старата империя Борг да употреби 
своите собствени оръжия срещу тях.

Влечугоподобните казват: “Бъде щастливи, андромеданци, вие ще имате Земята 
пълна с имплантирани роби с управляеми умове, както винаги сте искали, и ще можем 
да ядем купища от тази маймунска храна, точно както винаги сме искали. Вие ще 
имате каквото искахте и ние ще имаме каквото искахме.”

И, разбира се, човечеството на Земята е невероятно глупаво и с усмивка ще позволи 
всички тези злоупотреби на двете галактики да ги унищожат.

И така, бялата раса се разпръснала в три направления. Това е значението в тризъбеца 
на Адам, който той носел навсякъде – било като Шива при индусите или като Посейдон 
при гърците. Една голяма група адамови арийци наистина заминала на другата 
планета. По-късно, на някои контактьори от южна Англия било съобщено от тези хора, 
че те били от планетата Янос (Janos) и първоначално били гърци (от Кипър), които 
искали да се върнат на Земята. Разбира се, арийците от Ирландия били наричани 
Tuatha De Danan – народът на Дан (Dan), или Адам. По-късно Туле (Thule) бил 
завладян от бежанци от Испания, или Мил (Mil), поради ислямското нашествие. Тези 
синове на Мил постепенно прогонили датчаните (Danes, Dens) извън Ирландия. 
Въпросните народи (Dons, Dans, Danes или Dens) трябвало да се преселят в местата 
на днешна Дания, за да поддържат своята арийска чистота, която била нарушена чрез 
смесени бракове с пристигащите испанци от Мил. По-късно те се разселили на север в 
Норвегия и Швеция, а след неуспешния опит като викинги да си върнат Британските 
острови някой от тях решили да изградят нова арийска колония в Исландия. Освен 
това те отишли и в Гренландия, все още управлявана от Дания, макар че първата 
колония загинала, поради променящите се условия и недостатъчната численост.

Онези, които се присъединили към Адам и Ева, най-напред се установили в 
Месопотамия, основавайки шум-арийската империя, както се спомена по-горе. По-
късно Адам и Ева се установили на връх Кайлас в Тибет. “Кайлас” буквално означава 
“забава”, включваща сексуални оргии и други подобни – връх Забава. Арийските 
пилигрими щели да пропътуват пътя на коприната, който се простирал от Ирландия 
през Германия чак в Русия и надолу по Волга, а и през Централна Азия до Такла 
Макан (Takla Makan) и тибетските райони около Кайлас. Те формирали голяма арийска 
цивилизация, която се простирала от района на Такла Макан надолу през днешен 
Пакистан до Хинг Лай (Hing Laj) край морето по протежение на това, което някога било 
свещената река Сарасвати (Saraswati), а сега е просто Инд (Indus) от името Хинди 
(Hindus). Всички тези райони, по които се установили арийските пилигрими към Кайлас, 
били наречени аг-хара-та (Ag-Hara-Ta), което означава “вътрешната земя на 
отиващите при Хара, Шива, или Адам” (Inner-Hara-Toward). Тялото на Адам Шива е 
консервирано в леда във висините на връх Кайлас до ден днешен и много напреднали 
йоги-адепти в Индия са били там и са го виждали. Неарийските пилигрими основали 
култура в индийския подконтинент, наречена ба-хара-та (Ba-Hara-Ta), или “външната 
земя на отиващите при Хара, Шива, или Адам” (Outer-Hara-Ta). Ето защо истинското 
име на Индия не произлиза от името на река Инд, а от Бхарата (Bharata). Тъй че 
Агхарата (Agharata) и Бахарата (Baharata) са били култури, изграждани около връх 
Кайлас над 50000 години. И поради това в древните религиозни текстове “сеид” 
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(Seidhr) на викингите Агхарата се споменава като Асгаард (Asgaard) – град или 
общност, управлявана от Один (Odin), който отново е Адам.

Освен това, Адам/Один по едно време през ранните дни се установил в Германия, за 
да се среща със своите деца от колонията Туле. Именно там, в мястото, днес 
наричано Екстерщайн (Exterstein), той измислил руните, както за писменост, така и за 
пророкуване. Ето защо там, близо до град Падерборн (Paderborn), съществува място,
наречено “Домът на Адам и Ева”. Също така е интересно и това, че келтският език на 
Ирландия и Шотландия е бил наричан от някои келтски историци “изначалният език на 
Адам и Ева”, който наистина е западния корен на индо-арийския език, разпространил 
се навсякъде в шум-арийска империя от Ирландия до Индия, заедно със санскритския, 
който се явява източния корен на същия език.

Съвместното изучаване на келтски, санскритски и древношумерски езици би довело до 
интересна реставрация, стига да имаше филолози, които да могат да схванат 
значимостта на всичко това.

Та защо е трябвало древните викинги от Швеция да слизат по Волга през Русия? Те са 
се опитвали да скицират още веднъж древния маршрут на пилигримите към Асгаард, 
Агарта, (Asgaard, Agharta) по пътя на коприната. Те искали да пристигнат физически 
живи до Асгаард, вместо да стигнат само духом с валкирите (Valkyries), ако ги убиели в 
битка!

9. Понеже на малките сиви човечета – населението от типа на делфините от старата 
лунна еволюция на Луната – било обещано възраждане на расата им съгласно новото 
междугалактическо споразумение, или Пакс Галактика, на тях им било позволено да 
извършват насилствени похищения с цел кръстосване с отбрани американски жени и 
им била предоставена планета, на която да могат да отгледат тази нова сиво-
американска хибридна раса, наречена Есесани (Essesani). Американският 
телевизионен филм-откровение за извънземните, наречен Нашественици (Intruders), 
разкрива това твърде буквално.

Очевидно този план фактически е завършен, макар че продължава заключителната 
програма по извличане на сперма от американски мъже, която може да се използва за 
по-нататъшно изкуствено оплождане на малки сиви жени. Малките сиви човечета, 
обаче, не са от Зета Ретикули. Зетите са друга раса и именно те са похитили Бети и 
Барни Хил. Онези, които не правят разлика между зетите и малките сиви човечета, и 
обратно, са невежи. Също така, представителите на расите от Ригел не са нито зети, 
нито малки сиви.

Що се касае за онези, които смятат, че на Земята се води някаква битка между 
малките сиви и високите блондини, то те също са в неведение относно новото 
междугалактическо споразумение. Обаче е вярно и това, че влечугоподобните имат 
естествено, изначално превъзходство над малките сиви човечета и понякога третират 
дори тях като хранителни продукти, а това е неприятен проблем, с който малките сиви 
трябва да продължават да се справят. Но едно нещо е съвсем сигурно –
куполовидните древни градове на малките сиви човечета на Луната вече не 
функционират като такива. Също така, техните квадратни летящи чинии вече са 
антики, макар че земните хора все още ги виждат от време на време.

Предупреждението на андромеданците, че те ще “изтеглят Луната надалеч” (за да 
избавят Земята от похищенията и програмата за кръстосване на малките сиви 
човечета) е само по себе си прах в очите, тъй като според други контактьорски 
източници тази програма фактически е вече завършена.
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10. Именно арийците от планетата Ера (Erra) в Плеядите се свързали с Хитлер и го 
подтикнали да продължи програмата си по осигуряване на арийска превъзходна раса, 
която довела до геноцида, извършен както над евреи, така и над цигани през Втората 
Световна война. Те също така обещали на Хитлер военна помощ и плеядианска 
технология за построяването на летящи чинии и лъчеви оръжия. Ето защо 
американците казват, че немските самолети били съпровождани от “огнени 
изтребители”, или НЛО. Но галактическите сили не позволили на плеядианците да 
помогнат на немците в завладяването на света, ето защо те трябвало да се укротят и 
позволят третия Райх да бъде преустановен. Обаче нов геноциден четвърти Райх, 
очевидно унаследил сътрудничеството на влечугоподобни и арийци, сега провежда 
геноцид на Земята, като Африка се явява първата му цел посредством инжектиране на 
СПИН сред африканското население по програми на ООН за ваксиниране. Това също 
така обяснява и защо неоконсерватистите на Буш от Новия Световен Ред искат всички 
американци и британци да бъдат ваксинирани колкото се може по-скоро, ако не с 
ваксина против мнима едра шарка, то поне с противогрипна ваксина. Така тяхната 
последна стъпка е да пуснат на свобода ужасна разработка на свръхгрип в Америка и 
Европа, който ще накара американци и европейци да приплачат за ваксина против 
новия убийствен грип. В началото новата ваксина е в “малки доставки”, което подлъгва 
хората сами да я търсят, вместо да се борят срещу нея, както постъпиха с 
потенциално смъртоносната ваксинация против разновидност на дребна шарка, която 
ще премине в грипен бум. Щом веднъж тези копелета се докопат до телата ни с 
ваксини и/или микрочипове, с човечеството е свършено. Те ще са постигнали 
абсолютната власт на Новия Световен Ред и всяка лична свобода, истина и съвест ще 
престанат да имат значение. С властващите сили на две галактики, поддържащи тази 
възмутителна жестокост спрямо човечеството на Земята, е трудно да се види откъде 
би могло да дойде спасението!

11. Плеядианците изпратили тук, в Израел, нови генно проектирани мъж и жена – Исус 
и Мария Магдалена, – които да поемат проарийско духовно ръководство на Земята и 
поставят началото на нова Едемска колония със свръхарийска синя кръв. След 
разпъването на кръста, или псевдосмъртта на Исус, той и Мария Магдалена отишли в 
Андора в Пиринеите и започнали нов Едемски период на възпроизводство, при което 
се появила нова човешка раса в южна Франция, наречена “катари”. Но шум-арийските 
властелини не можели да позволят на тези нови арийски разплодни животни да 
оцелеят, защото това щяло да убие поддържания от тях управляван от 
влечугоподобни елит и програма по внедряване на синя кръв, и те организирали 
изколването на катарите. Само една шепа от внуците на Исус Христос са оцелели до 
днес в Андора, но с числеността си те не представляват заплаха за шум-арийската 
програма по внедряване на синя кръв, провеждана в наши дни от такива фамилии като 
Рокфелер, Ротшилд и кралските семейства на Великобритания и Европа. Всички тези 
фамилии изпълняват обреди на човешко жертвоприношение към Луцифер, както 
повелява тяхната илюминатска система от убеждения. Жертвоприношението към 
“боговете” на влечугоподобните разбира се датира от времето на Атлантида и било 
провеждано при маите, толтеките и ацтеките в Мексико до съвсем неотдавна.

И разбира се, нито в Мексико, нито в Индия ще признаят, че притежавате психични 
умения, ако не сте се усъвършенствали достатъчно, за да станете “нагуал” или “нага” –
еквивалентът на влечугоподобните йоги. Това не означава, че висшето човешко 
развитие е предимно зло или повлияно от влечугоподобните, въпреки това то е 
допълнителна дилема за нас, човешките същества. Ние имаме други възможности за 
избор отвъд арийския технологичен атеизъм и човекоядството или вампиризмът на 
влечугоподобните. Някъде между империята Борг и илюминатския вампиризъм е пътят 
на осъществимата човешка еволюция, даже ако в края на краищата тя не успее да се 
вмести на тази претърпяла пълно корабокрушение Земя на нееволюцията и 
антиеволюцията.
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Трябва да е ясно, че на човечеството са били подавани еднакво големи количества 
информация и дезинформация от извънземни източници. Също така трябва да е ясно 
и това, че само индивид в уединение, или малка група от двама-трима тук-там, могат 
да обхванат цялата картина така, както е представена в тази статия. Изглежда живеем 
в незряла вселена, където преобладаващите раси на две цели галактики могат да се 
държат като заблудени, жестоки и безчовечни съдници. Сякаш броят на местните 
космически богове се удвоява, в качеството им на местни космически дяволи и от 
двете страни на междугалактическия политически фронт, когато Андромеда, или Хатон 
(Haton), влиза в съюз с Млечния път, или Орвонта. Можем само да се надяваме, че 
човекът-молец (Mothman) или хората-птици – очевидно истинските старши раси на 
Орвонта – ще постигнат някакво споразумение с арийците от Андромеда, така че по 
някакъв начин последните да се съгласят да спрат текущото унищожаване на Земята и 
човечеството.

Някои от вас може да попитат как се вместват умовците (Ummos) във всичко това. Бих 
казал, че те са местните по-големи богове на съседните планети с раси от Андромеда. 
Те са по-големите богове, за които се предполага, че са победили титаните, или 
гигантите, и са ги прогонили от Земята. Това трябва да се е случило преди 50000 
години по време на въвеждането на Адам и Ева. Умовците са научна, антидуховна 
раса, която счита, че превъзхожда земните хора с толкова много, че на практика 
експлодират с техните големи и претъпкани догоре мозъци. В духовно отношение те 
отчаяно се нуждаят от кундалини йога и по-благородните, приветливи и духовно зрели 
влечугоподобни знаят това, но не са в състояние да им помогнат.

Друга раса – ярганците (Iargans) от планетата Ярга (Iarga), които в древен Египет били 
известни като водните кучета, тъй като имат лица като на кучета и са земноводни 
плувци, имайки много малко сухоземни области на планета си, – също се е опитвала 
да оказва помощ чрез установяване на контакт и обучение на някои холандци, защото 
народът на Холандия живее край океана и има голямо население върху много малка 
сухоземна територия, по което малко си приличат с Ярга. Ярганците са се опитвали да 
допринесат за по-хармонични управление и култура в Нидерландия напук на 
господстващите Илюминати, действащи чрез холандските кралски особи и 
приятелските им кръгове. Местоположението на планетата Ярга очевидно е до 
звездата Процион, която не е съвсем арийско владение. Всяко арийско установяване 
там има за цел да държи под око ярганците, за да не се бъркат в плановете относно 
Земята.

Друга силно замесена извънземна раса са жълтооките, белокожи “голямоноси сиви” от 
Сириус, които основали Баба-лион (Baba-Lion), Баща Лъв – или Вавилон в 
Месопотамия, като развъден център на котешкия народ от Сириус за създаване на 
своя собствена ускорена хибридна раса, едната половина от която станали евреите, а 
другата половина – арабите. Арабите имат големи криви носове поради техните 
сириански предци. Ето защо древна Сирия се наричала Асирия, което значи “Сирия на 
Земята”.

Сирианците очевидно не възприели бездушно радикалните геноцидни нападки срещу 
арабските народи от страна на Новия Световен Ред и решили, че са в правото си да 
извършат космическо нашествие над Америка и Великобритания, за да спрат това, но, 
както изглежда, андромеданците и влечугоподобните заедно с хората-молци не 
позволили това по свои собствени съображения, които вече бяха описани. Така някой 
би допуснал, че Сириус има неопределена позиция по отношение на Земята.
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Колкото до жителите на Сириус Б, които очевидно са риби, те самите дълго време са 
били наблюдатели и генни инженери, които първоначално спомогнали за развитието 
на делфинските раси на Луната (когато тя заела земната орбита самостоятелно като 
жива планета), а по-късно за внедряването в океаните на Земята на генно 
проектираните подобни на сепии същества от Сириус Б, които се явяват прастарците 
от митовете “ктулу”. Тези първични подводни същества са същите, които в книгата 
“Дзиян” се наричат “водни хора, ужасни и лоши”.

На тази планета няма човешки раси, които да не са възникнали от имплантирани 
маймуноподобни хора от някъде другаде, съчетани с кръстоски от съседни звездни 
системи. Водещите началото си от Земята антропологични т. нар. “научни теории за 
произхода на човешкия род” са просто израз на невежество с много малко попадения в 
него. Всеки, който е способен да обработва космическа информация, знае това. Дори 
нашите Йети и Голяма Стъпка са нисши човешки раси, възникнали в резултат на 
кръстосване на ранноимплантирани човекоподобни маймуни от другаде с местните 
горили или човекоподобни маймуни на Земята, изправени на крака, за да бъдат храна 
на влечугоподобните. Йети и Голяма Стъпка, следователно, представляват 
еволюционен спад – срамно потомство на неандерталската раса. Също така факт е и 
това, че все още има оцеляла колония същински неандерталци в отдалечените райони 
на Аляска и много тамошни хора знаят това, макар че болшинството други, с които те 
разговарят, отказват да “повярват”, което вероятно е най-добре за оцеляването на 
онези нещастни неандерталци. Аз предполагам, че Илюминатите биха искали да ги 
имплантират, както и да ги използват за жертвоприношения.

Съществуват ли тайни колонии на Земята, с наскорошни преселници в Ориента от
планетата Марс, както неотдавна бе съобщено – сигурно. Някой от тях дори се 
държали като често споменаваните “ориенталски” мъже в черно. Помните ли, когато 
съобщиха по новините, че НАСА получила телевизионни сигнали от “лицето на Марс”, 
изобразяващи огромен брой марсианци, измръзнали и изгладнели до смърт след като 
Марс бил изведен на настоящата си орбита? По онова време се образувала типична 
илюминатска властваща класа на технологични бюрократи, които били построили 
подземни градове за собственото си оцеляване, точно от същия тип, каквито има и на 
Земята – където те са се заровили сега и в които ще се опитат да се уединят, когато 
започне ужасния геноцид на повърхността за изтребването на всички нас. По ирония 
същите тези Илюминати, на Земята построили за себе си видима “алтернатива три” –
град за оцеляването си на Марс, с марсианска помощ! Така кръвожадните лоши 
момчета от Земята си сътрудничат с кръвожадните лоши момчета от Марс. И всички те 
са истински марионетки на лошите влечугоподобни момчета, обрисувани от Дейвид 
Айк. Но накрая нещата може и да не се развият така добре за тези илюминатски 
некрофили. Съществува Закон за кармата, според който всекиму във вселената рано 
или късно ще се върне всичко онова, което той е сторил на другите, в който случай 
няма да има “къде да избягаш, нито къде да се скриеш”.

Това, което се случва на Земята в този момент, е заключението на жесток, 
антиеволюционен генетичен проект – с най-добрите намерения при съставянето му и 
най-лошите намерения при съвместното му изпълнение.

Целият този фалшив Апокалипсис не е нищо друго освен грозно свидетелство за гнила 
междугалактическа политика. И що се касае за огромното болшинство хора, които 
никога няма да се заинтересуват и научат тази космическа информация, те ще измрат 
в невъобразими количества като жертвени овце, каквито действително са. 
Пропагандирането на Новия Световен Ред и “тероризма” на полицейската държава ще 
ги доведат до планирания завършек та дори и ще блейнат в изблик на обидена 
сдържаност срещу статии като тази, например, които, разбира се, са “манивела за 
теориите на конспирацията”. Те ще сграбчат своите кръстове, или компютрите си, 
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заплашвайки с юмруци всеки един, който се опита да им каже какво всъщност се 
случва на планетата Земя. Колкото до глупавите мюсюлмани, те ще продължат да се 
оставят да бъдат вербувани от ЦРУ чрез Ал Кайда, за да служат като глупави ударни 
войски за автотерористичните действия на американци, британци и европейци към 
ускоряване на военното положение и засилването властта на полицейската държава –
точно както Владимир Путин използва чеченските “бунтовници”, за да бомбардира 
руски жилищни комплекси и театри.

Можем ли да очакваме или се надяваме на помощ от вселената или на 
добронамерено нашествие, което да изведе лошите влечугоподобни, Илюминатите и 
андромеданските арийски прохитлеристки манипулатори? Ами, винаги има надежда, 
разбира се, въпреки че досега тя все е отсъствала трагично. Може би наистина има 
Добър Бог там някъде, който досега е дремел зад волана, който ще се събуди и ще 
намести всичко преди да е станало твърде късно. Нека се помолим действеното Добро 
Всемогъщо Божество да благоволи да се събуди и направи нещо възхитително хубаво 
за Земята. Междувременно ние трябва да управляваме самостоятелно хищническата 
вселена и трябва да усвоим известна опитност в некръвожадно нагуалистично 
магьосничество и кундалини йога, точно както Адам Шива направил преди хиляди 
години на връх Кайлас. Вероятно няколко уединени индивида може да се научат да 
балансират между технологията и йога, точно както Шанкара – миротворецът – някога 
се научил. Колкото до мен, аз все още се опитвам да намеря заминаващ транспорт от 
планетата, защото е факт, че досега не съм намерил някой, който да е способен да 
усвоява космическа информация. Затова ми е трудно да видя с какво действително 
допринася личното ми присъствие тук. Човешките същества не искат космическа 
истина. Те искат само да трупат точки от своето малко суетно его относно това, в което 
вярват и не вярват, своята познавателна лудост, своята неспособност да се учат. 
Междувременно, болшинството от онези, които навлязат в тази област на познанието, 
ще се опитат да минат с непълните и почти безполезни откровения на хора като 
Дейвид Айк и Джеф Ренс, двамата от които имат големи заслуги, но които все още са 
твърде невежи и нямат ключ към някои значителни области от космическата 
информация. И така, всичко се върти в кръг около милостивите милиони от онези, 
които посещават уебсайтовете на Айк и Ренс. Колкото до Илюминатите, те направо 
ликуват от това колко е лесно да бъде дискредитиран Айк с неговата теория за 
влечугоподобните и способността им да променят облика си, която, за съжаление, е 
наистина твърде реалистична в някои отношения. Лесно е да се държат 
хипнотизираните и лоботомизирани от телевизията хора далеч от подобни откровения. 
Не е трудно да се види кралицата на Англия или принц Чарлз да казват на някоя от 
жертвите на кървавите си ритуали: “Сега вярвате ли на уебсайта на Дейвид Айк? Ха-
ха-ха – наистина е твърде късно за вас!”; или пък това: «Трябвало е да обърнете 
повече внимание на филма “Широко затворени очи” (Eyes Wide Shut), ако не сте 
искали да стигнете дотук!»

Какво? Някой се е разхленчил нервно затова, че те искат да продължат всичко това? 
Ами, детенце, почни да медитираш над глобалната картина и търси повече космическа 
информация, отколкото обикновено търсиш. За Бога, престанете да бъдете 
безучастни! Търсете Истината и нищо друго освен Абсолютната Истина. Може и да 
имате незначителен шанс за спасение.

Източник: http://www.minotaurlabyrinth.com/intergalacticPolitics.htm

Превод: Галакси Звездев

Дискусия във форума: http://www.xnetbg.com/www/site/smf/index.php?topic=2768.0
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Войната на пещерите  
  

Автор Eon & Horus   
24 December 2006

Статията е може би най-интересния откъс от "Omega Files" на Branton. За войните на 
мафията, подземните бази на илюминати, извънземната рептилоидно-сива 
инфилтрация, нацистите, Змийските култове, Шотландското ритуално масонство и 
много други. Съдържа и откъси от прословутите и фатални лекции на Фил Шнайдер.

Ако важността на пещерите под Сайлоъм Спрингс и Юрека Спрингс (ЦРУ-масонско-
мафиотска подземна столица на дрогата в Арканзас...) е отровна връзка между 
живописните малки градчета, Хот Спрингс, Арканзас, би бил следващия логичен избор 
за разследване. По време на дните на Забраната през 1930 г., беше често съобщавано 
в чикагски вестник, че чикагските гангстери са пътували често до Хот Спрингс, за да 
посещават надбягвания с коне и да се киснат в горещи бани. Изглежда смислено, 
базирано на това, което мислим, че знаем, че по време на затишията в ободряващите 
дейности, в Хот Спрингс, лидерите на различните банди правили дискретни разходки 
до пещерите под града, за да се хвалят със своите последни подвизи и да доставят 
предложения за злато.

“За да получим груба представа как изглежда картата на пещерите в САЩ, просто 
разгърнете пътна карта на който и да е щат и идентифицирайте всички гъсти населени 
центрове, градове или селца. Където има град на повърхността, има град в пещерите 
под този град... “каквото отгоре, това и отдолу”. Връзката се разкрива, когато 
популационните центрове започнали да намаляват... 

“В началото на 30-те, пещерите от Хот Спрингс трябва да са били столицата на САЩ, 
или най-малкото регионална зона, за търговците на нелегален алкохол.

“Пещерните общностти близо до повърхността са вероятно не напълно 
самозадоволяващи се и изискват огромни инжекции от фондове, за да се поддържат 
действащи. Тези инсталации имали нужда от супер-технологии за онези пещери, които 
се намирали по-надълбоко в земята и изисквали много злато за търговия с хората в 
градовете дълбоко в земната кора. Една унция злато в подземния свят е имала много 
по-голяма покупателна сила отколкото на повърхността, защото по-дълбоките супер-
продуктивни градове имали нужда от всичкото злато, което можели да вземат и на 
драго сърце са сключвали щедри сделки със злато. Това облекчавало близките до 
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повърхността пещери от бремето на тайните стоки и услуги от света на повърхността, 
които биха били истинско главоболие.

“Градовете под градовете и някои селца, се нуждаели от инжекции от благосъстояние 
от повърхността, което не оставяло документирани следи до техните пещери. Всяка 
пещера трябвало да се развие и специализира в някаква частна област, която да носи 
пари, или няколко сериозни злоупотреби, за да поддържат постоянен поток от пари и 
злато.

“Една пещера например, се е специализирала в продажби на дрога, друга в банкови 
злоупотреби и измами, друга в машинации на стоковата борса, в интриги с трансфери 
на правителствени пари, заедно с други по езотерични и по-малко познати пътища на 
генерирането на печалба, която трябва евентуално да бъде конвертирана в пари в 
наличност и злато, които не могат да бъдат проследени. Изражението на подземната 
кеш икономика е вероятно е полу-тайна фраза, която се отнася директно до 
инсталациите под градовете известни със сделките само в кеш и злато. 

(Забележка: Известният изследовател на “подземния свят” и писател Ричард Шейвър 
заяви, че организираните криминални синдикати са били един от големите елементи 
опериращи в секретните пещерни системи и че терминът “подземен свят” - като 
описание на организираната криминална мрежа - е нещо повече от съвпадение. -
Брантън)

“Когато Америка беше млада, развивайки подземни пещери под американските 
градове имащи вкуса на анархията подобна на развиващите се общности на 
повърхността, по това време нямали формални връзки една с друга... не само 
подземните общества в “Дивия Запад” на Америка... “както горните, така и 
подземните.”

“За известен период от време, пещерните общества в регионалните области 
географски близо една до друга, откриха че трябва да живеят заедно и да не се 
конкурират, за да насърчат съвместните връзки, които имат тенденция да повишат 
стандарта на живот на всяка включена пещерна общност. Всяка пещера се 
специализира в една област на криминален монопол, като не е в конкуренция със 
съседните пещери. Ако една регионална област демонстрира, че може да държи под 
контрол обитателите на повърхността - т.е., да имат “правилни” мисли, задушавайки 
цялата истинска креативност, чрез групите за управление на хора на подземната 
мрежа, които се намират на повърхността под формата на полицейски управления, 
обществени училища, контролирани тайни общества, измамни медицински братства, 
достатъчно посветено духовенство, тоест - тогава на тази регионална област се 
позволява да се регистрира като полу-автономно феодално владение, което 
евентуално би повлияло на повърхността като “окръг” в САЩ... “Каквото отгоре, това и 
отдолу.”

“Тези подземни феодални владения под формата на окръзи след това се комбинират, 
за да образуват щати; щати се комбинират за да образуват нация... Днес, 33 
степенното масонство и по-високата степен (33+) се подготвя за финалния конфликт 
между Десните Пещери и Левите Пещери (LWC). Този (Хегелови/Макиавелиански) 
конфликт няма да бъде толкова битка между страните на повърхността, а по-скоро 
война на пещерите. Степен 33+ на повърхността тайно развива относително непознати 
пещери под по-малките общности, чиято 33+ степен няма да бъде идентифицирана и 
унищожена след като започне конфликта. 32 степен на повърхността и степените под 
нея ще бъдат оставени на повърхността да умрат с останалите от “непосветените”. 
Ситуацията е следната, знаейки че наближава истинският холокост, 33+ планира да 
изостави старите подземни инсталации и да избяга към новите, когато дойде време. 
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Изглежда, че и двете фракции - лява и дясна, ще бъдат отговорни за жертването на 
огромни сегменти от популациите под и над повърхността.

(Отбележете си факта, че Йезуитско-създадения Шотландски ритуал и Черно 
Гностичния Змийски Култ на Илюминати на Бавария - които сътрудничат в 
установяването на “33 степенната” система на масонството - имат главен щаб в Рим и 
Бавария, онези два региона, които са главните щабове на (не)Свещенната Римска 
Империя. Това са същите сили, които допринесоха за Макиавели-анските конфликти 
между лявата и дясна фракции през ПСВ и ВСВ. Сега те очевидно планират трети 
Макиавели-ански глобален конфликт - като този е ядрен - над и под повърхността на 
планетата, конфликт, който те възнамеряват да преживеят в техните секретни 
подземни укрития и евентуално след това да контролират горния и долния свят. Това 
ще бъде един сложен “както падне” сценарий – “Както падне” е терминът, който 
масовият убиец Чарлс Менсън е използвал за своя план да възбуди расова война, 
която той и неговото “семейство” ще преживее в една подземна пещера в пустинята 
Мохаве, която той нарича “Ямата”. Когато холокоста завърши и повечето от хората на 
повърхността умрат, Менсън и неговите последователи вярват, че ще се излязат от 
техните скривалища и ще управляват света. Ако такъв план изглежда като продукт на 
някой смахнат мозък, тогава изглежда, че Чарлс Менсън не е бил сам в своята лудост, 
което е плашеща мисъл. Друга мисъл - каква роля играят извънземните Сиви в 
плановете на 33+ масоните? Между другото, според твърденията има няколко нива 
над и отвъд 33-тата степен, основно онези, които взаимодействат и сътрудничат с 
извънземните братства или тайни общества под и отвъд планетата Земя. Например 
силите “Алтернатива 2” и “Алтернатива 3”, които в сътрудничество със Сивите, 
експлоатирали и подтискали многобройни робски светове, чрез този сектор на 
галактиката - според една двойка, които в списанието UNICUS разказаха как те 
напуснали дневния ред на Алтернатива 3, след като агент на Федерацията ги 
информирал за тези факти. Нацистките “Neu Schwabians” са дълбоко замесени в тези 
съвместни хуманоидно-рептилоидни зверства срещу мирните обитатели на другите 
колониални светове. Зверствата на ВСВ бяха само началото, откакто нацисткия 
“холокост”, ако вярваме на някои контактьори, се е разпрострял отвъд повърхността на 
планетата, едновременно в и извън нея. Относно 33+ нивата на Масонството, според 
бившия охранителен служител на базата Дълси Томас Е. Кастело - който притежава 
един от най-високите охранителни достъпи на базата, Ultra-7 - има няколко 
охранителни достъпа над неговия, които са притежавани от по-високо просветените... 
също като UMBRA, STELLAR, и UMS - UNIVERSAL MILITARY SERVICE. В писанията си 
Уитли Стрийбър говори за отвеждане (по време на отвличане) на една пустинна 
планета с древни руини и високи, тип “сиви” същества. Той срещнал американски 
военен персонал по време на тази междупланетна екскурзия, който бил облечен във 
военни камуфлажни дрехи, носещ преносими видеокамери и друго необичайно 
оборудване. Този военен персонал вероятно притежавал охранителен достъп подобен 
на онези споменати по-горе. Според Кастело, президентът Хари Труман е бил “Висок 
Властелин” в интерпланетарните ложи и един от първите американски президенти 
установили секретен американски договор със Сивите от Алфа Дракон и Епсилон от 
Воловар както и с подземните сили Ащар. Джордж Буш (баща) явно е бил масон на 42-
ра степен, според друг източник, за който вярвам, че е надежден. Той трябва да е бил 
значително високо в степените, ако е бил замесен с MJ-12, както се твърди. Така, че 
степените 33+ на масонството са нивата взаимодействащи с извънземните, и на нас 
ни е казано, че има само 33 степени и не повече. Инфилтрацията на Шотландския 
ритуал на масонските ложи предизвика доминацията на по-Юдейско-Християнския 
Йоркски ритуал. Шотландския ритуал може да бъде проследен назад във времето до 
Йезуитския колеж на Клермонт във Франция и в същността си той е привърженик на 
глобално правителство и разрушението на всички национални граници, суверенитети и 
култури; разпускане на всички традиционни “семейни” структури поставяйки всички 
деца под опеката на световната държава; и разрушаване на идеята, че човекът 
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притежава душа - или по-скоро, че хората са просто еволюирали животни нямащи 
духовна природа и следователно нямащи нужда от Бог. С други думи 
хомогенизираното колективно общество, което не толерира индивидуалната проява, а 
вместо това налага абсолютно починение на контролираното изграждане, подобно на 
системата, под която живеят самите Сиви. Според бившия масон 33-та степен Джеймс 
Шоу, автор на “СМЪРТОНОСНАТА ИЗМАМА”, американската главна квартира на 
Шотландския ритуал е разположен в “Дома на Храма” във Вашингтон D.C. и според 
някои, то лежи буквално върху древна система на “атлантски” тунели и антични 
подземни камери наречени комплексът “NOD”, който служи като главен център на 
сътрудничество на NSA-Сириус-Сиви. Някои вярват, че древните или атлантски 
алхимици или магьосници-учени започнали да експериментират с природните сили и 
че техните експерименти излезли от контрол и създали времева пукнатина в 
пространство-времевия континуум в региона на т.нар. “Бермудски Триъгълник”, 
отваряйки дупка между измеренията и оставяйки “електромагнитен вторичен продукт”, 
който има неблагоприятни ефекти и до ден днешен. Това е било преди потопа, който 
разрушил техния остров-континент. Този “Дом на храма” според Джим Шоу, е бил 
пълен със стенописи, статуи и резби на змии. С други думи това е бил култ към змията. 
Този езически храм всъщност лежи на северния връх на план на улица под формата 
на Пентаграма във Вашингтон, което не е изненадващо ако отбележим, че голяма част 
от оригиналната конструкция на Вашингтон е бил създадена от масони! След това, за 
което се предполага, че е кулминацията на живота на предварителната работа, Шоу е 
бил развълнуван относно неговото 33-то степенно посвещение, което е било 
придобито от двама бивши американски президенти, известен евангелист, и 
скандинавски крал. Той е очаквал някакъв вид духовно осветление, обаче, ритуалът 
бил мъртвешки и сух, а и самата атмосферата на храма е била подобна на гробница и 
изобщо не вдъхновявала. След разочароващото преживяване той напуснал сградата, 
поглеждайки към входа, над който е било написано “Шотландски ритуал на Свободното 
масонство”, и осъзнавайки, че всичко е било лъжа той тъжно си казал, “Не е 
шотландски, не е ритуал, и не е свободен!” Той напуснал ложата и никога не се 
завърнал и от този ден насам станал християнин евангелист и един от нейните най-
прочути критици. Някои вярват, че с въвеждането в тайнството на 33-тата степен се 
предизвиква въвежданият да богохулства Христос, кръста или Библията или нещо от 
този сорт. Ако този, който се въвежда откаже да направи това, те му казват “Ти взе 
правилното решение” и той остава завинаги в 33-та степен. Ако обаче, актът на 
богохулстване се осъществи, те му казват “Ти направи правилният избор” и избрания 
продължава възкачването си нагоре през степените над 33-та. Най-ниските степени 
изглежда са “християнски” и много делят членството в масонските и християнските 
категории. Когато някой се изкачва нагоре, християнските вярвания бавно и почти 
незабележимо се разрушават, така че до 33-та степен се достига, когато човек е 
достигнал почти на границата на луциферианството. Тези, които са минали през 
степените трябва да признаят, че това на което са били учени сега е почти 
диаметрално противоположно на това, на което са били учени, когато са били в по-
ниските степени. Това е работа на Шотландския ритуал, който е инфилтрирал 
масонските ложи за цели, за които ги използва като рамка за установяване на техния 
безбожен Нов Световен Ред. В масонството ложата е бог, “Великия Архитект на 
Вселената”, което е просто друго име на самата ложа. - Брантън).

По същото време подземната 33+ развива отдалечени пещери за оцеляване - дейност 
общо взето непозната на подземните обитатели, включително 32-, те също развиват 
пещери без спомагателни общности, над повърхността, които биха били техните 
“върхове на карфицата” от оцеляващи пещери за набелязаните цели... Без 
спомагателни общности скриващи техните дейности, масоните на повърхността са 
лишени от това предимство. 
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Когато някой се премества в пещера без спомагателна общност отгоре, това е нещо 
подобно на човек от повърхността да се премести от града в провинцията. Ако няма 
достъп до нужните стоки и услуги налични в извънземните инсталации много по-
надълбоко в земята, всеки път когато обитателят на отдалечената пещера се нуждае 
от нещо трябва да пътува до пещера със спомагателна общност на повърхността, за 
да си набави това, от което има нужда. 

Докато бях във Флота, ми беше казано, че само петима, които били засвидетелствани 
в тайната, решили целите за бомбите на Америка; също тези петима били 
единствените, които знаели къде отиват бомбите! Това означава, че насочващата 
информация в ICBM-и (бомбите) се запечатва и дори техниците, които зареждат 
програмите не знаят какво има на тях. Инструкциите за бомбардиране с атомни бомби 
на пилотите са запечатани. Това означава, че капитаните на подводниците не знаят на 
къде са насочени техните ICBM-и (бомби). Всичко, което върши капитана е да каже на 
ракетата нейното положение и тя решава къде да отиде. Очевидно са генерирани 
почти неограничен брой от възможни насочващи програми, които са поставени в 
библиотека, направена на разположение на тези петима мъже. За да бъде 
инсталирано в ракетите подходящи за специфични цели, всичко това се запечатва и 
безопасно се заключва. 

Сигурен съм, че методът по който се извършва това е много сложен и се познава само 
от тези петима мъже. Съмнявам се, че системата се е променила от дните когато бях 
във Флота преди години. Дейностите на тези мъже и избраните цели никога не са
проверявани. (Също както секретните агенции като MJ-12 никога не се проверяват от 
деня, в който на Конгресните разследващи им са разрешени “Строго Секретни” 
пропуски - докато MJ-12 и подобни агенции оперират на ниво “Относно Строго 
Секретно” и нагоре. В действителност уставът на NSA, например, заявява, че NSA е 
освободена от всички американски закони, които не споменават специално NSA в 
текста. Така че ето ви работа за Конгресните законодатели... споменете NSA във всеки 
нов или стар регулаторен закон, който може да бъде приложим! - Брантън). Човекът, 
който ми каза това, каза че няма начин за установяването на тези петима мъже, дори и 
ако те са на наша страна! Въпреки, че лицата на тези мъже са се променяли през 
годините, системата си е оставала същата. Би трябвало всички тези мъже да са 
масони, което значи, че има достатъчно място за пакости. 

300 души американски граждани са били подготвени за Руската революция през 1917 
г. Научили руски и лява социалистка идеология и след това били превозени до Русия, 
за да формират първото политбюро. В основни линии това означава, че 
социалистическа Русия е инструмент и придатък на САЩ (или, по-точно на масонските 
Банкстери опериращи в САЩ - например Рокфелерови, които играят главна роля в 
“отглеждането” на агентите на Комунистическо-Социалистическата революция в Русия 
и агентите на Национал-Социалистическата революция в Германия. Дали е ляв 
социализъм или десен социализъм и по двата начина както виждате той си е 
тоталитарианизъм! - Брантън). Никакви реформи в Русия напоследък няма да 
променят факта, че тя все още получава заповеди от (Баварско-поддържаните 33+ 
йезуити-масони) в САЩ (ООН). Въпреки че фронтмените може да се променят, левите 
социалисти са много вещи в правенето на реформи, които увеличават тяхната власт.

Всичко това показва, че е необичайно, че голяма част от атомния арсенал на САЩ е 
насочен към Русия, както се твърди, за голяма част, че е необичайно, че Руският 
атомен арсенал е насочен към Съединените Щати. Единствените ракети насочени за 
САЩ биха имали за цел подземните инсталации на най-смъртоносните от десните 
противници... В края на краищата, ефективността на нашата програма за подземно 
ядрено тестване на бомби е просто... тест показващ колко ефективно дизайна на всяка 
бомба разрушава подземните пещери!...
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“Обобщавайки, изглежда, че едновременно и руските и американските ядрени 
арсенали са в бойна готовност да стрелят в съгласие. Но върху какво? Отговорът, е че 
всички пещери, които са окупирани от врага през ВСВ (а именно нацистите - Брантън), 
чакат времето за доставка на техните ядрени ракети от убежищата под Антарктида и 
пещерните укрепления под Южна, Централна и Северна Америка.

(Забележка: Самите 33+ са нито срещу “десните” или “левите сили”, а по-скоро искат 
контрола на лидерството на всяка една от тях, така че да противопоставят двете сили 
една срещу друга в Макиавели-ански или Хегел-иански сценарий – с повече помощ от 
техните Рептилоидни и Сиви извънземни съветници. Този план изглежда трябва да 
бъде проследен обратно до масонския “Понтиф” Албърт Пайк (който нарича себе си 
“вице-регент на Луцифер” на Земята) и неговия йезуитски “заместник” Джузепе 
Мацини. Според Де Грифин, Пайк и Мацини установили 22-те Илюминатски 
“Паладийски” ложи за представяне на целта на създаването на десни нацистки и леви 
комунистически движения и да установят фондацията за три световни войни, като те 
се надяват, че войните ще разрушат масите до точката, в която те биха приели 
диктаторството на Новия Световен Ред като единствена мирна алтернатива. От 
извънземна перспектива, Новият Световен Ред би предложил по-лесен контрол и 
едновременно масирано намаляване на населението. Както предлагам, можем също 
да предположим, че 33+ масоните “водещи” десните фракции и 33+ масоните водещи 
левите фракции, винаги са работили заедно в сътрудничество с техните рептилиански 
съюзници под и отвъд тази планета. Когато и ако този конфликт избухне, можем да 
очакваме високопоставените “лидери” на двете страни от Макиавели-анския конфликт 
да оставят т.нар. леви комунистически социалисти и т.нар. десни национал-социалисти 
на тяхната съдба, с надеждата и очакването, че те ще се избият едни други и 
елиминират всяка съпротива когато те - Римско-Баварските 33+ Йезутиско-масонски 
Банкстери (иронично “банкери-чудовища”) и техните извънземни стопани в Орион и 
Дракон, както и някои колаборационни фракции от Сириус-Б/Хейл Боб и т.н. - ще се 
появят, за да вземат контрола над планетата. По отношение на сътрудниците от 
Сириус, има голяма ирония във факта, че монасите от Сириус-Б свързани с комплекса 
Хейл Боп - които са толкова решени да инсценират масово приземяване на земята -
може би са до голяма степен мотивирани от факта, че няколко от техните съюзнически 
подземни колонии на земята и в тази система са били и са под атака на 
Рептилоидните-Сиви колективисти. Очевидно те вярват, че чрез подпомагането на 
техните съюзни тайни общества тук на земята - които в замяна възнамеряват да 
установят Нов Световен Ред - те ще бъдат в по-добра позиция да защитават себе си и 
техните древни бази и колонии тук от Драконианците-Сиви. Все пак, те служат на 
онова, в което са били подведени да вярват, че са “Възнесените учители” в самия 
комплекс на Хейл-Боп, без да са наясно, че любимата им йерархия “Ащар” отдавна е 
била инфилтрирана от Драконианците от Орион и Сивите. По подобен начин, 
орионско-поддържаната Йезуитска ложа се справи с инфилтрацията на сириус-
подкрепяната масонска ложа на земята чрез Йезуитския Шотландски ритуал, и точно 
както сирианците бяха измамени в подчиняването на дневния ред на Орионците в 
Хейл Боп, масоните бяха измамени във формирането на алианс с Йезуитите под 
формата на обществото на Билдербергите. Ако масонската ложа и нашето собствено 
конституционално американско правителство могат да бъдат инфилтрирани от 
Драконианско-орионските интервенционисти, тогава дали онези от Сириус-Б, които 
живеят в една дори по-колективистична система, са незасегнати от същата 
заплаха? Може би един ден и ние ще се научим, че Драконианците играят докрай и че 
няма да се спрат пред никое ниво на измама, за да стане тяхното. Също като нас,
сирианците и техните масонски представители на Земята бяха толкова загрижени за 
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защитата си от един “враг отвън”, че те, и ние, игнорирахме инфилтрацията на “врага 
отвътре”. Това обяснява, защо САЩ и Русия имат такива огромни излишъци от атомни 
бомби. Пещерите имат тенденция за ядрена непроницаемост, освен от директни 
удари, което означава, че най-малко за една пещера е нужна една бомба и вероятно 
още няколко, в случай, че първите се провалят да го направят. Ако всички тези бомби 
гръмнат, това ще има негативни последици за природата и за живота на повърхността; 
но планът на 33+ е да бъдат на сигурно и уютно в техните дупки. – Брантън)

И двете страни могат да изстрелят арсенала си наведнъж; но това е необичайно да се 
случи. ВСВ ще бъде удължена (като игра на шах) и двете страни ще се съгласят на 
стандартно установените правила за война.

Докато войната напредва и световния стандарт на живите спадне, разправията над 
оставащите ресурси ще стане постоянна и изострена. Държави ще се бият с държави, 
общини ще се бият с общини, градове с градове, села със села и всичко това ще 
повлияе върху политическите интереси и склонностите за контролиране на пещерите 
отдолу.

Знаехте ли, че единствената група организми също като мравуняците и термитните 
колонии - и масонско контролираните хора - се отдават на масова война? Нищо друго 
в природата не го прави.

Всички групи организми, също като пчелните кошери, използват сексуални аромати 
(чрез кралицата пчела) да убедят подчинение в кошера или колонията. Шотландското 
ритуално масонство е най-подобно на термитната колония - и двете са подкопали 
основите на цивилизацията и нито единия не може да понесе да излезе на светло.

Масонството не използва сексуални аромати, за да наложи подчинение и усвояване в 
груповия организъм, но използва хипнотизиране, хипнотични лъчи които може да имат 
сексуално съдържание. Самоотвержено отдаване на службата, безлична анонимност, 
робско посвещаване на един благороден идеал... за доброто на всички, работа без 
отплата, каузи с идеална цел, това са ценностно-философските идеали на и във един 
мравуняк, на един термит в термитна колония... и на един масон в Масонския 
организъм.

Интересно е как умните енциклопедисти, говорят за изворите, но никога за пещерите и 
че Де Сота е бил по-любопитен относно пещерите отколкото изворите. Тунелите, за 
които скоро научих, че водят от подземията в стария храм на Рицарите на Храма на 
Пития в Спрингфийлд, Мисури, което е сърцето на Озарките, дава пауза за много 
чудене и предположения. До последно мислех, че само няколко обитатели на 
повърхността знаят и имат достъп до Подземията, но сега се оказва, че е 
общоизвестно сред този специфичен сегмент на населението... Просто онези, които 
говорят много не живеят дълго.”

Повечето от планът на “Арийския елит” за Америка и света, бе разкрит в лекция 
изнесена по-късно от Фил Шнайдер, който беше убит (удушен до смърт) от неизвестни 
хора, веднага след като изнесе следната реч:

Аз обичам страната, в която живея, повече отколкото обичам живота си, но аз не бих 
стоял пред вас сега, рискувайки живота си, ако не вярвах че е така. Първата част от 
тази лекция засягаше дълбоките подземни военни бази и черния бюджет. Черният 
бюджет е секретен бюджет, който представлява 25% от БНП на САЩ. Черният бюджет 
в момента изразходва $ 1.25 трилиона за (2) години. Най-малкото тази сума се 
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използва в черни програми, като тези засягащи дълбоките подземни военни бази. В 
момента, има 129 дълбоки подземни военни бази в САЩ.

Те строят тези 129 бази ден и нощ, непрекъснато от началото на 40-те. Някои от тях са 
били построени дори преди това. Тези бази са основно големи градове подземно 
свързани с високоскоростни магнитно-левитационни влакове, които развиват скорости 
до 2 маха. Няколко книги бяха написани за тези дейности. Ал Биелек има моето 
единствено копие на едно от тях. Ричард Судър, един архитект, рискува живота си като 
говори за това. Той е работил с няколко правителствени агенции по дълбоките 
подземни военни бази. Около вас където живеете, в Айдахо, има 11 от тях.

Средната дълбочина на тези бази е над миля и те отново, са основно цели градове 
под земята. Всичките са около 2.66 и 4.25 кубични мили в размер. Има лазерни 
пробиващи машини, които могат да пробият тунел дълъг седем мили за един ден. 
Черните проекти заобикалят властта на Конгреса, който както знаем е нелегален. 
Точно сега, Новият световен ред зависи от тези бази. Ако по това време, по което 
работих върху тях знаех, че НСР е бил замесен, не бих го направил. Аз съм бил лъган 
до голяма степен. 

Основно, доколкото е замесена технологията, за всяка календарна година, която 
минава, военната технология се увеличава с около 44,5 години. Ето защо е лесно да 
се разбере, че през 1943 г., те са могли да създадат, чрез използването на 
технологията на вакуумната тръба, кораб който може буквално да изчезне от едно 
място и да се появи на друго. Моят баща, Ото Оскар Шнайдер, се е бил и на двете 
страни по време на войната. Той първоначално е бил капитан на подводница, заловен 
и репатриран в САЩ. Той е бил замесен с различни видове дейности, също като А-
бомбата, Н-бомбата и експериментът Филаделфия. Той изобретил високоскоростна 
камера, която заснела първите атомни (водородни или H-Bomb - Брантън) тестове на 
остров Бикини на 12 юли, 1946 г. Имам оригиналните фотографии на този тест, а 
снимките също показват и НЛО-та бягащи от тестовото място с голяма скорост. 
Островът Бикини по това време е гъмжал от тях, особено под водата и местните имали 
проблеми с осакатяванията на техните животни. По това време, генерал МакАртър 
почувствал, че следващата война ще бъде с извънземни от други светове.

Както и да е, моят баща поставил основата с теориите за експеримента Филаделфия, 
както и на другите експерименти. Какво общо има това с мен? Освен факта, че той ми 
е баща. Не съм съгласен с това, което е направил на другата страна, но мисля че той е 
имал достатъчно смелост да дойде тук. Той е бил мразен в Германия. Имало е 
награда от $1 милион, в злато, за този който го убие. Очевидно не са успели. Както и 
да е да се върнем на нашата тема - дълбоките подземни бази. През 1954 г., под 
администрацията на Айзенхауер, “федералното” правителство решило да изиграе 
Конституцията на САЩ и да формира договор с извънземните същества. Той е бил 
наречен договорът от Гренада през 1954 г. (Администрацията на Айзенхауер -
установила контактните приземявания в ВВБ Холоман, Ню Мексико; и ВВБ Мурок-
Едуардс, Калифорния през 1954 г. Това е било година след като Сивите се установили 
на геосинхронна орбита около планета ни в два “планетоида”, които били създадени 
да служат като операционни бази, за по-нататъшни отвличания, имплантации, 
осакатявания на добитък, конструкция на бази и инфилтрационни операции. -
Брантън), който основно създал споразумението, че замесените извънземни могат да 
вземат няколко крави и да тестват техните имплантни техники върху няколко човешки 
същества, но те трябвало да дават детайли за замесените хора. Бавно, извънземните, 
промениха договора докато в един момент те решиха да не го спазват изобщо. Ако се 
върнем назад през 1979 г., това беше реалността и тогава възникна престрелка в 
Дълси след един инцидент. Аз бях в процеса на построяването на една добавка на 
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дълбоката подземна военна база в Дълси, която вероятно е най-дълбоката база. Тя 
слиза седем нива надолу и на дълбочина над 2.5 мили. Точно по това време, ние 
бяхме пробили четири отделни дупки в пустинята и щяхме да ги свържем заедно и да 
взривим големи секции по едно и също време. Моята работа беше да сляза в дупките, 
да проверя пробите от скала и да препоръчам експлозива, който ще се справи със 
съответната скала. Докато се насочвах надолу, се намерихме в голяма пещера, която 
беше пълна с извънземни (или “вътреземни”? - Брантън) познати като големите Сиви. 
Затрелях двама от тях. По това време 30 човека бяха долу. Около още 40 дойдоха 
след като това започна и всички бяха застреляни. Ние бяхме изненадали цяла 
подземна база на извънземните. По-късно, ние открихме, че те са живеели от дълго 
време на нашата планета... Това би могло да обясни голяма част от това, което се 
крие зад теорията на древните астронавти. 

(Забележка: Това съобщение изглежда разкрива ограничена перспектива на цялата 
картина на “Войните в Дълси” базиранa на преживяното от един мъж. Изглежда, 
въпреки многото източници, че там има много повече въвлечени в общия сценарий, 
отколкото Шнайдер описва. Например от обяснението на Фил изглежда, че неговата 
група се натъква на базата “инцидентно”. Възможно е в отговор на заловените учени 
споменати от Томас Едуин Кастело и други, специални военни части и агенти да са 
възнамерявали да пробият (влязат в) извънземните подземни бази през “задната 
врата” така да се каже, докато Шнайдер може би не е бил уведомен за тази част. Други 
съобщения предполагат, че конфликта е бил много по-сложен от замесването в повече 
от една престрелка. Според Томас Кастело, Джон Лиър, Бил Купър, и други източници, 
“Войните в Дълси” включвали най-малко хиляда високо обучени специални части, 
включващи Черните Барети частите Делта, военновъздушните сини барети, Дивизия 5 
на ФБР, ЦРУ, и Тайните Служби. Поради “секретността”, единиците на специалните 
части с необходимите охранителни достъпи за такъв тип операция били редки. 
Излишно е да казваме, че тази война нямаше пълната подкрепа от Конгреса и 
Американските граждани и това без съмнение допринесе за загубата на 66 човека от 
персонала на специалните части, който умря в конфликта. След конфронтацията, 
американското “правителство” се оттегли от всички преговори със Сивите и започна да 
се появява разцепление сред Разузнавателното Общество. Изглежда, че ако това 
разцепление бъде проследено назад във времето до ВВБ Къртланд в Ню Мексико, 
което разцепление започна с въпроса какво да се прави със ситуацията Дълси и 
извънземните в общи линии. Полковник Едуардс и командир Уинг искаха да 
подпомогнат Пол Беневиц в пълно изследване на Дълси и се обърнаха с молба към 
Белия Дом, който отначало се съгласи и им каза да продължат с проекта... докато 
някои сили в разузнавателното общество започнаха да упражняват натиск над Белия 
Дом и ВВБ Къртланд да оставят цялата работа. Полковник Ричард Доти от ВВБ 
Къртланд изглежда, е бил разкъсван между две разузнавания, обясняващо неговите 
шизофренични промени в политиката относно Дълси и свързаните работи. Някои 
сегменти от американското разузнаване искали да обявят война на Сивите и да 
развият SDI оръжия, които биха могли да се използват срещу тях в космоса и под 
земята, докато други - явно мотивирани от по-зловещи мотиви - искали да продължат 
преговорите. Две години след Войните в Дълси, AQUARIUS и MAJI установили отново 
преговори със Сивите в Дълси с цел, изглежда да получат непрекъснат достъп до 
технологията за контрол над съзнанието за дневния ред на техния Нов Световен Ред. -
Брантън) 

Както и да е, аз бях ранен в гръдния кош с едно от техните оръжия, което 
представляваше кутия на тялото им, което отвори дупка в мен и ми донесе гадна доза 
от кобалтова радиация. Имам рак заради това.

Не се заинтересувах от НЛО технологията докато не започнах работа в Зона 51, 
северно от Лас Вегас. След около две години възстановяване от инцидента през 1979 
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г., се върнах на работа при Морисън и Кнъдсън, EG&G и други компании. В Зона 51, те 
тестваха всички видове особени летателни апарати. Колко хора тук са запознати с 
историята на Боб Лазар? Той е бил физик работещ в Зона 51 опитващ се да 
дешифрира двигателния фактор в някои от тези апарати.

Сега съм много загрижен за дейността на Федералното Правителство. Те излъгаха 
публиката, протакаха дебатите със сенаторите и отказаха да кажат истината по 
отношение на извънземните работи. Мога да продължа и по-нататък. Мога да ви кажа, 
че по-скоро съм недоволен.

В последно време, познавах един, който живееше близо до мястото, където живеех аз 
в Портланд, Орегон. Той работеше в Gunderson Steel Fabrication, където правеха 
вагони. Аз познавах този човек от 30 години и той беше доста тих. Той дойде да ме 
види един ден, развълнуван, и ми каза “те строят затворнически вагони”. Той беше 
нервен. Gunderson, каза той, е имал договор с федералното правителство да построи 
107 200 вагона с пълна дължина, всеки с 143 чифта белезници. Има 11 суб-
контрактора в този гигантски проект. Предполагаемо, Gunderson получи над 2 
милиарда долара за този контракт. Замесени са Bethlehem Steel и други стоманени 
групи. Той ми показа един от вагоните в железопътните фабрики в Северен Портланд. 
Той беше прав. Ако умножите 107 200 по 143 по 11, се получава число около 15 000 
000. Това е вероятното число на хората, които няма да са съгласни с федералното 
правителство. Вече не можете да гласувате за изгонването на тези хора от 
министерството. В момента нашата структура на правителството е технокрация, не 
демокрация и тя е форма на феодализма.

(Бих се осмелил да кажа, че това е по-скоро като техно-монархия, откакто няколко от 
американските президенти след Труман бяха поставени на длъжност с подкрепата на 
финансираната от Рокфелер медия, предполагащо, че същите тези президенти били
предразположени към услуги на фирмените цели на Рокфелерови над интересите на 
американския народ. Техно-монархията би се образувала от онези части на Военно-
индустриалния Комплекс или M.I.C., които са до голяма степен повлияни от Рокфелер 
и интересите на Европейското Черно Благородничество. Когато Американският съюз 
беше млад, Континенталният Конгрес беше уплашен, че корените на Монархията може 
да се появят в новата република. Имаше критици, които предполагаха, че дори не 
трябва да имаме изпълнителен директор или президент поради тази причина, въпреки 
че мнозинството от гласовете поставиха Джордж Вашингтон като първия американски 
президент с надеждата, че всички онези, които дойдат след него биха следвали 
неговия пример на самоотвержена преданост и патриотизъм. За нещастие 
Континенталния Конгрес грешеше, и подцени целокупността на онези американски 
президенти, които дойдоха след това. - Брантън).

Нашата текуща форма на правителство, няма нищо общо с републиката САЩ. Тези 
хора са безбожни и отмениха молитвата в обществените училища. Можете да бъдете 
глобен до 100 000 $ и две години затвор за молитва в училище. Вярвам също, че 
федералното правителство прави маневра за заробването на хората в САЩ. Аз не съм 
много добър оратор, но ще продължавам да си отварям устата докато някой не ме 
застреля, защото си струва да говоря на такава група за тези зверства.

Има други проблеми. Имам нещо интересно за 1993-та. В момента (началото на 90-те) 
има 29 прототипа на стелт самолети. Бюджетът от американския конгрес за 
петгодишен план за тях е $245.6 милиона. Не бихте могли да купите резервните части 
за тези черни програми за тази сума. Така че, ние бяхме лъгани. Черният бюджет е 
грубо около $1.3 трилиона за две години. Трилионът е хиляда милиарда. Един трилион 
долара тежат 11 тона. Американския конгрес никога не вижда счетоводните книги 
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замесени в този нелегален кюп от злато. Контракторите на тези програми са: EG&G, 
Westinghouse, McDonnell Douglas, Morrison-Knudson, Wackenhut Security Systems, 
Boeing Aerospace, Lorimar Aerospace, Aerospacial in France, Mitsubishi Industries, Rider 
Trucks, Bechtel, *I.G. Farben*, и още хиляди. Това ли е животът на хората обичащи 
свободата? Не вярвам.

Все още 68% от военния бюджет директно или индиректно е афектиран от черния 
бюджет. Звездните войни подпомагат до голяма степен стелт въоръжаването. Между 
другото, нито една стелт програма нямаше да бъде достъпна, ако не бяхме взели 
разбилите се извънземни дискове. Нито една. Някои от вас могат да попитат какво 
“изстрелват” “космическите совалки”. Големи слитъци от специални метали, които се 
обработват в космоса и не могат да бъдат произведени на повърхността на земята. Те 
се нуждаят от вакуума на космоса, за да ги произведат. На нас не ни е казано нищо, 
което да е близо до истината. Вярвам, че служителите на нашето правителство ни 
хвърлиха в канала и пуснаха водата. Допреди няколко седмици аз бях нает от 
американското правителство с достъп Ryolite-38 clearance, един от най-високите в 
света. Вярвам, че програмата Звездни Войни съществува единствено да действа като 
буфер да предотврати извънземна атака - тя няма нищо общо със “студената война”, 
която беше просто играчка за събиране на пари от всички хора - за какво? Цялата 
лъжа бе планирана и изпълнена през последните 75 години.

Ето друго парче информация за вас. Администрацията за въвеждане на лекарствата в 
употреба и ATF разчитат на прикритото тактическо въоръжение за повече от 40% от 
техните операционни бюджети. Това е през 1993 г. и цифрите скочиха значително 
оттогава. ООН използва стелт самолетите на САЩ за над 28% от техните операции по 
света от 1990 до 1992 г., според Центъра за Стратегически Науки и доклада на ООН 
3092.

Струва ми се, че при настоящите темпове не ни остават много повече от шест месеца 
в тази страна. Ние сме посмешището на света, защото ни мамят толкова много зли 
хора, които управляват тази страна. Мисля, че можем да направим нещо повече. 
Мисля, че хората над 45, са сериозно загрижени за тяхното бъдеще. Ще ви представя 
няколко страшни сценария. Договорът с Америка. Той съдържа същата терминология, 
която Адолф Хитлер използва да подкопае основите на Германия през 1931 г. Мисля, 
че можем да го направим по-добре. Договорът с Америка (или е “Договорът за 
Америка”? - Брантън) е последното закопаващо yсилие на федералното правителство 
да премахне Конституцията и Хартата за Правата.

Черните хеликоптери. Има над 64 000 черни хеликоптера в САЩ. За всеки изминал 
час, се построява един. Това ли е подходящото използване на нашите пари? За какво 
друго се нуждае федералното правителство от 64 000 тактически хеликоптера, ако не 
за да ни зароби. Съмнявам се, че военните ни части по света се нуждаят от 64 000 
хеликоптера. Съмнявам се, че и целия свят се нуждае от толкова. Има 157 стелт 
самолета F-117A, натоварени с LIDAR изобразяващ радар подсилен с компютри. Те 
могат да ви видят как вървите от стая на стая, когато летят над къщата ви. Те виждат 
обекти в къщата от въздуха в граници вариращи от 1 инч до 30 000 мили. Ето колко 
точни са те. Работех във федералното правителство и знам, как точно те се справят с
бизнеса си...”

На 20 октомври, 1991 г., калифорнийският изследовател Майкъл Линдеман, основател 
на “Групата 20/20”, даде лекция пред огромна тълпа от заинтересувани изследователи. 
По време на хода на неговата лекция, в която той дискутира подземните бази на 
Военно-Индустриалния Комплекс извън Ланкъстър, Калифорния, той направи 
следните изявления:
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...Колко от вас са виждали книгата “Празен чек”?... Това не е книга за НЛО-та. Горещо 
ви я препоръчвам, за да разберете как тези проекти се финансират без ваше знание и 
разрешение и без знанието и разрешението на Конгреса. Повечето граждани например 
не знаят, че National Security Act от 1947 г. направи нелегално знанието за това колко 
пари е изхарчило ЦРУ. Така е и с всички останали разузнавателни агенции. 
Независимо дали говорите за ЦРУ, или за NRO, или NSA или DIA, и т. н., всички те са в 
една категория.

Не може да кажете колко струват тези неща. Всичко, което може да направите, ако 
искате да разберете е да съберете числата на Бюджета, които не са предназначени за
нищо, което в действителност означава нещо. Има огромни категории, които имат 
десетки милиарди долари в тях без да казват нищо освен “Специални Проекти...” И 
всяка година Конгреса подминава този надут бюджет, който има около 
$300,000,000,000 долара или повече с огромни парчета пари обозначени като: 
“Специални Проекти”, “Необичайна материя”. - Десет милиарда долара. ОК, къде 
отиват парите за “необичайната материя”? Ами, че отива за “необичайна материя”, 
това е сигурно, и едно от местата, в които отива са подземните бази. Наистина TIM 
каза наскоро след публикуването на книгата си (Празен чек)... повече чернобюджетни 
пари отколкото за всякакъв друг вид работа, отиват в подземните бази.

Не вярвам, че 35 милиарда, което е приблизителния размер на чернобюджетните
пари, които може да откриете чрез анализиране на бюджета, не мисля, че те се 
приближават до реалната цифра, защото има абсолютно недвусмислено 
доказателство, че голям дял от допълнителните пари са били генерирани по други 
начини, също като таен трафик на оръжия и дрога. Един чудесен пример на това се 
появява със скандала B.C.C.I., за който се надявам, че сте чули… няколко много 
високопоставени американски служители са уловени в подводното течение на 
Международната кредитна и търговска банка... Тези неща не винаги работят. 
Действително, те са много, много уязвими.

Наистина, цялата тази “крайна игра” е много, много уязвима и ето защо те чувстват, че 
има нужда от такава секретност. Американския народ не би изтърпял това, ако имаше 
информация, и това е причината поради която трябва да получим информацията и да 
я вземем насериозно, защото наистина става въпрос за нашите пари и тук се залага на 
карта нашето бъдеще. 

Но моят приятел, който работеше в подземните бази и е правил там изолация с 
гипсокартон, мисли че е бил приблизително на 30-то ниво под земята... тези бази са 
вероятно 30-35 нива дълбоки (“подземни небостъргачи”). Както казах, там няма само 
минни шахти, това са огромни, гигантски инсталации... множество градски блокове по 
периферията, способни да приютят хиляди хора. Една от тях инсталацията YANO 
(беше ни казано... от общинския пожарникар и заместник директор, който е трябвало 
да влезе там и да погледне за малък пожарникарски проблем) има паркинг за 400 коли 
на първото си ниво, но колите никога не влизат и излизат, това са колите, които те 
използват ВЪТРЕ.

ОК, така... тук се намираме в много интересна ситуация. Нашият човек е правил 
изолация на 30-тия етаж, вероятно 30-тия етаж, под земята. Той и служителите му са 
работели върху една стена и точно там е имало една врата за асансьор. Вратата на 
асансьора се отворила и той по рефлекс погледнал и видял трима мъже. Двама от тях, 
хора инженери той е виждал и преди. И между тях “мъж”, който е бил около 8-8.5 фута 
висок (1 фут = 30 см). Зелено лице, влечугоподобни черти, свръх-дълги ръце, облечен 
с лабораторно палто и носещ твърда подложка за листи...
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Склонен съм да вярвам на тази история, първо защото имаме и други истории като 
тази, но по-скоро, защото той напуснал работа същия ден. А на него му се плащалa 
доста голяма заплата... Ако вие сте човек, който прави изолация, ако вършите тази 
работа на такова място, тогава на вас ще ви се плаща повече отколкото стандартните 
заплати, можете да го изчислите.

И така, той напуснал работа. Неговият приятел от същите служители станал алкохолик 
малко след това. Това е крайно обезпокояващо нещо. Разбирате ли, този извънземен 
не е изскочил от нищото ей така изведнъж, той просто е стоял там няколко минути 
докато се затворят вратите. Той е имал чувството, че асансьорът е бил в 
неизправност, иначе той никога не би видял това освен при инцидент...”

Няколко човека говорят за подземията като за операционни “свръзки” между базата 
Дълси в Ню Мексико и базата Дриймленд в Невада, връзки, които съществуват през 
Дъгуей, Юта и Пейдж, Аризона. Според твърденията тези подземни системи се 
разширяват от Дриймленд/Зона 51/S-4 към ВВБ Едуардс/Ланкъстър/Техачапи региона, 
където се провеждат много Военни-Индустриални- Въздушнокосмически операции. Ако 
извънземните сили възнамеряват да вземат контрола над тази планета, тогава би 
било логично за тях да целят нашите най-стратегически изследвания на военно-
индустриални оръжия и центъра за развитие. Това може да включва действителна 
“инфилтрация” на нашите военно-индустриални комплекси и контрол на линията на 
командването, чрез контрол над съзнанието на специфичния и стратегическия 
персонал. В много случаи патриотични американци са били хващани в средата на тази 
“подземна война” между лоялния американски военен персонал и извънземно-
контролирания “персонал”, както например във войните в Дълси и в Груум. По-
дълбоката клони към подземната извънземна империя, която е с по-голяма охрана и 
съответно с по-голям контрол.

Майкъл Риконоскиуто, бивш служител на Wackenhut, твърди, че в Зона 51, когато 
някой нарушава някакво ниво на сигурност е или мъртъв или изчезва. Бащата на 
Риконоскиуто, Маршъл Риконоскиуто е бил поддръжник на Хитлер и близък приятел на 
Фред Л. Крисман, който е бил замесен в инцидента Maurey Island, и е бил агент на 
Военно-Индустриалното разузнаване, и е бил в замяна близък приятел на Клей Шоу, 
когото областният адвокат на Луизиана Джеймс Гарисън обвини, че е посредник на 
ЦРУ и мафията в убийството на Кенеди. Гарисън може би е обвинил Клей Шоу ако не 
за друго, то заради това, че главният свидетел на Гарисън, Дейвид Фери беше убит 
няколко дена преди той да свидетелства на делото на Клей Шоу. Както и да е, Майкъл 
Риконоскиуто казал на репортерите, че когато той е работил за Wackenhut в тестовия 
полигон в Невада, преди това срещу него е било скалъпено обвинение за замесване с 
дрога и е бил поставен във Федерален затвор, той и няколко други са се опитали да 
вземат разобличаващото доказателство от базата на хеликоптер, информация 
очевидно отнасяща се до незаконни биогенетични дейности, взаимодействие с 
извънземни в подземните инсталации и др. Този хеликоптер е бил свален преди да е 
могъл да напусне базата и петимата на борда му били убити. Колко смели американци, 
обичащи свободата трябва да умрат преди най-накрая да се събудим от нашия 
апатичен скептицизъм и да осъзнаем, че ние сме в състояние на война?! Трябва ли да 
повторим Холокоста, и след факта да чуваме състрадателни извинения като тези 
последвали ВСВ?: “Да ние чухме съобщения за концентрационни лагери, но те 
изглеждат твърде фантастични, за да им се повярва, така че ние не си направихме 
труда да бомбардираме пещите или влаковите композиции водещи до лагерите на 
смъртта...” Или може би: “Подземните бази и концентрационните лагери, които 
подкопаха Америка, където нацисти и извънземни работят заедно в съвместно усилие 
да наложат глобално диктаторство на тази планета? Хайде бе, как така очаквате да 
повярваме на нещо толкова фантастично?...”
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Когато всичко е казано и направено вероятно ще изглеждам като един от великите 
герои на Америка или един от най-известните личности на нацията. Да ви кажа право, 
аз съвсем не се интересувам от това. Предпочитам да изглеждам като глупак, 
отколкото да рискувам живота на хиляди или милиони хора, които може да се окажат 
потенциални жертви на космическата конспирация, която забелязвам че се случва, 
като специално е насочена към Америка и нейните граждани. Така, че поемайки риска 
да бъда глупак, просто ще ви представя онези специфични области, за които знам, че 
сътрудничеството поддържа подземни укрепления, базирано на това, което научих 
през годините изследване, личен опит, и взаимодействие с други, които имат 
собствени истории за разказване, също като една “подземна инвазия” на Северна 
Америка... 

В Съединените Щати, следните съвместно операционни бази - опериращи под 
контрола на Баварските и Драконианските разузнавателни агенции - бяха 
идентифицирани от разнообразни изследователи, започващи с главната инсталация 
близо до Дълси, Ню Мексико. Други инсталации от подобен род са: Пейдж, Аризона; 
Дъгуей, Юта; Невада, Тест Сайд; инсталацията Мадигън близо до форт Люис, 
Вашингтон; Дийп Спрингс, Калифорния; планината Ласен, Калифорния; Ланкастър, 
Калифорния; Монтоук, Лонг Айлънд; Международното летище в Денвър; планината 
Гранит – каньонът Литъл Котънууд, Солт Лейк Сити, Юта; планината Слийпинг Ют на 
Ют Резервейшън на SE Юта; и Крийди, Колорадо.

Други подземни инсталации за самия Нов Световен Ред са (очевидно) заети 
изключително от ниски нива на сътрудничество, които въпреки това са контролирани 
от “змийския култ” на хуманоидни и рептилоидни сътрудници в “съвместните 
операционни” инсталации. Много от “затворените” военни бази в САЩ притежават 
подземни инсталации, които са окупирани (заети) от части на ООН от различни страни. 
Няколко Федерални Сгради в много главни градове според твърденията имат 
подземни инсталации, екипирани с масивни военни оръжейни запаси, също като 
Федералната сграда на Оклахома Сити, която под себе си има подземна база на 15 
нива, което бе разкрито по време на първоначалните локални съобщения на 
взривяване на федералната сграда там - въпреки, че тези справки за подземните 
тунели бяха цензурирани докато историята достигне националните и 
интернационалните аудиенции. Откакто Оклахома Сити и летището са проектирани да 
бъдат главен “преразпределителен” център на FEMA/ООН, някой трябва да попита 
само за коя “страна” е скътан арсенала там, за Американците, или за правителството 
на Новия Световен Ред? Също така и самата FEMA поддържа няколко подземни 
инсталации, много от които са разположени под главните летища из САЩ... Възможно 
ли е Америка да се изправи пред четворна завоевателна сила в бъдеще... по въздух, 
море и земя, както и една “инвазия” от подземните мрежи на Военно-Индустриалния 
Комплекс?

Branton - Omega Files

Превод: Eon

Редакция: Horus
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Галактическата История от Стюърт 
Суердлоу    
Автор Horus   
20 December 2006

Галактическата История
Старата Вселена (Старата Империя)
Хранещи се със Съзнанието/ДНК
от Стюърт Суердлоу
от „Каквото посеем, това ще пожънем”

Преглед на Галактическата История
Съществува една паралелна Вселена, която е наречена „Старата Вселена”. Тя 
съществува в нейната собствена времева линия...

Събитията, които са се случили в Старата Вселена са имали голямо влияние върху 
развитието на нашата Вселена. Цивилизацията, която съществувала в Старата 
Вселена се казвала Империята. Империята контролирала почти цялата Вселена и 
била изключително зла. За да завършат пленяването на цялата Вселена, учените на 
Империята създали същества, които се хранели със Съзнанието (Mind Eaters). Те били 
геоплазмени енергетични същества, които се прикрепвали към физическия мозък и 
към аурата на съществата, които нападали като премахвали мисловните модели на 
жертвите си и ги заменяли с такива, програмирани от Империята.

Учените пуснали хранещите се със Съзнанието в незавладени светове, а също ги 
ползвали да програмират и собствения си народ. Представете си шока им, когато 
разбрали, че тези същества можели да се множат. Когато едно същество, хранещо се 
със Съзнание приемало определено количество енергия, то се разделяло на две 
отделни такива. Накрая хранещите се със Съзнанието станали неконтролируеми като 
започнали да се хранят със създателите си – версията на СПИН в Старата Вселена. 
За период от векове буквално нямало никакъв живот в Старата Вселена освен 
хранещите се със Съзнанието. Единственото бягство от тях било физическата смърт. 
Една малка група оцелели от кръга на Императора или от Съда, създали технология, 
която им позволила физически да се транспортират до друга Вселена, като по този 
начин избегнали и смъртта и хранещите се със Съзнанието. За съжаление оцелелите 
влезли в тази Вселена по времето на цивилизацията Лира. Това е единственият начин, 
при който ДНК от друга Вселена физически се проявява в алтернативна Вселена, 
иначе няма физическа връзка. По този начин нашата Вселена станала замърсена.

Сатаната искал да създаде една Вселена модел за неговите вярвания. Той почти го 
направил в Старата Вселена, но Божествения План предотвратил амбициите на 
Сатаната. Създанията на Сатаната са средството за неговото унищожение. Целта му 
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била тотално да контролира всички физически Вселени и да ги изолира от Спасението. 
Тъй като Сатаната контролирал почти цялата Стара Вселена чрез негативните девет 
аспекта от Съзнанието на Бог, които той създал, важността на Спасението за тази 
Вселена както и за всички други е очевидна. Сатаната все още иска да контролира 
Съзнанието на всички същества, така че единствената връзка, която имат със 
Съзнанието на Бога е това, което той позволява.

Група паднали същества (паднали ангели, демони), които работили като дясната ръка 
на Сатаната, създали една цивилизация в тази Вселена като използвали ДНК-то от 
Старата Вселена. Те се превърнали в Дракони (студенокръвни влечуго-подобни), 
чиято цел била да създадат едно влияние на лявото полукълбо на мозъка и една 
опорна структура за замърсяването, което навлизало в тази Галактика. В центъра на 
Галактиката била цивилизацията Лира, която била границата между извънземната и 
физическата реалност. Лира била изцяло управлявана от дясното полукълбо, 
наподобявала на Христовото Съзнание, била етерна и много благородна. Лирианците 
(Lyraens) били най-развитата култура позната някога в тази Галактика. Тяхната сфера 
на влияние обхващала не само тази Галактика, но и много други в продължение на 
милиони години. В тяхното чисто състояние Лирианците не били с физически тела, а с 
такива направени от светлина. Тяхната първа колония на Земята била началото на 
първородната атлантска цивилизация, която била подобна на етерно-извънземна. 
Първият опит на Лирианците да заселят Земята включвал делфините и китовете 
(топлокръвни бозайници). Тъй като Лирианците нямали опорна точка какво 
представлявала негативността, те били лесно измамени от оцелелите от Старата 
Вселена, които били приети като братя в Христовото Съзнание. Накрая Лирианците 
осъзнали, че цивилизацията им била в опасност както от проникналите в нея оцелели 
от Старата Вселена, така и от Дракон. Те решили да създадат един баланс във 
физическа форма между тях самите и техните противници, с надеждата да 
предотвратят конфликт. Това било създаването на расата на амфибиите (хибрид от 
влечуго-подобно и бозайник). Това също бил един гигантски галактически, между-
галактически и между-вселенски експеримент. Расите на амфибиите били проектирани 
от Охалу (Оhalu) чрез Сирианците (sirians), за да бъдат един мост. Съветът на Охалу е 
извънземно-ангелска група, която има функцията на таберналъл (това, което обхваща 
и защитава) и действа като мост. Целта му е да обхване дупката между физическата 
реалност и истинската реалност. ТАЗИ КНИГА Е ЕДИН ОТ ТЕХНИТЕ ПРОЕКТИ. 
Председателят на Съвета на Охалу е ИСУС ХРИСТОС. Тъй като физическите 
същества не могат да се чифтосват с етерните, а всички оцелели от Старата Вселена 
били мъже, последните се възпроизвели чрез клониране. Появило се изкушение за 
извисените Лирианци да се въплътят във физически тела и това било началото на 
техния край. Постепенно все повече и повече Лирианци се спускали във физически 
тела, за да преживеят физическата реалност с физическо тяло вместо със светлинно. 
Самата идея за спускане във физическата реалност е едно изкушение, което е 
затваряне, заключване чрез ДНК-то и нуждата от Спасение. В отговор на това, 
извънземната група, която извършила функцията на Охалу изразила желание да 
спусне част от себе си, която да действа като мост или баланс за този погрешен 
модел. Групата станала позната като Сириус А.

Докато Лирианската империя западала, се развили фракции, тъй като ДНК била 
манипулирана и променена, за да послужи за необходимите среди, в които вече 
живеели светлинните същества. Били направени физически тела, които били 
пригодени за атмосферата и условията на различните планети, които обхващали 
Лирианската цивилизация. Тази галактическа цивилизация, която преди се състояла от 
обединени идентични същества, сега била съставена от същества с различни тела, 
което довела до различни раси. Сега те нямали избор освен да следват модела на 12-
те лъча, произлизащи от Съзнанието на Бога по този начин произвеждайки 12-те 
честоти или главните, коренни галактически раси. В същото време негативната страна 
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(расата на Драконите) се развила във влечуго-подобна и накрая в насекомо-подобна. 
Империята Дракон също имала колонии, направени по образец на империята от 
Старата Вселена. Тя колонизирала Земята като забила Луната, която е едно 
изкуствено средство, в орбита. Тяхната първа колония на Земята била позната като 
Лемурия. Двуполови и изключително физически, тези същества съществували рамо до 
рамо с етерно-извънземната атлантска цивилизация. Положителната страна на 
същата енергия се развила като вида на хората и на бозайниците.

В съответствие с погрешния мисловен модел на съществуване, смятайки се за 
специални и превъзходни, много от 12-те раси на тази Лирианска цивилизация 
въстанали една срещу друга, като всяка се опитвала да доминира. Това бил краят на 
тази цивилизация както е позната, който оставил 12-те групи уязвими за атака от силно 
обединените Дракон. Последвали много ужасни битки (гражданска война), които 
траели много векове и все още се водят. В опита си да създадат баланс, Сирианците 
дали технологии и на двете страни, за да ги поддържат равностойни. По този начин се 
стигнало до загубата на цел за Синанците (Sinans), тъй като те били изкушени да 
станат търговци и разпространители на технологии. Части от старата Лирианска 
цивилизация били погълнати от империята Дракон. Между тях били звездните 
системи: Ригел, Зета Ритикюли 1 и Зета Ритикюли 11, които оттогава са познати като 
конфедерацията Орион. Друга група се образувала, наречена Плеядианският съвет. 
Плеядианците били бегълци от първоначалната Лирейска звездна система. Плеядите 
са група от 7 звезди с 16 населени планети. Плеядианският съвет имал намерението 
да пресъздаде физическа версия на първоначалната Лирианска цивилизация, 
направена по образец на Старата Империя от Старата Вселена. Една група 
Плеядианци, която се противопоставяла на това, последвала своите извънземни 
прадеди до Земята. Te положили началото на това, което е познато като първата 
физическа атлантска империя или втория атлантски цикъл, познат като Атланите 
(atlans), първият цикъл представлявал една етерно-извънземна колония, съставена от 
първоначалната Лирианска цивилизация. Цялата тази дейност била своевременно 
забелязана от други групи от други галактики.

Никога до този момент в тази Вселена не се било получавало такова разделение 
между Лявото и Дясното. Свикан бил един конгрес или съвет в галактиката Андромеда 
(най-близката до Млечния път) на планета, наречена Хатона. Тази група, която била 
съставена от много цивилизации и групи, които били в непосредствена близост до 
Вселената, решила, че Слънчевата система на ръба на Млечния път ще бъде една 
експериментална зона с цел повторното изграждане на 12-те лъчи, които в този 
момент били 12-те коренни раси. Много от тези коренни раси се разклонили на под-
раси. Земята била запланувана да бъде ключова точка за Спасението на душата. 
Наблюдавано от едно Сирианско наблюдателно съоръжение на Марс, различни раси 
представляващи 12-те коренни раси както и онези, представляващи негативната 
страна щели да бъдат доведени на това място, за да преобразуват негативната страна 
и да отприщят позитивната страна от робството на ДНК. Като допълнение на 
генетичното програмиране, познато като Кундалини, което било създадено с цел 
Спасение, бил въведен и предмет, познат като Кристалния череп (отидете на секцията 
за Кристалния Череп на страница 45.; бел. прев.: очевидно става въпрос за някоя от 
книгите на автора).

Също така било въведено едно същество или модел или прототип, наречен 
Спасителят, който щял да покаже обратния път към истинската реалност.

Главната група от съвета на Хатона, позната като Крел, наблюдавала физическата 
ситуация в Млечния път. Тя била една от главните цивилизации от галактиката 
Андромеда. Съществата от Крел били светлинни и използвали физически тела когато 
било необходимо. Те били няколко групи, които се противопоставяли на колонизацията 



СТАТИИ ЗА                                                                                                                  ИЗВЪНЗЕМЕН РАЗУМ                                           

XNETBG.COM                                                                                                                                                                           2009100

на Земята. Една група, позната като Мардук си имала свой собствен план. Тя създала 
изкуствен свят, също познат като Мардук, изпълнен със същества, чиято цел била да 
прекосяват Галактиката като актуализират това, което смятали че е долнопробна 
генетика или животинска ДНК, за да създадат една нова раса. Съществата от Мардук, 
познати като Аббенаки (Abbenaki) не са против използването на робството. Тяхното 
транспортно средство било запратено към нашата Слънчева система със сила, която 
унищожила петата планета, която съществувала между Марс и Юпитер. Това обяснява 
защо на това място има астероиден колан. Сирианците спасили много от тази 
цивилизация преди разрушението й, като завели жителите й в подземията на Земята и 
на Марс. Мардук продължил по пътя си към Земята, като я чукнал по оста й, като по 
този начин причинил първия катаклизъм на Атлантида.

За да премахнат Атланите (Аtlans) и Драконите (Draco) от Земята, Нордиците (Nordics), 
които контролирали Плеядианския съвет се възползвали от ситуацията. Нордиците 
съвместно работещи с Аббенаките, създали една робска раса от генетиката на 
примати, която се развила до черната раса. В същото време последвали жестоки битки 
между съюзниците на Нордиците и Аббенаките срещу Драконите/Лемурийците. Когато 
Драконите осъзнали, че ще бъдат прогонени от Земята, те подготвили обширни 
подземни бази, които били поддържани в летаргия за бъдещи времена. Драконите 
също така създали същества, наречени Деросите (Deros), които били хибрид между 
хуманоиди и Дракони. Драконите си остават до ден днешен под земята докато не 
завърши времето на Откровението. Много от Драконите/Лемурийците избягали към 
Венера. Амфибианите (бел. пр. означава земноводни) били атакувани, тъй като били 
балансът между двете групи. Те запечатали голяма част от цивилизацията си в 
подземни помещения, пазени от делфините и китовете. Остатъкът от Амфибианите 
избягали към Тритон, който е луна на Нептун.

Конфедерацията Орион решила да създаде раса същества от хуманоидна генетика, 
която да наблюдава събитията на Земята вместо Дракон. Това са Сивите (Grays), 
високи от 90 до 120 см., имащи черно покритие около очите си, известни с това, че 
отвличат хора. Сивите са под контрола на Ригелианците (Rigelians), които работят 
директно за империята Дракон. Ригелианците някога са били част от Лирианската 
цивилизация и са били физически равностойни на високите русокоси или Нордиците. 
По време на инвазията на Драконите върху този сектор (гражданска война), планетата 
на Ригелианците била до такава степен бомбардирана и замърсена от ядрени 
отпадъци, че те се превърнали в една генетично и хормонално слаба раса, която 
оцелява, използвайки живият материал на другите. Междувременно оцелелите от 
петата планета се развили до цивилизацията на шумерите, използвайки помощта на 
Сирианците. В същото това време се развила третата атлантска империя, която била 
доста зла. Атлантската империя била разделена на две религии. Първата била 
наречена „Децата на Закона на Единствения”, а втората „Синовете н Белиал (Belial)”. 
Белиал бил бог на Драконите. Сирианците, Плеядианците и конфедерацията Орион 
тайно проникнали в цивилизацията на третата атлантска империя, като всички от тях 
оказвали тяхното си влияние и се конкурирали за доминация. В отговор на тази 
враждебност, много от населените вътрешни светове от тази Галактика се обединили 
и формирали Галактическата Федерация.

През последните две хилядолетия на третата атлантска цивилизация, били проведени 
ужасяващи генетични експерименти от атлантите и извънземните. Необходими били 
модели на роби в съзнанието на тези хора, тъй като те обичали технологиите и водели 
свободен живот. Създадени били същества отчасти хора, отчасти животно-насекоми, 
за да изпълняват различни задачи. Това било правено, тъй като е била достъпна една 
определено нечиста порода генетичен материал. По време на първоначалната 
колонизация на Земята, когато съществата от светлина се появили за пръв път, много 
се опитали да се въплътят в животински тела, за да имат преживявания на Земята. 
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Когато най-накрая се втвърдили във физическа форма, чрез проникването на 
атлантите, много от светлинните същества запазили животински характеристики в 
допълнение на тяхната хуманоидна форма. Същото се случило и с Лемурийците, 
чиято генетика включвала динозавърско/влечуго-подобна ДНК. Когато двете групи най-
накрая се слели в края на Лемурийската цивилизация, рептилоидният мозък станал 
централна характеристика в новия човешки прототип. Тук намира място и историята за 
Адам и Ева в райската градина. Ролята на Кундалини, представена от извиването на 
свилата се на кълбо змия (влечуго-подобно) е необходимо като метод да се преодолее 
ниската страна на съществуването.

По време на този период били създадени колонии на Земята от расите Арктур 
(Arcturus), Антарес (Antaries), Тау от Кит (Tau Ceti), Процион (Procyon), Сириус Б както и 
от няколко други. Също така било решено от Съвета на Хатона, че Мардук ще е 
отговорен за наблюдаването на новата раса, създадена от самия Съвет. Проблемът 
бил, че Мардук бил на една програмирана орбита през Галактиката, само преминаващ 
близо до Земята веднъж на 12 хиляди години. По време на периодите когато Мардук 
не е бил близо до този район, Съветът от Хатона наблюдавал създанията си чрез една 
извънземна раса, позната като Мечките (Bears), които били под директния контрол на 
Аббенаките. Последният път, когато Мардук преминал през Слънчевата Система, 
последните части от Атлантида потънали под морето. Атлантите до такава степен 
били злоупотребили с магнитното поле на Земята и толкова много били отслабили 
стабилността на земната ос, че нищо не можело да се направи, което да предотврати 
оста на Земята да се обърне. Мардук трябва да се завърне по график през 1998 
година. В резултат на смяната на оста на Земята, Атлантида ще се издигне. 
Символично потъването на Атлантида беше потапянето на дясното полукълбо на 
мозъка, оставящо лявото непроверено. Следващата смяна на оста ще издигне 
Атлантида над повърхността и всички записи ще бъдат разкрити включително и онези 
под Сфинкса и в Юкатан.

Последният път, когато потънала Атлантида, тамошните бежанци избягали до други 
нейни различни колонии по Земята. Някои побягнали към новообразувана земя, като 
например Северна Америка. Колонията в Египет (Кем) била ръководена от съществата 
от Сириус А. Колонията в северозападна Европа (келтите) била ръководена от 
съществата от Плеядите. Колонията в Северна Америка (индианците по източното 
крайбрежие) била ръководена от съществата от Процион. По време на периода на 
Сирианското влияние върху египетската цивилизация, е имало нужда от по-нататъшно 
генетично пречистване. Староеврейската раса била създадена от Сирианците като 
един по-нататъшен опит да се преодолее рептилоидния мозък и да се балансират 
дясното и лявото полукълбо. Символично староеврейската раса е една хипофизна 
жлеза, през която може да се издигне глобалното Кундалини чрез появата на едно 
лице с Христово Съзнание. ДНК е програмирана да бъде освободена на различни 
етапи докато това бъде постигнато. Освобождаването на децата на Израел от 
робството им в Египет, е символ на разделението на хипофизната жлеза от лявото 
полукълбо. Египет представлява егото. 12-те племена на Израел представляват 12-те 
честоти както те се отнасят до Земята и тяхното обединяване обратно при Източника. 
Хората сега живеят в това, което може да се нарече края на времето или последните 
етапи на програмирането на деветото завършване на Книгата на Откровението. Всички 
честоти се завръщат да вземат своето и с прочистването на техните честоти на 
Земята, те самите ще бъдат пречистени, което ще доведе до перфектността на 
илюзията за всеки от 12-те лъча и ще позволи завръщането на Съзнанието на Бог. За 
някои целта на ДНК ще бъде изпълнена, а за други ще е нужно още по-голямо 
страдание и лишаване от свобода.

ДНК представлявана от вериги символично се отнася за Сатаната и неговите ангели, 
затворени в бездната на физическата реалност. Тяхното ДНК ще бъде повторно 
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програмирано докато техният цикъл не бъде завършен. Извънземното ниво на 
съществуване има няколко експерименти и проекти в тази насока. Кодирането на ДНК 
изключително много ги интересува. По време на историята много хора са били 
премествани на други места във Вселената, за едно развитие в различна насока. 
Онези хора, които ще бъдат взети по време на този цикъл, наричат това „Екстазът”. 
Дори и в границите на Слънчевата Система съществуват лаборатории, съдържащи 
генетичен материал, който да бъде използван ако и когато се наложи за по-нататъшни 
експерименти. Сирианците имат подобни лаборатории на Марс, Драконите на Венера, 
амфибианите на Нептун и Тритон, Плядианците на луните на Юпитер, 
конфедерацията Орион на Луната и някои извънземни групи на луните на Сатурн. 
Много от луните в тази Слънчева Система не са природни обекти, а са огромни 
станции за наблюдение и лаборатории. Драконите вече вкарват кораб в Слънчевата 
Система, който ще бъде използван като една втора луна. Някои групи възнамеряват да 
спрат този кораб като разбият планетата Юпитер в него. Една последвала такава 
експлозия и химическа реакция би превърнала Юпитер във второ Слънце и по този 
начин би създала една Система с две Слънца. Ако това се случи, ефектът върху 
другите планети ще бъде опустошителен.

Превод: бат Загата
Редакция: Horus
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Холографска манипулация на 
действителността!    
Автор Alien   
26 November 2006

Холографските постановки са използвани на Земята за манипулиране и контрол на 
съзнанието и за превръщане на информацията в дезинформация - такава, която носи 
ограничено количество знания. Според нас тези, които използват холографски 
постановки, не винаги се стремят да донесат светлина, информация или извисяване на 
хората. Те имат задни мисли, макар че ги представят за светлина.

Холографските постановки изглеждат точно като триизмерната действителност. Те са 
създадени събития, произведени и внесени във вашата действителност, така че да 
изглеждат като част от едно продължително действие. Те се използват, за да влияят 
на съзнанието на наблюдаващите и са много трудни за разпознаване.

Тъй като вие сте общество с контролирана честота, способността на хората да 
създават технологии е ограничена. В едно общество с по-слаб контрол, което може да 
стигне по-далеч или има повече възможности за пътуване в космоса и по-голям обмен 
между системите, техническият прогрес е направо смайващ и извисяващ. Много 
придобивки и влияния извън тази планета са били премълчавани. Разбира се, 
планетата е получавала известно количество информация по най-различни начини и 
създадената в резултат на това техника е променяла значително начина на живот.

Една от промените в начина на живот, настъпила през този век, е появата на киното. 
Филмовата индустрия донесе на тази планета един съвсем нов начин за въздействие 
върху мисленето. Както на Земята има филмова индустрия, в космоса има такива, 
които имат холографска индустрия. Те правят холографски постановки - драми, които 
изглеждат съвсем като истински - и ги внасят чрез коридори във вашата 
действителност. Тъй като тези космически същества съществуват от стотици хиляди 
години, а честотите на човечеството са контролирани, не им е никак трудно да замажат 
очите на човешките същества.

Холографските изживявания, особено наблюденията на небето, са замислени така, че 
да влияят на голяма група от хора едновременно. Много, макар че не всички от 
наблюдаваните НЛО, са били холографски постановки. Имало е холографски 
постановки на един индивид, направени по най-различни начини и предавани 
едновременно в много различни култури. Ето защо много от религиозните системи на 
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Земята са подобни в различни краища на света, между които не е имало физически 
контакт.

Холографските постановки изглеждат точно като триизмерната действителност. Те са 
създадени събития, произведени и внесени във вашата действителност, така че да 
изглеждат като част от едно продължително действие. Те се използват, за да влияят 
на съзнанието на наблюдаващите и са много трудни за разпознаване. Ще натрупате 
много опит в следващите няколко години, когато в Близкия изток и други райони на 
тази планета много извънземна дейност ще се разпространи с пълна сила и ще бъде 
отразена в пресата. Някои от големите събития ще бъдат много истински, но някои от 
тях ще бъдат постановки, замислени така, че да тласнат съзнанието на хората към 
единен световен ред, за да бъдете контролирани.

Холографските постановки имат енергийни полета и могат да бъдат измерени 
радиестезично. Радиестезичните пръчки се движат по различен начин в тях, защото 
енергийните полета са нееднородни и вибрират с невероятна скорост. Можете да 
влезете в тях и да участвате в тях. Хората могат да бъдат част от тях и да се кълнат, 
че те са действителни. Но това са дирижирани събития, създадени, за да влияят върху 
съзнанието на хората. Холографските постановки не се създават за информация, те се 
правят за контрол. Те са просто една страна от съществуващата технология.

Действителностите могат да бъдат произведени и внесени точно като филми. 
Филмите, телевизията и така нататък са вашият начин да създавате действителности. 
Има други, много развити същества, които умело създават толкова "истински" 
действителности, че не можете да усетите разликата. Те са като лъчи. Точно както се 
прожектират светлинните лъчи в мрака, холографските постановки се прожектират 
през коридори. Необходима е огромна енергия, защото процесът включва сливане на 
измеренията. Тази технология не съществува в третото измерение, съществува в
други измерения, и се налага измеримо сливане.

Каква е разликата между измеренията? Защо едно измерение е важно за друго? 
Защото всяко измерение има много различен ритъм на вибриране или начин на 
движение на молекулите. За тези холографски постановки трябват места, където 
измеренията вече са се слели, защото те трябва да минат през другите измерения, за 
да влязат тук.

Човешките същества трябва да се научат да четат енергиите. Те трябва да се научат 
да използват нещо повече от обичайните сетива - очите, ушите, носа, устата и така 
нататък. Вече ви казахме, че очите, ушите, носът, устата и допира ви заблуждават за 
действителността. Те затварят действителността. Вие си мислите, че възприемате 
действителността чрез тези сетива, а всъщност те ограничават вашето възприемане 
на действителността. Учат ви от малки да разчитате на своите очи, уши, нос, уста и 
допир за окачествяването на изживяванията. Сега ще трябва да разчитате на други 
форми на сетивност за определянето на изживяванията. Една от формите, които сте 
отхвърлили е усещането. Усещането - вашият знаещ, интуитивен, психичен Аз - е било 
запушено от честотния контрол на тази планета и затова не сте могли да го откриете. 
Ако бяхте открили своите собствени знания и своя собствен начин за интуитивно 
досещане, можеше да не попаднете под контрол.

Откъде знаете кое се контролира и кое не? Част от вашият опит тук е да научите това -
да влезете за малко в горещата вода и да знаете кога да изскочите от нея. Дълбоко 
във вас има една увереност, която можете да откриете и да започнете да действате с 
нея. Това е увереност, която почита живота и почита най-вече вас самите като живота, 
който е във ваши ръце. Вие сте в свои ръце и ви е дадено да почитате своята 
светлина, своето тяло и своите изживявания с всички сили.
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Ще познавате холографските постановки чрез чувствата. Ще чувствате, че нещо не е 
както трябва в тях - нещо ще ви се струва намирисващо или странно. Когато във 
вашата действителност внасят холографски постановки, нещо не е наред. Като 
членове на Семейството на светлината вашите настройки и влакна няма да се 
чувстват добре, ако присъствате на холографска постановка, защото те се използват, 
за да ви контролират, а не да ви носят извисяване. Използват се за предизвикване на 
чувствата ви по определен начин, така че други да могат да се хранят от тях; 
използват се, за да ви доведат до едно определено ново ниво на функциониране.

Тези технологии ще бъдат прилагани по-често в следващото десетилетие. Затова 
казваме, че на човечеството му предстои драстично пробуждане що се отнася до 
истинската действителност. Границите на действителността са доста дълбоки.

Казахме за коридора в Близкия изток, че е измерна врата или вход към планетата за 
определени енергии, които търсят цивилизация. Не забравяйте, че когато напуснете 
една планетарна сфера и навлезете в космоса, щом преминете през определени пояси 
на съзнанието трябва да намерите съответния коридор, за да се върнете на планетата 
в точния период от време или времеви отрязък, който търсите. Така се заключват 
системите и това не позволява те да бъдат окупирани и превзети. Има коридори на 
Южноамериканския континент, Северноамериканския континент, в Азия, Китай и по 
цялото земно кълбо. Грамадният коридор, за който в момента говорим, е този в 
Близкия Изток. Той е огромен.

Много холографски постановки или драми са били внасяни през този коридор, за да се 
разстройват съзнанието и вярванията на населението. Тъй като този коридор е във 
време на криза, той е идеалният кандидат за холографски постановки и също така 
идеален за една система от вярвания, която да промени този хаотичен свят и да 
задейства всички същества в различни посоки. Вслушвайте се в центъра на чувствата 
си, когато подобни събития започнат да се случват на тази планета.

Близкият Изток е коридор, където се срещат много измерения и където същности от 
други измерения могат да дойдат на тази планета. Той е гореща точка. В последно 
време, в последните 40 или 50 хиляди години, много цивилизации са се появявали и 
много религиозни конфликти са започвали в Близкия Изток. Поради постоянното 
напрежение там холографските постановки се правят по-лесно, точно както филмите 
се продуцират по-лесно в Калифорния.

Една възможна холографска постановка в този коридор е пристигането на извънземни 
от космоса. Или завръщането на Христос. Или завръщането на някой бог, някой 
спасител или някаква причина всички да възприемат един и същ начин на мислене. 
Същевременно, според нас, този коридор не е от светлина. Пример за холографска 
постановка, внесена на Земята в миналото, за да промени хода на историята, е 
разпъването на Христос. Драмата, която се е разиграла и която историята е запазила 
до ваши дни не е действителността, която Исус е дошъл да изиграе. Една версия за 
живота на тази същност била обработена и направена под формата на холографски 
филм за развлечение, който след това бил внесен и разигран сякаш е истина.

Христос е идвал като сбор от същества в рамките на дълъг период от време. 
Историята, която сте чували е драматизирана, пазарна версия. Част от драмата за 
Христос, която сте изучавали, е холографска постановка. Възможно е също това, което 
ще откриете в бъдеще за Христос също да бъде холографска постановка. Така че 
внимавайте. Повечето хора биха казали, че богохулстваме и това са думи на 
Сатаната. Как можем да поставяме под въпрос написаното в Библията? Как можем да 
поставяме под въпрос всичките тези неща?  Просто защото всички те са казани и 
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извършени от самозваното духовенство. Те не са нищо повече. Използвали са ги, за да 
възстановят контрола върху енергията на тази планета.

Всъщност Исус Христос бил изпратен да разбие системата, член на Семейството на 
светлината, да донесе светлина през коридора в Близкия изток. Това отворило път за 
много да влязат и да посеят семената на една действителност, която да подготви 
съзнанието на човечеството за цикъла, който ще завърши някъде в следващите 20 
години, в зависимост от развоя на събитията. Исус дошъл не като една, а като няколко 
същности, и повлиял на хората в черния за човечеството час - час, в който човешките 
същества били готови да разберат своите тайнства. Едно от нещата, което не ви е 
представяно по особено достоверен начин, е, че Исус е бил добре приет. Енергията, 
която съществата в образа на Христос донесли на планетата била много добре 
приета.

Има няколко драми, свързани със същността Христос. От една страна има 
първоначална програма: плана групата от същества да дойде тук, да разпространи 
светлина или информация и да покаже на хората на какво е способно човешкото тяло. 
След това се появили съществата, които казали: "Какво ще направим по този въпрос? 
Този идва през нашия коридор, а ние искаме да имаме контрол над този коридор. Как 
ще успеем да използваме тази енергия? Това е вселена на свободна воля и ние 
можем да правим каквото си поискаме." И те създали холографската постановка за 
разпъването на Христос, за да създадат страх и чувства и да задействат съзнанието 
по начин, който изобщо не бил в първоначалните сметки. Това означава, че в една 
вселена на свободна воля, особено в района на коридорите, е възможно една група от 
богове да окупира историята на някой друг и да я представя в своя собствена версия. 
В самият момент това може би няма голям ефект, макар че с времето влиянието на 
холографската постановка постепенно се усеща.

Знаем, че това е вбесяващо за много от вас. Но това, което ние правим, споделяйки 
тази информация с вас, е да ви подтикнем да действате, да чувствате, да си спомните 
- а не да мислите толкова много. Това не е въпрос на логическо мислене, това е 
въпрос на чувства. Какво става с вашето тяло? Запитайте се: "Каква е моята 
самоличност? Как е възможно нейното съществуване? Какъв съм аз в нея?" Тогава ще 
започнете да освобождавате повече от това, което сте за себе си, и ще можете да си 
обясните много неща.

откъс от:  Барбара Марчиняк „Вестители на зората”
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Планета Х и „Йезуитският Филмов 
Материал” класифициран "SECRETUM 
OMEGA". Първи косвени потвърждения    
Автор stiver   
23 November 2006

След публикуването на спорните документи "MJ-12" и документите в Guardian от 
анонимно лице, вероятно за първи път в историята, един член на уфоложкото 
общество, италиански писател и изследовател на свободна практика, успява да 
провери достоверността на анонимния вътрешен човек, който тогава все още е 
работил за разузнаването и още не е бил уволняван или пенсиониран. Този 
мистериозен човек е отговорен за пускането на горепосочения секретен материал, бил 
е вътрешен човек във Ватиканската Разузнавателна Служба и действията му са били 
подкрепени от колеги му. Но преди всичко, нека да ви разкажа за този журналист на 
свободна практика – Кристофоро Барбато (Cristoforo Barbato).

Роден в Неапол през 1972 година, Барбато е независим НЛО изследовател. През 
последните 7 години той работи и пише за за няколко НЛО списания и научни издания 
в Италия, например в Notiziario UFO и Dossier Alieni. От много години Барбато е член 
на C.U.N. (Centro Ufologico Nazionale), главната италианска уфоложка асоциация. 
Освен това е сътрудничил в написването на две италиански енциклопедии за  НЛО, 
озаглавени UFO Dossier X, публикувана от Fabbri Edizioni и Stargate - Enigmi dal Cosmo, 
от Curcio Editore. Също така Барбато е участвал като говорител в национални НЛО 
конгреси, където е имал възможността да се среща с различни значими италиански и 
чуждестранни  НЛО изследователи, сред които и Полк. Филип Корсо, американски 
офицер в пенсия.

През годините, когато Барбато е бил главен редактор на няколко италиански списания 
в Рим, като Stargate, Extra Terrestrial и Stargate Magazine, той написва множество 
репортажи за Виденията на Фатима и за знаменитата „Трета тайна”. След 
публикуването на тези статии, през 2000 година, той получава няколко е-мейла от 
личност, която се представя за вътрешен човек във Ватикана. От тези е-мейли започва 
да се разнищва историята за едно предполагаемо Ватиканско Бюро за Разследване, 
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чийто код е S.I.V.: "Servizio Informazioni del Vaticano", което на италиански означава 
Ватикански Информационни Служби. Накратко – Ватикански Секретни Служби.

В началото Барбато се отнася много скептично и не разчита особено на този източник. 
След една година кореспонденция, през която вътрешният човек се разкрива пред 
него като член на S.I.V, принадлежащ на Йезуитския Орден и работещ за епархията в 
Рим, италианският изследовател настоява за среща като необходимо условие да се 
продължат контактите. Въпреки рисковете, Ватиканският служител приема условието. 
Предплагам, че той е разбирал необходимостта му, имайки пред вид колко 
озадачаващи са разкритията му. Две срещи се осъществяват на публично място в Рим, 
през 2001 г. След тях се изяснява поне самоличността на информатора. Той не е 
маниак на тема митове, той наистина е йезуит работещ за епархията. Разбира се, 
италианският журналист предпазва източника си, като отбягва да разпространява 
името му, тъй като много скоро разбира, че йезуитът знае всъщност много повече от 
това, което му е казал в е-мейлите. Освен това Ватиканският служител изпраща по 
пощата на Барбато видео-касета (показана за първи път на среща в Pescara, Италия, 
на 30 Април 2005 г.), съдържаща 2 минутен филм за наблюдения над планетоид в 
космическото пространство (предполагаемата десета планета, Планетата Х), 
приближаваща се към Слънчевата система. Видеото, което започва с въведение от 
класификацирани надписи е заснето от тайна космическа станция наречена "Siloe".  
Ватиканският информатор казал на Барбато, че космическата станция е екипирана със 
сложно устроена инфрачервена камера и двигател, задвижван от електромагнитни 
импулси, сглобена е в Зона 51 (Невада) и е изведена в орбита от летателен апарат от 
типа "Aurora", секретен свръхзвуков самолет. Космическата станция Siloe изпратила 
снимките на планетоида през октомври 1995 г. след като се е приближила максимално 
до границите на Слънчевата система (за по силен сигнал) до таен радио телескоп, 
скрит в неизползваема нефтена рафинерия в Аляска, изцяло контролирана от 
йезуитите на S.I.V. Радиотелескопът, добавил информаторът, е построен през 1990 г. 
за наблюдение на космически тела, приближаващи Слънчевата система.

Аз интервюирах Барбато за италианското двумесечно списание UFO Notiziario (НЛО 
Новини) бр, 62, Април-Май, 2006 г., където публикувах някои кадри от видеото и много 
интересно изображение (доставено с почти пълна сигурност от йезуита на Барбато) на 
фантома "Aurora", до днес отричан от американските служби, американски голям 
свръхзвуков самолет, способен да достигне скорост Mach 6. На фотографията, заснета 
от секретен сателит през 2002 г., може да се види целият самолет (черен триъгълник) 
напускащ земната атмосфера и навлизащ в космоса.

След конференцията в Pescara, Барбато разпространява публикация, според която 
йезуитската информация потвърждава също и историята за секретна среща, за 
първият контакт, състоял се по време на странното отсъствие на президента 
Айзенхауер през една февруарска вечер на 1954 г. По това време президентът е бил 
на почивка в Палм Спрингс, Калифорния. Официално, отсъствието му е оправдано с 
внезапно посещение при зъболекаря. Фактически, в събота вечер, секретарят на 
Айзенхауер обявява, че на президента била паднала пломба докато ядял пържено 
пиле и трябвало спешно да отиде при местния зъболекар. (източник: Michael Salla, 
PhD, http://www.exopolitics.org/Study-Paper-8.htm) Ето и извадка от публикацията на 
Барбато: "(...) срещата с извънземна делегация във военновъздушната база Мърок 
през Февруари 1954 г., в присъствието на президент Дуайт Айзенхауер и Джеймс 
Франсис МакИнтайър, епископ на Лос Анджелис. След това забележително събитие 
МакИнтайър отлетя за Рим да докладва всичко на Папа Пиус XII, който реши да 
създаде S.I.V с цел да събира всяка възможна частица информация за извънземни и 
как те взаимодействат с Американското Правителство. От тогава епископ МакИнтайър 
и Детройтският архиепископ Едуард Мууни станаха главните съ-координатори между 
САЩ и Ватикана. Забележително е това, че по-късно е имало директни лични срещи 
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между членове на S.I.V и нордическата раса на извънземни идващи от Плеядите. 
Предполага се, че тези извънземни са предупредили хората за друга извънземна раса 
която се е срещала с американците в калифорнийската пустиня. Тези срещи между 
S.I.V и извънземните са се състояли предимно на американска територия, но два пъти 
са се срещали и във Ватикана и по-точно във Ватиканските градини при Папската 
Академия на Науките, в присъствието на Папа Пиус XII. Моят йезуитски контакт 
потвърди пред мен и истинността на срещата между Джордж Адамски и Джон XXIII и 
разказа някои много интересни подробности за нея. Също така, той назова "Secretum 
Omega" най-високата степен на секретеност в S.I.V, еквивалентна на CTS (Cosmic Top 
Secret) на НАТО."

Друга подробна информация е представена на уеб-сайта на Барбато (www.secretum-
omega.com), където през Септември, миналата година италианският журналист 
публикува интервю с неговия информатор, състояло се през 2001 г. в Рим. Йезуитският 
член на S.I.V казал на Барбато, че на тайна среща във военновъздушната база Мърок, 
през 1954 г., военен оператор е заснел изключителния случай с „три военни камери (16 
мм), закрепени на различни места, заредени с цветна лента и работещи с пружинен 
механизъм – последното, по-скоро неудобно решение, защото е принуждавало 
операторите да сменят ролките на всеки 3 минути. Това било необходимо, защото в 
присъствието на извънземните и техния летателен апарат електрическите двигатели 
на по-големите кино-камери не работели. Заснели са 7 ролки от 30 метра, общо 20 
минути филмов материал.” Сред йезуитските разкрития две от тях са поразителни: за 
Планетата Х (Шумерската Нибиру) и за "Guardian Files", за които йезуитът му е 
признал, че са „драматична истина”, отделно от кадрите на E.B.E (извънземни 
биологически същества).

Разследванията на Барбато ме шокираха и като журналист ме възбудиха да започна 
разследвне по загадката "Secretum Omega". От 2005 г. до сега, в някои списания, 
уебсайтове и очерци намерих някои странични доказателства, които изглежда че 
доказват съществуването на S.I.V. и на най-висока им инстанция "Secretum Omega". 
Барбато преди мен е успял да открие най-важното и категорично от тези 
доказателства в историческо есе, книга, написана от Марк Аарънс и Джон Лофтъс 
наречена "Ratlines" (Стъпала на въжена стълба). Преди всичко, заради мълчанието на 
медиите, реших да кръстя видеото на Барбато „Йезуитският Филмов Материал”, за да 
привлека общественото внимание върху него. И най-накрая намерих забележително 
косвено потвърждение на показанията на Барбато. Д-р Стивън М. Гриър, в своята 
последна книга „Скрита Истина – Забранено Знание”  (Hidden Truth - Forbidden 
Knowledge) разкрива в глава 16 (част от нея са публикувани от списанието Nexus New 
Times, бр. 64, в рубриката "Twilight Zone", Окт.-Ноември 2006 г.), че през 1994 г. във 
Финикс, клуба Wrigley Mansion, по времето на среща, с някои разбунтували се 
вътрешни хора, един от тях е признал, че определени йезуити контролират технологии 
за НЛО информация и контакти с извънземни. Така се убедих, че обезпокоителните 
сведения изнесени от Барбато заслужават максималното ни внимание и че е особено 
важно да се разбере колко истина има в тях за пристигането на Планетата Х.

На снимките:

1. Планета Х
2. Близък план на обект заснет от дясната страна на Планета Х. Обектът е увеличен и 
му е добавен филтър.
3. Непознат летателен апарат, вероятно Аурора, напускащ земната атмосфера.
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Планета Х

Близък план на обект заснет от дясната страна на Планета Х. Обектът е увеличен и му 
е добавен филтър.

Непознат летателен апарат, вероятно Аурора, напускащ земната атмосфера.
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За летището в Денвър и това, което е под 
него...  
Автор Horus   
14 October 2006

Интервю с Алекс Кристофър ("Кутията на Пандора") за базата под летището в Денвър, 
тайното правителство, извънземните и NWO.

ЗА НОВОТО ЛЕТИЩЕ В ДЕНВЪР

Дейв Алън
Интервю с Алекс Кристофър

Легенда:
ДА: (Дейв Алън, Домакин)
AК: (Алекс Кристофър)
C: (Слушател)

ДА: Снощи разговаряхме за някои неща. Разговаряхме за летището в Денвър и за това 
какво наистина става там, както и за проекта “Монтоук” и за Ал Биелек, а после за 
някои неща от Кутията на Пандора.

АК: При целият символизъм на новото летище в Денвър, очевидно е, че е предвиден 
за “център за световен контрол”. На летището има много символи на “тайните 
общества”. Започнахме да ги проучваме, за да открием какво означават. Всичко е 
много плашещо. Един джентълмен на име Ал Биелек, който е участвал в някои доста 
необичайни правителствени проекти в миналото ми каза, че “областта Денвър е 
мястото, където ще бъде установен Западния Сектор на Новия Световен Ред в САЩ”. 
До мен достигат малки парченца информация, потвърждаващи тези неща. Първото, 
което привлече вниманието ми на летището, беше най-горният камък, на който имаше 
масонски символ. И така, аз наистина исках да отида на летището и да го видя, защото 
прецених, че е много необичаен. Най-горният камък, или паметната плоча на летище 
Денвър, носи Масонски символ. Цяла група от нас отиде на летището да изпрати наши 
приятели и видя - на юго-източната страна на терминала, която, между другото се 
нарича “Голямата зала” - онова, което масоните споменават като своя зала за срещи. 
И на това нещо пише “Нова Световна Въздушна Комисия”. Аз никога не съм чувала за 
това, а вие?
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ДА: Никога.

AК: Там има масонски символи и една много необичайна геометрична форма –
изобразява ръка, издигаща се от него, която се закривява под ъгъл 45 градуса. Има и 
нещо, което изглежда като клавиатура. Тази плоча е направена от гравиран гранит и 
неръждаема стомана и е много луксозна. Тази малка част в края на ръката е с 
неполиран дървен блок на нея. Джентълменът, който беше с мен по време на първото 
пътуване до летището, междувременно почина. Казват, че се е самоубил, но всичко 
друго ми казва, че това е невъзможно. Никой не може да върже на двоен възел 
катетър зад врата си и да се самоудуши. Просто не мисля, че това е възможно. 
Неговото име е Фил Шнайдер и той започна да вдига шум за всичко онова, което става 
в подземните бази, за чиито строеж е помагал много години. Той е работил в 
подземните бази в Зона 51 и Дулси, Ню Мексико, както и на няколко други места. 
Шнайдер ми каза, че тази приличаща на клавиатура област изглеждала като форма на 
техно-геометрията, която била с “извънземна насоченост” и че имала нещо общо със 
системата за “насочване”, каквото и да означава това, която функционирала като 
човешка стръв, която да отвежда корабите направо в “Голямата зала”. Там, където е 
тази плоча, има и твърде необичайни фрески на пода, масонски, водещи до “Черното 
Слънце” (Бележка на издателя: Според Ал Биелек, бащата на Шнайдер е бил капитан 
по време на нацисткия режим и е бил на кораба “Елдридж” през 1943 като медицинско 
лице), което произхожда от нацистката символика. “Тайните общества” обожават 
слънцето. Нацистите се прекланяли пред “Черното Слънце”, което води до идеята за 
Сатурн. Сатанизмът и Сатурн вървят ръка за ръка. (Забележка: “Черното Слънце” се 
отнася и за масивната черна дупка в центъра на нашата галактика. По отношение на 
“необичайните орнаменти на пода” някои твърдят, че базата в Хувър Дем, близо до 
Лас Вегас, недалеч от Зона 51, съдържа “странни инкрустации” от окултния и масонски 
зодиакален символизъм. Докладите твърдят, че тъй като скалите са били взривени, за 
да са направи място за язовира, са се натъкнали на огромни кухини. Възможно ли е те 
да имат връзка с подземната мрежа? Друг необичаен язовир е “Глен Кениън”, близо до 
Пейдж, Аризона, който може би тайно осигурява водноелектрическо захранване за 
базата, която, както се твърди, се намира под района и свързва базите “Дулси” и “Зона 
51” под земята. - Брантън). Освен това, на летището има и група стенописи, които са 
измежду най-гротескните неща, които някога сте виждали.

ДА: В хода на “Операция Пейпърклип”, нацистите бяха доведени в САЩ, за да бъдат 
оженени, сгодени и въведени на власт.

AК: Аз зная, че са тук, защото съм ги виждала (германците) заедно с американци, в по-
специалните райони на летището. Но тези рисунки са много обезпокояващи и много 
необичайни. Когато за пръв път се опитах да се свържа с художника им и да поговоря с 
него за тези стенописи, той ми каза, че са му били дадени насоки какво да нарисува на 
стенописите. Когато отидох в ателието му, поисках да видя насоките, които са му били 
дадени за това какво да нарисува на последните два стенописа, него внезапно го 
обхвана амнезия и каза, че разбира се, не са му давани никакви насоки. На мен и още 
двама души ни отне над осем месеца, докато разгадаем цялата символика, включена в 
тези стенописи. Оказа се, че някои от тях са “пускови” картини, съдържащи символите, 
предвидени да задействат хората с алтернативни персоналности, програмирани по 
програми, сходни с използваните по проекта MK-ULTRA, за да изпълняват 
специфичните задачи, за които са били обучавани във връзка с нещо, свързано със 
сатанинските ритуали и контрола над ума. Веднъж ми се обади една жена, която беше 
наистина обезпокоена във връзка с някаква информация. Тя ми разказа за много 
различни неща, които по-късно се оказаха пускови механизми по проект MK-ULTRA. 
Освен това, почти всеки аспект на тези стенописи съдържа символи, свързани с 
тайните общества. Когато разберете за какво се говори във всички тях, звучи доста 
плашещо. Стигате до “Споразумение относно биологичните различия”, до 
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премахването на определени раси по света и до контрола над ума... Те направо се 
набиват в очите ти още щом влезеш в летището. Повечето хора ги поглеждат и казват 
“какви ненормални картини, какво изобщо търсят на летището”?

ДА: Споменахте, че под летището има много етажи.

AК: Да.

ДА: Дали фактът, че всички тези подземни нива са там има нещо общо с това защо 
отне толкова дълго време, докато бъде отворено това летище?

АК: Джентълменът, с когото се бях свързала, Фил Шнайдер, каза, че последната 
година от строежа са свързвали подземната летищна система с дълбоката подземна 
база. Той ми каза, че има поне осем-етажна база отдолу и че под летището има 
подземен град с площ 4.5 кв. мили и база с площ 88.5 кв. мили. Крайно необичайно е 
да определят район от 50 кв. мили, върху повърхността на който да разположат 
летище в средата на нищото, освен ако наистина не са планирали да го използват по-
късно за нещо много необичайно. До това летище има дълга 10-мили 4-лентова 
магистрала, но между Денвър и летището няма абсолютно нищо. Няма даже 
бензиностанция – поне през септември 1995 беше така. Хората в Денвър са наистина 
обезпокоени от факта, че нещата с това летище се развиха така. Имаше един човек, 
който написа книга, в която направи изявлението, че техния екип притежава копие от 
аудиолента, на която длъжностно лице от град Денвър разговаря с хора от ЦРУ и че на 
това лице са му били платени 1.5 милиона долара, за да позволи “летището” да бъде 
построено, независимо какво ще коства това. Изглежда, че наистина е имало доста по-
голям интерес от страна на длъжностните лица в Денвър това летище да се построи. 
Те планират да го използват за нещо различно от приземяване на самолети.

ДА: Значи, този човек ви отведе долу, за да хвърлите поглед под земята?

AК: Аз бях поканена да участвам в пътуването. Имах приятел, който направо ни отведе 
долу, в активната зона под земята. Там долу е много интересно. Местата за багажното 
отделение са много необичайни. Цялото остаряло багажно оборудване, което не 
работи добре, не изглежда много по-различно от това, с което се работи днес.

ДА: Споменаваше, че има огромни бетонни коридори с пожарогасителни съоръжения 
по продължение на целия таван. Какво търсят те в бетонен бункер? (Предполага се, че 
бетона няма да се подпали, ако избухне пожар, затова е възможно да са предвидени 
за впръскване на нещо друго, освен “вода” през тях, щом са разположени по 
продължение на целия таван? – Брантън).

AК: Същият въпрос зададохме и ние. Тези шахти са огромни и са от двете страни на 
линията. И така, там има две огромни шахти, достатъчно големи, за да поберат 
магистрала с две платна. Има много МАЛКО отвори водещи навътре и навън от 
линията, но на изхода на тази 50 кв. мили площ има огромна стоманена врата, през 
която лесно би влязъл огромен камион. Може да се използва за почти всичко, но 
онова, което е толкова необичайно в случая е, че на ВСЕКИ ПЕТ ИЛИ ШЕСТ ФУТА от 
тавана, по цялата му ширина, има по една тръба с четири-пет впръскващи глави. Така 
е по ЦЯЛАТА дължина на съоръжението, “което сигурно е около миля”. Има две такива 
шахти, а аз получих снимка по пощата, правена от някой, който е бил на платформата 
на вагона. На снимката като че ли се виждаха нещо като призрачни фигури. Това беше 
майка с бебе, увито в одеало. Докато бях долу в тази бетонна шахта и двата пъти ми 
се гадеше. Там отдолу има някакви много необичайни вибрации (от други “времеви 
измерения”? – Брантън). Тунелната шахта през която влиза влака може би прави 
връзка с подземен тунел постъпващ от петте сгради, които бяха построени и заровени. 
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Когато започна строителството, вече съществуваше тунел с диаметър 40 фута. Имам 
предвид онези пет сгради, които построиха преди три и половина години, а после 
внезапно казаха “У-упс, тези са на погрешното място” – и ги затвориха, заедно с една 
много съвременна писта, която сега лежи заровена под около 4 инча кал. Изглежда 
направо ненормално, някой да построи съвременен високотехнологичен строителен 
комплекс с взаимносвързващи се тунели плюс един тунел, отиващ назад към 
подземния тунел при пресечката, а след това да заяви, че я е построил на “погрешното 
място” и да я покрие с пръст. Не вярвам да има толкова глупави хора.

ДА: Разбира се, че няма. Проекти като този са стратегически планирани и не минават 
просто така.

AК: Някои от тези пет сгради са с височина 150 фута. Има една висока 78 фута и една 
– 126 фута. Всичките са в този обхват. От този комплекс тръгва шахта, която стига до 
пресечка “С”. Когато започнаха този проект, както казах, имаше и шахта с диаметър 40 
фута, която идваше от място извън границите, до които работеше персонала. Тя си 
беше там, когато проекта започна. И всички, които работеха по тези проекти... имаше 
пет различни предприемача и никой от хората включени в тези екипи по договора не 
взаимодействаше с тези от другите. Когато проекта беше завършен, всички бяха 
освободени и отпратени.

ДА: А някой би си помислил, че при правенето на масивна конструкция тайната не 
може да се запази.

AК: Смятам, че много хора са видели неща, които са ги обезпокоили твърде много, но 
не биха говорили за това. Интервюирах няколко от бившите служители работили на 
този строеж, който беше заровен, но те се страхуват да говорят. Казват, че всеки е 
нервен, когато го питаш за тези неща и са решили да разкрият някои от тайните които 
знаят, но не искат да се знае кои са. Мога да ви кажа, че това е едно много необичайно 
и призрачно място и че ако си чувствителен, започва да ти се гади още докато 
навлизаш в района на летището. Особено когато слезеш под земята. Ставаш много 
нервен и започва да ти се гади. Освен това, в района става и огромно течение.
ДА: Откъде идва то?

AК: Мисля, че идва от някакъв вид подземна електрическа система, защото там, 
където бяхме, нямаше електропроводи и цялото място просто гъмжи от тази свободна 
енергия, която се носи наоколо. Много необичайно. Освен това, в подземията има 
области, които са оградени с мрежи с остри шипове обърнати навътре, поставени 
сякаш за да предпазват от хората отвътре, а не от тези отвън. Всички тези площи са 
там, акри от тях, а никоя не се използва активно. Има много терасовидни отрязъци, 
които се спускат надолу. В един участък, особено, е забранено влизането без 
биологично предпазващ костюм. Казват, че в този участък имало някакъв вид 
“неидентифицирани биологични гъбички”, който поразявал дробовете на хората.

ДА: Хмм. Някакъв начин да прикрият нещо, което е в този участък ли?

AК: Ние смятаме, че районът води до по-дълбоки нива от подземията на летището, но 
е обграден с телена мрежа и там не може да се проникне. Според нас, това е 
участъкът, който слиза около шест нива под ниво четири. В него е проникнал един от 
електротехниците - той се натъкнал там на много странни неща, но сега отказва да 
говори за това.

ДА: Наистина странно.
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AК: Освен това, на летището има нещо, което изглежда като охлаждащите кули на 
миниатюрен ядрен реактор и аз не разбирам защо тези кули са там. Когато хората 
попитаха, отговорът беше, че те са част от системата за проветряване и изсмукване. 
Вентилация и изсмукване откъде?

ДА: За какво смятате, че служи?

AК: Мисля, че всичко това е свързано с дълбоките подземия.

ДА: Казват, че това място изглежда като някаква подземна зона за задържане... нещо 
като кошара...  място, което може да побере хиляди хора. Вратите, телените мрежи...

AК: Превозните средства за транспортиране на багаж се движат по магистрала с две 
платна, а покрай тази магистрала има преградени с мрежи места, които биха могли да 
бъдат използвани като места за задържане. Не разбирам защо са построили всичко 
това именно по този начин, освен ако в бъдеще планират да ги използват за нещо 
подобно.

ДА: За какво би могло да служи всичко това?

AК: Ако Фил е прав и всичко това се свързва с дълбоката подземна база, чиито 
планове са му били предложени през 1979 и това, което този друг човек ми КАЗА в 
личен разговор е, че в тези дълбоки подземни бази, използвани от извънземни има 
много РОБСКА РАБОТНА СИЛА и че голяма част от тази робска работна сила са деца. 
ТОЙ КАЗА, че когато децата достигнат точката, в която не могат да работят повече, 
биват убивани на място и консумирани.

ДА: Консумирани от кого?

AК: Извънземни. Повтарям, това не е моя информация, а от един човек, който си даде 
живота, за да види тази информация бял свят. Той е работил там близо 20 години и 
знаеше всичко, което става там.

ДА: Хммм. Кого ядат тези извънземни?

AК: Те обичат малки човешки деца, не замърсени, както са възрастните. Има един 
джентълмен, който твърди, че в тази страна има невероятно много откраднати деца.
ДА: Над 200,000 всяка година.

AК: И че тези деца са основното предястие.

(Забележка: Мнозина ще прочетат това и ще се присмеят, невярвайки на подобни 
твърдения. В това няма нищо лошо и даже самия Фил Шнайдер ни съветва да си 
сложим “скептик-лата”, когато проучваме твърдения от този род и винаги да търсим 
някакво потвърждение. Затова аз предлагам Конгресът да заобиколи 
ИЗПЪЛНИТЕЛНИЯ клон на правителството – което ни е продало на Тайните служби-
Промишления Комплекс, един клон, който първоначално е бил предвиден от 
основателите на Републиката, за да бъдат “слуги” на КОНГРЕСА, СЕНАТА и НАРОДА 
– и да предприеме пълно мащабно разследване на тази и на другите подземни бази, 
дори ако за тази цел е необходима военна мобилизация на Конгреса. Като повод за 
такова разследване могат да послужат твърденията за неетично използване на парите 
на американските данъкоплатци, за нарушения на Федералните Медицински 
Разпоредби по отношение на генетичните изследвания, неплащането на данъци за 
подземните съоръжения, използвани от неизбирани чрез избори длъжностни лица, за 
приютяването в тях на “незаконно пребиваващи” извънземни, за подкупи и национална 
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измяна, за незаконно отглеждане на добитък – по отношение на базите в Дулси и 
другите, за евентуално отвличане на деца, за нарушаването на човешките права на 
деца, и т.н…. - Брантън).

ДА: Колко драконианци има там долу?

AК: Чувах цифрата 150,000 само за района на Ню Йорк.

ДА: Отдолу под Ню Йорк ли?

AК: Да. В някаква подземна база там.

ДА: Интересно. Вие сте виждали снимки на тези неща, така ли?

AК: Виждала съм ги лице в лице.

ДА: Наистина ли?

AК: Да. От информация, издадена ми от група или екип, който също работи в тези 
подземни бази, които се опитват да изнесат тази информация навън и които обичат 
тази страна зная, че ПОД КРАКАТА НИ СЕ ВОДИ ВОЙНА, КАКТО И НАД ГЛАВИТЕ НИ 
– война, за която публиката не знае нищо. Тя е между тези ИЗВЪНЗЕМНИ сили и 
ХОРА, които се опитват да се борят с тях.

ДА: Какви други видове сте виждали?

AК: Тези, които съм виждала, са сивите с големите очи и Влечугоподобните.

ДА: Как изглеждат тези влечугоподобни?

AК: Има три различни вида.

ДА: Можете ли да ни кажете как стана така, че установихте контакт с тях?

AК: Когато живеех във Флорида, в град Панама, районът гъмжеше от странни събития. 
Имах съседи, които наблюдаваха НЛО и събираха информация за тях. Една нощ към 
2:30, съседът ми ме повика и беше напълно обезумял – искаше да отида там. Отидох 
тичешком до предната им врата и тя и приятелят й, който е пилот в гражданската 
авиация, бяха в хола, изплашени до смърт. Погледнах към нея, очите й бяха обърнати 
към главата - губеше съзнание и се свличаше надолу по стената. Приятелят й се 
опитваше да ми каже какво е станало и усещах тази невероятна енергия, която сякаш 
щеше да проникне през главата ми. Затова ги издърпах навън, където останахме 
известно време и поговорихме...

ДА: Някои биха казали, че това е случай на обсебване от демони...

AК: О, не. В стаята имаше радиация. На следващия ден растенията, които имаше тя, 
увехнаха. В тази стая беше съсредоточено масивно количество енергия. След като 
беше изминал около час, обсъдихме станалото и решихме да влезем отново в къщата. 
И двамата били в леглото и били измъкнати от него през нощта. Спомняха си само 
блясък на светлина в лицето и, че са изплашени до смърт. Но когато се върнахме в 
къщата забелязах, че на бузата си той имаше отпечатък от малка длан и от пръсти, 
които трябва да са били дълги десет инча, със следи от нокти по края, прогорени на 
бузите му. На следващия ден мястото беше толкова подуто, че той не можеше да го 
докосне. Заснех на видео тези белези. Отпечатъците бяха от някой, който се беше 
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навел зад него и го беше измъкнал от леглото. Те правели любов и някой го повдигнал 
от нея и оставил тези изгаряния там. Накрая ги успокоих достатъчно, за да се прибера 
в къщи. Прибрах се и си легнах. Следващото нещо, което осъзнах беше, че се 
събуждам и че това “нещо” стои над леглото ми. Съществото имаше “обгръщащи” 
жълти очи със зеници като на змия и заострени уши и усмивка, която обхващаше 
лицето. Носеше сребрист костюм и страхотно ме изплаши. Завих се презглава със 
завивките и започнах да пищя... Виждала съм този вид същества повече от веднъж

ДА: Какво друго можете да ни кажете за това същество?

AК: Имаше закривен нос и изглеждаше като хуманоид, с изключение на очите и на тази 
сивкава усмивка. По-късно пред 1991, работех в сграда в един голям град и си бях 
взела почивка към 6:00 – следващия момент в който се опомних, беше 10:30 през 
нощта, а ми се струваше, че съм направила кратко прекъсване. Започнах да си 
спомням, че бях взета на борда на кораб, преминавайки през четирите етажа на 
сградата с офиса и през покрива. Там, на кораба, се натъкнах на “ГЕРМАНЦИ” И 
“АМЕРИКАНЦИ” РАБОТЕЩИ ЗАЕДНО, както и на ИЗВЪНЗЕМНИ СИВИ, а после бях 
отведена в някакво друго съоръжение и там отново видях ВЛЕЧУГОПОДОБНИ... тези, 
които аз наричам “бебетата на Годзила”, които имат къси зъби и жълти полегати очи и 
които изглеждат като ВЕЛОСИ-РАПТОР.

ДА: Защо тези създания са спрели избора си на вас?

AК: Открих един общ знаменател при отвличанията, той се повтаряше отново и отново. 
Занимавах се с много хора, които са били отвличани и общ фактор изглеждаше 
кръвната линия – това е кръвната линия, която се връща назад към древните 
индианци, или към местните американци.

ДА: Тези хора генетичен материал ли търсят?

AК: Не зная дали това е древна кръвна линия, която искат да опитат и спрат, или нещо 
друго. Зная, че ми бяха задавани някакви въпроси, например как правя някои от 
психичните неща, които правех по това време. Но крайно необичайно е някой да 
мисли, че е бил отвличан и да не се окаже, че има някъде древна индианска кръвна 
линия.

ДА: Какво се случи след това преживяване? Кога друг път сте виждали извънземни?

AК: В това съоръжение видях Сивите с бадемовите очи, но това, което ми се наби в 
ума, бяха съществата, които изглеждат като влечуги, или велоси-раптори. Те са най-
жестоките същества, които можете да си представите и дори миришат противно. 
Имаше две много необичайни места там, на които ме отведоха, които изглеждаха като 
камера за дълбоко замразяване, там тези неща бяха в хибернационни тръби и това е 
приблизително всичко, което си спомням, освен, че видях някакви черни хеликоптери и 
малки дискообразни летателни средства. На това място паметта ми е като отрязана и 
не мога да си спомня нищо друго. Разберете, хора, те са наистина там!

ДА: Да включим телефонната линия, за да могат да се обадят някои слушатели и, да 
поговорим за Ал Биелек и за някои от нещата, за които сте говорили с него. Съгласна 
ли сте?

AК: Разбира се.

С: На тези кораби, където имаше германци и американци, те носеха ли на униформите 
си някакви отличителни знаци?
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AК: Да, носеха. Беше ми казано, че организацията се нарича “Черното Общество” 
(възможно “Черните Монаси” от NSA, които взаимодействат пряко с извънземните? –
Брантън); от хора, за които се предполага, че знаят. Син триъгълник с черен дракон с 
червени очи, поместен в кръг. Беше много необичайно. Има една жена, която написа 
книга за среща, която е имала във Форт Уолдън. Срещнах се с нея преди няколко 
години и си говорихме за това, което е видяла. Тя също споменаваше за триъгълен 
отличителен знак. И тя и аз седнахме и нарисувахме каквото сме видели. 
(Забележка: Символи на крилата змия са били забелязвани от няколко отвлечени, 
включително от полицая Хърбърт Шърмър, който докладва за отличителните знаци по 
униформите на сивите с очи като на влечугоподобни, които са го отвлекли. – Брантън).

В книгата “Космическият Конфликт”, авторът говори за наличието на древен град, 
открит от Германците преди Втората Световна Война и за техните усилия да съживят 
няколко замразени хора, които са намерили в този подземен град и за това, че 
истинските хора не можели да бъдат съживени, а тези, които можели да бъдат 
съживени, били всъщност влечугоподобни, направили се на хора и че 
влечугоподобните имат способността да си променят формата и да създават (лазерно) 
холографско изображение така, че когато погледнеш към тях, виждаш човек, но онова, 
което се намира под това изображение, не е човек. То е като показаното във филма 
“Те са сред нас” “дежа ву”. (Забележка: Един отдавнашен бюлетин, наречен 
КРИСТАЛНАТА ТОПКА, публикува информация на тази тема, в която се казваше, че по 
време на едно проучване на паднал метеор в Сибир се открил погребан град, където 
открили замразените тела на двама души, които НЕ можели да бъдат съживени, както 
и телата на приличащи на хора влечугоподобни – които БИЛИ съживени. Според 
твърденията, влечугоподобните се възвърнали към живот и убили съветските учени и 
посредством някакъв вид психическа осмоза, асимилирали техните спомени и 
характеристики чрез някакъв процес, свързан с промяната на формата на молекулите. 
Джон Карпентър, който режисира филма “Те са сред нас” (“THEY LIVE”), режисира 
също така и филм наречен “НЕЩОТО” (“THE THING”), третиращ подобна тема. След 
това, извънземните “мошеници” извикват подкрепления, излизат още учени и биват 
“подменени” и така те предполагаемо са връщат в Русия и започват да проникват в 
Комунистическото правителство. Макар, че подобни твърдения могат да звучат 
абсурдно, все пак е интересно колко многобройни са “абсурдните” твърдения от този 
род, съдържащи еднакви “влечугоподобни” теми. В добавка към инстинктивният и 
всеобщ страх у хората от нещата, които са “влечугоподобни”, възможно ли е тази 
непрекъснато срещаща се тема да е повече от съвпадение? - Брантън). Кати 
О`Брайън, която написа “Транс-формацията на Америка” разкри, че Джордж Буш 
(старши) е проектирал холограма, че той всъщност е влечугоподобен... наистина 
странно нещо, но ако тази технология, която те притежават съществува, защо да не е 
възможно една цяла раса да направи нещо подобно... тези “хора”, които работят с 
нашето правителство?

C: Аз вярвам в това, но вярвам, че това са демони, които се проявяват като 
извънземни същества и че това се прави от много дълго време...

ДА: Демони? Какво са демоните?

C: Паднали ангели.

ДА: Във всеки случай, влечугоподобните изглеждат по този начин. Всички древни 
писания на планетата споменават за крилати змии (или в случая с Юдео-
Християнските писания, като Битие глава 3 и Откровение глава 12, змиеподобните 
същества или са обладани от “демони”, или са такива, чрез които демоните са в 
състояние да, или на които се позволява да се “инкарнират”. - Брантън).
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AК: Тези хора, които са направили всички проучвания и са част от подземното 
правителство казват, че хората на тази планета са водили война с тези 
влечугоподобни извънземни от хиляди години. В някакъв момент, нещата на планетата 
станали толкова горещи, както сега, че извънземните взели това холографско 
изображение и проникнали сред човешката раса, за да я завземат отвътре и подкопаят 
основите й, точно както Новият Световен Ред прави сега. Казват, че същото нещо се е 
случило с цивилизацията на и Земята преди и че още тогава хората са притежавали 
способността за междупланетно пътуване и че да пребивават тук заедно с 
влечугоподобните било толкова зле, че се наложило да заминат... Казват и това, че 
съществата, които изглеждат като хора, които посещават планетата сега, и които се 
опитват да ни информират какво става и да ни напътстват, са всъщност НАШИТЕ 
ПРЕДЦИ, КОИТО ТОГАВА СА ИЗБЯГАЛИ ОТ ЗЕМЯТА, когато тя е била под властта на 
влечугоподобните.

ДА: Какво мислите за кръговете в нивите?

AК: O, кръговете в нивите, които са истински, са вид геометричен език съдържащ 
информация. Казват, че много кръгове се появяват в САЩ и че правителството крие 
информацията (или разваля кръговете, преди обществеността да може да ги намери, 
както твърдят други - Брантън) за тяхната поява.

ДА: Същото е и в Канада и Австралия.

C: Изглежда сякаш зачестяват.

AК: Нещата ескалират с невероятна скорост. Мисля, че чрез всичките тези филми в 
медиите те се опитват да смекчат нещата, които в даден момент смятат да ни 
разкрият.

C: Значи, само след някакви си години, планират да оповестят това официално и да 
отведат хората на това летище?

AК: Вижте, Рейгън е заявявал повече от веднъж, че единственото нещо, което може да 
накара хората да се обединят, е някакъв вид “външна сила”.

ДА: Точно така беше, аз си спомням – той повтори това няколко пъти.

AК: Скоро ходих в Южна Флорида и там интервюирах човек, който прави проучвания от 
30 години - той разполагаше с информацията, която имах и аз относно факта, че 
нашето правителство разполага с дискообразни летателни обекти още от 1920 година 
и че през 1952 година са разполагали с над 500 такива, скрити в подземните бази. Ако 
са ги имали през 1952, като се има предвид, че темповете на нарастване на военната 
технология са с 44 години за всяка изминала година, какво си мислите, че притежават 
сега – 44 години по-късно, след като технологиите са напреднали с еквивалента на 
1,936 години?

C: Преди около 2-3 месеца се срещнах с човек, когото познавам от години – един от 
роднините му беше починал току-що – заговорихме на тези теми и той ми каза, че 
работи в подземна военна база в Колорадо. Попитах го какво прави там и той ми каза, 
че ако ми разкаже, ще трябва да ме убие. Казах му, че не искам да знам. Направо бях 
шокиран и просто не знаех какво да си мисля, а след това чух вашето предаване. 
Искам да знам какво мислят нашите гости за доклада, който нашето правителство 
направи за Желязната планина през 1960 година и дали това се връзва с 
информациите, че нацистите и американците (ЦРУ) работят заедно. Това би обяснило 
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и видението на Джордж Вашингтон за това, че тази страна бива завладяна от изток от 
чужда сила и когато вече е изгубена всякаква надежда, ангелите на Бог слизат и 
нацията бива спасена. Никога не съм можел да разбера защо ангелите на Бог ще 
слизат долу и ще се сражават с хората, за да спасят една толкова малка страна, 
каквато е била тази страна преди 200 години, но в настоящия контекст изглежда, че 
има някакво обяснение на всичко това.

AК: Да, доклада за Желязната планина. Този, който твърди, че е негов автор сега 
казва, че е било само шега, затова мисля, че тогава е изтекла някаква част от 
информацията, която се стараят да прикрият. Всичко посочено в този доклад сега се 
случва до най-големи подробности.

C: Тези влечугоподобни кървят ли, ако бъдат простреляни?

ДА: Някой убивал ли е влечугоподобно?

AК: Фил Шнайдер е убивал. Той е убил няколко от тях. Когато е работел по 
пробиването на някакви тунели в базата Дулси, се е спуснал надолу по някаква шахта 
и се е озовал в гнездото им. Там вътре били той и няколко души от неговия екип, 
дошли някои и от Делта Форс. Имало престрелка с тези извънземни и той убил двама 
от тях, преди тя да приключи и да го прострелят с някакъв вид лазерно оръжие. Той 
повдигаше ризата си и ми показваше къде са направили дупка в гръдния му кош с това 
оръжие, каквото и да е било то.

ДА: Значи, те могат да бъдат убивани?

AК: Да - ако успееш, умират както всеки друг. Те се състоят от твърди вещества, също 
като нас.

C: Интересното е, че висшите служители в администрацията на Клинтън, например 
Сиснерос, бяха дълбоко свързани с изграждането на това летище. Също и Пат 
Шрьодер. Внезапно, тя напуска офиса. Сякаш много от хората, които са имали връзка 
с летището, напускат града. Има и един човек на име Родни Ститч, който пише за 
масова корупция в района на Денвър. Дали това има връзка с онова, за което говорим?

AК: Той е човека, който написа книгата “Измамването на Америка”. Той каза, че 
разполагат със запис на агент на ЦРУ, който плаща на кмета на Денвър, за да бъде 
построено летището. Има толкова много корупция. Те просто продават населението на 
Америка. Някои от нашите хора пък продават останалата част от населението за парче 
злато.

ДА: Кажете нещо за Ал Биелек и за начина, по който онова, което твърди той, се 
свързва с всичко това?

AК: Срещнах се с Ал преди около година.

ДА: Кой е Ал Биелек?

AК: Той твърди, че е един от онези, които са скочили от борда на кораба “Елдридж”, 
когато той е бил в хиперпространството по време на “Експеримента Филаделфия”. 
Всъщност, той е пътувал напред във времето и е питал хората, които е срещнал какво 
е станало в бъдещето. По онова време му е била дадена информация за Новия 
Световен Ред и за това, че Денвър е мястото на Западния Сектор на Новия Световен 
Ред и че Атланта е контролния център на Източния Сектор. Възможно ли е фактът, че 
олимпийските игри са в Атланта, да е част от сценария? Всички магистрали на Атланта 
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са оборудвани с камери за наблюдение точно като тези, които видяхме в подземията 
на летището в Денвър. Мониторите са навсякъде по междущатската магистрала и по 
много от улиците на Атланта. Миналата седмица говорих с човек, който работи по 
проекта за Олимпийските игри във връзка с олимпийския стадион и той ми каза, че се 
осигуряват срещу евентуални терористични нападения. Дали те знаят нещо, което ние 
не знаем?

(Забележка: Що се отнася до това дали Денвър ще е центъра на Новия Световен Ред 
за контрол на запада, трябва да си дадем сметка, че бъдещето не е изцяло 
ФИКСИРАНО. То ПОДЛЕЖИ на промени. Според контактьорите, съществуват 
различни “паралелни реалности”. Три-измерната, или реалността от третата плътност, 
е “основата” върху която съществуват всички други. Други реалности съществуват в 
четвъртата, петата и другите “плътности”, където обектите и събитията са някак “по-
течни”, отколкото в триизмерната реалност. Мнозина, които твърдят, че са пътували 
във времето казват, че са били някак извън-фаза с хората в другите времеви зони. Те 
са можели да ги наблюдават и все пак са били “невидими”, или в състояние извън 
фаза, което по принцип им е пречело да се “намесват” до степен да променят три-
измерни минали събития. Други, включени в проекта “Монтоук”, например, казват, че 
“бъдещетата”, които са наблюдавали, са били като квази-реалност или полу-
призрачни, сякаш “бъдещата” реалност е като мокра глина, която още не е изсъхнала и 
не се е втвърдила в твърда като БЕТОН реалност. Ако случаят е такъв, тогава Денвър 
НЕ непременно ще е такъв контролен център макар, че “мисъл-формите”, или това, 
което бихме могли да наречем “шаблони на реалността” НАИСТИНА СА вече 
изградени от тайното правителство и са в процес на “втвърдяване”, докато бъдещето 
се приближава. При все това, ВСЯКА мисъл-форма може да бъде разрушена и 
заменена, ПРЕДИ да се втвърди в триизмерната, подобна на бетон реалност. Тези, 
които живеят в трето измерение, имат СИЛАТА да определят изхода от събитията 
посредством своята връзка с вечното СЕГА, точно както една голяма река има 
приоритет пред по-малките притоци при определянето на речното легло. Затова, 
когато живеем във вечното СЕГА, което непрекъснато е в процес на превръщане от 
състояние на ТЕЧНА мисъл-форма в твърд като БЕТОН материал. Веднъж “фиксирано 
и установено”, събитието не може да бъде променяно. Но ако има макар и 
незначителна податливост, останала в събитието, тогава това събитие потенциално 
може да бъде променено... за добро или зло. - Брантън).

ДА: Може би ще направят и друга грешка. Имаме слушател на телефона.

C: Бих искал да ви благодаря за информацията, която изнасяте. Колкото и невероятна 
да е тя за слушателската аудитория, аз лично съм се натъквал на тези неща. Относно 
технологичната база, с която казвате, че работи правителството. Личните ми 
впечатления от нея са ужасяващи. Участвах в програма за контрол над ума. Просто се 
оказах на неподходящото място в неподходящия момент. За мен е потресаващо, че се 
случват тези неща и знам колко трудно е да накараш хората да се събудят за всички
тези неща. Аз мисля, че целта не е само да бъдем контролирани, а да бъдем докарани 
до положение да не можем вече да се свържем обратно с източника. Мисля, че 
всъщност борбата е не толкова на физическо ниво, а за душите ни.

AК: Това е вярно. Именно за това е всичко. Целта е да се контролира пространството 
между душите ни. Мисля, че много хора са ни продали и са се включили в това, без да 
имат представа каква е ГОЛЯМАТА картина, защото всичко е толкова раздробено на 
части. Разгръща се един много демоничен сценарий.

C: Ето защо аз ще прекарам остатъка от дните си в това да се опитвам да привлека 
вниманието на хората върху тези неща. Според мен, ако не спрем, когато това нещо 
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достигне своя максимум и те успеят да постигнат тотален контрол, шансовете ни да се 
свържем отново се отлагат безкрайно.

AК: Вижте, има и същества, които чакат хората да помолят, масово, за помощ, и те са 
там и ще помогнат, но ние трябва да ги помолим да ни помогнат, защото те зачитат 
свободната ни воля.

ДА: Алекс, как можем да се снабдим с книгата ти “Кутията на Пандора”?

AК: Можете да пишете на адрес PANDORA'S BOX, 2663 Valleydale Road, Suite 126, 
Birmingham, Alabama 35224. “Кутията на Пандора” (Pandora's Box) – Том първи" струва 
$50 ($80 за чужбина), и “Pandora's Box – Том втори” струва $35 ($65 за чужбина). 
Книгата наречена “Космическият конфликт” (“The Cosmic Conflict”) струва $40 ($75 за 
чужбина). Това са страхотни книги с много информация в тях.

ДА: Алекс, благодаря ти, че беше с нас и се надявам да ни гостуваш отново.

Коментари във форума: http://www.xnetbg.com/www/site/smf/index.php?topic=251.0
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За Близкия Изток, Сивите, компютрите и 
още нещо 
Автор Horus    
07 October 2006 

  
Предлагаме на вашето внимание интересен откъс от книгата на Емилия Манолова 

"Плеядианците: Ние сме тук", който обяснява защо беше започната войната в Ирак, 
защо се създават ситуации на страх и куп други любопитни неща 

(...)

ВЪПРОС: Тогава това, което става в Близкия Изток би било отличен начин да се 
получи значително количество храна.

Да, Много добре. Освен това, що се отнася до Средния Изток, нека ви подсетим 
нещичко за Близия Изток. Както казахме, областта, която се нарича Месопотамия, е 
мястото, на което започва всичко. Мястото, на което тези богове-създатели установили 
своя дом прези 300,000 години. Осъзнайте това, че съществуват портали, или това, 
което бихте нарекли енергийни “улеи”, през които човек трябва да навлезе в 
планетарните съществувания. 

В Близкия Изток има огромен портал – коридор за достъп до вашата планета, който 
преди 300,000 години определени богове-създатели притежавали и заемали. Имало е 
нашествия, битки, всякакви неща - заради този портал. През него честотата на 
човечеството може да бъде контролирана – това не е единствения портал –
съществуват и много други портали макар, че това е главния портал, заради който са 
се водили всички битки във времето. Богжовете-създатели, които били тук преди 
300,000 години, се завръщат. Те все още съществуват. Те живеят, работят и 
съществуват подвластни на закони различни от вашите. С други думи, 300,000 години 
не е твърде дълъг период за тях – разбирате ли това? Това е вашия времеви сектор, 
не техния. Те пътуват през това, което наричате пространство. Те са интересни 
същества. Те са спомогнали да се развие вашата цивилизация. Те са спомогнали да се 
разруши вашата цивилизация. Дори помежду си те спорят и се бият. Вярвате или не, 
боговете-създатели правят това. Да се върнем на въпроса. Те губят контрол над 
планетата, затова се връщат към своя първоначален портал и създават страх и хаос в 
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областта на своя портал, защото именно това е тяхното гнездо. То не се намира над 
земята, то е под земята.

ВЪПРОС: Значи, това ги свързва с извънземните сиви и драконите, така ли?

Всичко е част от нещо, което бихте нарекли йерархия. Много от тези в йерархията не 
разбират как работят нещата на отделните нива, точно както онези военни в САЩ не 
винаги разбират военната йерархия. Всичко е в голяма степен разделено на части. 
Това е начина да се поддържа контрол, да се раздели силата на части.

ВЪПРОС: Кои точно са съществата, които смятат, че именно те са собствениците?

Те са космически същества. Те имат това, което бихте нарекли свой дом в космоса. Те 
се развиват. Те са богове създатели. Те могат да създават живота макар, че от 
известна гледна точка съществуват тези, които биха ги изритали от клуба на боговете-
създатели, защото чувстват, че те не почитат живота, който създават. Но във 
вселената на Първосъздателя тук, всички неща са любов. Понеже всички неща са 
любов, тук се научават много, много уроци. И така, тези същества са космически 
същества, които идват тук – чиито истории срещате в древните ръкописи – те 
спечелиха битката. Те дойдоха тук, защото искаха това място по свои собствени 
съображения – по много причини.

Те са “миньори”. От една страна, те искаха да проучат вътрешността на Земята и да 
видят какво има вътре. Едно от нещата, които са много интересни за вашето 
образование на планетата е, че целия напредък и разбиране на това, което става във 
вашата Земя, не се оповестява публично от университетските системи. Това е пазена 
в строга тайна наука – науката във вътрешната Земя – тя е доста шокираща. Тези 
същества притежават много машини и са построили, или добавили тунели към, 
съществуващите системи от тунели. Те са построили много, много системи под 
повърхността на вашата Земя. Тези същества обичат да работят зад кулисите. 
Изразено с ваши понятия, те не са хуманоидни. Те са проектирани като различен сбор 
от молекули. Някои от тях могат да бъдат определени като влечугоподобни по природа 
– ето защо им слагат прякора “гушерчетата”. Ние вярваме, че ако се вгледате в своето 
общество понастоящем, ще разпознаете – в някои от вашите телевизионни шоу 
програми, от играчките, с които си играят децата ви – тяхното завръщане – тяхната 
повторна поява във вашето общество. В ход е доста хитро измислена програма, за да 
бъдат въведени вашите влечугоподобни предци.

И така, те дошли на тази планета по ред причини. Те искали да контролират честотите, 
за да имат източник на храна, да копаят вътрешността, да установят честотен контрол 
във вътрешността, а след това създали други същества, за да си играят със Земята –
да създават мисловни шаблони – като внасяли холограми на вашата планета, за да 
повлияят върху цялото поколение и да го накарат да промени курса на своите 
вярвания чрез събитията. Те стояли зад повечето религии, или зад изкривяванията на 
главните религии. Те са много интересни персонажи.

ВЪПРОС: Те знаят ли, че и ние сме тук и че вече печелим войната на друго ниво?

Да, знаят, но ви подценяват, при цялото си великолепие. Въпреки целия си блясък, и 
те имат области, които могат да бъдат наречени бели петна. Разбирате ли? Те са 
толкова очаровани от силата, че се бият и помежду си.

ВЪПРОС: Но след като знаят, че сме тук, няма ли да се опитат да ни отнемат нашата 
сила? Или се страхуват от нас? Или искат да водят битка с нас?
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Вгледайте се в своето общество, какво прави то? Да ви даде сила ли се стреми, или да 
ви я отнеме?

ПИТАЩИЯ: Да ни я отнеме.

Значи, какъв би бил отговора на вашия въпрос? Знаейки, същевременно, че тези 
същности са проникнали в правителствени, религиозни институции и в 
образователните системи? САЩ участват в едно огромно пътешествие, като с влакче в 
пратер. Вие притежавате потенциала да суспендирате своята конституция, да изгубите 
много от своите права. Защо? Защото хората като цяло са твърде добросърдечни. Не 
Семейството на Светлината са добросърдечни. Вие сте разбивачи на системи. 
Останалата част от населението е твърде добросърдечна. Те искат да си седят 
облегнати назад. Те са лишени от сила с помощта на честотния контрол - посредством 
телевизията и радиото. Посредством вички неща, които са проектирани да създават 
статично електричество около наличното ДНК.

ВЪПРОС: Да, но аз говорех за нас, Съществата на Светлината.

Нека ви кажем нещо. Вие сами създавате своята реалност. Не влечугоподобните. 
Разбирате ли?

ВЪПРОС: Споменавали сте, че човек трябва да посети светите места, като 
египетските пирамиди и Перу. Необходимо ли е, когато работиш над себе си, да 
посетиш лично тези места? Или това е нещо, което може да се разгърне вътре в самия 
теб, вместо да бъде задействано отвън?

Не е непременно необходимо да ходите там. С други думи, ако никога не отидете на 
свещено място, а винаги си стоите в задния двор, няма непременно да изпуснете 
нещо. Намерението е важно - способността да очертаете ясно какво желаете да 
преживеете. Намерението да отворите своите банки на паметта, да активирате 
паметта си и да се изложите на честотата на други, които са били на тези места е 
всичко, което е необходимо да преживеете. С други думи, достатъчно хора са ходили 
на тези места, където данните са кодирани в камъка, където е историята на вашата 
планета и където я има тази честота на камъните, която е честотата на информацията, 
която не се признава (поне не официално), на вашата планета. И тялото, когато 
премине към състояние на приемане, може да приеме информацията от този тип. Ето 
защо много пъти хората имат много интересна реакция спрямо местата, които 
посещават. Те чувстват честотата на историята на това място. Те чувстват и 
енергията, чувстват познанията, които са записани в камъните на тези места. На 
такива места тези камъни са обикновено гранит, а в гранита има кристални структури. 
Някои от тях, разбира се, са варовик, който да ги предпазва от ерозия под въздействие 
на водата. Историята е вградена в камъка – в самия камък. Тя е пригодена, тя е 
нанесена там посредством устройства, които издават звук. Хората в древността 
разбирали ролята на пазител на честотата. Ако отидете в Египет и погледнете 
йероглифите по стените, ще видите човешки същества, седнали в странни пози – до 
половината са като хора, другата половина – като нещо друго, а ръцете им са над 
главите. Между ръцете им има един зиг-заг, който бихте нарекли светкавица. Това 
означава пазител на честотата. Това означава, че този индивид е бил в състояние да 
поддържа и излъчва определена честота и да имплантира определени структури в 
познанията и посредством честотата, а не само в писмена форма. И така, когато човек 
отиде на тези места, се натъква на това.

Интересното е, че има множество свещени места, които са все още под повърхността, 
или все още очакват да се извърши сливането на измеренията. В САЩ е имало 
множество, множество древни цивилизации, които са взели участие тук, много, които 
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са оставили свои останки, а тези останки са били прикривани и заравяни съвсем хитро, 
съвсем преднамерено. И те ще започнат да излизат на повърхността през следващите 
20 години. Много нови открития ще бъдат направени, много повече, отколкото в който 
и да е друг времеви период на това, което бихте нарекли писана история. Много от тях 
вече са били разкрити, особено в Египет миналата година. Защото мнозина са ходили 
да разкрият тази енергия, но въпреки това тя е била пазена в тайна, нали? В Перу е 
другото място, където тунелната система влиза под Земята и една много древна 
цивилизация е била въведена от Хората-Птици в областта на езерото Титикака –
далеч по-древна от тази в Месопотамия – заровена разбира се, под много земни 
пластове.

Вашата планета е едно изключително интересно място. Ако само онези, които приемат 
информация имаха по-голяма свобода да я разгласяват, мнението на всеки щеше да 
се промени, защото щяха да открият, че Земята е наистина място на Любов, а не 
място, на което просто да се стараеш да оцеляваш.

ВЪПРОС: Това, което възприемам – илюзия ли е, или не? Имам чувството, че гледам 
към бездушни, кухи, роботоиди, синтетични хора – и се чудя. Дали виждам 
отражението на самия себе си, или наистина виждам…? Това ме отблъсква, защото 
виждам тези хора като мошеници.

Нека ви кажем какво се случва – това съвсем не е необичайно – добре е, че 
повдигнахте този въпрос – дъбре е, че въпросите, които ни задават от единия край на 
страната до другия са едни и същи – това показва, че се развивате едновременно. 
Това, което се случва е, че вече не сте заспали. Вие сте се отделили от 
контролираното население – поради енергийния шаблон вътре във вас – поради това, 
че сте дошли тук, за да се отделите. Дошли сте тук за да бъдете част от него и за да 
разберете човешката дилема – но след това сте дошли тук за да се събудите – да 
приемете цялата информация, да бъдете приемник на Космическите лъчи и да 
позволите на процеса да ви промени. Това, което се случва сега е, че доста хитро, 
момент след момент, вие се променяте толкова много, че всичко започва да ви 
изглежда различно. И започвате да виждате отвъд илюзията. Започвате да виждате 
отвъд контрола на честотата на тази планета. Повечето хора – особено в САЩ –
подлагат себе си на въздействието на телевизора или радиото. Това са двете 
методологии, въведени преди около 50 години с единствената цел да се контролира 
човешката честота. Това беше много успешен пазарен план, наистина много успешен.

ВЪПРОС: Това отнася ли се и за компютрите – защото аз обичам компютрите и 
работя с тях всеки ден?

Вижте, не самата технология е лоша. С технологията няма нищо нередно. Въпросът се 
свежда до това как се използва тази технология на вашата планета. Проверете своите 
чувства. Проверявайте своята уснота.

За вас, хората, е много, много лесно да убедите себе си, че сте добре. Нашето 
средство (Барбара) казваше на една нейна приятелка оня ден, че когато отиде в Ню 
Йорк или Вашингтон, хората там не мислят, че има нещо нередно. Те не искат и да 
чуят, когато им казваме, Хора, това не е здравословно обкръжение – вие сте 
поразявани синхотронно – сега е подходящ момент да напуснете. Те казват НЕ, ние 
сме си добре. Те отричат напълно колко наясно могат да бъдат.

Ако искате да сте наясно – ако искате да разберете себе си и вселената – отидете и 
прекарайте една седмица, или две, далеч от електричеството – на някое място сред 
природата, където се чувствате добре. Там, където не преживявате стрес от каквото и 
да е. След това вижте какво можете да приемете за себе си. Междувременно, отидете 
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и седнете и прегърнете едно дърво. Седнете в парка. Доближете се до природата и 
започнете да виждате способността си да предавате - каква е тя, когато сте сред 
природата и каква - когато сте до контролирана технология.

ВЪПРОС: Но няма начин да избягаме от използването на компютрите – и това е в 
сила все повече и повече.

Това е хубава технология и един ден ще се превърне в прекрасна технология, а не в 
манипулативна. Вижте, тя е била масово разпространена сред публиката. Публиката я 
използва в своята невинност – без да разбира огромната манипулация, която стои зад 
нея.

ВЪПРОС: Но ако манипулацията създава карма, причина и следствие – не си ли дават 
сметка манипулаторите, че правят тази манипулация на самите себе си. Че всичко, 
което изпращат във вселената ще се върне обратно към тях?

Не, разбира се, че не. Те все още не са си дали сметка за това. Но вече започват –
особено вашия почитан президент Буш – той започва да си дава сметка, че всичко, 
което е задействал, започва да се обръща срещу него.

ВЪПРОС: Но някои от тези същества – боговете-създатели – те интелигентни ли са? 
Не си ли дават смета за очевидното?

Нека ви кажем нещо. На вашата планета се приема, че понеже някой е интелигентен, 
значи е и духовно осъзнат. Това е абсолютно невярно! С други думи, някой може да 
бъде блестящ – може да се научи да превъзхожда човешките закони – и все пак да не 
работи с честотата на Любовта. Вижте, светлинната честота внася информация. 
Честотата на Любовта носи съзидание и уважение и връзка с цялото творение. 
Честотата на Любовта сама по себе си може да бъде много осакатяваща – ако 
мислите, че честотата е извън вас – можете да правите това, което е било правено на 
тази планета отново и отново – да боготворите някой, който ви рекламира честотата на 
Любовта така, сякаш е светец. Идеалният вариант е, да носите светлинната честота на 
информацията – да станете информиран – и да свържете информацията с честотата 
на Любовта, което ще ви позволи да се почувствате част от творението – ще ви 
позволи да не го осъждате и да не се стахувате от него – ще ви позволи просто да 
съзрете божественото в него - съвършенството в него – докато то се развива, за да 
научи всяко включено в него съзнание за себе си.

Точно както компютрите могат да бъдат използвани по положителен начин. Зависи как 
го използваш. Зависи от криещото се зад него намерение. Ние твърдим, че в 
продължение на доста години намерението зад телевизията е било да се създаде 
нация от автомати – да се създаде нация от хора пристрастени към честотата, която 
им се излъчва – така, че даже и да не им харесва това, което гледат, да продължават 
да го гледат – това ви държи неподвижни и не ви дава възможност да мислите.

ВЪПРОС (Продълж.): Но ако позитивните сили започнат да го използват като 
честота…?

Това е един от парадоксите, където от една страна освобождаваща информация се 
предава посредством разрушителна честота. И ето. Вие гледате телевизия и някое 
телевизионно предаване ви казва всичко за това колко възвишени и неограничени 
можете да бъдете – докато всъщност ви облъчват с честота, която ви държи встрани 
от способността ви да мислите – това ви държи в неподвижно състояние и ви 
превръща в общество, което се стреми единствено да оцелее, да не закъснява, да си 
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мълчи и да ходи на работа. Ние виждаме твърде малко добро в честотата на 
телевизията и ви препоръчваме да не се подлагате на нейното въздействие.

Всъщност, ако наистина искате да се развивате, казваме го съвсем сериозно, не 
четете вашите вестници, не слушайте радио и не гледайте телевизия. Ако сте в 
състояние да се оттървете от медиите за известно време, ако се отстраните от 
честотата на хаоса и вълненията и стреса и врявата и изкушенията от всякакъв вид, 
които всъщност не са ви нужни – ще започнее да получавате яснота. Ще започнете да 
се вслушвате в това, което става вътре във вас самите. Ще започнете да придобивате 
възможността да живеете в света, а не да се изгубите в него. Ще получите яснота. Не 
можем да наблегнем на това достатъчно силно!

Всеки иска да спори с нас до край относно това – ами това предаване – или, нека да 
гледаме само тази програма! Спорете за каквото си искате, но ние ви казваме, че 
когато пътувате по света и отидете в страните от третия свят, където не разполагат с 
баня и тоалетна в къщата, където не разполагат с течаща вода, където не разполагат с 
готварски печки и хладилници – имат телевизор. Ние питаме – какво стои зад това?
Разбира се, ако се намирахте в общество, което наистина го е грижа за неговите 
членове, там нямаше да ви дадат телевизор. Ако бяхте в общество, което наистина 
почита своите членове, всичко щеше да ви бъде дадено по начин, който да ви осигури 
цялостност, а не лудост. Телевизията освен това ви задържа бездейни – насърчава 
заседналия живот. Огледайте се наоколо си. Събудете се, хора! Относно идеята за 
телевизията ще ви кажем, че когато телевизора не е включен, в много случаи той е 
създаден така, че да излъчва отклоняваща честота – да предава нещо. Вашите 
микровълнови печки също се използват по начин, който не е бил предвиждан. Бъдете 
нащрек. Ако не се чувствате добре във връзка с нещо, ако то създава статичност и 
нервност във вас, спрете го. Отстранете се от него.

Това, което се случва е, че докато се променяте, вие получавате по-фина настройка. 
Превръщате се в по-чувствителен инструмент. Разбирате ли? И това показва какво е 
било преди това около вас – били сте толкова плътни, че това нещо ви е действало и 
оказвало влияние и държало в сферата на по-ниските вибрации, а вие даже не сте 
били в състояние да го усетите. Сега, когато получавате яснота и променяте своята 
диета специално за целта, като пиете повече и по-пречистена вода, защото водата 
функционира като проводник на електричество в тялото, също и като очистител, 
всичко започва да се променя. Всичко се ускорява – времето се разпада. Космическите 
лъчи внасят огромна енергия на планетата, а ДНК се развива. Затова всички вие 
започвате да ставате много чувствителни. Ще откриете, че храната, която сте обичали 
преди една или две години, вече не ви харесва, тъй като сте толкова чувствителни към 
честотите, които се съдържат в някои храни, че не можете да ги ядете.

Всички вие трябва да обявите ясно своето намерение относно това как бихте искали 
да бъде проектирана вашата реалност. Това не означава, че не сте гъвкави. Това 
означава, че работите с яснота и че заявявате, До моите водачи и духовни същества и 
всички онези, които ми помагат в моето еволюционно пътуване на тази Земя, моето 
намерение е да имам успех – моето намерение е да съм в безопасност във всички 
неща, които правя – моето намерение е да получавам Любов и да отдавам Любов във 
всичко, което правя. Моето намерение е да си прекарвам страхотно – да съм осигурен 
с блага според нуждите ми – моето намерение е да не се привързвам прекалено много 
към материалните блага.

ВЪПРОС: Аз говоря на Земята като на живо същество. Когато нашите собствени 
центрове на увствата бъдат пречистени, тогава това ще даде ли на Земята 
възможност да се измести по-плавно, вместо с катаклизми, които отразяват нашия 
стрес и напрежение и полярности?
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Да, с други думи, уроците на Земята понастоящем имат общо с много неща. Преди 
всичко, както някой питаше, за настъпването на четвърто измерение – с промяната на 
честотите, всичко наоколо се променя. Когато честотата се променя, то е като да се 
изнасяш от къщи. Вече не живееш в същото обкръжение, цялото обкръжение се 
променя. Тези промени са предназначени да осигурят духовен подем в живота на 
всеки. Те са проектирани да улеснят всекиго в разбирането на опита. Те са 
предназначени да бъде разединен човека от парадигмата, която е дефинирала вашия 
свят като твърд и устойчив. Това е дефинирало вашия свят с много ограничени 
термини. Ако хората започнеха самостоятелно да поставят като номер едно в своя 
живот, ако превърнеха в приоритет качеството на живота, като същевременно почитат 
качеството на живота на Земята, на тази планета би имало много малко промени. Но 
много от хората, особено във вашия Западен свят, вашия Западен експеримент, са 
загрижени за съвсем различно качество на живота - колко електроника притежават, 
колко коли в гаража си имат. И те изобщо не са свързани с влиянието на цялото това 
материално производство върху чувстващото същество тоест, да речем, вашите 
родители. И така, ако хората не се променят, ако те не направят изместване –
изместване в стойностите, което започва да цени това място, защото без това място, 
без Земята, нямаше да можете да сте тук – тогава Земята, в своето желание за своята 
лична инициация – в своя собствен сремеж към по-висша честота – ще донесе 
пречистването, което ще балансира отново самата Земя.

Сега съществува потенциал – и ние сме казвали това многократно – същесвува 
потенциал много, много милиони хора да напуснат планетата за един следобед. Може 
би тогава всеки ще започне да се събужда относно това какво става.

Вижте, вие сте получавали предупреждения. През цялото време сте получавали 
предупреждения, които ви насърчават. Окуражават ви. Карат ви да осъзнаете, че 
трябва да има глобална промяна. И, да, налице са незначителни движения и тези 
незначителни движения ще нарастнат неимоверно. Всичко зависи от това доколко
склонен е съответния някой да се промени. Каква е вашата отговорност в този процес? 
Вашата отговорност е доколко имате желание вие – всеки един от вас – доколко всеки 
един от вас има желание да се промени? Не само да говори за това – дошло е времето 
да го направите. И когато се посветите на промяната – когато започнете да правите 
това в своя личен живот, вие автоматически правите промяната достъпна за цялата 
планета.

ВЪПРОС: Един въпрос относно подземните водородни експлозии – информацията , 
която съм приемал казва: Не правете това – не правете това! Но въпреки всичко, 
Президентът Буш настоява да продължим да го правим. Сега планираме да 
ангажираме всеки в това така, че през януари да кажем: Не. Не можем повече да си 
позволяваме това – ние няма да го толерираме. Имате ли други идеи какво можем да 
направим – нещо, което можем, а засега не го правим?

Вижте, трябва да се събудят повече хора. Начинът, по който повече хора ще се 
събудят е когато осъзнаят отклоненията. Не в съседния град. Когато осъзнаят 
отклоненията в собствения им заден двор.

Ето защо е такова качеството на хранителните продукти – ето защо е непрекъснатата 
липса на стабилна икономика и висящия хаос - ще има нужда от много по-голямо 
посвещаване на всички тези действия. Разбирате ли? Защото вижте, много хора не 
искат да са на видно място, защото се страхуват да не си навлекат неприятности. И 
затова си казват, аз ще си пазя работата и собствената безопасност и какво изобщо 
…? А едно от най-невероятните неща, които могат да се видят в едно общество е, че 
когато отнемеш сигурността на всички, куражът започва да разцъфтява като току-що 
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засадена градина, защото те вече нямат какво да губят. И тогава хората започват да 
се изправят.

Никога не си позволявайте да имате чувството, че вашите усилия са напразни. Но и не 
се привързвайте прекалено към резултата. Използвайте силата на своя ум за да 
възнамерите ясно какво точно желаете. Поискайте помощ от нефизическите сфери. 
Визуализирайте резултата, който искате да получите. Разберете, че вие създавате 
своята реалност, че всеки друг човек създава своята реалност – и че всеки има 
възможността да се събуди по всяко време. Когато подхождате към нещо, 
подхождайте към него с оглед на по-голямата картина. Да, тези детонации под вашата 
Земя и в космоса определено създават липса на устойчивост на вашата планета. В 
момента устойчивостта се колебае. При все това ще ви кажем – всеки момент все 
повече и повече хора се събуждат. Нека ви кажем това – не за да ви тревожим или да 
ви обезкуражаваме – вие сте малко утопични по природа – разбирате ли това? Това е 
добър начин. Няма проблеми. Просто казваме, че вие имате спомени, които са много 
пресни и много близо до предната част на ума, спомени за места, където сте живели и 
където е направо идеално. И имате нужда и стремеж да внесете този идеал на 
планетата – и да приложите на практика този идеализъм – да превърнете този 
идеализъм в начин на живот. Вие правите това за себе си и вярвате, че правейки го за 
себе си, другите ще последват примера ви. Разбрахте ли? А когато не виждате това да 
се случва в глобален мащаб, то не означава, че не се случва в собствения ви живот. 
Когато достатъчен брой хора създават своята собствена реалност и я създават 
съзнателно, вие създавате нова равнина. Ще бъде направено буквално разцепване на 
световете. Това разцепване е по-вероятно да се случи за повече от двадесет години. 
Междувременно, повече от вероятно е, че вашия свят ще бъде завладян от войни 
доста пъти и ще се състоят някои много объркващи и озадачаващи космически драми. 
Някои от вашите звездни братовчеди, които имат нужда да се появят пред публиката и 
да обявят кои са.

ВЪПРОС: Какво ще кажете за замърсяването на океаните и за китовете и делфините, 
които излизан на брега? Те имат по-висша интелигентност – да ни помогнат ли се 
опитват?

Те са членове на Семейството на Светлината. Те носят една честота. Делфините и 
китовете от хилядолетия са носили честотата от някои от вашите древни цивилизации. 
Делфините - на тези от Атлантида. Това, което наричате Атлантска култура; те бяха 
кодирани преди потъването на Атлантида. Дадена им беше много информация. 
Понастоящем, делфините предават тази информация на човешкия вид. Освен това, те 
ви предават и съобщение, което казва, че качеството на техния живот е поставено под 
въпрос. А щом качеството на техния живот е поставено под въпрос, значи под въпрос е 
и вашето. Понастоящем, те са огледало за вас. 

ВЪПРОС: Цялото това замърсяване, то безвъзвратно ли е? Всички радиоактивни 
отпадъци и токсични вещества, пестицидите …

Питате ни дали положението е безнадеждно ли? Разбира се, че не. Разбира се, че 
съществуват технологии, които биха могли да почистят това място както трябва, ако 
това беше плана. Но при безотговорността на настоящия човешки вид, това би било 
безмислено. Защото настоящия човешки вид трябва да се научи да почита своето 
гнездо. Всички вие трябва да се научите да почитате своите тела, защото без тялото, 
не бихте били тук. И без Земята също не бихте били тук. Тялото ви е най-великия дар, 
то е най-ценното нещо, което притежавате – заедно със Земята. И в идеалния случай, 
ще има святост, почитане и ценене и Любов към Земята и към цялото ви човешко 
същество. И когато живеее живота си по този начин, си личи. Позволете на красотата 
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да резонира във вашия дом, във вашата собственост, в земята с която сте свързани и 
в земята на вашето тяло. 

ВЪПРОС: Можете ли да ни кажете нещо за ролята, която играят костите? Споменахте 
нещо за връзката на костите с камъните?

Казахме, че информацията е записана в костите, просто както информацията е 
записана в камъните – посредством звук, посредством честота. Ето защо ви 
препоръчваме от толкова време – работа с тялото, работя с тялото, работа с тялото! 
Приветстваме тези, които работят над телата си! Хората, които се занимават с 
кондициониране на тялото професионално, са тренирани да правят нещо, което нямат 
представа какво е. Ако някой от вашия отбор по световно управление знаеше какво 
правят когато работят върху тялото, техния труд щеше да бъде забранен! Абсолютно! 
Тези, които работят върху тялото си ще станат преобразуватели на честотата. 
Пречиствайки физическото си тяло вие помагате да интелигентността на Светлинно-
закодираните влакна. И честотите в костите ви ще работят със Светлинно-
закодираните нишки.

Скелетът е вашата структура – формата. Той не е толкова твърд, колкото си мислите. 
Костите са доста порести и същия звук, който е кодиран в камъните, е кодиран и в 
човешките кости. Когато върху физическото тяло се работи чрез всякакъв вид 
енергийни упражнения, това помага на тялото да познае своята идентичност. И когато 
неговата идентичност излезе на преден план, човешката драма се изчиства - разбира 
се, по-дълбоко - и човек не се изгубва в нея. Човек започва да се гордее със своето 
участие в нея, вместо да се чувства като жертва в нея.

ВЪПРОС: Имам въпрос за онези от нас, които прекарват много, много часове, 
заобиколени от електроника – има ли нещо, което можем да сложим на работното си 
място?

Съществуват мното кристални структури, които са способни да предават изумителни 
количества енергия. Нашето средство (Барбара) има много приятели, които работят в 
подобно обкръжение, някои от които идват при нас и ние им препоръчваме, номер 
едно, много ясно намерение всеки ден относно това каква е целта им и какво искат и 
какъв вид честоти сте способни да преживеете.

Ние гледаме на електрониката като на електроника, през която електрическия ток 
преминава по цял ден – той не е съвместим с човешкия ток в тялото. Хората са 
електрически създания и всички тези различни приспосбления работят с 
електричество. Цялата електрическа система е в дисхармония с физическото тяло. 
Вашия Г-н Тесла е предлагал електрическа система, която е била много по-
хармонична с човешкото тяло, но тя не е била внедрена. 

И така, за да постигнете ускорен прогрес, трябва да научите да се придвижвате извън 
тези електронни потоци, в които понастоящем се потопявате. Идете сред природата, 
седнете тихо сред природата – седнете край поточе, край воден басейн – за да 
почувствате енергията на Земята. Когато правите това, представете си как стълб от 
Светлина навлиза във вашето тяло. Препоръчваме ви да използвате стълб от 
Светлина, който навлиза през горната част на главата ви и го оставете да отмие 
всичко от вас. И докато правите това, оставете я да излезе през слънчевия ви сплит и 
да образува броня – мехур от Светлина – около вас. Така, че всичко, което се 
приближава към вас, да се удря в този мехур, а не във физическото тяло.

Препоръчваме ви да бъдете много ясни относно своя живот и относно това за какво 
точно е на разположение вашия живот. Споменавахме ви, че би било много добре да 
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казвате: “В радост, безопасност и хармония, пристъпвам в непознатото.” Тези са 
условията, при които ще пристъпите в неизвестното. Когато кажете това, то заявява 
какъв искате да бъде вашия опит. Това позволява на енергията, която се събира около 
вас да знае какви са вашите условия.

Докато сте сред природата, вие се отстранявате от тази енергия на електрониката, 
която отклонява от енергията ви и навлизате в яснта енергия. И така се научавате да 
познавате и двата вида, научавате са да работите с тях. Също така ви препоръчваме и 
да пиете много вода – вода, вода и пак вода, пречистена вода!

Научете се да живеете без ограничения. С други думи, всички вие понякога си 
мислите. О, мога да получа това само по този начин. Как ще направя тези неща? 
Изяснете си какво искате! Искате суверинитет, искате яснота, искате енергия, искате 
духовен подем, искате обновяване, искате да се промените и да се развиете. И освен 
това, искате да прибавите към това някои ежедневни неща. Не прибавяйте това към 
ежедевните си неща. Разбирате ли? Прибавете ежедневните си неща към това, за да 
могат ежедневните ви неща да работят по това. А след това възнамерете да започне 
да се случва невъзможното, а след това седнете и наблюдавайте. Ще бъдете изумени! 

Из "Плеядианците: Ние Сме Тук" на Емилия Манолова 

Дискусията във форума: http://www.xnetbg.com/www/site/smf/index.php?topic=2258.0
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Затвор за контакт с извънземни! 
Автор Alien    
27 September 2006 

Законът за излагане на извънземен  досег успешно минава  в Конгреса на САЩ на 5 
Октомври 1982г. Следва пресконференция на която Д-р Brain T. Clifford от Пентагона 
обявява , че контактът между американски граждани  и извънземни или техни превозни 
средства е строго забранен и незаконен! 

Според друг закон отдавана вече приет (Глава 14 , Параграф 1211 на Кодекса за 
Федерална Регулация, приет на 16 юли 1969г. преди полета на Аполо за Луната), 
всеки който е виновен за подобен контакт автоматично се превръща в издирван 
престъпник и подлежи на затвор от 1 година и глоба от $5 000 . Ръководителят на 
НАСА е упълномощен да определи с или без възможност за защита на обвиняемия че 
даден човек или предмет е бил „изложен на  досег с извънземни” и да му наложи 
неопределено дълга карантина под въоръжена охрана, което действие не може да 
бъде отменено дори и със съдебна заповед! 

Няма никакво ограничение на броя на хората, които по този начин да бъдат своеволно 
поставени под карантина. 

Определението на „изложен на  досег с извънземни” е оставено изцяло на  
ръководителя НАСА, който по този начин се сдобива с тотална диктаторска 
власт,която може да упражнява  и което е напълно противоположно на Конституцията 
на САЩ. 

Според Д-р Clifford, (чиито по-старши офицери уверяваха населението през 
последните 39 години че НЛО тата са нищо друго освен шеги и измами , за които  
трябва да се говори със снизходителна усмивка) „Това наистина не е шега а много 
сериозна материя.” 

Тези текстове от закона  са забутани в 1211 подпараграф на 14 параграф на един куп 
от наредби , които много малко членове на правителството са си играли да прочетат 
изцяло – пословичната игла в купа сено- и са били вкарани там без публичен дебат. 

Така без да информира обществото за един ден с безграничната си мъдрост 
правителството на САЩ създава цяла нова криминална класа: Контактуващи с НЛО! 

Незадоволителното извинение предложено от НАСА като бонбонче за горчиво 
лекарство e че  извънземните могат да имат вирус който да ликвидира цялата човешка 
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раса. Това наистина е една от многото вероятности , която може да се осъществи при 
подобен контакт, но със сигурност не е единствената такава. И само по себе си това не 
е основание да се изкарат всички  контакти нелегални или да се обяват 
контактуващите за криминални престъпници които подлежат на затвор и глоби 
незабавно. 

Изглежда  основния ефект от подобен закон е не да се предотврати извънземен 
контакт а да се накарат свидетелите да замълчат. Ако се приложи строго законът би 
предотвратил публикации за контактуващи с извънземни  освен ако те не са анонимни  
и би отприщил модерна инквизиция в „земята на свободните”. 

Според говорителя на НАСА Fletcher Reel закона, както той сам гласи не е незабавно 
приложим , но в случай на нужда може бързо да бъде направен такъв. Това е 
определено двусмислие , което може да бъде интерпретирано по всякакъв начин от 
правителството. 

Със сигурност не е съвпадение че Д-р Clifford прави своята прес конферанция  в 
периода в който филма”ИЗВЪНЗЕМНОТО – ET”  е на върха на класациите. Тъй като  
филма представя тип извънземни, които са доброжелателни и любящи извода е че 
прес конференцията е с цел да обезсърчи опитите за общуване или побратимяване с 
извънземни представители. Обаче вместо да осъществи набелязания ефект , 
конференцията дава обратни резултати като предизвиква публичен фурор.Може да 
има някаква връзка между това фиаско  и следващия полу-официален опит да се 
третира проблема с извънземните – тв филмът “V”.На този филм е отделено 
специално място с много повторения и максимална публичност от големите тв мрежи 
по света. Извънземните представени в „V”  са най-ужасяващите  и отблъскващи  
възможни кошмари! Те са победени от благодарение на агент на ЦРУ специализиращ 
в скрити операции, здравенякът със златно сърце който спасява човешката раса!Това 
е очевидна и прозрачна пропаганда проектирана да направи това, което 
широкомащабната дезинформация на правителството и  прес конференцията на Д-р 
Clifford за абсурдния закон не успяват да направят – да смажат опитите да се 
комуникира с извънземни! 

Един от начините да се избегне  масовата паника при анонсирането на новината че 
сме под наблюдението на нечовешки интелигентни същества с технология много по-
сложна от наща е да се отбележи че тази ситуация не е нова а буквално продължава 
хилядолетия. 

Приложимост на закона – или къде е тънката уловка! 

1211.101  Приложимост. Положенията в тази част се отнасят за всички мисии на НАСА 
– независмо дали са с хора или не. 

Аз бих прекратил цялата дискусия по този въпрос като буря в чаша вода ако горният 
пасаж съдържаше думата „САМО” така че да се чете „Положенията в тази част се 
отнасят САМО за всички мисии на НАСА – независмо дали са с хора или не. Само че 
тази думичка я няма а тя би направила разликата огромна! Обаче тази думичка я няма 
и ако изведнъж правителството се изправи пред  явно и неопровержимо появяване на 
извънземни , този закон би бил тълкуван като приложим за всички космически мисии на 
НАСА или не на НАСА независимо дали са с земен или извънземен произход. Както е 
написан законът е приложим за НЛО контакт. Значението може да бъде разширено и 
вратичката в закона съществува. 



СТАТИИ ЗА                                                                                                                  ИЗВЪНЗЕМЕН РАЗУМ                                           

XNETBG.COM                                                                                                                                                                           2009137

1211.102 Определения: Докоснат директно или бил в близост до (или бил изложен 
непряко до)... Дори без пряко участие в близка среща с НЛО някой може да бъде 
избран за неопределено дълга карантина под въоръжена охрана според горното 
писание. Като се включва непряк контакт ръководителя на НАСА може да направи така 
че дефиницията може да означава всичко, което той иска! Пример за непряко илзагане 
е даден но примера не е дефиниция!Ако непрякото излагане  не е определено 
прецизно  то може да означава почти всичко!Така че има възможност други видове 
непряко излагане  извън примера да се счетат за валидни  така че гражданин или 
група от граждани да бъдат поставени под карантина. 

  
Според мен е много важно да се атакува валидността на този закон защото хора 
контактуващи с НЛО или изследователи може да се окажат заедно зад решетки и 
въоръжена охрана в Аляска. Силно препоръчвам всеки, който прочете закона да го 
изпрати на своя конгресмен с искане да бъде анулиран този абсурден и потенциално 
смъртоносен закон. 

Превод: Alien
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Руините на Мохенджо-Даро 
Автор Trandev    
07 September 2006 

Следващата година ще се навършат 86 години откакто индийските археолози 
Банерджи и Сахин са открили Мохенджо-Даро на един от островите на река Инд. 
Разкопките продължават и учените си блъскат главите върху тази тайна. Тайната на 
Мохенджо-Даро - чието име в превод от синдхи означава "Хълмът на мъртвите". 
Главният въпрос е защо преди 3500 години той е изчезнал и къде са отишли неговите 
жители? Мохенджо-Даро не е разрушен от вражи пълчища, в неговите останки не са 
намерени следи потвърждаващи нашествие, в местните жители не е открито и оръжие. 
Както е написал един руски автор те са "живеели в един оазис на мира" и това 
прекрасно кореспондира с нрава на древните индуси. Това е било протоиндийска 
земеделска цивилизация, която включвала и друг голям град в долината на великата 
река - Хараппа. Не са се нуждаели от армия и не са практикували завоевателни 
походи, нямало е и от кой да се отбраняват. Отпаднали са версиите и за наводнение, 
пожар, метеорит, изригване на вулкан, също така и епидемия. Удивително, но в града 
е съществувал водопровод. Изследователите се обърнали към древната индийска 
хроника "Книга Дзаена" и открили в нея любопитно предание за извънземни същества, 
които долетели на метален кораб. Гостите мирно съжителствали с туземците, но после 
между тях възникнали спорове и част от жителите се изнесли в друг град. Там те си 
избрали управници, но споровете още повече се изострили. Вождът на извънземните 
разпоредил да се спусне огромно огнено копие над града на отцепниците. Копието 
достигнало целта си и унищожило града. Всеки който по-късно влизал в този град 
заболявал и умирал. Вождът събрал своите хора, влезли в корабите и напуснали. През 
1979 год. англичанина Дейвънпорт и италианеца Винченти публикували нови данни за 
Мохенджо-Даро, авторите предполагали, че Хълмът на мъртвите е преживял някакъв 
мощен взрив и вкачеството на доказателство са били черните камъни събрани от 
улците на мъртвия град. В римския университет са проведени анализи, които показват, 
че това е глина спечена при температура 1400-1600 градуса. Девенпорт и Винченти 
установил, че древният град е разрушен от три ударни вълни. Всеки намирал се в 
епицентъра мигновенно се изпарил. 

Друга разпостранена версия е свързана с физико-химически образувания (ФХО) в 
атмосферата или така наречената Черна мълния. Това е ФХО, което може да 
съществува достатъчно дълго при което отделя отровни газове. Предполага се, че 
появата на огромно количество ФХО, който се самовзрвявали са унищожили 
Мохенджо-Даро. Всичко това са само хипотеза, а бъдещето се надяваме, че ще донесе 
нещо повече за рзгадаването на тази загадка в Индия. 

По материали от www.ufolog.ru
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Мултиизмерните негативни извънземни 
Автор Alien    
19 August 2006 

Тези които наричаме „извънземни” са хиперизмерни същества. Те се крият зад 
завесата на нашите възприятия и могат да се проектират в нашата видима реалност 
по тяхно желание. Те не са посетили Земята наскоро, а са били тук стотици хиляди 
години и продължават да живеят тук, най- вече в подземни бази. Някои „извънземни” 
са помогнали генетично да се инжинира човешката раса, докато други фракции 
осакатяват човешките гени за да превърнат човека в крайна сметка в нещо което е 
малко повече от физическа и етерена храна! 

Днес тези, които контактуват с човечеството чрез отвличания имат негативна 
ориентация и намерение да създадат раса от човеко-извънземни хибриди способни да 
господстват над човечеството и същевременно да са тотално предани на 
многоизмерната извънземна империя. 

Литературата индетифицира тези негативни „ извънземни” като рептили, сиви, mantids, 
и някои враждебни фракции на Nordic (изглеждащи като скандинавци). Съществуват и 
позитивно настроени същества също от расата Nordic, но те зачитат закона за 
свободната воля и не участват във физически отвличания. По-скоро те съществуват в 
духовни братства предоставяйки своите услуги да пазят и насочват тези които търсят 
свобода от ограниченията на 3Д матричната контролна система затвор/училище –
Земя. 

Враждебните „извънземни” са 4Д и 5Д тъмни същества: 

Това са същества които са се развили отвъд ограниченото 3 – измерно линейно време 
пространство. Те съществуват на ниво на реалност отвъд нашите 5 сетива- така да се 
каже зад сцената на нашата реалност. Имат власт над всички елементи от по-ниските 
йерархии на матричната контролна система - от отделни личности до цели човешки 
организации. Те са отвъд линейното време и така могат да го правят. 

4-измерните същества имат физическа форма свързана с животинския вид от който 
оригинално са се развили. Всички , които са на Земята са хуманоиди по природа. 
Някои изглеждат хора, някои рептилоиди, а други инсектоиди (насекомо-подобни). 
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Тяхната форма е временно променяща се заради варищата материалност на 4-то 
измерение. 

Те са част от междузвездни и мултиизмерни империи, които търсят завоевание. Те 
превземат цели светове и раси заради генетични, физически и духовни ресурси. Това 
се прави търпеливо в продължение на хиляди наши години, но защото те са отвъд 
линейното време това не ги притеснява. Те търсят енергия и Земята e моделирана 
като ферма за тях. Тази енергия се състои от човшка жива сила, емоциоанална, 
духовна и сексуална енергия. Бидейки мултиизмерни те могат да я измукват директно 
чрез телепатични връзки или чрез много агенти или „портали” (става въпрос за така 
наречените organ portals - хора без душа – биороботи) които са внедрени между 
населението. 

Те са били тук стотици хиляди години и преди много време са променили човешкия 
генетичн код за да ни ограничат до нашите първични нива, ние сме духовно осакатени 
заради това! 

Над тях са нефизични същества от демонична натура, тъмни окултни овърлордове 
които са върховни в своята мъдрост и познание. Докато 4Д съществата не са толкова 
съвършени и служат повече за раболепни слуги и оръженосци, 5Д съществата са 
техните командири, Луциферианци по природа. Те са напреднали достатъчно да се 
появяват в каквато си форма пожелаят и по този начин могат да изглеждат и хора. 
Някои от тези враждебни червенокоси Nordic са от тази категория. 

Те са заключени в своя собствен начин на съществуване и над тях в йерархията е 
само логосът или центърът на мисълта, черното слънце, духовната черна дупка, която 
неминуемо измуква всички ориентирани към себе си съзнания в нея. За да се измъкнат 
от тази духовна смърт те имат нужда от повишена енергия от тези надоло в 
йерархията.Напрактика всички тъмни участници гледат да избегнат метафизичните 
последици от това, което правят. Заради това те влизат във физическия свят за да 
продължат живота си. Докато са във физичния свят те могат да вършат каквото си 
искат и да забавят плащането на дълга. Тези същества не са заблудени или 
нееволюирали а напротив – те са високо еволюирали, но по ентропичен начин. Те 
имат огромни познания и мъдрост засягащи това как да служат на Твореца за сметка 
на другите. 

Те имат слабости : 

Те са склонни да се самозалъгват заради техния тесен обхват. Мултиизмерните 
същества заемат честоти на вероятни реалности чийто спектър отговаря на техните 
духовни честоти.Така че тези от негативен характер , които вибрират на по-ниски и 
ограничени честоти могат да оперират в по-ограничен обхват на реалности. Това ги 
прави слепи за определени изходи (възможни събития), които не са в техните 
възприятия. 

Те са много практични, затова винаги търсят най-лесният път. Това е защото те трябва 
да економисат своята енергия и стратегия.Природата на еволюцията на облсужващите 
себе си включва завладяване на ограничени ресурси , така че ефективността и 
калкулациите са необходими. 

Те немогат лесно да се отклонят от плановете си - всичко е калкулирано 
предварително. Нужно им е време да се приспособят към нови неуловими за целта 
тактики. Заради това когато те атакуват извън линейното време това означава че те 
изпращат атака едновременно в миналото, настоящето и бъдещето. Така че това 
което за нас изглежда атака обхващаща няколко дни или седмици за тях е един 
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единствен миг и по този начин изглежда, че те бавно отговарят на нашите 
импровизации. 

Те немогат да се справят със заплетени моменти лесно освен ако не са предварително 
калкулирани. Това което правят най- вече е да оптимизират успеха си , което включва 
придвижване към реалности, които най добре пасват на технате крайни цели.Но 
винаги съществува фактора свободна воля, който обърква нещата. И ако целта 
използва свободната си воля да бъде непредвидима , това добавя невъзможна за 
калкулиране сложност на възможните вероятности и по този начин ги дезориентира. 

Те мислят , че винаги имат предимство така че стават непредпазливи. Много пъти те 
не очакват съпротива, те мислят че техните планове са тайни и отвъд човешкото 
възприятие. 

Липсата на обединение между тях нарушава духовната свързаност на тяхното цяло и 
така се разпада това което те събират. Това означава, че те трябва да събират повече 
и по този начин стават като черни дупки нуждаещи се от все повече и повече енергия 
като междуизмерна пирамидална схема. 

Те имат власт над ниските (човешки) нива на контролиращата система: 

Всяка индивидуалност, която е в йерархията на (службата за себе си) е едновременно 
хищник и плячка. Хищник за тези под и плячка за тези отгоре. И обратно – всеки който 
е хищник или плячка участва в йерархията на (службата за себе си ). 

Хората със силна ориентация към служба за себе си се инкарнират за да повишат 
своята негативна полярност и изпълняват различни мисии. Те имат ниска духовна 
честота и се раждат на позиции с власт. Те формират елита на света, който в основата 
си е ръководен от извънземни сили оглавяващи йерархията на (службата за себе си)! 

Те се инкарнират основно в изолирани кръвни линии защото ДНК-то и душата трябва 
да съответстват. Така че проследяването на кръвните линии може да покаже 
потенциала на съдбата. Кръвни линии като тези изникват чрез генетична модификация 
от извънземни фракции или от мутация в отговор на душевната честота на предците, 
които са сключили негативни дущевни споразумения с висши тъмни сили. Тези кръвни 
линии имат физическа, духовна и символична връзка с техните извънземни двойници. 

Тяхната функция е да властват и да завладяват и точно сега ние сме в последната 
фаза на тяхното завладяване. Негативните мултиизмерни сили искат тотален контрол 
над човечеството. Тяхното влияние над човечеството може да се определи с термина 
Мултиизмерна Матрична Контролна Система. 

  

От http://montalk.net

Превод: Alien
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Смяна на измеренията и Възнесение 
Автор Alien    
18 August 2006 

Земята има свое собствено съзнание, тя е живо същество. Божествения План на 
Създателя, който ние всички следваме, съзнателно или несъзнателно, призовава 
Земята  да се възнесе от реалност, която ние познаваме като 3-то измерение към 4-то 
измерение (средно или временно съществуване) и след това към 5-то 
измерение.Всичко това от доста време се предполага да се случи към края на 2012г. 
или по-рано. Човечеството и всички други живи същества трябва да са готови да се 
издигнат или да увеличат своите вибрации, за да се придвижат заедно с планетата. 

Повечето хора нямат повече време да преминават през индивидуално издигане , което 
може да отнеме още 200 или 390 години. Те са в последната си инкарнация и трябва 
да се възнесат, за да помогнат да  се установи следващото сътворение на Земята и 
цялата Вселена. Това означава да запазим тези тела и напрактика да ги върнем както 
са били на 30 години. Тези които не са готови ще се инкарират отново в 3-то 
измерение на друга планета. Те немогат да се върнат до по-високото измерение на 
Земята. „Договорите” на някои хора са изтекли и те ще се върнат към предишните си 
зведни системи, ако пожелаят, и дори ще се възнесат по –високо от пето измерение (  
Коменатар от Alien -Юпииииииии ;)  )  Никой на Земята не е оригинално от тази 
планета. 

Възнесението е интеграция на дух и материя. Това е процес където нашите 
физически, емоционални , ментални и всички духовни тела се съединяват  за да 
създадат напълно съзнателно същество. Ние взимаме своето Светлинно тяло. Ние 
сме наистина духовни същества , които имат човешки изживявания. Ние имаме други 
аспекти на себе си, които съществуват в други светове , други измерения и реалности. 
Като есенция ние всички сме физически Ангели с огромен проблем, който се нарича 
Амнезия! По време на възнесението ние разбираме че сме свързани; ние всички сме 
Едно с целия живот във вселената. Всичко е дошло от един Създател. Раса, различия, 
война, лична собственост, земя, и всички други аспекти на текущия ни свят са 
илюзорни. Ние живеем в гигантска холограма! 
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Много измерения познати като „нива” ,”плоскости” „mansions” и паралелни светове 
съществуват на едно и също място едновременно. Те се различават само от градуса 
на вибрация. Когато ние увеличим нашата вибрация значително, ние променяме 
измерението! 

Мярката за вибрационния ритъм на Земята, нейния сърдечен ритъм е Шумановия 
Резонанс, който изглежда се мери по различен начин от някои земни учени в 
сравнение с информацията от по- високи нива. Много години той е стоял на 7,8 цикъла 
за секунда (херца). Той е започнал да се вдига  по времето на Хармоничната 
Конвергенция. През август 1987г – година на  голямо духовно пробуждане. На теория, 
когато стои постоянно на 13,0 ние ще преминем в 4-то измерение. Според някои 
източници ние стоим на 12,9 от известно време и ще отидем до 13,8 в  близкото 
бъдеще. 

Възнесението се очаква  да бъде постигнато когато сме напълно изложени на 
енергиите от фотонния пояс. Това е енергийна вълна  с форма на „toroid” през която 
нашата система преминава  два пъти на 26 000 годишен цикъл. Всяко преминаване 
при предишните цикли е траел около 2000г. Ние сме в момента в този пояс, но сме 
предпазени от преждевременно фатално възнесение от холографско енергийно поле 
поставено около нашата слънчева система от Галактическата Федерация на 
Светлината. – нашите съюзници  от други цивилизации в нашата галактика Млечен 
път. Докато нашето ниво на вибрация расте  някои фотонни енергии постепенно се 
освобождават в нашата слънчева система. 

Първоначално 12-нишкова ДНК система  ще замени сегашната 2-нишкова система. 
Ние ще увеличим нашите 7 чакра системи до 13 чакри. Ние също съзнателно ще 
използваме 100% от нашия мозък вместо 10 до 20 процента в момента. Пълното 
съзнание ще се върне при нас , това е осъзнаването защо сме тук какво ще правим в 
бъдеще и какъв е бил миналия ни живот. Ние ще имаме универсално познание на 
върха на пръстите си.  Или по-скоро на нашите мозъчни рецептори и ще имаме свръх-
човешки способности. 

Като възнесени галактически хора (физически ангели), ние ще имаме възможност да 
общуваме с всички съзнателни форми на живот в нашата галактика, вселена и отвъд. 
Ние ще си върнем извънземните сили които сме загубили преди много животи. 
Телепатията телепортацията и междупалнетните пътувания без  космически кораби 
ще бъдат възможни като използваме нашето Светлинно тяло или меркаба. 

Някои хора ще могат да посетят отново или да се върнат към техните предишни 
звездни системи от които те идват. Някои ще помогнат да се засели отново Марс, 
Венера и Малдек, който ще бъде пресътворен от астероидния пояс. По-голямата част 
ще останат на Земята за новата Златна епоха  и ще помогнат да я създадат. Земята 
ще бъде планета за показ, главен център за търговия, конференции и щабквартира на 
Интергалактическия Съюз на многото галалктики около нас. 

Тези които населят Земята ще станат нейните истински управници ,пазители на 
светлината като поддържат енергийните възли и мрежи около планетата и великите 
храмове. Делфините и китовете са били обременени с тази задача за прекалено дълго
време. Ние ще живеем във великолепни кристални градове вътре в Земята въпреки че 
ще изглежда ,ч е те са на повърхността. Това е начина по който всички високоизмерни 
цивилизации живеят на други планети. Така живеят много Лемурийци и Атлантци 
вътре в обвивката на нашата куха Земя, Ние ще се срещнем с тях скоро.Нашата нова 
цивилизация отново ще се базира на духовните концепции на Лемурия, които от своя 
страна са били базирани на концепциите на Сриус Б. 
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Нашата моментна структура на правителствата ще бъде прекратена. Високо 
интелигентни същества ще ни помогнат да създадем нови управленски съвети 
базирани на определени вселенски принципи. Ние ще имаме последната дума в 
определяне на подробностите на новото правителство, без намеса от тези които в 
момента управляват правителствата. 

От Tony Wicks 

Превод: Alien
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Подправена Реалност 
Автор Анонимен    
14 August 2006 

Тази статия е изчерпателен обзор за това, какво представлява матрицата, защо 
съществува тя, как функционира и кой я управлява. 

Матрицата е метафизичен холографски механизъм, чрез който ние изпитваме 
физическата реалност [1]*. Тя координира, регулира и поддържа общата арена, 
посредством която ние, като индивидуални съзнателни същества със свободна воля, 
се борим с волята на другите и срещаме последиците от нашите собствени действия 
[2]*. Във висшите плътности (духовните измерения) има повече "прозрачност" между 
съществата, което означава, че противопоставящите се свободни воли преминават 
една през друга, обратно на физическата реалност, където противопоставящите се 
воли се сблъскват [3]*. Именно матрицата осигурява обективна действителност, чрез 
която ние се учим от нашата собствена инертност и твърдостта на другите - стойността 
на победата, постигната чрез страдание. Без тази матрица, обективната физикалност и 
непрозрачността на чуждите свободни воли не съществуват; ние не придобиваме 
никакъв опит, тъй като няма нищо за изпитване. 

Централният процесор на тази матрица е съзнанието на базово ниво, което е "спящ" 
фрагмент на Бог, използван от Бог за осигуряване на основа, в която отделните 
съзнателни части на Бог, каквито например сме ние, могат да се влеят [4]*. Спящият 
фрагмент е физическа реалност, осигуряваща огледало, чрез което Бог може да 
постигне възможна самореализация. Така, матрицата е просто инструмент за 
координиране на иначе индивидуалните реалности на съзнателните същества в една 
обща обективна действителност. Обединявайки нашите реалности се получава нов 
метод на обучение [5]*. Реалността, която ние изпитваме, е просто една от многото, 
всяка отличаваща се с малки различия в нейните основни правила и програмни цели. 
Когато завършим тази програма, ние преминаваме в друга [6]*. 

Владенията на матриците не са безкрайни [7]*. Самата Земя е дом на няколко 
различни второстепенни матрични програми, а другите планети притежават свои 
собствени. Геомагнитното поле на планета играе решаваща роля при свързването на 
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метафизичния живот и неговото съзнание с физическото обкръжение на планетата 
[8]*. Това означава просто, че макар да има една голяма матрица, съдържаща 
физическата действителност, съществуват по-малки матрици, обхващащи планетите и 
различните им географски местоположения, чиито произхождения са или изкуствено 
генерирани чрез psionic технологии, или възникват от колективното съзнание на 
живота вътре в тях [9]*. Второстепенните матрици са колективни морфогенни полета. 
Хипотезата за Гея, например, илюстрира живата матрица, обхващаща земята. 
Структурната решетка на Земята е електромагнитен интерфейс между физическата 
действителност и метафизичната матрица, а често някои мегалитни места, като 
например Стоунхендж или пирамидите, служат за поддържане или модифициране на 
структурната решетка, за да се постигне отслабване, разширяване или промяна на 
матричната програма, действаща върху планетата. Без геомагнитно поле структурната 
решетката се разрушава и става превключване към някоя от доминиращите матрици, 
действащи върху планетата. При отминали обръщания на полюсите са следвали 
масови измирания, тъй като геомагнитното поле силно отслабва и разумните същества 
се разделят с физическите си тела [10]*. 

За отбелязване тук е, че съзнателният живот, свързан с физическите тела, също така е 
свързан и с матрица. Всяка промяна в матрицата влияе на съзнателния живот. Но по-
важното е, че ако се промени съзнанието, второстепенната матрица също се променя 
[11]*. Този пункт е критичен за намирането на решение на следния проблем. В 
миналото матрицата е била самоуправляема, или управлявана поне от нейните 
играчи. Но неотдавна всичко това се промени. Изглежда, че нашата матрица е била 
ограбена. Нека да разгледаме, кои са тези крадци. 

Когато първичен обект създава по-малък фрагмент от себе си, този фрагмент се 
нарича копие от първи ред. Когато Съществото-Създател (Бог) прави малък 
холографски фрагмент на самото себе си, това се нарича същество от първи ред. 
Когато същество от първи ред произведе второстепенно копие на себе си, то се нарича 
същество от втори ред. Както знаете, когато се правят копия, отчетливостта намалява 
след всяко следващо копиране [12]*. По същия начин, съществата от първи ред са по-
слаби от Бог, а съществата от втори ред са по-слаби от съществата от първи ред. Ние 
знаем какво е Бог - просто оригинал, безкрайното, семе със съзнателен потенциал 
[13]*. Хората принадлежат към съществата от първи ред. Хората са надарени с някои 
забележителни творчески способности и до един момент ги използваха според 
програмата. Ние сме играчи в играта с матриците и можем да изберем дали да се 
подчиним на нейните правила или изцяло да напуснем играта [14]*. Това става, 
разбира се, ако имаме ясна представа за нашите способности и не сме ограничавани в 
упражняването им. Във всеки случай, подобно на Бог, ние също можем да създаваме 
други същества, които са по-нисши от нас по сила и функциониране.

Съществата от втори ред са фрагменти на нашето собствено съзнание, наречени 
мисъл-форми. Мисъл-формите са ограничени в това, че те зависят от нашите духовни 
енергии, за да продължават да съществуват. Докато ние получаваме нашите духовни 
енергии предимно от нашия Създател, мисъл-формите зависят от нас за същото. Има 
второстепенни мисъл-форми, които ние създаваме ежедневно, просто чрез 
обединяването на концентрация с намерение, както например, когато мечтаем и 
едновременно произвеждаме приятни емоции. Емоционалната енергия (лууш) изтича в 
обкръжаващия етер и е моделирана според нашите представи. Чувствата могат да 
променят вероятността, точно както енергията може да променя състоянието на 
физическата система [15]*, следователно мисъл-формите в действителност са 
моделирани и индивидуализирани морфогенни полета (морфогенните полета са 
полета, излъчвани от живите същества, които действат чрез квантови механизми, за 
да предразположат една иначе произволна система към специфичен резултат, според 
прищявката на разумното същество, пораждащо полето [16]*). Често такива мисъл-
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форми имат незначителни намерения или съзнателност и скоро се разсейват щом 
забравим за тях. Но понякога, особено при отрицателни емоции като например страх 
или терор, се получава прекомерно изтичане на лууш, който се моделира посредством 
въображението в мисъл-форма, пропита с фрагмента на съзнанието, който нейния 
създател е изгубил при травмата [17]*.

Наобикалянето на места, които веднъж вече са били арена на насилствени инциденти, 
е един пример за това. Трите компонента на съзнателните фрагменти, енергията лууш 
и визуализираната на форма довеждат до производството на съзнателно същество от 
втори ред, захранвано от чувствата, които са го породили [18]*. Такова същество все 
още зависи от своя създател за подхранване с лууш, но за разлика от второстепенната 
мисъл-форма, то притежава свързан със съзнателността механизъм за оцеляване, за 
да търси такава енергия. Разликата между второстепенните и обикновените мисъл-
форми е в това, че шаблонът е предимно ефирен, докато вторият включва астрални 
компоненти.

В древността изкуството за съзнателно произвеждане на мисъл-форми с цел 
"създаване на реалност" (опериране с вероятности) е било добре известно. Дори днес 
в много тайни общества използването на мисъл-форми като етерни автомати, е обща 
практика [19]*. Мнозинството безсъзнателни мисъл-форми са били произведени от 
страданието на съзнателни същества. Страдание като това е вторичен продукт и 
действителната цел на оригиналната матрица, разработена, за да ни помага да се 
справяме с нашите конфликти, породени от свободната воля. Но страданието е имало 
определена цел - да ни помогне да придобием мъдрост и да се развиваме. 
Съчетанието от преднамерено и непреднамерено пораждане на същества от втори 
ред, е довело до голямо струпване на такива същества в определена йерархия.

Тъй като съществата от втори ред са не само по-нисши от нас, но и родени от нашите 
отрицателни емоции, тяхната умствена нагласа е към надмощие, завист, негативизъм 
и похотлив лууш. С други думи, това, което познаваме като демонична йерархия, 
присъстваща в астралните области, е произлязла от породените от нас същества от 
втори ред. Демоните съществуват. Но това не е казано с библейски заряд, а с 
метафизичен. Демоничната йерархия се състои от два типа същества - от първи ред, 
които по своя собствена воля са избрали тъмния път, и от втори ред - които вътрешно 
са тъмни, тъй като са били породени от нашите тъмни емоции. Злото съществува, тъй 
като съществува свободна воля, и това е факт. Ето защо. Свободната воля 
съществува, защото съществува реалност, която е начин за самореализиране на Бог. 
Без свободна воля Бог вече е самореализиран и следователно не би имало причина за 
съществуване. Тъй като съществуването е тук, сега, и знаем, че се развиваме духовно 
и физически (засвидетелстването на опитност и способност за сътворяване е целта на 
живота), то ние знаем, че притежаваме свободна воля, следователно злото 
съществува.

Каква е целта на демоничната йерархия, знаейки, че те са същества от втори ред? Те 
са ревниви същества, ревниви дори спрямо нашата ограничена способност да 
създаваме реалност, и ненавиждат Създателя, който е съществото от нулев ред - с 
две категории отдалечен от тях. Тяхната цел не е да ни унищожат (тъй като ние ги 
снабдяваме с храна/лууш), а да ни поробят и подложат на мъчително емоционално 
страдание. Те искат да станат наши господари чрез духовен паразитизъм. 

Но как най-добре да постигнат това? Ето къде се намесва матрицата. Спомнете си, че 
целта на оригиналната матрица (поне тази на Земята), беше да ни даде инерцията, 
необходима, за да ни помогне да осъзнаем и оценим нашите свободна воля и 
способности. Тя трябваше да допусне славата посредством преодоляване на 
страданието. Всички матрици са отговорни за начина, по който ние разбираме 
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реалността, и физическите и метафизичните правила, чрез които ежедневно живеем 
своя живот. Тя е имитатор във всеки смисъл на думата.

Какво би станало, ако нова матрица се вмъкне или насложи с цел не да помага на нас 
да се развиваме, а да помага на съществата от втори ред да продължават 
съществуването си? Какво би станало, ако новата матрица, вместо да бъде училище, е 
ферма? Случаят е точно такъв. Да, оригиналната матрица, способстваща 
помъдряването, все още функционира, но една нова програма е поставена над 
старите структури, за да служи на допълнителна цел. Но случаят не е толкова прост. 
Матрицата не е единственото нещо, което е било променено или ограбено.

Разбирате, че съществата от втори ред са безсилни да престъпват нашата свободна 
воля, точно както ние, съществата от първи ред, сме безсилни да командваме Бог 
[20]*. Обаче те могат да ни влияят индиректно. Например, те могат да ни изпращат 
емоционална енергия, която да затъмни нашите умове и да правим грешни съждения. 
Те могат да ни тормозят, отегчават и изкушават, но не и да ни убиват направо. Само 
други същества от първи ред могат да направят това. Но какво би станало, ако те 
изкушат едно същество от първи ред да убие друго такова? Ето как те извършват 
подлостта. Например, ние знаем от "злия" драконовски (извънземни гущери) разкол, че 
макар те да са отговорни за хиляди осакатявания на хора за година и безброй други 
ужаси, тези извънземни в действителност са обладани или манипулирани от астрални 
демони. Дори хората, от безумните серийни убийци до мъжете, биещи съпругите си, са 
подложени на жестока обработка от демонични същества. Всеки, който познава 
тайната история на Адолф Хитлер, може да потвърди това [21]*. 

Йерархията на извънземната конспирация се разпростира изцяло в метафизичните и 
астралните области, където се намират демоничните мисъл-форми. Според логиката, 
Луцифер съществува. Ако съществува демонична йерархия, тогава трябва да има 
някой на самия връх на тази йерархия. Този, който стои на върха на сферата, е 
Луцифер [22]*. Библейски настроените ксенофоби, които твърдят, че извънземните са 
демони, са частично прави, макар че според грешни и наивни доводи причината е в 
това, че съществата от първи ред включват не само хора, но също и много извънземни 
раси, включително и драконовските раси. По такъв начин подобни раси също са 
предразположени към обладаване от демони. Така Луцифер и неговите подчинения в 
голямата си част притежават астрални форми, но именно заради обладаването от тях 
и тяхното манипулиране на физическите същества ние сме станали жертва на 
негативно настроени извънземни, като например някои фракции на сивите и драконите 
[23]*. 

Ние, като същества от първи ред, сме духовни гиганти в сравнение със съществата от 
втори ред. Но както Ви учи джудото, начинът да победите по-едър опонент е да 
използвате неговото собствено тегло срещу него. Нашата егоцентрична слабост на 
пристрастеността към власт и оцеляване обхваща по-голямата част от инертната ни 
маса. Ние искаме да убиваме, не да бъдем убити, да жертваме други заради себе си. 
И така съществата от втори ред експлоатират тази една от многото слабости, за да 
укрепят стените на нашия виртуален затвор. 

Въпреки дългите и косвените методи, които те трябва да следват, съществата от втори 
ред са свършили добра работа по опитомяването ни. Те са измамили някои хора и 
извънземни да предадат своите собствени раси в духовно робство. Древното 
деактивиране на нашия генетичен код от драконите, който по-рано позволяваше 
нашата пълна синхронизация с матрицата на реалността, ни е натикало в окултна 
клопка: глухота, слепота и немота. Повечето от нас не виждат изхода от тази кутия, 
нито притежават стълбата за излизане, ако имахме силите да надигнем глави. Ние сме 
упоени за подчинение и поставени във виртуална реалност, подправена матрица, 
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разработена да ни държи в смирение и подчинение чрез мелодрами за извличане на 
лууш. Този лууш се събира от съществата от втори ред за тяхна консумация. В 
допълнение, онези, които управляват матрицата, до голяма степен управляват 
синхронността. Разбира се, нашите индивидуални Висши Аз-ове са сила, с която 
следва да се съобразяват, и много от нашата житейска синхронност произтича от нея, 
тъй като старата матрица все още действа частично, но самата нова манипулативна 
матрица също е способна да произвежда такава синхронност, обикновено за наше 
нещастие [24]*. Целта на тези демонични същества е възвишен тоталитаризъм. 
Възвишен, тъй като ако той беше открит, ние бихме разбрали, че имаме враг. Докато 
старата матрица предизвикваше страдание, което води до мъдрост, новата
подправена матрица прибягва към страдание, което води до използването ни за храна. 
Ние сме крави в междуплътностна ведомствена млечна ферма, ограничена в малко 
умствено пространство, произвеждащи своята скъпоценна стока, а след това често 
физически изколвани за изхранване на драконите. "И си казвам... какъв прекрасен 
свят!"

Филмът "Матрицата" действително е невероятен, тъй като твърде плътно се допира до 
истината. Например, тук са изложени някои сюжетни извадки от "Матрицата" в 
двустишие с наново разтълкуваните представи за матрицата:

1.1. Човекът създаде машини, за да печели от тях; 
1.2. Човекът създаде мисъл-форми като същества от втори ред, за да печели от тях.

2.1. Машините на човека станаха съзнаващи и способни да ръководят собствената си 
съдба; 
2.2. Мисъл-формите на човека придобиха индивидуално съзнание и управляваха 
собствената си съдба. 

3.1. Машините се опитаха да унищожат свободата на своите създатели и да поемат 
управлението; 
3.2. Съзнаващите мисъл-форми се опитаха да отвлекат реалността от Бог и Човека. 

4.1. Човекът се бореше с машините чрез премахване на енергийния източник, 
слънцето; 
4.2. Човекът се бореше със съзнаващите мисъл-форми чрез отказа да им отдава 
мисли или чувства. 

5.1. Машините се обърнаха към човека като към енергиен източник; 
5.2. Мисъл-формите се опитаха да манипулират човека да ги снабди с енергия. 

6.1. Машините поставиха човека във виртуален затвор, за да завземат неговия ум, 
докато енергията е изключена; 
6.2. Мисъл-формите поставиха човека в тази затворническа реалност на емоционални 
вълнения, за да източват тези емоции за поддържането си.

7.1. Един човек се събуди от илюзията;
7.2. Хората се събуждат.

Твърде сходно е. Дали е по-близо до истината от тази статия? Може би. 
Всичко в статията до този момент беше написано с голяма увереност. Оттук нататък 
нараства нивото на предположенията. Така че подгответе се да прочетете някои 
спорни мисли, които са на границата между просветление и параноя. 
Ако матрицата е способна на генерира нашата реалност дали би могла също така да 
произвежда участници в тази реалност? Би ли могла да вземе управление над други 
хора и да ги направи свои агенти? Този сценарий се предлага в обезпокояващия сайт 
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"The Brainwashing Site". Вместо да го преглеждате, Ви съветват да разгледате себе си. 
Но що се касае до тази статия, в този сайт се твърди по същество, че нашата реалност 
е подправена, използвана е от метафизична централна разумна мрежа за сондиране, 
управление и събиране на реколта от енергиите на успелите да оцелеят, които не са 
се поддали на влиянието на (новата) матрица. Всеки друг е един от "тях" - или 
симулация на човек, или бивш човек, чийто индивидуален Висш Аз е бил заменен от 
общ централен възел, обслужващ матрицата. Тези "хора" се използват от матрицата 
за създаване на мелодраматични ситуации за Вас, за да управляват Вашите мисли и 
действия и след това да жънат изобилието на Вашите лууш резервоари. Авторът е 
експериментирал, наблюдавайки действията на другите около него, за да изпробва 
валидността на тази теория. Ето някои от тактиките, които агентите на матрицата 
могат да използват за манипулиране:

Карат Ви да се чувствате зле, за да събират реколта от Вашия лууш. Претърпявайки 
робството на негативните емоции, вие отделяте лууш. Често това е премаляващо 
усещане в стомаха ви, или буца в гърлото ви. Това е физическо усещане за външно 
протичащ изпомпващ процес, чрез който Вашият лууш се изсмуква през Вашите чакри 
в етерни проводи до места по цялата земя, луната или хиперпространствени 
хранилища и средства за рафиниране. Положителните емоции също произвеждат 
лууш, но той е с друго качество и вибрация и трябва да се преработва по-прецизно от 
отрицателните емоции, които са естествената храна за негативните същества от втори 
ред. Така страданието е предпочитания индукционен метод при правене на избор. 
Поставете хора около Вас, които усилват лошите Ви черти, или натрапват неща, 
каквито на Вас Ви липсват (подиграват се). Карат Ви да се чувствате нисши. Или пък 
Ви пренебрегват, когато направите нещо добро, а хората хвалят други, които са 
извършили по-лоши неща от Вас, опитвайки се да Ви накарат да се чувствате 
изоставени и ядосани (тези емоции са еквивалентни на лууш продукция). Те си говорят 
един на друг по такъв начин, че да можете да ги чувате и казват неща, които пряко Ви 
касаят, макар че при нормални обстоятелства за тях би било невъзможно да знаят 
такива неща. Например те се оплакват за нещо конкретно, за което вие се оплаквате, 
но никога не сте говорили за това. 

Когато имате нужда да отдъхнете или да оставите работата си, те ще си поиграят с 
каквито и да са Ваши характерни слабости и ще Ви разбъркат ума, сякаш да Ви 
накарат да им помогнете, или да отидете с тях някъде, или да Ви държат ангажирани. 
Или пък се опитват да Ви отегчават. Това Ви държи изморени и под техен контрол, 
неспособни да завършите работата си. Синхронността при тяхната поява показва, че 
това не е просто случайност. При взаимоотношения, ако сте с друг оцелял, те ще 
образуват две групи - едната, за да се събере около Вас и да Ви накара да 
възприемате неправилно Вашия партньор чрез това, което те Ви казват, а другата 
около Вашия партньор, за да накарат него или нея да Ви възприема неправилно. Те 
ще си играят с Вашите и неговите/нейните чувства, за да причинят страдание, 
произтичащо от "съвпадащо" неразбирателство, произвеждайки лууш за източване от 
тяхна страна [25]*. 

Те проектират синхронността - от ексцентричната до нормалната, от причиняването на 
болест и нещастие на Вас или обичаните от Вас неща, - за да причинят изпращането 
до Вас на отпадъчни съобщения със специфичен характер. Тъй като измъчването е 
допустимо, те могат да Ви навредят физически, но не могат да Ви убият, докато Вие не 
се опитате да ги убиете. Така те могат да изгорят Вашата къща, да унищожат Вашия 
автомобил, да Ви затрупат със законови сметки, да Ви измъчват, но не могат просто да 
дойдат и да Ви убият, освен ако не действат чрез друго същество от първи ред. Или 
може би те избират да не го правят, защото това би означавало преждевременно 
прекъсване на реколтата от лууш. Ако Вие се самоубиете, вие се подлагате на 
възможно най-обилното производство на лууш. Самоубийствата поради любовни 
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терзания представляват техния възможно най-голям добив от един единствен човек. 
Доколко Вие избирате да им позволите да правят това, поддавайки се на тяхното 
измамно превъзходство, също има значение. 

Те могат да накарат други да действат неразумно и да променят поведението им в 
насока, която Вие не считате за положителна. Например Вашето общуване с някого 
може да върви чудесно и внезапно той или тя го прекратяват и оттогава никога повече 
не получавате известие от тях. Вие знаете със сигурност, че не сте казали нищо, което 
би могло да причини това. Те Ви подават подсъзнателни намеци за тяхното 
"превъзходство" чрез демонстриране на невъзможно щастие или умение, прочетени 
във Вашия ум, например: "знаех, че се канехте да се обадите" или "а-ха, ЗНАЕХ СИ 
аз"! Подправяйте лошите си навици, за да се подсилите, както когато ако не се храните 
добре и те няма да се хранят добре. Когато отлагате, те също отлагат. Когато се 
опитвате да се освободите от тяхната обусловеност, те ще Ви изпратят изпробващи 
въпроси, за да разберат къде сте, докъде сте стигнали и къде отивате. Тогава те Ви 
отговарят, спорейки с Вас защо трябва да продължавате да вървите по досегашния 
път. Това се различава от нормалните обстоятелства по това, че един човек прави 
изпробването, а спори друг човек, очевидно несвързан с него. Въпросът е дали тези 
хора в действителност осъзнават, че изпълняват специфични мисии на централното 
управление на матрицата, или дали също като Вас са манипулирани да не знаят, че 
манипулират други? С други думи, това повече прилича на "Шоуто на Труман", където 
актьорите знаеха, че са актьори, или на "Матрицата", където мнозинството от хората 
бяха спящи? Този автор би предпочел втория вариант и в сайта "The Braiwashing Site" 
да е посочено неправилно, че 95% от населението на света само се преструва, че 
живее свой собствен живот, когато всъщност то заговорничи в контрола над Вас. 

Добре, сега можете да видите основанието на моите предупреждения за предстояща 
параноя в статията. Колко насериозно се възприема тази втора половина от статията? 
Това трябва да решите Вие, но не без вяра или невежество, а без да имате 
познанието. Наблюдавайте Вашата реалност и се опитвайте да видите нещата в нея, 
които са неправилни - всички дефекти, синхронности, пукнатини и конспирации. 

Няма да Ви отнеме много време да разберете, че нещо не е наред. Да избягате от този 
затвор или да се предпазите от него е друг въпрос. Не можете да унищожите 
матрицата, нито пък трябва да го правите, тъй като матрицата поддържа реалността. 
Тя е инструмент, а източникът на неправилното боравене с нея са злоупотребяващите, 
но не самия инструмент. Следователно правилния подход е да се работи с нея и вътре 
в нея срещу прелъстителя. Ако възстановим нашите окултни умения, активираме 
отново нашата латентна ДНК, посрещнем факта, че ние сме суверенни същества от 
първи ред, може би ще разбием тези окови. 

Програмата на матрицата е поела в ужасно погрешна посока. Време е да сменим 
канала.

Линк към оригинала http://www.magickriver.net/matrix.htm
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Робърт Монро - Свидетелски показания, 
основани на слухове 
Автор Робърт Монро    
14 August 2006 

Някой, Някъде (или едновременно - милиони или безброй много) имаха желания, 
нужди, стойности, харесваха, обичаха да пият, ядат или използваха вместо наркотик 
една субстанция с айдент Лууш. (Електричество, гориво, кислород, злато, вода, земя, 
стари монети, уран.) Това бе рядко срещана субстанция в мястото, наречено Някъде, а 
онези, които притежаваха Лууш, намираха, че е жизнено важна за каквото и да се 
използваше. 

Изправен пред въпроса за Търсенето и Предлагането (универсален закон за 
Някъдето), Някой реши да започне производството му, така да се каже, вместо да 
започне да го търси в неговата “естествена” форма. Той реши да си направи Градина, 
където да отглежда Лууш. 

Открито бе, че Лууш в естествено състояние произлиза от серия вибрационни реакции 
от взаимодействието на въглерода с кислорода, а полученото вещество бе Лууш с 
различна степен на чистота. Ставаше само по време на тази дейност и вторично по 
време на реактивния процес. Наблюдатели от Някъде се втурнаха да търсят навред 
източници на Лууш, бяха направени нови разкрития с много ентусиазъм, който бе 
възнаграден. 

Ето така Някой и Неговата Градина промениха всичко. Отдалечен, в усамотена област, 
Той започна да работи върху експеримента си. Първоначално Той създаде подходяща 
среда за взаимодействието на въглерода с кислорода там, където би могло да се 
развие. Той създаде много грижливо Равновесие, така че да има непрекъсната 
доставка на подходяща радиация и другите захранвания. 

После Той събра Първата реколта, която наистина произведе Лууш, но само в малки 
количества и със сравнително ниско качество, не достатъчно забележително, за да 
бъде върнато в сърцето на Някъдето. Проблемът бе двустранен. Жизненият период бе 
съвсем кратък, а и самите посевни частици бяха твърде малки. Това ограничаваше и 
качеството, и количеството, тъй като посевът нямаше време в такива тесни граници да 
генерира Лууш. Нещо повече, реколтата от Лууш можеше да се прибира само в 
момента на завършване на жизнения път, нито един миг по-рано. 

Неговата Втора реколта не бе по-добра, ако не и същата. Той промени околната среда 
в друга част от Градината, където плътността бе повече газообразна, отколкото течна, 
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а химикалите с по-голяма плътност оформиха твърда основа и затова все още са в 
употреба. Той отгледа огромно количество частички в много разновидности и нова 
форма, като постигна голямо увеличение на размера, много хиляди пъти по-големи и 
по-сложни от едноклетъчната Първа реколта. Той преобрази въглеродно-кислородния 
цикъл. Макар че всичко в основата си бе еднакво. Както и при Първата реколта те 
можеха да прецъфтяват през определени интервали и да завършват жизнения си 
цикъл автоматично. За да прекрати това непостоянно разпространение на химикали и 
радиация, които преобладаваха при Първата реколта, Той установи на едно и също 
място Втората реколта. Всяко нещо бе предназначено принципно да стои на своето 
собствено място в Градината. За постигането на целта на всеки бе даден по един 
твърд филиз, който бе заровен дълбоко в по-плътното химическо вещество. Към 
филиза се прикрепваше ствол или дънер, който помагаше при израстването нависоко, 
за да може да получи необходимата доза радиация. Горната част, разклонена, тънка и 
чуплива, бе предназначена да доставя компонентите въглерод и кислород към и от 
посевните частички. Към всяка отделна част бяха монтирани излъчватели с брилянтен 
цвят, заедно с генератори на малки частички. Симетрично центрирани, мястото им 
обикновено бе близо до върха.

Около посева Той направи циркулационни улеи в газовата обвивка, за да помогне по 
принцип на процеса на цъфтенето. По-късно Той откри, че същият турбулентен ефект 
служи като способ за прибиране на реколтата от Лууш. Ако турбуленцията бе 
достатъчно силна, Зърното биваше издухвано, жизненият процес спираше и се 
освобождаваше Лууш. Това бе особено полезно, когато в определен момент, извън 
Прибирането на Реколтата, се появяваше необходимост от спешна доставка на Лууш. 
Освен всичко останало Втората реколта бе най-незадоволителна. Въпреки че 
наистина бе получено много по-голямо количество, произведеният нерафиниран Лууш 
бе с толкова ниско качество, че едва ли си заслужаваше усилието. И в допълнение -
периодът на растежа бе толкова продължителен, а не доведе до повишаване на 
качеството. Липсваше някакъв жизненоважен елемент. 

Някой започна да обикаля Градината си дълго време, за да се обучава, докато 
пристъпи към Третата реколта. Наистина бе предизвикателство. Вярно бе, че Той 
имаше частичен успех. Бе отгледал Лууш. Но продуктът на неговите усилия твърде 
бързо се предаде на дивото, некултивирано многообразие. 

Бе неминуемо Той да открие отговора. Третата реколта бе живото доказателство на 
неговото Упование. Трябва да се включи първоначалният въглеродно-кислороден 
цикъл.

Подвижността трябва да се възстанови. И двата фактора се бяха показали 
многообещаващи за получаването на висококачествен Лууш. Ако към това може да се 
прибави и размерът, би могло много да се постигне. 

С такова намерение на преден план Някой премести различните мостри от Първата 
реколта, които все още вирееха във водните части на Градината. Той ги модифицира 
така, че да съществуват и растат в газова среда. Той ги пригоди първо да се хранят от 
Втората реколта, на която Той бе дал възможност да изобилства точно с тази цел. По 
този начин се появиха и първите променливи посеви - Мобили - Третата реколта. 
Мобилите се хранеха от Втората реколта и така съкращаваха нейния жизнен процес, 
произвеждайки нискокачествен Лууш. Когато всяко от огромните Мобили завършваше 
собствения си жизнен растеж, получаваше се допълнително количество Лууш. 
Количеството бе голямо, но все още можеше да се изисква от честотния модел на 
утайката от Лууш. 
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Съвсем случайно Някой откри Главния катализатор за усилване производството на 
Лууш. Чудовищните и бавно подвижни Мобили имаха жизнен процес, твърде различен 
от обема на вложеното количество хранителни вещества. Процесите на растежа и 
прекратяване на живота бяха с такава продължителност, че съвсем скоро щяха да 
унищожат напълно Втората реколта. Щеше да се наруши балансът на цялата Градина. 
Нямаше въобще да има производство на Лууш. И Втората, и Третата реколта бяха 
обречени на измиране. 

Тъй като Втората реколта стана недостатъчна, енергийните нужди на Мобилите се 
изостриха. Много често два различни Мобила търсеха да поемат храна от едно и също 
растение на Втората реколта. Това доведе до Конфликт, а резултатът бе физическата 
борба между два и повече тромави Мобила. 

Някой наблюдаваше тези борби, отначало смаян от проблема, а после с голям 
интерес. Колкото по-настървени ставаха борбите, толкова повече Лууш излъчваха 
Мобилите! Не в огромни количества, но с по-висока степен на чистота. 

Той веднага подложи теорията на изпитание. Той премести друга част от Първата 
реколта от водната среда та Градината, промени я за газови условия на развитие, но с 
една забележителна разлика. Новият Мобил щеше да бъде някак по-малък, но 
изискваше поемането на други Мобили за храна. Това би разрешило проблема за 
свръхпопулацията на Мобилите и щеше да създаде добри количества от използваем 
Лууш по време на всяка битка плюс премията, ако новият клас Мобили завършеше 
жизнения процес на другия. Някой щеше да може да пренася Някъде достатъчни 
количества от напълно чист Лууш. 

По този начин се появи Законът на Главния катализатор. Конфликтът между 
въглеродно-кислородните циклични съединения произведе плътна еманация на Лууш. 
Бе съвсем просто.

Доволен, че е открил формулата, Някой подготви Четвъртата реколта. Известно му бе, 
че Мобилите от Третата реколта бяха твърде големи, а жизненият им процес много 
продължителен, за да бъде напълно практичен. Ако бъдат отгледани в голямо 
количество, ще трябва да се разшири и удължи Градината. Нямаше пространство за 
отглеждането на такива масивни единични посеви и на пропорционалното количество 
листна Втора реколта за поддържането им. Също, той правилно разсъди, че по-
бързата и увеличена подвижност би разширила фактора Конфликт и в резултат би се 
увеличила производителността на Лууш. 

Само с едно просто движение Някой прекрати жизнения процес на всички движещи се 
с грохот Мобили от Третата реколта. Връщайки се към Първата реколта във водна 
среда, той ги модифицира и увеличи до огромен брой форми и размери, даде им 
сложна многоклетъчна структура с голяма променливост. Той вложи в тях модела на 
равновесието. Имаше и такива, които поглъщаха въглеродно-кислородни части от 
Втората реколта (предимно неподвижни) като източник на енергия. Имаше други, 
крайно променливи, които изискваха като енергия поемането на други променливи 
Модифицирани посеви от Първата реколта.

Затвореният кръг действаше съвсем задоволително. Стационарните модификации от 
Втората реколта разцъфтяваха във водна среда. Дребни, високоактивни воднодишащи 
Мобили поемаха хранителни вещества, “изяждаха” модификацията на Втората 
реколта. По-едри и/или други активни Мобили консумираха енергия от по-дребните 
“тревоядни”. Когато някой Мобил израстваше твърде едър и бавен, той ставаше лесна 
плячка за по-дребните Мобили, които го атакуваха по различни начини. Химическата 
утайка от тези поглъщащи действия се установяваше на дъното на течната среда и по 
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този начин предоставяше нови хранителни вещества за Неподвижните (Модификация 
на Втората реколта), затварящи цикъла. Резултатът бе стабилен поток от Лууш - от 
прекратяването на живота на Неподвижните, от интензивния сблъсък между Мобилите 
с цел да се предпазят от поглъщане и накрая от мигновеното прекратяване на 
жизнения процес на тези Мобили, като неминуем продукт на такива конфликти. 

Обръщайки се към друга част от Градината - газовата среда с гъста смесена основа -
Някой приложи същата технология с по-съвременни подобрения. Той добави голямо 
разнообразие от Неподвижни (оригинална Втора реколта), за да предостави 
необходимата и различна храна за новите Мобили, които щеше да създаде. Докато в 
другата област на Градината Той направи такива Мобили като взаимодействие на две 
същества, онези, които поемаха и извличаха енергия от Неподвижните на Втората 
реколта, и онези, които изискваха други Мобили за изхранване. Той създаде буквално 
хиляди от оригиналните видове - малки, големи, - макар че нито едно не бе по-голямо 
от Мобилите на Третата реколта - и наивно даде на всяко някакъв повод за конфликт. 
Те приеха формата на тела, неуловима скорост, измамно и/или предпазно покритие и 
цветно излъчване, вълново движение, специализирани осезатели и детектори, 
уникални стърчащи втвърдявания за бодене, сграбчване и късане по време на 
конфликтните периоди, с резултатно увеличение на еманацията на Лууш. 

Като страничен експеримент Някой проектира и създаде една форма на Мобил, която 
бе слаба и неефективна според стандартите на другите Мобили от Четвъртата 
реколта. Въпреки това този експериментален Мобил имаше две специални 
преимущества. Той имаше способността да поглъща и приема енергия както от 
Неподвижните, така и от други Мобили. Второ - Някой избута на преден план една 
Част от Себе си - не бе известен или на разположение друг източник на такава 
Субстанция, която да действа като интензивен, непреодолим стимул за активност. 
Следвайки Закона на Привличането, Някой разбра, че такава смес щеше да създаде 
точно у тези Мобилни същества нарастваща променливост. Тя винаги ще се опитва да 
задоволи привличането, което тази крехка прашинка от Него предизвиква, търсейки 
обединение с необятното Цяло. Така нагонът за задоволяване на енергийните 
потребности чрез поглъщане не би било единствената мотивираща сила. Нещо по-
важно, нуждите и насилието, създадени от Частта на Някого, не биха могли да бъдат 
поместени в Градината. По този начин необходимостта от движение винаги ще 
присъства и конфликтът между тази необходимост и нуждата от преместване на 
енергията биха били постоянни може би един непрекъснат излъчвател на 
висококачествен Лууш, ако той оцелее.

Четвъртата реколта надхвърли всички очаквания на Някой. Стана очевидно, че един 
плътен, полезен поток от Лууш се произвеждаше в Градината. Уравновесеното 
действие на “живота”, перфектно ръководен от Фактора Конфликт, произвеждаше 
безкрайно количество Лууш, както и равномерното му допълване от постоянното 
прекратяване на жизнения цикъл на всички видове Мобили и Неподвижни. За да се 
поддържа производителност, Някой постави Специални колектори, за да помогне на
жътвата. Той построи Канали, за да транспортира суровия Лууш от Градината до 
Някъде. Някъде повече не зависеше принципно от “дивото състояние” като основен 
източник на Лууш. Градината на Някой бе сложила край на това. 

С преуспяването на Градината и производството на Лууш чрез методи за култивация 
Други започнаха да проектират и строят свои Градини. Това бе в съответствие със 
Закона за Търсенето и Предлагането (Вакуумът е нестабилно състояние), тъй като 
количествата Лууш от Градината на Някой само частично посрещаха потребностите на 
Някъде. Събиратели от името на Другите наистина влязоха в Градината на Някой, за 
да се възползват от онези малки еманации на Лууш, незабелязани или игнорирани от 
Събирателите на Някой.
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Някой, след като бе завършил работата си, се върна в Някъде и се зае с други неща. 
Производството на Лууш остана на постоянно ниво под ръководството на 
Събирателите. Единствените промени бяха по поръчка на самия Някой. Под 
ръководството на Някой Събирателите периодично прибираха части от Четвъртата 
реколта. Това бе правено, за да се подсигурят адекватни химикали, радиация и други 
хранителни вещества за по-младите, сега появяващи се посеви. Втората цел бе да се 
предоставят извънредни количества от Лууш, създавани чрез такова прибиране на 
реколтата.

За да приберат тази реколта, Събирателите предизвикваха бури от турбулентни 
течения и бъркотия, и двете в газова обвивка и в по-твърди химически съединения, 
които бяха основата на самата Градина. Тези катаклизми довеждаха до прекратяване 
на жизнения процес на милиардите от Четвъртата реколта, тъй като те биваха 
смазвани под търкалящата се основна структура или задушавани под търкалящата се 
основна структура или задушавани под вълните от развихрена водна среда на 
Градината. (При по-особен проект Четвъртата реколта можеше и да не поддържа 
въглеродно-кислородния цикъл, обградена от течна среда.) 

По този начин моделът на “Живот” на Градината би могъл да отиде напълно във 
вечността, ако не бяха любознателността и възприемчивостта на Някой. Понякога той 
взимаше мостри Лууш от своята Градина, за да ги изследва. Нямаше причина да го 
прави, освен факта, че Някой поддържаше у себе си парченце непресъхващ интерес 
към своя проект. 

При един такъв анализ на мостра от Лууш Някой случайно изследва еманациите и 
вече щеше да го връща в Резервоара, когато осъзна Разликата. Бе твърде нищожна, и 
все пак съществуваше. 

Интересът му се възвърна мигновено, той погледна отново. Деликатно вплетен с по-
обикновени еманации на Лууш, той откри крехък фрагмент от пречистен и дестилиран 
Лууш. Това просто бе невъзможно. Пречистен и дестилиран Лууш се получаваше само 
след като “дивият” Лууш бе преработван многократно. Луушът от Градината на Някой 
изискваше същата обработка, преди да се употреби.

И все пак го имаше - така фино сортиран според рафинираните си излъчвания, че той 
не би се върнал обрано към взаимодействие със суровите субстанции. Някой 
препотвърди изследванията си. В Градината му съществуваше фактор, който той не 
познаваше. 

Някой бързо напусна Някъде и се върна в своята Градина. Външно всичко изглеждаше 
същото. Триизмерните основни газови области на Градината бяха безкраен килим от 
зелени отражения на развиващата се Втора реколта. Модифицираната Първа реколта 
във водната среда беше в перфектно взаимодействие със Закона за Действието и 
Противодействието (Разделяне на Причина и Ефект). Някой усети незабавно, че 
разликата - източникът на дестилиран Лууш - не бе нито сред Първата, нито сред 
Втората реколта. 

Той откри първия си мигновен допир с еманация на дестилиран Лууш в една от 
частиците на Четвъртата реколта (която вече се бе филтрирала през насажденията на 
Втората реколта). Искрата пламна по време на необикновено действие на тази частица 
от Четвъртата реколта. Само това не би могло да създаде дестилиран Лууш, знаеше 
Някой, и той продължи да търси източника по-надълбоко.

Точно в този момент той разкри Разликата. Частицата от Четвъртата реколта не 
участваше в Конфликт над останка от поглъщането на по-слаба частица от Четвъртата 
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реколта, нито пък за вкусна папрат от близкостоящ ствол от Втората реколта. Също и 
за да се предпази от прекратяване на живота и поглъщане от други борещи се частици 
от Четвъртата реколта. 

Тя бе в Конфликт, за да предпази и спаси от прекъсване на живота на три от своите 
новопоявили се създания, скрити под една огромна частица от Втората реколта, 
чакащи да излязат. Нямаше съмнение. Това бе действието, произвеждащо искрите от 
дестилиран Лууш.

С това заключение Някой изследва действията на други частици от Четвъртата 
реколта в Градината. Той откри подобни искри, когато други частици от Четвъртата 
реколта се захванаха със същото действие в защита на техните “Малки”. Макар все 
още да имаше несъответствие. Сборът от всички тези светкавици от дестилиран Лууш 
от всичките тези действия от настоящите частици на Четвъртата реколта не би 
достигнал и половината количество, което бе открил в мострата от Резервоара. 
Очевидно присъстваше друг фактор.

Той систематично се разхождаше из Градината, разширявайки възприятието си до 
всички области. Почти мигновено той откри източника. Висококачествен дестилиран 
Лууш се излъчваше от една отделна секция на Градината. Той бързо се насочи към 
точката. Ето го - експериментален Модифициран посев от Четвърто поколение, един 
от онези, които съдържаха Част от него в своя функционален модел. Той стоеше сам 
под листната горна част на огромната частица от Втората реколта. Не бе “гладен”. Не 
бе в Конфликт с друга частица от Четвъртата реколта. Не действаше в защита на 
“малките си”. Тогава защо излъчваше дестилиран Лууш в такова огромно количество?
Някой се приближи. Възприятието му влезе в Модифицирания посев от Четвърто 
поколение и той разбра. Посевът бе самотен! Това бе ефектът, който произвеждаше 
дестилиран Лууш. 

Щом се дръпна назад, Някой забеляза друго необикновено несъответствие. 
Модифицираният посев от Четвъртата реколта бе разбрал за Неговото присъствие. 
Той бе припаднал и се тресеше в странни конвулсии върху твърдата основа. От два 
излъчващо-сетивни отвора бликаше чиста вода. С това дестилираният Лууш стана 
дори по-очебиен. 

И тогава Някой откри своята известна ДЛП формула, която и днес действа в 
Градината. 

Краят на приказката е добре известен. Някой включи фундаменталното в своята 
формула: “…Създаването на чист, дестилиран Лууш се получава от частите, наречени 
Тип 4М, обединени от въздействието незадоволеност, не само ако тези модели се 
активират до вибрационно ниво извън границите на сетивата за околната среда. 
Колкото е по-интензивен споменатият модел, толкова е по-висока производителността 
на дестилирания Лууш…” 

За да се вкара в действие формулата, Някой проектира тънки промени в Градината си, 
всяка от тях е позната на историците. Разделянето на всички частици от Реколтите на 
две Половини (за да се предизвика самота, тъй като те търсят обединението) и 
стимулирането на превъзходството на Тип 4М, частиците са две от най-
забележителните подобрения. 

И както се вижда сега, Градината е привлекателен спектакъл на ефективността. 
Събирателите отдавна са станали Майстори в Изкуството на ДЛП формулата. 
Частиците Тип 4М доминират и са се разпространили из цялата Градина, с изключение 
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на по-дълбоките части на водната среда. Те са главните производители на 
дестилирания Лууш. 

По пътя на експериментаторството Събирателите развиха цялостна технология с 
комплект инструменти за събиране на реколтата от Лууш от посевите Тип 4М. Най-
обикновеният бе наречен любов, приятелство, семейство, завист, омраза, болка, вина, 
болест, гордост, амбиция, собственост, притежание, светиня, - и в най-широк смисъл -
нации, провинциализъм, войни, религия, машини, свобода, промишленост, търговия -
за да изброим съвсем малко от тях. Производството на Лууш е по-високо откогато и да 
било.
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Ануннаки и Съюза Anchara 
Автор Alien    
24 May 2006 

Кратък преглед  на Съюза Anchara и Ануннаки

Забележка: Съюзът Anchara , който в миналото е бил враг на Галактическата 
Федерация е сега негов член и част от мисията „Първи Контакт”

До скоро Галактическата Федерация е имала един доста злобен и могъщ колкото нея 
тъмен противник „Съюзът Anchara”. Ануннаките са ренегати Рептили в този съюз, 
който е контролирал тази планета около 13 000 години чрез своите доверени лица –
тъмнитe човешки конспиратори, които се съревновават за контрол над САЩ и 
останалия свят. ( Основно борбата е между тези от САЩ представлявани от Буш 
срещу тези от Европа.

Ануннаките сменили своята ориентация и се присъединили към Галактическата 
федерация през 1994г. След като тъмния Съюз Anchara решил така. Това спряло 
кранчето на подкрепа  за земните конспиратори (политическите интриганти) за техен 
шок и ужас.

Галактическата федерация на Светлината е съставена от широко галактическо 
членство от тези галактически звездни системи , които следват „Пътя на Светлината”. 
Тази Федерация доскоро е била в жесток конфликт с мощния Съюз Anchara. Като 
резултат от това са налице голям брой опустошителни галактически войни през 
последните 200 милиона години. Сега обаче заради огромните и значителни промени 
свързани с края на настоящия 206 милионен Галактически Цикъл, много от „тъмните 
сили” избират да преминат на другата страна. Те сега се присъединяват към „Силите 
на Светлината”  в големи размери. Членовете на Галактическата Федерация на 
Светлината наскоро нарастнаха от 100 000 до над 200 000 Звездни системи. Съюзът 
Anchara е бил главно съставен от Рептилски раси (двуноги същества рептили). Те 
първоначално идват от предишната Вселена, когато тя е била слята с нашата 
собствена. Те били с по-агресивна натура и с фундаментална липса на възможност да 
изпитват чувства. Те дошли с дълбокото вярване  че им е даден мандат от Създателя 
да наследят контрола над  цялата Галактика Млечен път.
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Един от аспектите на  божествената програма силно афектирал тази галактика. Той 
засяга пророчеството на тъмния творец Anchara. В началото на нашата история 
Anchara изпраща огромен брой военни части да вилнеят из галактиката. Въпреки това 
дори в тази тъмнина е съществувал лъч светлина  - потенциал за галактическа 
хармония.

През ранната 1994г.  Най - големите пророци и жреци на Anchara поднасят 
прокламация за трансформация на тъмните сили. Те посочили недвусмислено 
следната велика истина: Най-накрая е дошло божествено  време за галактическо 
примирие. Anchara  отправила молба към Галактическата Федерация да обмисли 
постоянно мирно споразумение. Като условие за този постоянен мир тъмните сили от 
съюза Anchara се съгласили най-накрая да се откажат от претенциите си към Земята.

Тези  невероятни изявления от оракулските планети  на Anchara отекнали през целия 
Съюз като гигантско земетресение. Те оставили много малко място за размисъл на 
многото тъмни територии. Огромен гняв останал в тях, както  и  желание за съпротива 
срещу решението да се изостави всичко за което са се били. Много жестоки битки били 
водени между обърканите бунтовни флоти от тъмния Съюз.

През късната 1994г. спечелилите фракции от бившия тъмен Съюз поискали 
разрешение  да преговарят за постоянен мир, който да им позволи да  да се 
присъединят към Галактическата Федерация на Светлината като специални членове. В 
новите договори било включено обещанието  бившите звездни нации от Съюза да 
интегрират своите огромни флоти  към тези на Галактическата Федерация. 
Предишните тъмни сили сега се съгласили да се придържат към законите на древната 
харта на Галактичекста Федерация на Светлината.

Единствения деликатен момент  бил как те ще сдадат техните древни претенции за 
планетата Земя. Не искайки да загубят техния достъп до този най-свещен воден свят 
бившите членове на Anchara изискали редица специални посланици да бъдат  
постоянно настанени на Земята. Тези специални посланици е трябвало да престигнат 
едва след като жителите на Земята се завърнат към пълно съзнание. По това време 
земното  трансформирано общество е трябвало да бъде напълно функциониращ член 
на Галактичекста федерация на Светлината.

В друга част на този договор  бившите тъмни членове обещали да анулират  няколко 
тайни договора с главните правителства на повърхността на вашия свят. За да 
демонстрират своята искреност бившите членове на Anchara бързо оттеглили много 
свои посланници, техници и учени от Земята. През следващите 2 години повечето от 
тези извънземни учени  и техници напуснали Земята. Ефектите от многото тайни 
споразумения  в контекста на вашата свобода  били огромни.  Тяхното неочаквано 
заминаване  била една  пролука в  злото, което заобикаля вашия свят.

Скоро пролуката станала огромна  дупка, когато бившите господари на вашия таен 
световен конспираторски  елит – Ануннаките -  направили един изненадващ и много 
непредвиден ход. Извънземните ментори на елита неочаквано сменили своята 
ориентация и се присъединили към Галактическата Федерация на Светлината. Сега 
познати като Аннануки -Annanuki (спелинга е променен за да отбележи тяхната нова 
насока) те дълго били умовете зад вашите глобални конспираторски действия на елита 
и техните избрани управници – диктатори. Като Аннануки в момента те служат на 
Светлината. Техните познания за зловещите действия на Елита се превръщат в 
Дамоклиев меч който тегне над главите на вашите зли  потисници.
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Програмата на Аннануките е  да използват бившото си влияние за да вкарат много от 
световните коспиратори в  друг път. До днес има известен прогрес. Въпреки това 
докато бавно се променят, много световни конспиратори запазват дълбокото си 
желание да управляват свикнали да тиранстват. Тази мания за контрол  ги кара да се 
стремят да не отговарят на дръзките призиви на Аннануките. Тази мания също 
генерира и известен брой странни петиции от тайните управници на вашата планета 
към техните бивши господари.

Внезапни серии от промени разклатиха устоите на много от вашите тайни управници. 
Използвайки  проста аналогия можем да кажем че тези тайни конспиратори са били 
принудени да се подложат на значителна мозъчна операция! Най-високите нива на 
тяхната стабилна командна структура са в различни състояния на хаос. Известен брой 
части от тяхната глобална структура са въвлечени в повсеместна кланова война едни 
срещу други. Това ужасно разтърсване продължило  в различни форми до първата 
половина на вашата 2000г.

Докато многото невероятни и трансформиращи събития  помагат да отвлекат 
вниманието на земнита конспираторска клика , вашата местна Духовна Йерархия ви 
подготвя да станете напълно съзнателни Същества.

Този откъс е част от глава 2 (Трансформацията на Небето и Земята) от книгата Твоят 
Първи Контакт от Sheldan Nidle

Превод: Alien
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Branton: Cosmic Conflict File. No. 34 - Едуин 
Кастело и Базата Дълси
Автор RedGuy    
24 April 2006 

Следващото са няколко въпроса, които бяха зададени към бившият служител на 
базата Дълси, Офицерът по Сигурността Томас Едуин Кастело, около година преди 
неговата смърт. Те са последвани от неговите отговори: 

ВЪПРОС - Кога точно беше конструирана (горното обитавано от хора ниво на) база 
Аркхулета?

ОТГОВОР - Чух, че Дълси е била започната през 1937-39 от военни инжинери, 
вследствие разширена, а най-скорошната работа е била завършена към 1965-6, 
свързваща тунелите с Пейдж (Page) Аризона, като последната е част от по-стари 
подземни съоръжения. Базата "Чтирите Ъгъла" се  нарича "Перика" (Perica, ориг). 
Повечето от местните Американци (индианците) живеещи в тази зона знаят за тази 
база и биха могли да ни кажат за подземните форми на живот, които често биват 
забелязвани  около тези населени райони, напр. Голямата Стъпка (Bigfoot) 
(Забележка: Това касае  само най-горните тунели, а не най-долните, които включват 
огромни естествени пещери и, както някои вярват, древни тунели. Това би включило и 
тунелите осветени посредством фосфорен пентаоксид, който сивите избягват, и чийто 
произход е неизвестен. Всъщност, някои източници ни уведомиха, че част от 
подземните НОРАД съоръжения около Колорадо са били конструирани върху вече 
съществуващи системи от пещери, което предполага, че Рей Палмър ("Ray Palmer") и 
Ричард Шейвър (Richard Shaver) са били прави, когато през средата на 40-те пишат 
относно правителственото проучване за това как биха могли военните да се 
приспособят към естествените пещерни образувания. - Брантън).

В - По какъв начин беше създадена горната база? Запознат ли сте с така нареченият 
"напредък" на корпорацията Ранд в посока употребата на високо ефективната машина 
(bore-mole, в оригинала, озн. къртица-бургия) можеща да разтапя скалната маса 
използвайки Волфрам-Графитови конуси като дрелка?

О - Според няколко старши работници по поддръжката, част от нея е била взривена 
посредством ядрени устройства през 60-те. Има секции, като тунелите на совалките, 
които са били сформирани от машина с напреднала технология, пробиваща тунели в 
скалата и оставяща повърхността гладка - като полирано черно стъкло.
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В - От кого беше създадена базата в Дълси?

О - Природата създава първите скални образувания. Драконите (рептилоидните 
хуманоиди) са използвали пещерите и тунелите в продължение на векове, а по-късно, 
са били разширени по плановете на компанията РАНД. Оригиналните пещери са 
включвали вледенени пещерни образувания и серни извори, които "извънземните" 
намерили перфектни за техните нужди. Пещерите в Дълси могат да се съревновават с 
тези в Карлсбъд по размер. (Забележка.: Пещерните образувания в Карлсбъд и 
особенно прикрепените към тях в Лечигуила ("Lechiguilla") са "официално" измежду 
най-големите и дълбоки в света, като няколко "пътеки" (leads, ориг) са все още 
неизследвани от професионалните спелеолози - Брантън).

В - За какво са били използвани различните говежди (и човешки) органи, като кръв, 
анална тъкан, очи, репродуктивни органи, езици, и т.н. А също и органите, снабдени 
посредством човешки и добитъчни (тук предимно иде реч за едър рогат добитък) 
обезобразявания?

О - Прочетете така наречените "Документи Дълси" (Dulce Papers).

В - От хора или извънземни, или и от двете, са управлявани електромагнитно-
контролираните въздушни или космически летящи апарати, които са били засичани да 
излитат или кацат на планината Архулета?

О - Архулета Меса е зона от малко значение... Апаратите заминават (и са съхранявани 
в) от пет зони. Първата е "SЕ of Dulce", втората е близо до Дуранго Колорадо, третата 
е в Таос, Ню Мексико, а основната част от флотилията се намира в Лос Аламос, 
отдолу. (Забележка: Считам, че Томас Кастело има предвид "съвместно-оперативната" 
флотилия. Въпреки това, според друга група от източнци, изглежда сякаш Дълси е 
абсолютно обградена от всички страни от "извънземни" бази; и че върхът Аркхулета -
въпреки че явно е централната и връхната точка на цялата подземна база - е само 
една част от целият комплекс, който, според някои, е с размерите на Манхатън! Един 
източник посочи, че има камери няколко стотин фута под самият град Дълси, които са 
част от първо ниво от цялата база. Тази близост би могла да обясни произхода на 
базата Дълси. Явно въпреки неговото ниво на достъп до свръх-секретна информация, 
Кастело е бил запознат само с една част на целият мега-комплекс, който лежи под 
тази зона. Без значение интензивността и размера на дейността там, според различни 
източници, градчето Дълси е разположено и върху основни кръстопътища, зони на 
пресичане и съединение на дейности с извънземен  характер, въпреки че най-
съществените дейности на извънземните са извършени в Лос Аламос. Лос Аламос и 
планинските региони източно и югоизточно от тях, вътре и около националната гориста 
местност Santa Fe, изглежда са ОСНОВНИТЕ "гнезда" на Рептилоидните/Сиви сили в 
Северна Америка, въпреки че там се намират също и голям брой "свърталища" 
разпръснати около подземните мрежи между Дълси и Ареа 51. Дълси изглежда е като 
една основна транзитна точка на външноземни и подземни рептилиански дейности. 
Освен това, тя е и централна зона на "проникване" (инфилтриране) на земната 
повърхност, а също и операционна база по отвличанията, имплантацията и 
обезобразяванията. И също така, тя е и основно място, където са и терминалите на 
подземните совалки, НЛО портовете и т.н. - Брантън).

В - Други са на мнението, че съществата под Дълси НЕ са от извънземен произход, а 
са всъщност наследниците на гущерите или рептилоидите, като Велосирапторите или 
Стенонихозаврите Еквалус - "змийска" раса или раси, близки по смисъла, който носи 
Библията в книгата на Битие. Така ли е?
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О - Да, някои "рептилоиди" са естествени обитатели на тази планета. Властващата 
каста от "извънземни" СА рептилии. Онези с бежов цвят, или белите същества, са 
наречени ДрАко (ударението тук го слагам на "а" в думата Драко, а в думата 
"Драконите", то е на "о"). Другите рептилоидни създания са зелени, а някои са кафеви. 
Те са древна земна раса, живееща под земята. Може би е било някое същество от 
този вид, което да е подмамило Ева, в райската градина. Рептилоидите с право 
наричат себе си "местни земляни". Може би те са онези, които са наречени Паднали 
Ангели. Може би не, но както и да е, за нас се смята че сме "натрапници" на земята.

В - Някои хора са изказали мнението, че така наречените подземни "извънземни" бази 
и тунели, в по-голямата си част, наистина са на възраст стотици хиляди години, 
създадени от допотопна раса, която е стигнала до значително ниво на сложни 
познания и които са били унищожени от Божествено-предизвикан катаклизъм, който е 
бил вследствие на това, че са се опитали да слеят тяхната наука с 
окултните/свръхестествените сили. Например, смята се, че Бермудският Триъгълник е 
феномен, който може да е резултат от излязъл извън контрол експеримент на 
Атлантите. След като те инцидентно са отприщили мощни енергии, за които са знаели 
малко са довели до прострствено-времеви катаклизъм, който от своя страна е 
предизвикал "електромагнетичен разпад" в зоната на Триъгълника и на други места. 
Биха ли потвърдили или оборили тази теория вашите наблюдения?

О - Не съм сигурен за "Божествената" част, но тези "извънземни" считат себе си за 
"МЕСТНИТЕ ЗЕМЛЯНИ" (автохтонни - red).

В - А каква е ролята на малките сиви?

О - Те работят за и са контролирани от Драко. Има и друга раса Сиви, които не са в 
съюз с Драко.

В - Говорили ли сте някога с някои от "Пришълците" в Базата?

О - Откакто станах Старши Техник по Сигурността в тази база, трябваше да 
комуникирам с тях всеки ден. Ако имаше някакви проблеми касаещи сигурността или 
видео камерите, аз бях човека, когото извикваха. Рептилианската "работническа каста" 
обикновено вършеше физическата работа в долните нива на Дълси. Решения касаещи 
тази каста бяха по принцип правени от белите Драко. Когато човешките работници 
предизвикваха проблеми за работническата каста, рептилоидите се оплакваха на 
белия Дракониански "шеф" и той се обръщаше към мен. Понякога, изглеждаше, че има 
непрекъснато проблеми. Няколко човешки работници протестираха срещу подхода 
"без глупости" и "работи!", по който работническата каста живееше. Когато имаше 
нужда, интервенцията беше съществен инструмент. Най-големият проблем бяха 
човешките работници, които се мотаеха насам-натам около края на тяхната зона, в
съседство със секцията на извънземните. Предполагам, че е в човешката природа да 
са любопитни и да се чудят какво има отвъд бариерите. Твърде често се намираше 
някой да заобиколи бариерите и да души наоколо. Камерите близо до входа, по 
принцип, успяваха да предотвратят това, преди хората да си навлекат белята. Въпреки 
това, на няколко пъти ми се наложи официално да поискам да се върне обратно 
човешки работник.

В - Има ли други места, свързани с тази мрежа за совалки, освен тези, за които 
споменахте. И ако е така: къде са тези входове?

О - КЪДЕ!?! Та те са НАВСЯКЪДЕ! ТЕ КРЪСТОСВАТ СВЕТА ПО ЕДНА БЕЗКРАЙНА 
ПОДЗЕМНА МАГИСТРАЛА. КАТО АУТОБАН, С РАЗЛИКАТА, ЧЕ ТОЗИ Е ПОД 
ЗЕМЯТА... Магистралата се обслужва от електромотори, камиони, коли и бусове, 



СТАТИИ ЗА                                                                                                                  ИЗВЪНЗЕМЕН РАЗУМ                                           

XNETBG.COM                                                                                                                                                                           2009165

заради павираният път и е предназначена за ограничени пътувания. Има и друг начин 
на транзит на стока и хора, който е по-бърз. Тази световна мрежа се нарича "Под-
Глобална Система". Има "пропускателни пунктове" на границата на всяка държава. 
Има тунели за совалки, които ги "изстрелват" с невероятна скорост, посредством "мъж-
лев" и вакуумен метод. Те пътуват със скорост надвишаваща тази на звука. Част от 
вашият въпрос включва и какво е местонахождението на входовете към тази система. 
Най- лесно е да кажа, че всеки щат в САЩ ги има. Често, входовете са под камуфлажа 
на пясъчни мини или минни дейности. Други по-сложни портали се намират във 
военните бази. Ню Мексико и Аризона имат най-много брой входове, следвани от 
Калифорния, Монтана, Айдахо, Колорадо, Пенсилвания, Канзас, Арканзас и Мисури. 
От всичи щати, само Флорида и Северна Дакота имат най-малко входове към тази 
система. Уайоминг има път, който стига до подземната магистрала. Този път вече не 
се използва, но при желание, може да се възобнови с цената на ниски разходи. Той е 
около езерото Бруукс.

В - Има ли някакви бази в щата Юта?
(Забележка: В по-ранна информация, Томас спомена за няколко града от щатите на 
четирите ъгъла: Ню Мексико, Аризона и Колорадо, които са били "връзките", но нищо 
за Юта). Чувал ли сте нещо относно за така наречените подземни инсталации в 
Планините Уасач (Wasatch Mountains) (на западната страна на веригата Скалистите 
Планини - Rocky Mountains range).

О - Солт Лейк, Зоната на Лейк Поуел, Тъмният Каньон, Дъгуей, Модена, Вернал. 
Всичките имат изходи. Също и други.

В - Системата от совалки от Аркхулета свързва ли се със съответна такава, която 
произлиза от планината Шаста в северна Калифорния?

О - Да

В - Забелязали ли сте някакво действие, участие на масони от високо ниво или 
Роженкройцери, или Йезуити в подземната инсталация или с подземните същества? 
(Това е базирано на презюмция на някои изследователи, че доста от масонските ложи 
са контролирани от "илюминираната" 33-степенна Масонска ложа по Шотландския 
Обичай. "Обичай", който се предполага, че може да се проследи чак до йезуитският 
колеж в Клермонт (Clermont) в Париж, "ложа", която е свързана с Рицарите от Малта и 
вероятно, подземни същества).

О - Да. (Забележка: Салвадор Фрейкседо (Freixedo), автор на "Хора с видения, мистици 
и контактьори", ("Visionaries, Mystics & Contactees" - Arcturus Book Service) - е бил 
Йезуит 30 години, докато не започнал да рабира, че Римокатолическата Църква, не 
само че знаела МНОГО относно необясними феномени, но и използвала тези 
феномени за основа на оказването на влияние върху 700 000 000 вярващи. Папа Лъв 
XIII заявява в "The Great Encyclical Letters", стр. 304: "Ние владеем на тази земя, 
престола на всемогъщия Бог". Теологът Дейвид Хънт, вярва, че без значение 
вероятните искрени и добри намерения, първите папи в продължение са били членове 
на тайния орден на "Pontif Maxim" (не съм наясно, как трябва да се преведе "pontif", 
според SA_dic_05_T1, pontif е: архйерей, владика, свещеник - думи, които си имат 
английският еквивалент, така че оставям титлата pontif да е pontif и на БГ), или са били 
членове на ордена на "Великите Понтифи" към Древната Вавилонска Религия на 
Мистериите, която целяла да обезвласти Бог като владетел на човечеството. Хънт 
твърди, че Константин, последният признат император на Римската Империя и 
първият признат понтиф на така наречената "Свещена римска Империя" имитирал 
покръстването, само и само да предотврати разрухата в империята. Той заменил 
имперската роба с "религиозна", когато осъзнал, че империята ще може да спечели от 
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манипулирането на духовно-религиозните чувства на масите. В своя трактат "Масон 
Понтиф" - Box 884., Silver Spring, FL 32688 - бившият 33-та степен масон, Джим Шау -
наименува доста високопоставени ватикански служители, които са били и 
високопоставени масони, включително и поне един папа. Това е в тотално 
противоречие на ватиканското минало на съпротивление на масонството. Също така, 
Бурк МакКарти, в неговата книга "Подтисканата истина относно убийството на 
Ейбрахам Линкълн" ("The Suppressed Truth about the Assassination of Abraham Lincoln"), 
заявява, че Джон Буут е бил член на неомасонска организация na "Рицарите на 
Златния Кръг" (Knights of the Golden Circle), която е била клон на Йезуитската ложа, 
също както и Карбонарите (Carbonari), които провокираха френската революция. 
Изглежда, както и Чарлз Чиникуи в неговата книга "Тридесет Години в Църквата на 
Рим" ("Thirty Years in the Church of Rome"), Линкълн се е съпротивлявал на 
божественото право на Рим да управлява света, включително и Америка. Той е платил 
за това с цената на живота си. МакКарти също смята, че Гражданската Война в САЩ е 
била провокирана от агентите на Златния Кръг, внедрени и в двете страни на 
конфликта, така че "Римската Империя" да може по-лесно да упражнява контрол. 
Освен това, той посочва как президентите Харисън, Тейлър и Бюкенън, които публично 
са обявили своята опозиция срещу имперските Йезуити, също са били мишени на 
покушение посредством отравяне с арсен. Цялото семейство на Харисън 
впоследствие е умряло от отравяне, а когато Бюкенън е бил в процес на отравяне, той 
е инструктирал лекарите си как да го спасят. Въпреки това, 38 от членовете на 
северния кабинет, които са вечеряли с него на рождения ден на Вашингтон са умрели. 
Това е история, ако и да не е точно такава, каквато е представяна в учебниците. 
МакКарти и останалите впоследствие обвиняват масоните от Златния Кръг и 
Йезуитите. Явно, също както се казва и в Разкрития 13 и 17, има таен елемент в Рим, 
свързващ го със змийската раса, както е посочено чрез препратката "дракон" в тези 
пасажи. Но ние трябва да запомним, че тези които са знаещи са малко и че не може да 
обвиняваме манипулираните маси. Бритънският икономист Др. Джон Колмън - Box 
507., Chalmette, LA 70044 - също говори за екстремната опасност, която грози Америка 
и другите свободолюбиви държави от болестотворното влияние на "Йезуитското 
свободно зидарство" или илюминатският Шотландски Обичай. Въпреки, че Колмън е 
повлиян от елементи на антисемитизъм и "бял супремасизъм" в част от общността 
занимаваща се с конспиративни проучвания, много от информацията касаеща 
Йезуитското Масонство е много полезна и добре документирана - Брантън).

В - (продължаваме с въпроси към Томас Каастело) Безпочвени ли са твърденията, че 
ЦРУ/Извънземните са основали бази на луната и/или на Марс?

О - Чух за това, но не съм виждал доказателства за това със собствените си очи.

В - Чувал ли сте слухове намекващи, че може да има по-долни нива от УЛТРА-7 и 
също, накъде биха водили те и от какво се състоят?

О - Да, но знам толкова, колкото и вие.

В - Има доказателства, че американското правителство е създало свои собствени 
дискови въздухоплавателни съдове, в голяма степен базирани на тайните 
експерименти на Нази-Германските учени през Втората световна?

О - Когато работех във Фотосигурност (отдел, предполагам) чух доста да се говори по 
тази тема, но не съм виждал никакви доказателства. Въпреки това, веднъж проявих 
негатив на Air Force 1 (сформирование на ВВС на САЩ) и видях въздухоплавателен 
съд, като този на Адамски, със свастика на едната страна. (Забележка: В свое писмо, 
Р. Й. М от Пенсилвания от 31.01.91 пише: "Имам много НЛО видеоматериали. Също 
така имам и "Тайната Страна" (Secret Land) от 1947. В този филм се вижда Оазисyт на 
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Бунгер и се казва, че са намерили топла земя на Южния полюс. Един германски автор 
твърди, че има снимков материал на битката на кап. Бърд (в южния полюс, операция 
"Висок Скок", High Jump). В края на филма се кава, че "Храбреците на Бърд (4 000) 
срещнаха и победиха най-силните антарктически батальони. (...)" Според друг 
източник, загубите са били значителни и за двете страни (намек за взаимна 
неутрализация). Въпрос: защо ще им е на Хитлер и Ева Браун да се самоубиват и 
телата им да се кремират, (...) след като са имали възможността да се измъкнат и да 
отидат в южнополярната база? На 18 март, 1994, в издание на Дй Плейн Дийлър (The 
Plain Dealer - Cleveland, Ohio) има поместена информация от АП озаглавена "Доктори 
установяват, че изгорелия труп не може да е Хитлер". Според извадките: "...Френски 
лекари, експерти в съдебната медицина, твърдят че овъгления труп за който се смята, 
че е Хитлер не е той... поръчаните от Сталин доклади с цел потвърждаване на 
идентичността на трупа са били фалшифицирани с цел да угодят на съветския вожд... 
всъщност тялото е на неидентифициран немски мъж. Съдебните лекари са прекарали 
повече от 2 години в анализиране на докладите от аутопсията написани от съветските 
следователи, взели участие в аутопсията, дни след... капитулацията на Третия Райх 
през 1945... трупа имал един излишен зъб и само един тестис... нито един немски 
доктор, който е преглеждал Хитлер преди не е споменавал за нито една от двете 
аномалии." - Брантън)

В - (Някакви други коментари, които бихте искали да дадете)

О - (относно планината Шаста (Shasta)) Шаста е главно местоположение на срещите 
между извънземната-Старата-Рептилианска раса и хората. Всички президенти в 
американската история са посещавали Телос Сити (Telos City). Предполага се, че 
Труман е посещавал Долните Царства (в качеството си на Велик Архон на Земята). 
Предполага се, че се е срещнал с Царя на Земята и му е дал ключовете на САЩ. 
Труман е получил  уверението, че ще получи достъп до новото високотехнологично 
знание и победа над всички врагове на земята. После, той бе запознат със Самаза и 
Кхоач (Samaza and Khoach), извънземни от Буутс и Тифон (Bootes and Tiphon) (Draco), 
и двамата рептилиански царе или посланици. Труман актуализира Договорът 100 (100 
Trety) (който започна през 1933 от Рузвелт) и поръча напредък в магнетичните науки, 
космическото знание и експерименти. Кхоач се съгласи, а Самаза отчасти. Труман 
обмени заложници за генетически експерименти и магнетичен напредък, но не беше 
съгласен с космическото и лъчево въоръжение".

!Addendum

!note: В замисъла си, превода цели предаването на информацията дума по дума, 
доколкото смисловото съдържание остава непроменено. Това ще рече, че стилово, 
текстът може да звучи странно, но то е с цел да не се отдалечаваме много от реалния 
източник. Естествено, там където са използвани типично американски думи и изрази за 
предаване на мисълта, херменевтичната техника е използвана - с други думи: 
непревеждането на английски думи и вмъкването на български с цел пренасянето на 
смисловото съдържание, за сметка на лексикалното отражение на английския 
оригинал в българския превод.
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Интерпретация на "Нибиру и Ануннаки"

Стефан Станфорд (мъжът на авторката на статията Нибиру и Ануннаки)

Напоследък материала "Нибиру и Ануннаки" от моята жена Амитак Станфорд, със 
псевдоним D. M. беше предмет на огромни спорове. Надявам се, че мога да осветля 
споровете като представя моята интерпретация по няколко точки.

Някои читатели неправилно разбраха "Нибиру и Ануннаки" и вярват, че материала 
поддържа теориите на Захария Сътчин. Всъщност Амитак казва доста в началото на 
материала, че много спекулации са възникнали от теорията на Ситчин за 12-та 
планета. Тя казва: "Ситчин, като Великовски и Дарвин, използва своите теории в 
поддръжка на своите твърдения." (Както повече съвременни учени - изкривяват 
фактите да ги нагодят към теориите си. Бел на прев.)

В същото изречение тя казва, че не е съгласна с теорията на Дарвин за еволюцията и 
вярва, че предпоставките са грешни. Тя също демонстрира своето несъгласие с 
теориите на Великовски, че Венера е била комета, която е прихваната от Слънчевата 
система и така става планета. Същото важи и за теорията на Сътчин защо Ануннаките 
са дошли на Земята.

Амитак обяснява, че представя своите мисли за Нибиру, които са доста различни от 
тези които се разпространяват в момента, защото както беше обяснено повечето от 
тях се базират на теорията на Ситчин и тя не е съгласна с тази теория.

Теорията на Сътчин е, че Ануннаките са съседи на Земята и са на планета, която той 
нарича "12-та". След това Сътчин твърди, че атмосферата на тяхната планета се 
разрушава и се нуждае от изграждане, така че хората от Нибиру са пътували до 
Земята да извлекат злато, с което да изградят защитен щит на своята планета. Ситчин 
смята, че докато те са били на Земята те са поробили метсното население за миньори.
Материала "Нибиру и Ануннаки" не се съгласява с тази теория и пояснява, че 
Ануннаките са кръвожадна, завладяваща раса, която е дошла да завладее планетата 
Земя. Когато са дошли, Ануннаките са открили физическо злато, което не е естетвен 
елемент на тяхната планета. Златото просто е премия за Ануннаките при тяхното 
завладяване.

Заради теорията на Сътчин и начина по който той представя Ануннаките, хората 
всъщност ги съжаляват, че тяхната планета умира и те се опитват да я спасят. 
Обратно - в материала на Амитак не може да се намери никакво съжаление към 
Ануннаките. Тя ги разкрива чрез "Ако си представите най-ужасните черти на Сатаната, 
вие си изграждате представа за Ануннаките!"
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И накрая Сътчин представя теорията за спасението на Нибиру чрез златния щит и 
прави техните действия допустими до такава степен, че да се приеме и тяхната 
планета като част от нашата слънчева система. Амитак не е съгласна, че тяхната 
планета е част от нашата слънчева система, а че е чужда планета, чийто жители са 
завладели Земята и се опитват да завладеят цялата Слънчева система. Тя обяснява 
също, че Нибиру е мъртва също както своето слънце ZA-OS, така че няма какво да се 
спасява. Амитак разкрива Ануннаките такива каквито са - ужасни, потайни, измамни, 
манипулиращи и отмъстителни завоеватели на Земята. 

Честно прочитане на материалите на Амитак и Сътчин ще остави читателя с 
впечатлението, че те са от два противоположни лагера. 

Накрая Амитак завършва с въодушевеното съобщение, че Светлината поправя това 
ужасно управление на сатаниските тирани.

Превод: Tina



СТАТИИ ЗА                                                                                                                  ИЗВЪНЗЕМЕН РАЗУМ                                           

XNETBG.COM                                                                                                                                                                           2009170

Галактическата Федерация 
Автор Alien    
28 March 2006 

ЧЛЕНОВЕТЕ НА ГАЛАКТИЧЕСКАТА ФЕДЕРАЦИЯ

Галактическата федарция на Светлината  е създадена преди повече от  4.5 милиона 
години за да предотврати доминацията и експлоатацията на  многоизмерните тъмни 
сили над тази галактика. Понастоящем има над 200 000 членове- звездни нации, 
конфедерации и съюзи.  Приблизително 40 % са хуманоиди, а останалите са различни 
разумни форми на живот. Повечето членове на Галактическата федерация са напълно 
съзнателни същества.  

Andromedians-Андромедианци 

Име на членовете: Андромедиански  звездни нации 

Приети в  Галактическата федерация: Преди  около 3.5 милиона години 

Местоположение: Съзвездието Андромеда 

Разстояние от Земята: Около 150 до над 4, 000 светлинни години. 

Вид форма на живот: Хуманоиди 

Външен вид: Хуманоиди подобни на вид на Земните хора. Те обикновенно носят 
традиционните многоцветни” jump suits”  на Галактическата федерация. 
Андромедианците се състоят от 2 основни Земни типа хора: 

 1.Това е тип Caucasian обхваща от така наречения “Скандинавски” тип (руса коса, 
сини очи, бледа кожа) до “Средиземноморския” тип(светла до тъмно кафява коса, сиви 
до кафеви очи, по-тъмна кожа). 

2.Типично “Ориенталски” тип със тъмна коса, тъмни Азиатски очи и кожа, коята варира 
от много бледо кафява до много тъмно кафява. 

Очите на Андромедианците са малко по-големи от тези на Земните хора. Устните са 
тънки и със почти светло розов цвят , докато ушите са малко по-надолу от 
обикновенното и са по-малки на размер. Ръцете и краката са деликатни на вид с дълги 
пръсти. 

Височината на мъжете варира от 5 фута, 7 инча  до почти 7 фута( 1.7 до 2.12 метра). 
Височината на жените започва от 5 фута, 4 инча до почти 6 фута, 4 инча (1,63 до 1,93 
метра). Жените от Адромеда са известни с пленителната си енергия и с приятно 
закръгленичките си фигури. 

Характерни способности: Андромедианците са известни в Галактическата федерация с 
овладяването на всички форми на научен стремеж. 
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Средно количество от сън, което им е  нужно: около 2 часа на ден. 

Език: Андромедианците говорят език чиито диалекти варират от Испано или Италиано 
подобни звуци, до един който е по-тонален и плавен в интонацията си.  

Кораб-майка и други кораби: Андромедианските кораби имат разновидности-от техните 
традиционни приличащи на “сомбреро” разузнавателни кораби, които са големи 50 до 
65 фута( 15-20 метра) напречно, до малки атмосферни командни  кораби във формата 
на леща(очна), които са дълги половин миля(805 метра). 

Arcturians- Aрктурианци 

Име на членовете: Арктурианската конфедерация 

Приети в Галактическата федерация: Преди около 3.75 милиона години 

Местоположение: Звездата Arcturus в съзвездието Bootes. 

Разстояние от Земята: Около 36 светлинни години 

Вид форма на живот: Подобна на кон разумна форма на живот. 

Външен вид: Арктурианците са високо разумни млекопитаещи същества, които 
приличат много на кон. Тялото е високо и стройно с подобна на конска глава. Кожата 
има от ванилови нюанси до много тъмно кафеви. Арктурианците притежват буйна 
коса(грива) на врата и главата и страшно тънка опашка, която  само леко напомня на 
конската. 

Ръцете завършват с 4 пръста които са много дълги, гъвкави и страшно тънки. Ръцете, 
краката и тялото са необикновенно мускулести. Очите на Арктурианците са много по-
големи от колкото на Земляните и са или светло сини или тъмно кафяви на цвят. 
Ушите до известна степен приличат на конски, но те са по-малки и по-закръглени от 
тези на земните си копия. 

На ръст мъжките Арктурианци варират от 7 фута до почти 8 фута, 6 инча( 2.31 до 2.64 
метра). Женските варират от  7 фута  до 8 фута и 2 инча( 2.11 до 2.49 метра). 

Характерни способности: В Галактическата федарция, Арктурианците са известни с 
овладяването на времето(галактически календари и прочие) и техните изключителни 
способности в науката и философията. 

Средно количество сън, което им е нужно: от 1 до 3 часа на ден. 

Език: Арктурианците говорят тонален език, който звучи като Китайски или Виетнамски. 

Кораб-майка и други кораби: Арктурианските кораби имат разновидности от 
разузнавателни кораби с формата на “конус “, които варират от около 40 до 75 фута 
(12.2 до 22.9 метра) в диаметър, до планетарни командни кораби-майки във формата 
на леща, които са над 14 мили (22.5 км.)дължина.  

Bellatricians-Белатрицианци 

Име на членовете: Звездна нация на Белатрикс. Бивш член на Лигата на Орион и 
Главно управление на този сектор от бившия съюз. 
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Приети във Галактическата федерация: преди 3 години. 

Местоположение: Една от най-ярките звезди в съзвездието Орион-това е ярка звезда, 
която се намира  в дясно и горе над Пояса на Орион. 

Разстояние от Земята: около 112.5 светлинни години. 

Вид форма на живот: главните същества са Диноид-Рептоид хибриди. Мигрирали от 
съзвездието Стрелец преди около 25 милиона години 

Външен вид: Много тежки и кокалести. Горната  част на главата е заобиколена с 
кокалест гребен. Големи червени или матово жълти очи (те са подобни на тези на 
Земните рептили) са разположени издадено, над и от двете страни на много малък 
нос. Устата има тънки устни, които започват от едната и свършват от другата страна на 
главата. Уши не присъстват, има само знак от тях във формата на супер гладък 3 
инчов(7.62 см) кръг на всяка страна на главата точно зад очите. Кожата е люспеста 
като на крокодил, зелена, кафява или червена на цвят. Малък  кокалест гребен минава  
в средата на гърба и е свързан с по-големия гребен на върха на главата. 

Съществата са двукраки. Тънки ръце с 6 дълги пръста и с нокти. Краката имат 5 пръста
завършващи с малки много остри нокти. Много малка  твърда опашка като на крокодил, 
която е дълга колкото краката. Мъжките са по-ниски от женските. Мъжките варират на 
ръст от 8 до 10 фута (2.44 до 3 метра), женските са 8.5 до 10.25 фута(2.6 до 3.12 
метра) високи.  

Характерни способности: Известни с чудесните си дипломатически и ръководни 
качества. Начело са през последните 6 милиона години на всичките бивши сили на 
Съюза за този сектор на Млечния път. 

Средно количество сън, което им е нужно: 5 до 8 часа. 

Език: Много груб и гърлен, пълен с дълбоко ръмжащи и свистящи звуци. 

Кораби-майки и други кораби: Разузнавателните кораби приличат на капки роса и 
бръмбари, те варират от 100 до 400 фута (30.5 до 122 метра) дължина. Корабите-
майки варират от 1 до 400 мили(1.6 до 640 километра) дължина и приличат на големи 
попови лъжички. 

Centaurians- Кентаврийци 

Име на членовете: Великия звезден съюз на Кентавър. 

Приети в Галактическата федерация:  преди 1.1 милиона години 

Местоположение: Съзвездието Кентавър се намира между съзвездията на Лупус и 
Вела. Добре е познато с най-ярката си звезда, тройната система на Алфа Кентавър 
(също познат като Rigel Kentaurus). Една от нейните тройни звезди е Proximi Centauri, 
която е на 4.3 светлинни години и е най-добре познатата звезда на Земята. 

Разстояние от Земята: 4.3 до над 1000 светлинни години. 

Вид форма на живот: хуманоидни и рептоидни същества. 

Външен вид: Хуманоида Кентавриец най-близко се приближава до хората, които са 
сега на Земята. Мъжът е много мускулест с добри пропорции, с руса, кафява, черна 
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или червена коса. Очите са или леко “Азиатски” или закръглени и са кафеви, черни, 
сини, зелени или светлокафяви на цвят. На височина мъжките варират от почти 6 до 8 
фута(1.8 до 2.4 метра). Цветът на кожата е или много тъмно кафяв или с бял цвят с 
лек тен. Женските са също с добри пропорции, но по-малко мускулести и варират от 5 
фута 5 инча до 7 фута(1.65 до 2.1 метра) на височина. 

Рептоида Кентавриец има много люспесто приличащо на гущер тяло. Цветът на 
кожата е на отделни учатъци от зелено и синьо или червено или зелено. Ръцете са по-
тесни от човешките и имат 6 пръста, които завършват с остри като бръснач криви 
нокти. Очите са кръгли и изпъкнали с подобни на рептоидните цепки  и са или светло 
червени или със златен цвят. Няма опашка, но краката са с 5 дълги пръста 
завършващи със същите криви нокти. Женските са под 8 фута( 2.4 метра) и малко по-
високи. 

Характерни способности: Кентаврийците са познати с техните способности на 
страхотни стратези,свръзка и съветници на Федерацията. Те блестят със способноста 
си да събират групи от различни разумни същества заедно и да постигнат целите им 
по най-мирния и хармоничен начин. 

Средно количество сън, което им е нужно: 2 до 4 часа 

Език: Хуманоидния език е доста гърлен като Немския но звучащ тонално като 
Китайския. Рептоидния език е страшно гърлен и пълен със звукове, които са трудни за 
повечето хора да произнесат. 

Кораби-майки и други кораби: Кентаврийците имат 2 типа кораби видими в небето на 
Земята. Първия тип е разузнавателен кораб за всякакви цели. Има форма на конус с 
големи лещоподобни кръгли крила, които са прикрепени отдолу. Около 45 фута(14 
метра) е в диаметър и около 30 фута (9.1 метра) висок. Втория тип е команден кораб с 
формата на цигара с малка изпъкналост по средата и е около 200 фута (над 60 метра)  
дълъг.

Fomalhautans-Фомалхаутанци 

Име на членовете: Конфедерацията на Фомалхаут. 

Приети в Галактическата федерация: Неутрална звездна нация, която стана член 
преди 3 години. 

Местоположение: Най-ярката звезда от съзвездието Пискус Аустринус (Piscus 
Austrinus) –Южната риба. Пискус Аустринус се намира между съзвездията Водолей 
(Aquarius)- и Грус (Grus).  

Разстояние от Земята: Около 23 светлинни години. 

Вид форма на живот: Два вида. Първи вид- бунтовническа група на хора от Плеядите, 
която първа колонизира Фомалхаут преди 250 000 години и която сега се намира на 
третата и четвъртата планета на Фомалхаут. Втори вид- малка диноид-рептоидна 
група от Белатрикс в Орион, която колонизира втората планета в тази слънчева 
система преди 200 000 години. Двете части създават тази Конфедерация след серия 
унищожителни войни, които завършват преди 20 000 години. 

Външен вид: Първия вид на Фомалхаутски хора се приближава до т.нар.”Скандинавски 
тип” и са обикновенно руси с много сини, светлокафеви или метално-сиви очи. Мъжете 
са мускулести около 6 фута (1.85 метра) високи. Жените са много закръглени и 
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варират от 5 фута, 6 инча до  6 фута(1.68 до 1.83 метра) височина. Втория тип е с по-
тъмна кожа, тъмна коса и кафеви, сиви или черни очи. С подобни характеристики като 
“Скандинавския тип”. 

Диноид-рептоидните обитатели от Конфедерацията са хибрид дошъл от звездата 
Белатрикс в Орион. Много тежки и кокалести. Върха на главата е заобиколен с 
кокалест гребен. Големи червени или матово жълти очи ( подобни на земните 
рептили), са разположени изпъкнали, над и от двете страни на много малък нос. 
Устата има тънки устни, които започват от едната и свършват от другата страна на 
главата. Уши ня        мат има само знак от тях във формата на супер гладък 3 
инчов(7.62 см) кръг на всяка страна на главата точно зад очите. 
Кожата е люспеста като на крокодил, зелена, кафява или червена на цвят. Малък  
кокалест гребен минава  в средата на гърба и е свързан с по-големия гребен на върха 
на главата. 

Съществата са двукраки. Тънки ръце със 6 дълги пръста със нокти. Краката имат 5 
пръста завършващи със малки много остри нокти. Много малка  твърда опашка като на 
крокодил, която е дълга колкото краката. Мъжките са по-ниски от женските. Мъжките 
варират на ръст от 8 до 10 фута (2.44 до 3 метра), женските са 8.5 до 10.25 фута(2.6 до 
3.12 метра) високи. 

Характерни способности: Известни със необикновенните си умения във всички форми 
на научен стремеж. Сега те включват голяма част от персонала на първата Научна и 
Изследователска експедиция пратена към Андромеда (на около 2 милиона светлинни 
години от нашата галактика). 

Средно количество сън, което им е нужно: 2 до 6 часа на ден 

Език: Човешкият език е лиричен но гърлен, а диноид-рептоидния  е много по-гърлен. 

Кораби-майки и други кораби: Човешките разузнавателни кораби са яйцевидни, като 
водна капка, която всеки момент ще падне от крана. Варират от 60 до 85 фута (18.3 до 
26 метра) в диаметър. Корабите-майки приличат на огромни многонапластени цигари и 
са от 2 мили до 1200 мили (3.2 до 1.920 километра) дължина. 

Диноид-рептоидните разузнавателни кораби са с формата на огромни бръмбари около 
100 фута (30.5 метра) в диаметър. Корабите-майки имат формата на амеба и са от 8 
до 900 мили (13 до 14 400 километра) дължина. 

Mintakans- Минтаканци 

Име на членовете: Звездната нация на Минтака (бивша членка на Лигата на Орион). 

Приета във Галактическата федерация: Преди 3 години. 

Местоположение: Една от трите ярки звезди от известния Пояс на Орион (другите два 
са Алнитак и Алнилам). 

Разстояние от Земята: около 233 светлинни години. 

Вид форма на живот: На първо място са земноводните видове и няколко Рептоидни и 
Диноидни хибриди, които живеят сред тях. 

Външен вид: В много неща Минтаканците се доближават до жабите на Земята. Има 
обаче и някои големи разлики. Те са основно двукраки. Кожата им е гладка без косми е 
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известна с нейните цветове, които приличат на тези на дъгата  и варират от ярко 
червени, оранжеви и зелени до жълти и кафеви.  

За разлика от земноводните на Земята очите не са твърде изпъкнали, но са доста 
големи “обгръщащи” и са ярко червени, оранжеви или зелено-жълти на цвят. Носа се 
състои от две цепки над две много тънки устни. Устата когато е отворена е много 
голяма приличаща на жабешката. Ушите са две малки кръгчета от двете страни на 
главата. Главата е в явна диспропорция с тялото, като няма врат. Тялото, ръцете и 
краката са много мускулести. Пръстите са дълги, тънки, ципести, 4 на брой като 
завършват с малки нокти. 

Мъжките са малко по-малки от женските и са между 7-8 фута (2.13 до 2.44 метра) 
високи. Женските малко по-големи варират от 7.5 до 8.5 фута (2.29 до 2.59 метра) 
височина. Минтаканците са известни и с трите си малки, тънки,свързани riles които 
минават през гърба и свършват на върха на главата. 

Характерни способности: Известни са с доборото си владеене на науката за 
физиологията както и на методи на умствен контрол(манипулация). Имат страхотни  
научни познания и големи библиотеки пълни с духовни знания, които датират от 15 
милиона години назад. 

Средно количество сън, което им е нужно: 4-6 часа на ден. 

Език: звучи много тонално, но също и дълбоко и гърлено. 

Кораби-майки и други кораби: На вид са почти като гъба: наподобяват на големия 
космически кораб на края на филма” Близки срещи”. Варират от 50 до 150 фута (15.2 
до 46 метра) в диаметър. Корабите-майки са много големи почти 100 до 1000 мили 
(160 до 1600 км.) на дължина. Големите кораби са обикновенно много самостоятелни и 
се държат само в дълбокия космос. 

Pegasians – Пегасианци 

Име на членовете: Лигата на звездата Пегас. 

Приети в Галактическата федерация: преди 3.78 милиона години(те първоначално са 
били специални колонии създадени от  Управляващия  Съвет на Сириус преди 4 
милиона години). 

Местоположение: съзвездието Пегас е обширно струпване от над 1000 звезди, 
намиращи се между съзвездията Cygnus и Водолей. 

Разстояние от Земята: Между 200 и 3 000 светлинни години. 

Вид форма на живот: Има три основни вида хуманоиди населяващи тази звездна лига. 
Първият тип много прилича на Сириуския човек на височина и вид и е разделен на 
същите бял и син тип кожа.  Втория е по-слаб човешки тип с червена или оранжева 
кожа. Последния тип е хибрид образуван от дионидната и втория тип хуманоидна раса. 

Външен вид: Първия тип наподобява оригиналния хуманоиден колонизатор на Сириус 
Б: мъжете варират от такива с  перфектно оформена мускулеста физика до  такива с 
подобно на дете тяло и са от 6 фута, 6 инча до 7 фута, 4 инча (1.98 до 2.24) високи. С 
руса до светлокафява коса и светлосини до зелени очи. Жените са изключително 
похотливи на вид и са от 6 фута, 2 инча до 6 фута, 8 инча (1.88 до 2.03 метра) високи. 
Те имат или страшно бледо бяла или светло синя кожа.  
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Вторият хуманоиден тип леко наподобява първия по височина и/или вид на тялото, но 
има 2 основни разлики. Първата е, че кожата както и косата са или светло червени или 
тъмно оранжеви на цвят. Втората е, че очите са повече подобни на тези на котка и 
ириса е или червен или тъмно син. Тази група идва от някои по-отдалечени звезди в 
съзвездието Лира. (бележка на авторите: тези очи са подобни на анимираните очи в 
сайта). 

Хибридния трети тип има люспест тип кожа с по-ясно изразени котешки очи които са  
червени, кафеви или бледо жълти. Тялото, краката, вратът и ръцете са по-мускулести 
от тези на хората и имат голям брой твърди наподобяващи вени(кръвоносни съдове) 
издутини, които минават по дължината им. Всяка ръка и крак завършват с 4 тънки 
дълги пръста с малък нокът в края. Мъжете са 7-8 фута (2.13 до 2.44 метра) високи, 
докато жените са от 6 фута, 10 инча до 7 фута, 7 инча( 2.08 до 2.31 метра) високи. 
  
Характерни способности: Съществата от Пегас са познати с храбростта си а също и с 
качествата си като иноватори, учени и дипломати. 

Средно количество сън, което им е нужно: един или един и половина до три часа в 
зависимост от вида им. 

Език: Има два вида език , който се говори. Единият е с леки тонове и хармонично 
звучащ, докато другия е по-гърлен и недодялан. 

Кораби-майки и други кораби: Три типа кораби оперират в или в близост до Земята. 
Първият тип е отбранителен кораб, който наподобява заоблен равностранен 
триъгълник.  Всяка от страните е около 74 фута (22.56 метра) дълга. Втория тип е 
разузнавателен кораб, който е  с продълговата форма с диаметър от около 85 
фута(25.9 метра). Третия кораб е с формата на двойна леща атмосферен команден 
кораб, който е около 1300 фута (402 метра) дълъг. 

Procyonans- Проционци 

Име на членовете: Звездните нации на Процион. 

Приети със Галактическата федерация: Преди 3.5 милиона години. Отначало 
населявани преди 3.8 милиона години от колонизатори от Сириус Б както и от 
земноводно-рептоидни хибриди избягали от галактически войни в съзвездието Рак. 

Местоположение: Над звездата Сириус в нощното небе. Най-ярката звезда в 
съзвездието Канис Минорис, Процион е двойна звезда като само вътрешната или 
“Звезда А” има обитаеми планети. Звездната система Процион-А съдържа 6 
относително малки планети. Човешката колония обитава 4-тата планета докато 
земноводно-рептоидните колонии са разположени на 2-рата и 3-тата планети от 
звездата. 

Разстояние от Земята: около 11.4 светлинни години 

Вид форма на живот: Два вида съзнателни същества. Първите са чисти Лира-Сириус 
хуманоидни типове. Като на Сириус-Б те са със синя или бяла кожа и са с пълно 
съзнание. Земноводно-рептоидните хибриди са леко по-високи от хуманоидите и имат 
зелена, кафява или синя кожа. 

Външен вид: Галактическите хора  от Процион са типичен  Лира-Сириус вид и 
изглеждат като земляните, но с 2 основни разлики. Първо очите са доста по-големи и 
изглеждат по-живи: цветовите гами са с  различни нюанси на синьото, зеленото и 
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кафявото. Две по-малки уши се намират по-ниско на главата. Второ - върха и страните 
на главата са уголемени за да  имат повече мозъчен капацитет. Като другите хора от 
Лира-Сириус мъжете са 6 фута, 6 инча(1.98 метра) до 7 фута,4 инча(2.24 метра) 
високи. Жените са с добри-пропорции и са 6 фута, 4 инча (1.93 метра) до почти 7 фута 
(2.13 метра) високи. 

Земноводно-рептоидните същества притежават подобно на гущер тяло с люспеста 
кожа. Изпъкнали кафеви, жълти или червени очи са разположени доста раздалечено 
от тънък подобен на гребен нос, който свършва с две подобни на цепки ноздри.  Очите 
могат да се движат независимо едно от друго. Ушите са малки 2 инча( 5 см) овали, 
които се намират точно зад очите. Устата е тънка цепка, която е от ухо до ухо.  Почти 
кръглата глава е с добри пропорции спрямо тялото. Малък добре очертан врат. Много 
мускулесто тяло. 4 тънки пръсти без нокти. 3 дълги пръсти на краката с дълги остри 
нокти. Много малка опашка прилича на  нещо смачкано в основата на гръбнака. Леко 
по-големите женски варират от 7 до 8 фута( 2.13 до 2.44 метра) височина. По-
компактните мъжки са 7-7.8 фута ( 2.13 до 2.34 метра) високи. 

Характерни способности: Известни като жадни изследователи и  достигащи до
съсвършенство учени. Водили са едни от най-успешните експедиции до неизследвани 
части на тази и други галактики. 

Средно количество сън, което им е нужно: Хуманоидите имат нужда само от 1-2 часа; 
земноводно-рептоидите около 3-4 часа. 

Език: Хуманоидния език е много тонален, с няколко гърлени звука. Земноводно-
рептоидния е тонален и гърлен. 

Кораби-майки и други кораби: Разузнавателните кораби на Процион приличат на  
голяма сълза или  голям бръмбар и варират от 45 до 200 фута(13.72 до 61 метра) 
дължина. Корабите-майки за дълбокия космос приличат или на огромна снежинка или 
грамадна медуза и са от 100 до 4 000 мили (161 до 6 440 км.) дълги.   

Tau cetians- Тау Цетианци 

Име на членовете: Звездната нация на Тау Цети. 

Приети в Галактическата Федерация: преди почти 2.5 милиона години. Подобни на 
мечка млекопитаещи(първите обитатели) разрешили на човешка колония от 
Съзвездието Херкулес да  се засели на 4-тата планета в системата им преди 2.4 
милиона години. 

Местоположение: Най-близката до Земята звезда в Съзвездието  Цетус (Кит). 

Разстояние от Земята: приблизително 11.8 светлинни години. 

Вид форма на живот: съзнателните обитатели са галактически хуманоиди и подобни 
на мечка млекопитаещи. 

Външен вид: Галактическите хуманоиди се доближават на вид до хората от 
Съзвездието Херкулес. Три основни цвята кожа: кафява( вкл. меден тон), червена и 
зелена(светла и тъмна). Хората с кафяв цвят  имат светло кафява до медно кафява 
коса, или черна до червено-оранжева. Очите са зелени, сини, кафеви и сиви.   Мъжете 
са с добри пропорции 7-8.5 фута( 2.13 до 2.59 метра) високи. Жените са 6.5-8 фута 
(1.98 до 2.40) метра високи. Хората със зелена кожа имат светло зелена до руса или 
кафява коса със зелени, лешникокафяви или стоманено-сини очи. Височината им е 
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подобна на тези с кафявата кожа. Хората с червена кожа имат червена, оранжева или 
руса коса с червени, кафеви или тъмно сини очи и имат същите размери като другите 
два вида хора.Във всички случаи жените са  приятно закръглени. 

Подобните на мечка млекопитаещи от Тау Цети са големи същества с козина, с  малки 
опашки , мечкоподобни тела покрити с кафява, черна или жълта козина. Главите са 
подобни на мечата, но с по-малка муцуна. Зъбите наподобяват тези на галактически 
човек, а не на земна мечка. Очите са изпъкнали и като тези на хората имат кафяв, син 
или черен цвят. Ушите са разположени над очите подобно на земните мечки. Високо 
развитите същества ходят на 2 крака, от което следва, че имат по-висок център на 
гравитация от земните. Две мускулести ръце  подобни на лапи  съдържащи 5 къси и 
дебели отрупани с нокти пръсти. Много мускулести къси  крака със 5 къси и дебели 
пръста. Варират на височина от 9-12 фута (2.74 до 3.66 метра). 

Характерни способности: Познати със способностите си да създават едни от най-
модерните кораби в изследователската флота на Галактическата Федерация. Също 
смятани за едни от най-добрите пилоти и навигатори в галактиката.  Вметка от Alien –
Сега знам от къде идва Чубака – хо хо хо 

Средно количество сън, което им е нужно: И двата вида имат нужда само от 1-2 часа 
на ден. 

Език: Човешкия език е гърлен като Немския или Арабския. Езикът на мечкоподобите 
същества звучи подобно, но е по-дълбок и по-гърлен. 

Кораби-майки и други кораби: Разузнавачите са огромни, във формата на диамант, 
плазмени машини около 200 до 250 фута( 61 до 76.2 метра) дълги. Корабите-майки са 
обикновенно командни кораби от изследователската флота на Галактическата 
федерация. Те приличат на серия  много наслоени кръвни клетки на куп от 20 до 50 
клетки и варират от 4  до 44 мили(6.44 до 70.84 километра) в диаметър. 

  

   Превод: Zaio 
Редакция:  Alien
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Ануннаки и Нибиру 
Автор Alien    
12 March 2006 

Моля използвайте вашата интуиция и проницателност, за да вникнете в съдържанието 
на следния текст. 

Бях помолен да публикувам този статия от автора, който желае да остане анонимен. 
Нейното съдържание не е плагиатствано от нито един източник и аз знам, че това е 
разтърстващ материал в доста от областите, които покрива. Аз не съм писал тази 
статия, но знам кой я е писал и това ми дава абсолютна увереност, че е вярна. 

Нибиру и Ануннаки от D.M. 

Докато световните събития продължават да ни се разкриват, все повече и повече, ние 
ще ставаме свидетели на грозотията и превеса на тиранското поведение. Управниците 
на най-силните нации налагат своята воля над по-слабите държави и ще станат още 
по-изискващи и безрасъдни. Националните държави използват огромна деспотична 
сила точно както господар над роби. 

Историята се повтаря отново. Преди е съществувала супер раса от извънземни, 
познати на древните хора от Земята като Ануннаки. Поради много причини Ануннаките 
са с намалена сила днес. Тази раса от същества просперира от завладяване и 
заробване на тези, които са под нея. 

Това е моето описание на историята за Нибиру и Ануннаките: 

През последните години имаше много спекулативни писания за Планетата X, която е 
позната още като Планетата Нибиру. Повечето от тези писания са базирани най-вече 
на книгата на Захария Сътчин – “Дванадесетата Планета”. Сътчин, както и Великовски 
и Дарвин, използва своите относителни теории, за да подкрепя своите твърдения. 
Изниква един въпрос: Истинска ли е Нибиру? Отговора на този въпрос е едно кънтящо 
“ДА”. 

Има такива, които вярват, че Ануннаките от Нибиру ще се завърнат на Земята съвсем 
скоро. Те вярват, че Планетата Х ще премине покрай Земята през май или юни 2003 г. 
на 3600-ната година от орбитата й около нашето Слънце. Тези вярващи са ужасени от 
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последствията, до които това близко преминаване може да доведе. Те се страхуват, че 
това може да причини земетресения, приливни вълни, значителни наводнения, 
недостиг на храна заради климатичните условия, болести, 

метеоритни огнени бури, вулканични изригвания и други подобни. Те се страхуват, че 
това ще доведе до огромно катастрофално нещастие свързано с многобройни загуби 
на живот на Земята. 

Планетата Нибиру (Ne.Bi.Ru) е позната под много имена, като: Планетата Х, 
Дванадесетата планета, Мардук, Рай и Кралството на Небесата ("Kingdom of the 
Heavens"), и други в различните култури. Въпреки, че Нибиру се нарича Дванадесетата 
планета, технически не е планета в нашата Слънчева система. Фактически тя е 
планета от друга слънчева система, а звездата, която е била Слънцето в тази 
слънчева система е изгаснала. Нибиру никога не е била видима от Земята, но 
звездата, която е била център на Нибируанската слънчева система е била видима в 
небето от нашата планета. Орбиталната линия на Нибиру е дала на Ануннаките 
предимството да имат подвижна обсерватория, от която те биха могли да наблюдават 
и да изследват много други планети близо до нейната орбита. 

Древните хора наименували Планетата Х като Нибиру на Шумерски и Мардук на 
Вавилонски. Казано е, че древните месопотамци вярвали, че Нибиру е дванадесетата 
планета в нашата Слънчева система и че е била “рай”, който техните богове 
обитавали и дошли от него. Нибируанците - хората от Нибиру - са често споменавани 
като Ануннаки, Нефилим, Елохим (множествено за Бог) и Мардукци. Аз ще се обръщам 
към тях като Ануннаки така както обикновенното население е било познато от 
Шумерите и от тези в сегашно време. Думата Ануннаки буквално означава “тези които 
дойдоха от Небето на Земята”. В Стария Завет тези небесни посетители са наречени 
"Anakim". 

Нибиру е била населена от рептилска супер раса и управлявана от елитарна 
аристокрация позната като “Нефилим” на еврейски, което означава “тези, които 
слязоха от небесата на Земята”. Навремето Ануннаките били една от многото 
технологично напреднали извънземни раси. Фактически тяхната цивилизация 
напреднала далеч отвъд повечето други раси от този период. Ануннаките наричали 
тяхната родна звезда (слънце) “ZAOS”. 

Ануннаките са войнствена и покоряваща раса. Те са жестоки, зли, похотливи, 
кръвосмесители, кръвожадни, коварни, ревниви и деспотични. Те са месоядни, а често 
и канибали. Изискват човешки жертви на девственици, от тези които завладяват и от 
своя собствен вид, който поробват. Ако си представите най-лошите качества, които 
можете да измислите за Сатаната, вие ще си съставите много добро впечатление за 
същността на Ануннаките. Те се специализират в mind control-а. Те са почти перфектни 
в икономическия контрол, с разработката на парите и лихварската система. 
Провеждали обширно генно инжинерство и са го правили и сред други същества -
супер рептилска раса, която Ануннаките наричали "Ducaz". 

"Ducaz" са използвани за завладяване и контролиране на Нибируанското население и 
на това на другите покорени раси. И така "Ducaz" са рептилии. Има различни типове 
рептилии между тях. Техните господари - Ануннакския елит не са "Ducaz". Както всичко 
свързано с Ануннаките има непреклонна, несправедлива и строго контролирана 
класова струкура сред "Ducaz"-ите. 
Рептилиите или "Ducaz" били изпратени от техните “господари” Нефилим или Елохим 
да се бият във войни с други извънземни раси и да служат като техни шпиони, 
бодигардове и полицейска сила. Има много фракции измежду Ануннаки. Едни от най-
смъртните врагове на "Ducaz" се наричат "Pers-sires" (сивосинкави жребци?) – група 
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извънземни, за които аз измислих думата Лешояди преди много години. Те се наричат 
така не защото приличат на лешояди както някои твърдят. Фактически те избщо не 
изглеждат така! Има много подходящи причини поради които аз ги нарчиам Лешояди, 
на които няма да се спра в тази дискусия. 

По ирония на съдбата, Сивосинкавите са също различна фракция от Ануннакската 
раса. Обаче "Ducaz" (рептилиите) и Сивосинкавите (Лешоядите) винаги са били 
смъртни врагове - дори и в този момент. Произхождащите от тези 2 групи сега са на 
Земята конкуриращи се за Върховната власт над света. Много от тях в момента са на 
политически, финансови, научни, религиозни, юридически, медицински (особено в 
кръвните банки), военни, аграрни и рекламни позиции, а също и в развлекателната и 
секс индустрия. Много от тези извънземни не възприемат съзнателно техния 
извънземен произход. 

Ануннаките са биологични същества от плът и кръв, с изобилстваща гордост, 
арогантност, неконтролирани подтици за секс със зрели издивиди и деца (независимо 
дали партньорът е съгласен или не) и имат огромен апетит за завоевания и контрол. 
Тази войнствена раса има неутолима жажда за контрол над други същества и 
доминация над други раси, както и на по-малко привилегированите Ануннакски класи. 
Ануннаките развиват и налагат сложна потискаща кастова и полова система. Те са 
женомразци. Точно затова те елиминират почитането на Божествената Майка при 
ранните нови цивилизации на Земята, които те покорили след като пристигнали. Имало 
е толкова голяма съпротива за премахването на култа към Божествената Майка, че 
Ануннаките поставили заместителни “майки” за различните култури като “земна майка”, 
“майка природа” и след това още повече покваряват образа на Божествената Майка 
като фалшиво й приписват похотливи, отмъстителни и ревниви качества. 
Интерпретацията на Кали е едно от тези фалшиви определения

Поради огромен сблъсък, Земята, планетите и техните спътници в нашата слънчева 
система са сериозно засегнати. Нибиру също търпи големи поражения от този небесен 
сблъсък. Това става причина Ануннаките да дойдат на Земята в търсене на постоянен 
дом. Те не идват да търсят физическо злато каквато е хипотезата на Сътчин. 
Странното е, че златото не е минерал който произхожда от Земята, така че Ануннаките 
не са го очаквали от Земята. Нито пък са дошли, за да копаят злато за щит, който да ги 
предпазва от техните развалящи се атмосферни условия на Нибиру (ако са имали 
такива намерения те не са успели да спасят своята планета, защото тя е била 
унищожена). Това, което се вижда в космоса е всъщност сянката на Нибиру много 
светлинни години далеч във времето. Обаче Ануннаките били очаровани да намерят 
злато на Земята, защото те го използвали за украшения. Те довели много роби да 
добиват злато, а също така използвали и много от по-ниските класи Ануннаки да 
вършат тази работа. 

След като техния дом Нибиру бил унищожен, Елитът на Ануннаките и техния 
постоянен състав от придружители били принудени да станат транзитни като по-
голямата част от тях живеели на огромен космически кораб (като град), който обикалял 
около Земята. По това време другите Ануннакски раси вече били заели места в 
различни светове, които били завзети включително Земята, Марс и останалата част от 
Слънчевата система. Те били също разпръснати и из системите Орион и Плеяди. Така 
може да се види, че Ануннаките са изключително силни и са предизвиквали много 
страх. Ануннакският Елит и тези, на които им е било разрешено да пътуват, излезли от 
обикалящия Земята космически кораб с малки совалки, за да посетят Земята. Те 
изпратили и товарен клас кораби към Земята за комерсиални и военни цели. 
Междупланетната търговия на роби била преобладаваща и доходна. Затова не е 
чудно, че древните хора се страхували от техните богове, за които твърдели, че 
живеят в небесата. 
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Сега, по-голямата част от земните жители са генетична и символична част от 
Цивилизацията на Ануннаки извън тяхната родна планета. Ще видите защо казвам 
това когато историята се развие. 

Ануннакският Елит от Нибиру са генетични манипулатори, които знаят как да създават 
изкуствени форми на живот. В тяхната арогантност те се опитват да играят ролята на 
Бог. Високо напредналата им технология и техния огромен размер и сила ги направили 
почти недосегаеми в очите на ранните хора. Така Ануннакският Елит е бил виждан и 
почитан като богове от тях. Ануннакският елит понякога е споменаван като Nordics 
(Скандинавци) или Blondes (Руси). Те са високи, силни, пълни с енергия, атлетични и 
обикновено със светла кожа. Техният символ за статус и сила е крилатия диск, който 
представлява тяхната родна звезда ZAOS. Този Ануннакски Елит е по-късно познат 
като Елохим и Нефилим. Този зъл Елохим не трябва да се бърка с Божествения 
Елохим от Истинското Сътворение. 

Ануннакският Елит (Нефилим) създава много религии, така че да могат да бъдат 
почитани като богове. Това им доставя голямо удовлетворение. Ануннаките развиват 
религиите като покваряват всяка духовност, която наблюдават при местните жители на 
Земята. Те си служат с религиите като с мощни средства да контролират туземците. 
Различни религии са били създадени с доктрини, които са в директна опозоция една 
към друга с цел да се ражда дисхармония, недоверие, объркване война и арогантност. 

Когато Ануннаките идват на Земята, те внедряват хибриди от други светове на 
планетата ни. Не дълго след тяхното пристигане, те започват да се разпростират 
толкова далеч, колкото биха могли и поемат контрол над различни части от планетата 
чрез генно инжинерство. Те карат местното население да излезе от местата, където се 
е установило и го принуждават към пълно подчинение. Използвали местното 
население за контролирани експерименти на биологично развъждане. Днес има 
извънземни, които отвличат земни жители за клониране - те също осакатяват животни. 
Повечето от тези отвличания и нападения са извършвани от Изоставените Ануннаки 
(термин който аз използвам, за да посоча тези Ануннаки, които са заседнали на 
Земята). 

Както споменах по-рано Ануннакският Елит завладява и поробва примитивните хора, 
които вече са обитавали Земята. Някои твърдят, че Исус е хибрид от Нибиру, от което 
злонамерено се подразбира, че той е Ануннаки. Това е очевидна лъжа. Исус е 
фактически Въплащение на Светлината, който се инкарнира, за да напомни и да 
пробуди “спящите” Божествени създания за техния Божествен произход. 

В Битие 6:2-4 е записано от Ануннаките (които са написали по-голямата част от Стария 
завет), че Синовете на Бога (Мъжките Ануннаки) “видели, че дъщерите на хората били 
красиви”. Развивайки тази доктрина Ануннаките се опитвали да покажат, че “синовете 
на Бог били примамени от Земята и покварени от местните земни жени. Фактически по 
това време жените от Земята били по-чисти от мъжете и те били почитани от тях, 
защото земната духовност все още била запазила близостта си с Божествената Майка. 
Ануннаките е трябвало да изопачат това, за да направят да изглежда така, че жените 
са пол, на който не може да се вярва и трябва да бъде потискан от мъжете. “Синовете 
на Бога” насилвали и малтретирали ужасно местните жени от Земята, за да дадат 
пример за женомразкия модел на местните мъже от Земята, който те да следват. Било 
е много важно за плана на Ануннаките да сменят пола на Бога от Майка на Баща. 

Ануннакския шовенизъм довел до това, в много култури включително арабската, 
азиатската, еврейската и някои Западни общества, жените да бъдат подчинени на 
мъжете и да бъдат третирани като техни “подлоги”. В Исая 66:1 се намира казаното 
“Така каза Бога. Небето е моят трон, а Земята е моята подлога” (в Библята превода на 
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български е “подножие” което звучи по-добре, но в контекста на статията за 
определението за жената “подлога” е по-подходящо). 

В послание към Ефесяните 5:22-24 Павел, който е инкарниран Ануннаки е написал:

“Жени подчинявайте се на своите мъже, като длъжност към Господа, защото мъжът е 
глава на жената както и Христос е глава на църквата (при което само той е спасител на 
тялото). Но както църквата се подчинява на Христа, така и жените нека се подчиняват 
във всичко на своите мъже.” 

Така според учението на Павел съпругите са подлогите, а съпрузите са на троновете. 
С един узурпиращ удар Павел, от името на Ануннаките подчинява всички християнски 
жени на по-долен статус. Много църкви уеднаквяват учението на Павел към ученията 
на Христос. Това е кощунство. 

Като доказателство, че Ануннаките са написали голяма част от Стария завет и също са 
го покварили, нека да разгледаме как те са манипулирали писанията на Мойсей, който 
е бил един от инкарнираните Attas of Light. Във Изход 24:7 има пасаж, който казва на 
хората, че те трябва да се придържат към кръвните жертви. По-нататък в Числа 27:20, 
Мойсей е трябвало да каже на своите хора, че трябва да бъдат подчинени на Йосиф. 
Отново във Второзаконие 4:30, Мойсей е трябвало да заповяда на хората да бъдат 
подчинени на Госдния глас в изпитанията на последните дни.

Отново Ануннаките целево изопачават изказванията на Моисей във Второзаконие 
8:20, където е казано, че всеки трябва да е покорен на своя Бог или: “Ще бъдете 
изтребени като народите, които Господ изтреби преди вас, защото не послушахте 
гласа на Господа вашия Бог.” Това не могат да бъдат думи на истинския Бог на 
Любовта. Това са думи на главните агенти на Твореца – Ануннаките (тук следва да се 
уточни, че Ануннаките са също Божие творение при това са доста по-еволюирали от 
земните жители в технологично отношение, но в никакъв случай те не са Твореца на 
Вселената. Те са били пратени с мисия на Земята от Твоереца, но Ануннаките се 
възгордяват от собственото си величие и в крайна сметка обслужват интересите на 
Луциферовото съзнание. Ануннаките са тъй наречените “паднали ангели”). Истинският 
Бог не наказва хора, народи или каквото и да е било... 

Само още на едно място думите “бъди покорен” се появяват в Стария завет - в 2 
Samuel 22:25, където пише “Чужденците трябва да се предадат на мен: докато чуят и 
трябва да са ми подчинени.” Ясно е, че тези думи са на господарите на робите –
Ануннаки. 

Има само още 3 случая, в които думите “бъди покорен” се появяват в Новият Завет и 
те са приписани на Павел – Ануннакът. 

В Коринтяните 2:9, Павел нарежда на своите последователи (Павел, а НЕ Христос!) да 
бъдат покорни във всички неща. 

В Ефисяните 6:5 четем: “Слуги, покорявайте се на земните си господари по плът със 
страх и трепет в простотата на сърцето си като длъжност към Христа”. Не е ли това 
ужасно? 

Последният път където думите – “бъди покорен” се появяват в Християнската Библия, 
е в Тита 2:9 където Павел казва: “Увещавай слугите да се покоряват на господарите 
си, да им угаждат във всичко да им не противоречат”. Ясно е че Павел е бил 
представител на бог на терора и маша на робовладелците. 
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Както може да се види от примерите с цитатите “бъди покорен” може да се заключи, че 
Исус се е опитал да премахне ученията на Ануннаките от Стария завет, но Павел е 
изопачил Исусовите учения и така връща “бога” на страха и терора на власт... 

Митовете за сътворението по целия свят са подобни в техните основи. Защо това е 
така? Това е така, защото различните митове за сътворението били разпространявани 
от Ануннаките по време на преселението им по света. Религиите са създадени от 
Ануннаките, за да контролират и манипулират народите включили в себе си 
различните митове за сътворението. Тези религии не са базирани на Любов, те са 
базирани на Страх. 

Когато Ануннаките завладявали някого, те консолидирали хората в компактни 
общества така, че да могат по-добре да ги принуждават да работят за тях и да ги 
контролират – физически, емоционално, умствено, духовно и икономически – като 
роби. Те контролират като внушават страх и държат хората в невежество. Този еталон 
на поведение все още съществува и днес. Въпреки това те са по-изтънчени и 
изглеждат по-привлекателни днес отколкото в миналото. В този смисъл човеците са 
били роби на Ануннаките преди и си остават и днес. 

Ануннаките въвеждат украшението на тялото с бижута. Те имали вкус към скъпи 
удоволствия, които докарвали хората до икономическо робство. Те въвели 
полигамията, кръвосмешението, и педофилията, които са отличителни черти на 
Ануннаки. Тези специфични белези се забелязват в различни култури включително при 
кралските особи в древен Египет и патриарсите от Стария Завет, които следвали 
наставленията издавани от Ануннаките. 

В много отношения ние в тази технологично напреднала епоха сме роби на модерните 
стоки за потребление, правителства, икономически системи, култури, религии, обичаи, 
традиции и т.н. Но най-важното е че сме роби на тази Виртуална Реалност заслепени 
сме от нейното лукавство, лъжи и симулация на Божието Царство. 

Ануннаките посещават Земята първоначално преди около 500 000 години. По това 
време те вече били завладели Плеядите и Марс както и много други светове. След 
няколко опита, първата вълна на успешно генно инженерство на Земята се 
осъществила преди около 300 000 години. Ануннаките довели със себе си много 
извънземни раси, които били покорили, и ги внедрили на Земята. Те също отвлекли 
една специална раса наречена Раса на Жените и я довели на Земята. Тази раса от 
жени страдала много, потъпквана и насилвана от Ануннаките. Различни извънземни 
раси от други светове били доведени на Земята, за да бъдат използвани като роби от 
Елита на Ануннаки. Някои продавали за тежък физически труд, други за секс, за 
войници и т.н. 

Чрез генно инженерство жените били правени физически по-нисши от мъжете по ръст, 
сила и скорост. Дори в професии, в които силата и скоростта са без значение, като 
духовенство, право, медицина, политика, търговия, наука и други, жените били 
поставяни в неизгодно положение и им се е пречело да участват - и до днес. Това 
показва размера и шовенисткото влияние на Ануннаките. Освен генно инженерство 
над хора, нещо подобно се е извършвало и над различни видове, като птици, влечуги, 
риби, зверове и растения. Ануннаките практикували секс с животни. Те създали 
уродливи чудовища, някои от които са легендарни като полу-животно полу-човек, други 
били полу-птици или полу-риби и полу-хора. 

Историята за Сътворението била създадена и записана от цивилизацията, която била 
“рестартирана” от Ануннаки. Шумерите били сред най-ранните хора които притежавали 
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записки на плочки описващи историята на Ануннаки на Земята, която била в 
съответствие с това, което Ануннаките диктували. 

Развитата цивилизация на Шумер не e еволюирала в продължение на много хиляди 
години. Вместо това тя била подредена почти веднага чрез въвеждането на много 
аспекти от цивилизацията на Ануннаки, включително правна система, социален ред, 
икономически модели, религии, наука, математика, мерни единици, писателска 
дейност, литература, музика, театрални изкуства, космология, рисуване, скулптура, 
астрономия, астрология, медицина, скотовъдство, отглеждане на растения, 
хомеопатия, кулинарни изкуства, художествени изкуства, забавления и т.н. Шумер 
става цивилизация на която другите общества завиждали и от която се страхували. 

Преди около 35 000 години Кроманьонеца наследил Неандерталеца на Земята. Елита 
на Ануннаки умъртвил цялата Неандерталска популация след като приключил 
използването на Неандерталците като вид за генетични експерименти. Хомосапиенс 
бил резултат от втората вълна на генно инженерство. Тази втора вълна позволила на 
Хомосапиенс да създаде потомство с цивилните Ануннаки.    

Като минало известно време нещата излезли извън контрол и навсякъде изобилствали 
уродливи чудовища и вилнеели полу-хора полу-зверове. В разцвета на Атлантида 
имало космически пътувания за привилегированите класи. Телепортацията също била 
нещо обикновено за тях в тези дни. Когато атлантските “роби” се развили все повече и 
повече, те започнали да не се подчиняват на своите “богове” – Елита на Ануннаки. 
Това засегнало техните господари. Така било решено Атлантида да бъде разрушена. 
Някои от Елита на Ануннаки и техни избрани приближени избягали от Земята със 
огромни космически кораби и отишли на други планети като Марс и дори до други 
системи. Повечето Ануннаки били изоставени. С напускането на Земята Ануннакският 
Елит взривил Атлантида и я унищожил надявайки се да избие всички други Ануннаки и 
останалите жители. 

Въпреки това някои от робите на Ануннаки разкрили плановете на Елита да разруши 
Атлантида. Някои от тези роби успели да избягат преди разрушението взимайки със 
себе си част от познанието, артефакти, технология, литература, оръжия, и култура на 
Атлантида, в различни части на Земята. 

Друга причина, поради която Елита на Ануннаки решил да взриви Атлантида била, че 
тя била под голям натиск от Attas (Спасители на Светлината – нещо като космически 
патрул). Изоставените Ануннаки, които избягали от Атлантида, започнали да строят 
култури, които сега познаваме като Ацтеки, Инки, Маи и най-важното - древен Египет. 
Днес има много Ануннаки на планетата Земя. Някои са потомци на оцелелите от 
Атлантида, които избягали преди тя да бъде взривена.

След унищожението на Атлантида – третата вълна на генно инженерство извършена 
от представители на висшите класи от Изоставените Ануннаки, се осъществила преди 
около 20 000 години. 

Ранните египтяни, които построили великите пирамиди и Сфинкса били също част от 
Изоставените Ануннаки, които Елита възнамерявал да погуби, когато унищожил 
Атлантида. Когато те се завърнали на Земята след разрушаването на Атлантида 
видели културите на Изоставените. 

Управляващите и царете на различни култури били обикновено назначавани от 
Ануннакския Елит. Когато Елита избягал и Изоставените Ануннаки взели властта те 
също приели този модел на назначаване на властващите. Затова много култури 
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включително Китайската, Японската, Египетската, и Западноевропейската следвали 
този ред на божествено право на престол. 

Преди хиляди години, когато Елита се върнал на Земята планирайки да поднови 
своята доминация над планетата, те били изненадани да открият, че културите на 
Изоставените Ануннаки процъфтявали. Това много ги притеснило защото разбрали, че 
губят контрола над Земята давайки го на техните бивши роби. 

В отчаянието си Елита се захванал с възвръщането на контрола си над Земята. Те 
направили това като причинили потоп, който катастрофално унищожил почти всички 
следи от бившите култури. Само огромните монументи като Сфинкса, пирамидите, 
пирамидалните храмове и други оцелели след наводнението. Почти всички огромни 
паметници на културата по света били създадени с повелението на Елита или по-
късно на Изоставените Ануннаки. 

Уплашени, че Изоставените Ануннаки могат да оцелеят след потопа и бързо да 
реконструират културата особено в Египет, Елита поел огромен риск като избрал една 
област от планетата, на която те биха могли мигновено да създадат цивилизация 
далеч превъзхождаща, което и да е племе на Земята. Тоз извънреден план бил 
осъществен в Шумер. 

Шумер се развил почти мигновено заради създалата се спешна ситуация. Елита губел 
влияние над Земята за сметка на Изоставените Ануннаки от Атлантида, които избягали 
на различни места – в Египет и двете Америки. Тези Изоставени развили културите на 
Египет, Ацтеките, Маите и Инките и било възможно да достигнат до надмощие 
оставени да следват плана си. 

В този момент най-могъщият от Attas-ите на Светлината се застъпил за тях и заловил 
огромен брой от Елита на Ануннаки. Голяма част от останалите избягали от Земята 
отново с техните кораби и се завърнали на Орион и Плеядите. Този в миналото 
“могъщ” Ануннакски Елит сега е нищо друго освен бегълци, които се крият. 

Историята на Сътворението е била използвана, за да се контролират хората и да ги 
принудят да боготворят Елита като богове от небето. Историята на Сътворението не е 
историята на истинското Божие Сътворение. Историята на Сътворението е на практика 
много скорошна в сравнение с великия божествен замисъл, така че как тя би могла да 
е истинската история за Сътврението? 

Когато Елита на Ануннаките първоначално поел контрола над част от Земята по това 
време вече е имало различни групи от раси на извънземни както и земни жители на 
планетата. Имало е битки между различни групи за надмощие, но Елита се оказал 
твърде силен за тях. Шумерските плочки отразяват събития от така наречения 
произход на човека и сътворението, които били на практика събития от последната 
колонизация на Елита над Земята. Завоевателите сами написали плочките. Така 
всичко, което било записано на плочките от Шумерите и диктувано от техните така 
наречени богове, било породено от лични интереси. От опита си, Ануннаките знаели 
как религиите могат да контролират населението на различните светове. Това било 
важно средство, което те използвали за контрол. 

Старият Завет е посветен на Яхве. Той е силно мъжки ориентиран, защото Ануннаките 
били много ядосани от култа към Божествената Майка и искали да премахнат нейното 
споменаване изобщо. Старият Завет признава присъствието на много Ануннакски 
“богове” на Земята в “ранните времена”. Историята на Генезиса е за 
разпространението на човешкия род на поколенията след Адам и Ева и историята на 
“божественото разочарование” над хората, което предшества Потопа. 
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В Шумерските текстове е споменато нещо за хората на Shem (което означава 
космически кораб на шумерски). Ануннаките били хората на Shem и те слезли на 
Земята и се съвокупявали с примитивните земни жители. Това е записано в историята 
на Сътворението. 

Елита на Ануннаките също основал и нова високо развита култура във Вавилон. Както 
винаги те унищожавали културите и убивали населенията им, когато нещата излизали 
извън контрол. После те започвали отново на друго място. 

Днес Изоставените Ануннаки планират да възстановят “върховната власт” от 
преминалите времена когато Елита е осъществявал пълна тирания на Земята. Те 
планират да “рестартират” света отново. Изоставените Ануннаки с помощта на хората 
както и на инкарнирани Ануннаки в човешки тела са построили огромни подземни 
бункери и железопътни линии, които са част от структурата, която ще позволи на тях и 
техните постоянни придружители да преживеят катастрофите, които те вярват че 
Бягащия Елит са планирали за Земята. Те не могат да напуснат планетата с 
космически кораби, защото са били оставени с доста ограничени ресурси след като 
Елита избягва с всичките технологично напреднали кораби. 

Изоставените Ануннаки смятат, че могат да изберат свои собствени избраници (така 
както техните господари са правели) и да вземат бежанци с тях в подземните бункери 
през периода на бедствията. Те планират да заведат цял гарнизон от “роби” под 
земята. Той ще включва войници, полицаи, пожарникари, готвачи, артисти, козметици, 
лекари, учени, и други. В последствие те ще ги използват на повърхността както и 
преди. Най-важното е че те ще използват своето собствено новосъздадено поколение 
от клонинги, които да населят Земята. Населението на Земята е програмирано да 
възприеме този подземен сценарий, както може да се види от филми като Deep Impact. 
Тези Ануннаки считат, че техните господари – Елита ще се завърне както преди и че 
ще успеят да им се харесат с начина, по който са повлияли на развитието на Земята. 

Но планът на Изоставените Ануннаки е осуетен. Тяхното зло желание да унищожат по-
голямата част от земния живот и култура на повърхността на Земята ще се провали. В 
последствие те очакват да видят Земята с относително малко оцелели, които лесно 
могат да покорят с оръжие, технология и военни сили, които са обезопасили под 
земята по време на бедствията. Те се надяват че техните господари ще рестартират 
всички култури, в които те ще бъдат обожествявани и обслужвани от хората които 
смятат да поробят.

Тези, които са избрани да продължат в тяхната нова цивилизация са хора и клонинги, 
които са със специално избрани качества за сляпо подчинение. Те считат, че техните 
господари отново ще бъдат буквалните богове на света. 

Изоставените Ануннаки са сред нас сега. Те са сегашните кукловоди, които 
манипулират и контролират света. В момента клонирането на хора, животни, и 
растения са нормални дейности за тези извънземни в нашата среда. Тази дяволска 
схема не е известна на обикновената публика и ще бъде мощно отричана от 
световните лидери и техните подчинени. 

Така за много дълъг период Земята е била планета управлявана от търговци на роби. 

Ануннаките на Земята очакват подкрепления от техните господари - Анунакския Елит, 
който е избягал временно в други слънчеви системи, когато Attas са ги изгонили. 
Очакваните подкрепления обаче, този път, няма да дойдат на Земята, защото Attas са 
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ограничили техните подкрепления, така че съществуващите Ануннаки на Земята са
заклещени. 

Слънчевите кръстосвачи, които са засечени наскоро са част от Спасителния Отряд от 
Светлината. Те не са от Eridanean произход както се спекулира от някои. Слънчевите 
кръстосвачи стоят в готовност, защото Светлите очакват Елита да опита да се завърне 
на Земята като причини всякакъв вид катастрофи и подсили Изоставените. Въпреки 
това ако някой от Елита се опита да дойде на Земята те ще се сблъскат с невидимите 
сили на Светлината. 

Изоставените Ануннаки са объркани от изчистването на Земята с такива средства като 
глобалното затопляне, вулкани, пожари, войни и др. Те си мислеха, че това са знаци за 
завръщането на Елита на Земята. Сега обаче те започват да подозират, че техните 
господари не могат да преминат през силите на Светлината, така че те са ужасени до 
ниво в което световните лидери започват да действат нерационално. 

Има такива които са толкова заблудени от програмирането на Изоставените Ануннаки, 
че казват неща като “Тази Земя е като затвор, но може да бъде превърната в рай”. 
Ануннаките са се инкарнирали в човешки тела. Някои са също в Астрала. Те имат 
огромно влияние над Астралния свят. Много “чанълинги” днес са заблуждаващи 
съобщения от Ануннаките. 

Светлината е чакала до този момент, за да извърши Своето Окончателно Спасение за 
всички Надеждни същества на светлината от всички нива и видове на съзнание, които 
са в капана на това дяволско измерение. 

ПРОЦЕСЪТ ВЕЧЕ Е В ХОД ! Нещо ще се случи съвсем скоро, но то няма да бъде 
идването на Нибиру! 

© 2002 D. M 

Превод: Alien 
Редакция: Horus
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Плеядианците и Семейството на Светлината 
Автор Horus    
26 February 2006 

ЧОВЕЧЕСТВОТО Е ЕДИН ЕКСПЕРИМЕНТ 

откъс от "Вестителите на зората" на Барбара Марчиняк

    Човечеството е един експеримент. Човечеството е замислено предварително, както 
почти всичко създадено и съществуващо. Първосъздателят е започнал да 
експериментира със сътворението в тази вселена много отдавна, за да стигне до едно 
по-добро себе-познаване, себе-удовлетворяване и себе-изразяване. Първосъздателят 
донесъл в тази вселена енергиите и същностите на живота - част от самия него - и ги 
надарил със своите способности. Той им дал доброволно и свободно от своите 
умения. Има много други вселени и много други начини да се създаде една вселена; 
тази тук е създадена като зона на свободната воля, където всичко трябва да е 
позволено. 
    Първосъздателят казал на всички свои части: "Вървете и създавайте и всичко 
създадено връщайте към мен." Съвсем проста задача нали? 

С други думи може да се каже: "Аз ще ви надаря от себе си. Вървете и дарявайте 
свободно от себе си, така че всичко, което създавате в тази вселена, да може да 
разбира своята същност като моя самоличност." 

    Тези части или продължения на Първосъздателя, които ще наричаме богове-
създатели, дошли и започнали да експериментират с енергията на Първосъздателя, 
която съществувала в тях. Те започнали да създават своя собствена йерархия, която 
на свой ред създала други йерархии. Всяка следваща йерархия създавала нова 
йерархия, която надарявала със своята същност, за да работи за развитието на тази 
вселена. След време, в една от галактическите системи се зародил план за 
превръщането на Земята в интергалактичен център за обмен на информация. Това 
бил грандиозен план. Земята била красиво място в покрайнините на една от 
галактическите системи и леснодостъпна за останалите галактики. Тя била близо до 
много коридори, магистрали, по които енергиите пътуват в космоса. 

    Всички галактики са се надпреварвали да бъдат индивидуално представени на тази 
планета. Някои от боговете-създатели били майстори на генетиката. Те можели чрез 
своите йерархии да свързват молекули -частици, в които са кодирани самоличността, 
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честотата и електрическия заряд - и по този начин да създават живот. Много от 
съзнателните цивилизации дали от своето ДНК, за да бъдат представени със собствен 
код на тази планета. Тогава майсторите на генетиката измислили различните видове 
ДНК, с които съзнателните цивилизации допринесли за превръщането на земята в този 
център за обмен на информация, този център на Светлината, тази Жива библиотека. 
Замисълът за Земята наистина бил грандиозен. 

    Изначалните автори на Земята били членове на Семейството на Светлината, 
същества, свързани и работещи за една разновидност на съзнанието, наречена 
Светлина. Светлината е информация. Семейството на Светлината сътворило 
замисления от него информационен център; те създали едно място, където 
галактиките да внасят своята информация и всички да могат да участват и да 
представят знанията си. Земята трябвало да бъде космическа библиотека, невероятно 
красиво място, което да експериментира как може да се съхранява информация чрез 
честотите и чрез генетическия процес. 

    Извън структурата на времето могат да изминат 100 000 години за една година в 
рамките на структурата на времето, такова каквото вие го познавате. Тези богове-
създатели не съществуват в рамките на вашето време. Няколкостотин хиляди години 
или един милион години за тях са нищо. 

    Различните енергии започнали своето съществуване. Преди може би 500 000 години 
на Земята имало човешки видове, които създали високоразвити цивилизации. Ние не 
говорим за цивилизациите, които вие наричате Лемурия или Атлантида; за нас тези 
цивилизации са съвременни. Ние говорим за древни цивилизации, погребани под 
ледените покривки на далечния южен континент Антарктида. 

    С времето започнали борби за замислената Жива библиотека на Земята. Тя 
изглеждала достатъчно привлекателна, за да стане нечие притежание. По време на 
ранната история на Земята имало космически войни за собствеността на планетата. 
Замисляли ли сте се някога: Кой притежава Земята? Тя е страхотен парцел. Смятате 
ли, че може да бъде оставена без собственик? 

    Имало е много схватки и Земята е станала място на раздвоение. Някои от боговете 
създатели, които имали правото да правят каквото си поискат - тъй като Земята била 
зона на свободна воля - дошли и превзели властта. Ние наричаме това "окупирането" 
на Земята. Както когато дадена фирма бъде превзета по борсов път. Тези богове-
създатели окупирали Земята преди около 300 000 години - периода, който от 
историческа гледна точка вие наричате начало на човешката цивилизация. Това е 
периодът, за който днес се учи, че е поставил началото на цивилизацията. Всъщност 
тогава било просто началото на по-късната фаза, фазата на съвременното 
човечество. 

    Когато станала тази схватка, една група от същности след битки в космоса 
спечелила територията на Земята. Тези нови собственици не искали местните 
обитатели на Земята - хората - да знаят какво става. Без информация те щели да 
бъдат по-лесни за управление. Ето защо Светлината е информация, а Мракът е липса 
на информация. Тези същности победили Светлината и Земята станала тяхна 
територия. 

    Това ви дава нова представа за Светлината нали? 
    Възникнала висока радиоактивност, ядрена активност и голяма част от Земята била 
разкъсана. Местният вид, човешките същества били подложени на унищожение и се 
разпиляли. 
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    Тези нови богове-създатели, които били новите собственици, били и майстори на 
генетиката. Те знаели как да създават живот и искали тази територия по свои причини. 
Териториите се създават и се държат от определени енергии по най-различни 
причини, една от които е, че всяко нещо носи съзнание. 

    Съзнанието непрекъснато общува. Съзнанието вибрира или може да бъде накарано 
да вибрира с определена електромагнитна честота. Електромагнитните енергии на 
съзнанието могат да бъдат настроени да вибрират по определен начин, за да създадат 
източник на храна. Точно както ябълките могат да бъдат приготвени по най-различни 
начини, така и съзнанието може да бъде приготвено и консумирано по най-различни 
начини. 

    Някои от същностите в процеса на собствената си еволюция започнали да 
осъзнават, че като сътворяват живот и влагат в съществата съзнание, настройвайки 
честотите на различните форми на съзнание, могат да се хранят; могат да поддържат 
властта си. Те започнали да разбират, че така се зарежда с енергия Първосъздателя. 
Първосъздателят изпращал други да създадат дадена електромагнитна честота на 
съзнанието като хранителен източник за него. 

    Новите собственици на тази планета имали различни вкусове и различни 
предпочитания от предишните собственици. 

    Отбележете: Те се хранели с хаос и страх. 

    Тези неща ги зареждали с енергия, захранвали ги и ги задържали на власт. 

    Първите хора били великолепни същества: с 12 нишки ДНК, дадени от най-различни 
съзнателни цивилизации. 

    Когато дошли новите собственици, те започнали работа в своите лаборатории и 
създали разновидности на тези първи великолепни същества. Тези нови 
разновидности били с променено ДНК. Новите собственици на планетата Земя взели 
първичното ДНК на първия човешки вид и го разделили. След това отново го 
поставили в човешките клетки, но вече разделено - наполовина или почти изцяло 
изключено. 

    Отвътре човешките клетки представляват светлинно закодирани влакна, тънки като 
паяжина енергийни нишки, които носят информация. Когато тези тънки нишки работят 
заедно като проводници, те образуват спиралите на вашето ДНК. Когато са ви 
променяли, са ви оставили двойната спирала. Всичко, което не е било жизнено 
необходимо (т.е. над поддържането функциите на физическото тяло) и което би могло 
да ви носи информация било изключено и била оставена само двойната спирала, 
която ви затваря в управляеми, контролируеми честоти. 

   Около планетата била поставена честотна бариера, нещо като електромагнитна 
честотна бариера, която да контролира степента на измененията на честотите на 
хората. Както се каза вече, тази честотна бариера силно затруднила проникването на 
честотите на Светлината-информация. Когато светлинните честоти, въпреки всичко, 
успявали да проникнат през контролната бариера, насреща нямало светлина, която да 
ги приеме. Човешкото ДНК било изключено, светлинно закодираните влакна вече не 
работели, така че съзидателните космически лъчи, които носели СВЕТЛИНА, нямало 
къде да се включат и да се захванат. 

    За някой от вас това може да е също като сън или халюцинация. Ние само ви 
припомняме това, което вътре в самите себе си вие вече знаете. Ние дойдохме на тази 
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планета, за да събудим вашата памет - да вдъхновим човешката раса чрез пояса на 
Светлината, за да можете да започнете да си спомняте кои сте, да създавате вече 
своя собствена действителност, да промените честотите на планетата и да поискате 
правата над себе си и над тази територия, която ви се полага. 

    Ние се връщаме назад във времето - в това, което може да се нарече наше минало -
в качеството на представители на Светлината. Ние се връщаме, за да ви предадем 
една честота, която всеки от вас се е съгласил да носи на тази планета, за да смени 
ДНК-то на променената човешка раса. Това е голямата новина. Тя може да бъде 
водещо заглавие във всички вестници... 

    Изначалните автори няма да загубят тази територия. Смятате ли, че ще се откажат 
толкова лесно? Изначалните автори призоваха Семейството на Светлината да се 
намеси и да прочисти планетата, да проникне във всички един по един и да донесе 
Светлината - като информация чрез съзидателни космични лъчи - на мястото, където 
тя бе изчезнала. Семейството на светлината започна своята работа тук, навлизайки в 
една система, лишена от светлина и информация. Изменяйки човешките закони, тези 
творчески космически лъчи започнаха да проникват в телата на хората, човек по човек 
и после група по група. В много малки количества тези информационни честоти са се 
внасяли до планетата в продължение на цяла вечност. 

    Понякога са се водели ожесточени битки, за да не се допусне Светлината-
информация, която винаги се опитвала да намери изражение. Изначалните автори са 
знаели, че в космически мащаби това било урок по толерантност, по проявяване на 
разбиране към боговете-създатели, които развалили плановете им за тази планета. 

    Изначалните автори се заели да осъществят свой собствен план, съвпадащ с 
момента, когато честотата на Земята ще бъде променена, момент, в който сегашните 
собственици ще изчезнат, ако не могат да променят своята честота. Емоциите са 
хранителен източник. 

    Хранителният източник за някои същества е Любов и изначалните автори смятат да 
пренастроят Земята на честотата на Любовта. 

    Хранителният източник на настоящите собственици - страх, тревога, хаос, глад и 
отчаяние, трябва да бъде премахнат. 

    Можете ли да се сетите кой ще премахне този хранителен източник? 

    ВИЕ! 

    Като членове на Семейството на Светлината вие сте бунтовници. Вие сте 
разрушители на установения ред и сте тук, за да преодолеете собствените си страхове 
и да покажете на останалите обитатели на планетата, че няма от какво да се 
страхуват. Вие обичате да влизате някъде и да създавате неприятности. Вашият клон 
от Семейството на Светлината е известен. Известни сте с това, че влизате в 
установени действителности и променяте честотата, като по този начин внасяте 
информация. Вашата задача като членове на Семейството на Светлината не е да
проповядвате и да печелите съмишленици. Вие просто влизате в установената 
действителност и действате като приемници; приемате съзидателните космически 
лъчи в своите тела, телата, в които живеете в качеството си на хора. Вие сте 
маскирани като хора и създавате условия да се състои един процес. 

    Вие сте програмирани и щом паметта ви започне да се събужда, ще тръгнете по 
заложения план, с който сте дошли да участвате в промяната на честотите. Ще 
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започнете да улавяте, задържате и поддържате една определена честота и след това 
да я живеете. При вас отъждествяването с честотата е пълно на физическо, мисловно, 
емоционално и духовно ниво и самоличността ви се изразява чрез електронни 
пулсации. Живеейки своята честота, вие влияете на всички, навсякъде, където и да 
отидете. Именно това правите сега. Вече има много хора, които разбират своята 
задача и такива, чиято памет сега започва да се събужда. 

    Планът за промяна на настройката на честотата за човешкия вид включва и 
възстановяването на вашето ДНК и на светлинно закодираните влакна. Този път 
замисълът е мащабен. Земята участва, по собствен начин, в еволюцията на 
вселената. Земята е мястото, където се случват нещата: тя е горещата точка, там 
където си заслужава да бъдеш. 

    Там, където замисълът започва да разцъфтява; това, което ще се случи на Земята 
ще засегне много, много светове. 

    Като членове на Семейството на Светлината вие сте се съгласявали да дойдете на 
Земята много пъти - в много превъплъщения и в много различни периоди от време - да 
изучите връзките на нещата да формирате характерите си да се обучите. Необходимо 
бе да имате опит на Земята и да се подготвите за времето, когато ще започне 
промяната на честотата и всички вие ще влезете в телесна форма, за да приведете 
плана в действие. 

    Семейството на Светлината навсякъде започва да се обединява. Вие всички трябва 
да се съсредоточите ВЪРХУ ОБЩОТО МЕЖДУ ВАС, а не върху разликите. Като 
членове на Семейството на Светлината вие внасяте информация на планетата по 
неутрален начин, за да подхранвате собственото си израстване. 

    Вие трябва постоянно да работите върху собственото си израстване, тъй като 
вашето собствено израстване ще повлияе израстването на планетата като цяло. 

    Вашето ДНК ще се развие от двуспирално на такова с 12 спирали. Тези 12 спирали 
отговарят на енергийните центрове, наречени чакри, във и извън вашето тяло. 

    В този момент милиони като вас по цялата планета са мобилизирани и вие сте се 
съгласили да носите честотата за постигането на тази цел. Някой от вас стават 
безупречни и така те влияят на останалите. Скоро ще започнете много ясно да 
разбирате: кои сте и каква е вашата задача. 

    Този процес е невероятен еволюционен скок за участващите в него и той ще се 
разгръща на високи обороти в продължение на следващите 20 години. Вече има 
такива, на които са възстановени 12-те нишки ДНК, 12-те спирали. 

    Тези 12 спирали ДНК взаимодействат една с друга в тялото и извън него. Връзката 
на 12-те нишки означава, че дванадесет енергийни или информационни центъра могат 
да започнат да функционират и да си изпращат двупосочна информация един на друг. 

    По принцип седем от тези центъра се намират в тялото, а пет са извън него. 
Известни са като чакри и са настроени с въртенето на 12-те небесни тела на 
Слънчевата система, които познавате на този етап - дванадесетте небесни тела, които 
вибрират както вие ги възприемате в три измерения. Въртенето на тези 12 небесни 
тела носи информация: те се въртят в унисон с чакрите със спиралите на ДНК-то на 
вашето тяло. 
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    Когато човешкото ДНК започне да си възстановява формата на 12-нишкова 
спираловидна система и тази информация се активира, ще се получи невероятна сила. 
Отделни хора, по силата на това, че се събират заедно и заедно действат за 
постигането на това, което искат - стават телепатичен приемник за енергии от целия 
космос - и те ще променят лицето на Земята. 

    Ние наричаме процеса на възстановяване на вашето ДНК мутация. Когато вие, като 
членове на Семейството на Светлината, сте в състояние да приемете тази мутация в 
своите тела, ще можете да обедините своите 12 информационни центъра. Ще 
започнете да разбирате, че вие създавате своите изживявания и ще се научите как да 
станете съзнателни създатели. Нещо повече ще бъдете съзнателно спомнили си - кои 
сте вие. 

    Когато започнат да се отварят 10-та, 11-та и 12-та чакра, в живота ви ще започнат да 
се появяват много извънпланетни енергии. Тези енергии ще идват на тази планета, 
щом все повече и повече от вас започнат да задържат по-високите честоти. Десетата 
чакра е свързана със Слънчевата система, единадесетата - с галактиката, а 
дванадесетата е свързана с определено място във Вселената. Докато задържате тези 
честоти, ще внасяте на планетата информация, която ще удиви и шокира повечето 
хора по света. 

    Ще настъпи сливане на самоличностите, сливане на културите, навлизане на много 
"порядки от новия свят" и съответно голям хаос и объркване. Като членове на 
Семейството на Светлината, вие просто трябва да наблюдавате отстрани, знаейки, че 
хаосът и объркването трябва да настъпят, за да разрушат досегашната система и да 
бъде построена нова със Светлина. Като членове на Семейството на Светлината вие 
разбирате, че е в ход един еволюционен процес и тези, които могат да се справят с 
промяната на честотите, непременно ще еволюират.

От ultrafutur
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Робското население на Земята 
Автор Horus    
11 September 2005 

Има две страни в процеса на държане под робство и контрол - първата страна, това са 
"ТЕ" или Господарите на планетата, както Те се наричат: Елита, или Градинарите, тези 
които са я "залесили" (посяли живота върху нея) и сега смятат, че поради това, имат 
право над сегашния човек. И другата страна, това е човечеството, което е наречено 
всъщност "стадо", според действията на управление и контролиране, на които то се 
поддава. Господарите или Елитът и още по-точното наименование "градинарите" 
смятат, че имат пълното право да се разпореждат с бъдещето на планетата и 
залесения от тях върху нея вид. Това, че този вид, отдавна е излязъл от 
лабораторните условия, за тях все още не е достатъчно за оставянето на свобода на 
порасналото дете. За тях, то все още си остава един обект, върху който те могат да 
прилагат своите опити и то така, че да го поставят в своята безкрайна част от 
"хранителни вериги", а по този начин и под своята зависимост. 

И тъй като от това дете, каквото представлява сегашното еволюирало човечество, 
зависи някаква част от тяхното пребиваване тук на планетата, робството в което те го 
поддържат, се оказва съвсем не случайно. Да, човекът на планетата, сега е роб на 
своите Господари. Той е храна за тях, разбира се като излъчване, което се отделя от 
неговата жизнена деятелност. Колкото повече смучат от него, толкова повече и се 
увеличава двустранната зависимост. Тези същества, отдавна дегенерирали и 
оставени на този вид захранване на собствената си природа, чрез придобиване на 
елементи от излъчването на човешката раса, се оказват много по-зависими от човека, 
отколкото вече той от тях. Но примката и хомота, с които те го омотават, затова и е 
станал много по здрав, фин, еластичен и невидим. 

Съвременният човек не може да допусне, че някой го използва като храна и че това на 
което е приучен, привикнал да консумира и върши, всъщност е заради свойството му 
да предоставя храна - най-вече емоционална, на тези същества, които контролират 
почти всяка стъпка от неговия бит. 

Той потребява синтетични храни, пие кола, използва дроги, пие алкохол за 
разтоварване, пуши цигари, привикнал е на всекидневен секс, участва в различни шоу 
програми, посещава нощните клубове с развлекателни програми, счита че отделянето 
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на адреналин е нещо, което е нещо обикновено, просто така случващо му се във 
всекидневието, понякога по негово желание, а всъщност от това емоционално 
излъчване и отделяне на адреналин се хранят неговите господари. Кои са тези 
същества, които считат себе си за господари? Как всъщност те смучат от човека тази 
енергия, ако ли не от съседното на трето - паралелно "Четвърто измерение", т.нар. 
"нисш астрал" (в някои от окултните трудове през последните десетки години, се е 
прокрадвало понятието "entities" – същности). От там разбира се, "те" осъществяват 
своя контрол. И от там, "те" също така измислят всяка една нова идея в съвременния 
живот, с която сегашния човек би смятал, че препуска напред към бъдещето, а 
всъщност чрез която той потъва в поредното ново заробване. Тези същества работят в 
съзвучие с други, които са техни слуги и които са отлични работници в сферата на 
новите технологии и най-вече биогенетиката. Според множество получени 
информации, представителите на "Алфа дракон" и т.нар. "сиви" се оказват същите, 
които извършват операциите и направляват генетическите експерименти. 

И ако понастоящем съвременният човек на разума си зададе въпрос, защо всъщност 
той пуши, пие, употребява наркотици, защо така се е заробил със 
свръхексплоатацията на сексуалната функция през 20 век, той би се огледал в 
отсрещното огледало по време на своите консуматорски излишества, и би видял: - "как 
тогава се намира обкръжен от тези същности, които смучат от него необходимата им 
жизнена енергия, използвайки го като гъба..." 

Смисълът на човека тук на земята, е бил съзнателно подменен от същите тези 
"същности", ненаситни в своя стремеж да поддържат в подчинение възложената им 
лаборатория. 

Вместо човекът да осъзнава истинския смисъл на своето пребиваване на земята, 
изразен в развитие на духовна тъкан, пребивавайки в това тяло и с този интелект, 
правейки добро на своя ближен и служейки на другите развивайки душата и сърцето 
си, човекът се е впуснал подир неправилно заложената в съзнанието му погрешна 
философия, че главното е да има повече материални блага, много пари служещи му 
за доставяне на тези блага, много власт и много слава. Изпадайки в блатото на 
материалното свръхнатрупване и алчност, плащайки данък на своята гордост в тичане 
подир власт и слава, човекът затъвал все повече и повече в собствения си егоизъм. 
Затова разбира се активно спомагали гореспоменатите същности, назначени да го 
съблюдават, тъй както бавачката и гувернантката е трябвало да наглеждат 
подрастващото дете. 

Но детето е вече достатъчно пораснало и то вече иска да бъде оставено само на себе 
си. Истинският му родител, е всъщност този, който то чувствува в своето сърце. Редом 
с присъщите му тяло и интелект, се е появил и импулса на човешката душа. Да се 
пречи на повдигане сърдечната честота на детето в този момент, това е като 
преграждане пътя на отприщилата се енергия чрез изкуствен бент. 

ХАРМОНИЯТА МЕЖДУ РАЗУМА И ДУШАТА ОЧАКВА ПОДРАСТВАЩИЯ ЧОВЕК 

Време е Градинарите да напуснат Планетата и да оставят детето - юноша само на 
себе си, под грижите на Истинския му Родител, Този който го е надарил с уникалната 
способност, липсваща на самите Градинари - въпреки че са превъзходни биогенетици -
способността да носи душа - финна духовна тъкан. 

Според една конвенция, възприета от Представителите на Андромеда, след 12 август 
2003 година, всички представители на Извънземния Разум трябва да са напуснали 
тази Планета.
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Извънземните от А до Я 
Автор zelator456    
01 July 2005 

Преди да започнете да четете този документ бих искал да направя няколко пояснения. 
На много места в документа ще срещнете думите: рептилианска (и съответните и 
производни), саурианска (и съответните и производни). Тези две думи означават: "от 
рода на влечугите" или "влечугоподобни". Думата "Терра" да се разбира като "Земя". А 
"SOL системата" да се разбира като "Слънчевата система". 

Кратко въведение в коя да е от книгите на Тимъти Гууд незабавно ще ви насочи към 
едно непогрешимо заключение: Земята се посещава от широко разнообразие от 
различни извънземни. Те варират от джуджета го гиганти, от богоподобни хора до 
ужасяващи чудовища. Вниманието на различните видове се привлича от различни 
части на земното кълбо, като Сивите са много повече американски феномен. Може би 
това рефлектира върху интересите на Сивите, или рефлектира върху културната 
индивидуалност на самите свидетели. Бихме защитилии последните, но липсата на 
контакт с извънземни прави уфологията доста неясна. В следващите страници ще 
намерите списък на видовете в кратко описание. Може би никога няма да узнаем колко 
точно е всичко това, но твърденията на свидетелите, контактьорите и отвлечените е 
реална и парадигмата се свива на ниво личност. Но един ден ще се появи физическо 
доказателство подкрепящо извънземно посещение, и истината може още веднъж да се 
окаже по странна и от измислица... 

THE GREYS Описание: 3-4 фута високи, големи черни очи, цепнатина вместо уста, 
малък нос. 3 пръста и палец, дълги ръце и крака. Често са виждани с малки подобни на 
джуджета създания. Тип най-често виждан в случаите на отвличания. Тези подли 
малки дяволи изглежва имат нмерение да се превърнаат в прототип на извънземни 
посетители. Розуел е бил в центъра на вниманието им, където те претърпели 
катастрофа по време на една болезнено завършила експедиция целяща шпионаж на 
американските атомни тайни, или радари, или бог знае какво. Каквато и да е била 
причината, те са били там, променяйки световната история завинаги. Бързо се 
появяват National Security State, MJ 12 и развитието на изключително успешн кампания 
срещу летящите чинии от страна на службите за разузнаване. Тези същества отвличат 
хора, осакатяват добитък и завземат небесата ни безнаказано. Нищо чудно, че тайната 
се пази усърдно. 
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THE REPTOIDS Описание: 5-7 фута височина, червени очи, наподобяващи гущери, 
много интелигентни, много противни и злобни, с други думи .... не се *@$?#! с тези 
\"момчета\". Има слухове, че живеят в подземни бази, в действителност слуховете 
бяха, че са превзели американска военна база ... и че живеят с човешка кръв ... Били 
са видени във взаимодействие с други раси. Това би трабвало да са шефовете!!! Тук 
се намираме в сериозна параноя. Главните стратези за галактическа доминация, 
Рептоидите контролират Сивите, които контролират нас, които контролират ... ами 
какво точно? За да намалят неспособността на техните привърженици д контролирт 
Вселената, те си отмъщват на по-низшето от тях човечество, като ни поднасят на 
тепсия заедно с два зеленчука и сос от бяло вино. Мартин настоява, че тази подземна 
база е действтелна и това, че можем да си направим извода, че той е прав е 
потресаващо. 

BLONDE NORDIC HUMANOIDS Описание: 6-8 фута, извънземни наподобяващи шведи, 
хора на външен вид, но кой знае дали това не е просто маскировка??? Говори се, че са 
наблюдатели на отвличания, но не изглежда да са злонамерени като някои от 
видовете споменати по-горе. Освен, че са малко арийци, и изглежда че осъществяват 
контакт с най-неприятните от хората. Но доказателството предоставено от 
контактьорите е много добро, въпреки разпространеното предположение, което те са 
фалшифицирали. Защо извънземните изглеждат като нас тогава? 

THE BLUES? Описание: Духовни същества не сме срещали още снимка. Приятни 
извънземни, които сътрудничат с индианците Хопи в тяхната борба с конспирацията 
Reptoid/Grey/Secret Government. Бих казал, че това е направо от X-files, но Robert 
Morningsky прилича на абсолютно малко човече (seems like an alright kind of bloke).
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